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 فهرست مطالب  
 

 3ص   .................  1400مهر   ها، دبیرخانه، جلسات،اهم مصوباتعلمکرد کمیسیون
 6ص              8جلسه  
 14ص              9جلسه  

 23ص             10جلسه  
 

 31ص   ...................... 1400آبان  ها، دبیرخانه، جلسات،اهم مصوباتعلمکرد کمیسیون
 34ص                                 11جلسه                                                 

 43ص                          12جلسه  

 51ص                          13جلسه  

 57ص                          14جلسه  
 

 65ص   ................. 1400آذر   ها، دبیرخانه، جلسات،اهم مصوباتعلمکرد کمیسیون

 68ص             15جلسه  

 74ص             16جلسه  

 88ص             17جلسه  
  
 

 :  تهیه و تنظیم

   و دبیر شوراي اسلامی شهر رشت رییس اداره دبیرخانهمسیب کـاظمـی :   

 مهر ، آبان و آذر
1400 
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 مسئول پیگیري مصوبات شورا طاهره مهدي زاده : 
 شـورا یمسئــول حقـوقــنـژاد :   کیفاطمـه ن

   ئول سایت و فنآوري اطلاعات شورامسسعیـد جعفـري :  
 مسئول و کارشناس امور اداري شورا مـریـم نعمتــی :  

 کارشناس پیگیري مصوباتمهتاب حبیبی :  
 متصدي امور دفتري شورا حمیدرضا شیرافکن :                       
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 »  1400  مهرماهورا ـه شـگان جـاي پنـهمیسیون ـرد کـار عملکــآم« 

 
 ای ــھ ھـــامــداد نــتع کمیسیون

 طرح شده در صحن شورا 

 4 برنامھ و بودجھ و حقوقی

 2 بھداشت ، محیط زیست و خدمات شھری

 3 توسعھ و عمران

 - حمل و نقل و ترافیک 

 1 فرھنگی و اجتماعی 
 - تلفیق 

 
 دبیرخانھ شورا 

   فقره    229 :  هاي واردهتعداد نامه

  وبودجھ وبرنامھ
 حقوقی

 ،محیط زیست بھداشت
 و خدمات شھری

 و عمران توسعھ  
 حمل و نقل و

 ترافیک 
 متفرقھ  تلفیق  و اجتماعی فرھنگی 

23 2 8 4 4 - 188 

 1400 مهرماه
     10 جلسه    الی    8 جلسه
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 فقره   287 تعداد نامه هاي صادره:

 

 جلسات رسمی شورا 

 جلسه   3  :  تعداد جلسات

 مصوبه   15  :  تعداد مصوبات

  و بودجھ و برنامھ
 حقوقی      

 محیط زیست ،بھداشت
 خدمات شھری و

 وتوسعھ 
 عمران

 و  ترافیک

 ونقل حمل
 متفرقھ  تلفیق  و اجتماعی فرھنگی

5 1 2 - 1 - 6 
 

 
 
 
 
 انتخاب آقاي سید امیر حسین علوي  به عنوان شهردار شهر رشت  ـ

ریال کمک مالی به باشگاه ورزشی کادوس گـیلان،  150/ 000/ 000رشت در خصوص پرداخت مبلغ  ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري
 . "کمک به موسسات بخش خصوصی"بودجه سالجاري تحت عنوان 150207از ردیف اعتباري 

مربـوط بـه شـرکت  نقطـه 30موجود در  BTSدکل هاي  تمدید قرارداد اجارهرشت در خصوص   موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداريـ  
نقطه جدید مقرر شد؛ پس   3خدمات ارتباطی مخابرات نصب شده بر روي املاك شهرداري با قیمت توافق شده، و درخصوص قرارداد در  

بر مبناي شیوه نامه جدید، با   1401نقطه براي سال    33طرفین قرارداد مبنی بر عقد قرارداد مربوطه به  از امضاء تفاهم نامه اي فی ما بین  
 قیمت کارشناسی و توافق شده فی ما بین، موضوع مجدداً در صحن شورا مطرح گردد. 

ها مان) به مناسبت جشن عاطفهریال(سی میلیون تو  300/ 000/ 000ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص کمک مالی به مبلغ  
به واحد نیکوکاري کمیته امداد امام خمینی(ره) جهت خرید تعدادي گوشی تلفن همراه و همچنین تبلت به منظور هدیه به دانش آموزان 

 . "پذیرساماندهی و کمک به اقشار آسیب"بودجه سالجاري تحت عنوان  150302از ردیف اعتباري  بضاعت،بی
 بـه نشـانی: شـهرداري ششـدانگ یـک واحـد متعلـق بـه حه پیشنهادي شهرداري در خصوص در اختیـار قـراردادن ـ موافقت با لای

مترمربـع تـا زمـان انقضـاي   127/ 44طبقه سوم به مساحت:  قه به نام قویدل،چهارطب  ساختمان  احمر  هلال   نقره دشت،بعد از درمانگاه
 و  رشـت  شهر   ساله  پنج  برنامه  و  وعمران  توسعه  طرح   اجراي  بر  نظارت (  انعنو  (پیوستی) با1399/ 12/ 28  مورخ   2259ب/   قرارداد شماره

 و استمرار آن به شرط رضایت شهرداري.  به صورت رایگانو  سال 3به مدت  جهت استقرار مشاور طرح،)نفوذ حوزه هاي فعالیت
ریال(پنج میلیون تومان) کمک مالی به خانم گلنـاز 50/ 000/ 000رشت در خصوص پرداخت مبلغ    ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري

 . "ساماندهی و کمک به اقشار آسیب پذیر"بودجه سالجاري تحت عنوان   150302از ردیف اعتباري آقاجانی،
 درخشـان کوچـه شـیک، خیابان ي،شهردار میدان در واقع رشت در خصوص خریداري آپارتمانی  ـ بررسی لایحه پیشنهادي شهرداري

 و.. .   بهداشتی سرویس احداث  جهت
گیري درخصوص ساعت برگزاري جلسات شوراي اسلامی شهر رشت که پس از بحث و تبادل نظر  مقرر شد؛ جلسات شـورا تـا ـ تصمیم

 تشکیل گردد.  15ساعت  1400پایان فصل پاییز سال 
بابـت پرداخـت پاساژ تنـدیس  ،179خیابان  ،  سه باب مغازه واقع در گلسارـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص واگذاري  

 ریال 31/ 485/ 800/ 000مبلغ به جمعاً مغازه) باب  سه قیمت (کارشناس رسمی دادگستريبراساس نظر  غرامت به خانواده داوودي و جنانی،
 شهرداري.  به التفاوت  به توسط نامبرگان بابت ما ریال 3/ 041/ 331/ 320مبلغو پرداخت 

 1400 مهرماهاهم مصوبات شورا در 
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 به شرح؛ 1400-7-7ـ موافقت با پیشنهاد شهرداري در خصوص نامگذاري معابر  پیرو هفتاد و سومین نشست کمیسیون نامگذاري معابر مورخ 
  ."1/10کوچه سمیه "به نام  12و سمیه  10میه * نامگذاري کوچه اي واقع در بلوار امام رضا (ع) ـ سمت چپ مابین کوچه س

*  تغییرنام کوچه اي واقع در بلوار شهید انصاري ـ کوچه مستشاري ـ خیابان دفاع ـ کوچــه حســینی ـ کوچــه پنجم(شــهید تیمــور خانجــانی) بــه 
 ."شهید تیمور خانجانیکوچه  "و کوچه انتهایی قائم بر این کوچه (کوچه سهند) به نام   ")5کوچه شهید تیمور خانجانی("نام

 . "بن بست عدالت"* نامگذاري بن بست واقع در بلوار شهید افتخاري ـ بعد از دو راهی باقرالعلوم ـ قبل از پل به نام 
ابتداي ورودي شهرك مهر (بلــوار شــهید حامــد کوچــک زاده) ـ قبــل از -* نامگذاري کوچه و بن بست هاي واقع در بلوار لاکان(شهداي مدافع حرم)

 یدان ولایت، به صورت شماره گذاري زوج و فرد با حفظ اسامی موجود .م
بن "جنب فروشگاه برادران به نام -2انتهاي خیابان استقامت -بعد از تقاطع غیر همسطح انتظام-نامگذاري بن بست واقع در کمربندي شهید بهشتی*  

  "3بست مطهر 
بــن "م  اولین بن بست سمت راست بــه نــا-کوچه پنجم-قبل از جماران کوچه شهید سید زاده-نامگذاري بن بست واقع در کمربندي شهید بهشتی*  

 . "1بست میلاد 
  "2کوچه میلاد "اولین کوچه سمت چپ به نام -کوچه پنجم-قبل از جماران کوچه شهید سید زاده-* نامگذاري کوچه واقع در کمربندي شهید بهشتی

 . "میدان پدر"* نامگذاري میدان جدیدالاحداث واقع در خیابان سعدي جنب بازار روز  به نام 

 مانداري به مصوبات شورا با موضوعاتی به شرح؛ـ بررسی اعتراضیه هاي فر
 "* واگذاري  چهار رشته کوچه داخل در سایت اطلاعات به اداره اطلاعات 

 *اجاره یک باب مکان تجاري به ستاد بازسازي عتبات عالیات استان (موکب الزهرا)
 ن و خدمات شهري*کمیسیون هاي داخلی شورا در ارتباط با تجزیه کمیسیون تخصصی اصلی توسعه و عمرا

 *   07/70/1400مورخ :        8جلسه شماره :   *
 در محل ساختمان شوراي   16:45(عادي) شوراي اسـلامی شهر رشت، رأس ساعت    ، هشتمین جلسه6/7/1400/ش مورخ   1273/1400براساس دعوتنامه شماره   

  بخش قرآن مجید برگزار گردید. رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیمحمد حسین واثق کارگرنیا  شهر رشت به ریاست جناب آقاي اسلامی  

 دستورات جلسه : 
  7و   4،  1پیرامون اعتراض به بندهاي    1400/ 6/ 30مورخ  8029/ 1400/ 1/ 7029ـ بررسی نامه فرمانداري محترم شهرستان رشت به شماره   

(واگذاري  چهار رشته کوچه داخل در سایت    با موضوعاتی به شرح   1400/ 6/ 10جلسه شوراي اسلامی شهر رشت مورخ  مصوبات پنجمین  
 کمیسیون هاي داخلی شورا )   و  اطلاعات به اداره اطلاعات، اجاره یک باب مکان تجاري  به ستاد بازسازي عتبات عالیات استان (موکب الزهرا)

 صدي پست شهرداري رشت  هاي کاندیداهاي تـ ارائه برنامه

 گیري براي انتخاب شهردار. ـ رأي

 نطق پیش از دستور منشی شورا: 
 . داشت  گرامی  را  شهدا  امام  و  شهدا  نام  و  حسین بساوند، یاد شهید  نامهوصیت    از  بخشی  قرائت  با  ، منشی شــوراعلیرضا تاج شهرستانیدر ابتداي جلسه،    

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
با اشاره به هفته دفاع مقدس، به ساحت شهداي دفاع مقدس، شهداي  ،  رئیس شوراي اسلامی شهر رشت    ،محمد حسین واثق کارگرنیا  جلسه  آغاز  در

بدنی و سپاه در بخش فرهنگی و تربیت امنیت و شهداي مدافع حرم اداي احترام کرد. وي همچنین با اشاره به تعامل شهرداري رشت در هفته دفاع مقدس با 
همیشه در شهرداري    را  : امیدواریم این مجموعه اقدامات که در راستاي ترویج فرهنگ جهاد و شهادت استاظهار کردهاي متعدد در شهر رشت،  اجراي برنامه 

نشانی  مهر روز ایمنی و آتش   7امی داشت و با اشاره به  همچنین با اشاره به اربعین حسینی، یاد و خاطره شهداي اسلام را گر  ایشان  .رشت داشته باشیم
پیامبر اسلام (ص)،  کنم . عرض می روند تبریک اندازند و شهادت گونه به دل آتش می : این روز را به کسانی که شجاعانه جان خود را به خطر می اذعان داشت

بر  فرمایندمی بهشت  دهند  نجات  آتش  یا  از سیل  را  که مسلمانی  واجب می : کسانی  شورا  .شوداو  روز جهانی    ریاست  و  ناشنوایان  روز جهانی  ادامه  در 
رسانی هستند تبریک و خسته نباشید عرض  ها به مردم خدمت هایی که در این حوزه تمامی سازمان : در این روز به خاطرنشان کردسالمندان را گرامی داشت و  

همچنین با اشاره به ایجاد مشکل توسط شبکه   واثق کارگرنیا .ریک عرض کرده و آرزوي سلامت داریمنماییم و براي سالمندان و ناشنوایان گرامی نیز تبمی
فحه  اجتماعی اینستاگرام براي انتشار پخش زنده جلسه شوراي شهر رشت، گفت: در هفته دفاع مقدس تصویري از شهید سردار حاج قاسم سلیمانی در ص

نیز می شوراي شهر رشت منتشر شد که دشمنان معاند   این شهید عزیزمان  از تصویر  با مشکل مواجه  که  را  اینستاگرام شوراي شهر رشت  ترسند صفحه 
ا آمده  اند تا امکان پخش زنده جلسات شورا با مشکل و محدودیت مواجه شود. از همین رو این امکان به دو طریق دیگر که در سایت روابط عمومی شورکرده 

رئیس شوراي اسلامی رشت با اشاره به اینکه به واسطه اهمیت جلسه امروز،    .صورت زنده مشاهده کنندنند این جلسه را بهشده تا شهروندان بتوااست فراهم 
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ظور حضور در  خبرنگاران بیشتري تمایل به حضور در جلسه داشتند افزود: به واسطه مشکلات کرونایی و محدودیت فضا، تعدادي از خبرنگاران هر هفته به من
 ا دعوت می شوند اما در جلسه امروز شورا شاهد حضور خبرنگاران بیشتري در جلسه هستیم که به واسطه احترام به رسانه ها و تمایل آنان به جلسات شور 

در صحن    د فضاحضور در جلسه امروز ، در اتاق مجاور صحن شورا فضایی را براي خبرنگاران مهیا کردیم و از اینکه به واسطه محدودیت هاي کرونایی و کمبو
 شورا نمی توانیم شاهد حضور برخی از خبرنگاران در صحن جلسه باشیم از آنان عذرخواهی می کنم. 

  دستورات جلسه: 

 

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه 

 تاریخ  
 جلسه 

1 

 

 

 

 

 1ـ1

شماره    به  رشت  شهرستان  محترم  فرمانداري  نامه  در    30/6/1400مورخ    7029/1/1400/8029بررسی  ثبت 
مصوبات پنجمین جلسه شوراي اسلامی    1پیرامون اعتراض به بند    7/1400/ 1مورخ    1226دبیرخانه شورا به شماره  

 به شرح:                            10/6/1400شهر رشت مورخ 
) قانون  19آیین نامه مالی شهرداري ها و آیین نامه اجرایی قانون اصلاح ماده (  46  بر اساس ماده   -

نوسازي و عمران شهري، چنانچه بخشی از معابر عمومی شهر فقط پس از اجراي طرح هاي مصوب  
شهري به نحوي تغییر حالت و موقعیت دهد که قابلیت استفاده عمومی از آن به عنوان معبر عمومی  

با  گردد  تصویب    سلب  با  و  محسوب  متروك  شهرسازي  و  راه  وزارت  تأیید  و  شهرداري  تشخیص 
شوراي اسلامی شهر جزء اموال اختصاصی شهرداري منظور می شود. در صورتی که معبر متروك با  
رعایت ضوابط شهرسازي قابلیت صدور پروانه ساختمانی به نحو مستقل را نداشته باشد، شهرداري  

جهت الحاق آن به ملک یا املاك مجاور به ترتیب مقرر در آیین نامه اخیر    می تواند معبر مذکور را
توسط کارشناس رسمی دادگستري    ک الحاقی به معبر متروك به قیمت کارشناسی روز کاربري مل 

) بند  مغایرت  عدم  بنابراین  نماید.  واگذار  رشته  1منتخب شهرداري  دو  واگذاري  بر  دائر  مصوبات   (
رش دو  و  متري  هشت  مساحت  کوچه  به  جمعاً  متروك  متري  چهار  فرعی  کوچه  متر    3881/ 50ته 

الف: تأیید       مربع به اداره کل اطلاعات استان منوط به تحقق، تصریح و رعایت موارد ذیل می باشد:  
                                                اداره کل راه و شهرسازي استان مبنی بر متروك بودن اراضی.                                                      

 ب: تصریح بر عدم امکان صدور پروانه ساختمانی به نحو مستقل.              
 ج: مشخص شدن مبناي تقویم اراضی از حیث قیمت روز.             

 د: تصریح بر منتخب شهرداري بودن کارشناس رسمی دادگستري.             

   

 مراتب در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي به اتفاق آرا، مقرر گردید اعلام گردد؛  مصـوبه شـورا:متن 
واگذاري  چهار رشته کوچه داخل در سایت  "شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص    1400/ 6/ 10مورخ    5مصوبه جلسه    1ـ بند  

سی هیئت محترم تطبیق، مقرر گردید؛ شورا پس از رفع نواقص و با عنایت به نظر کارشنا  :"اطلاعات به اداره اطلاعات 
 ابهامات از سوي شهرداري رشت شامل:

 ـ اخذ تاییدیه اداره کل راه و شهرسازي نسبت به متروك بودن معبر مزبور 
 ـ اعلام نظر درخصوص قابلیت صدور پروانه ساختمانی مستقل 

 ـ تعیین مبناي تقویم از حیث قیمت روز  
 ـ تصریح به منتخب شهرداري بودن کارشناس رسمی دادگستري، درخصوص موضوع تصمیم گیري نماید. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☐ شهرستانی علیرضا تاج  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه ردیف
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه 

 تاریخ  
 جلسه 

 1ـ2

ثبت در    30/6/1400مورخ    7029/1/1400/8029بررسی نامه فرمانداري محترم شهرستان رشت به شماره   
مصوبات پنجمین جلسه شوراي    4پیرامون اعتراض به بند    1/7/1400مورخ    1226دبیرخانه شورا به شماره  
ستاد بازسازي عتبات عالیات سازمانی غیر دولتی بوده که   -به شرح:   10/6/1400اسلامی شهر رشت مورخ 

دیگ  1382در سال   در  مذهبی  اماکن  و  عراق  در  عالیات  عتبات  بازسازي  راستاي  از سوي  در  کشورها،  ر 
جمعی از معتمدان و خیران ایرانی تأسیس شد. کمک و همراهی با ستاد مذکور بعنوان یک اقدام ارزشمند  
تأیید همه دوستداران و  معنوي که برآمده از محبت اهل بیت (علیهم اسلام) است همواره مورد تاکید و 

فراهم کردن شرایط فعالیت هر چه بهتر ستاد  محبان اهل بیت و ائمه اطهار بوده و یقیناً برکات و خیرات  
عموم  بهتر  چه  هر  مندي  بهره  موجب  و  المنفعه  عام  امري  الزهرا  موکب  و  عالیات  عتبات  بازسازي 

بند   بنابراین  بود  خواهد  مذهبی  و  فرهنگی  حوزه  در  مکان   4شهروندان  باب  یک  اجاره  بر  دائر  مصوبات 
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بات عالیات استان (موکب الزهرا) در صورت رعایت ماده متر مربعی به ستاد بازسازي عت  87/497تجاري  
                                                                                                          آیین نامه مالی شهرداري ها و ضوابط نحوه تعیین اجاره بها مغایرتی با قوانین نخواهد داشت.                                         13

اجاره یک باب مکان  "شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص    1400/ 6/ 10مورخ    5مصوبه جلسه    4ـ بند      متن مصـوبه شـورا: 
ضمن پذیرش نظر هیئت محترم تطبیق مقرر گردید موضوع لایحه با     ؛"تجاري به ستاد بازسازي عتبات عالیات استان (موکب الزهرا)

 آیین نامه مالی شهرداري ها و ضوابط نحوه تعیین اجاره بهاء انجام گیرد.   13رعایت ماده  
 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 

   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ رضویان سید حسین  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11 جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه ردیف
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه 

 تاریخ  
 جلسه 

 1ـ3

ثبت در   30/6/1400مورخ  7029/1/1400/8029بررسی نامه فرمانداري محترم شهرستان رشت به شماره  
مصوبات پنجمین جلسه شوراي    7پیرامون اعتراض به بند    1/7/1400مورخ    1226دبیرخانه شورا به شماره  
 به شرح:                           10/6/1400اسلامی شهر رشت مورخ  

  24/5/1400مورخ    5622/1/8029مصوبات لازم به ذکر است اعتراض شماره    7  ـ در خصوص بند 
) بند  به  مصوبات  1نسبت  تخصصی    16/5/1400)  کمیسیون  تجزیه  به  نسبت  ایراد  حد  در  صرفاً 

شهري))،   عمران  و  توسعه  ((کمیسیون  سه  به  شهري))  خدمات  و  عمران  و  ((توسعه  اصلی 
و خدمات ش زیست  محیط  بهداشت،  ترافیک))  ((کمیسیون  و  نقل  و  ((کمیسیون حمل  و  هري)) 

بوده و به معناي نفی تشکیل کمیسیون هاي جدید نیست. از این رو ایراد وارده در خصوص تغییر  
نام و تجزیه کمیسیون تخصصی اصلی ((توسعه و عمران و خدمات شهري)) به قوت خود باقی و  

           اصلاح دستورالعمل تلقی می گردد. 

   

خصوص بررسی جداسازي خدمات شهري از کمیسیون بهداشت، محیط زیست  درسید امیرحسین علوي عضو شوراي شهر رشت  خلاصه مفید مذاکرات :
اظهار داشت: کمیسیون    و خدمات شهري و الحاق آن به کمیسیون عمران و توسعه شهري شوراي اسلامی شهر رشت با توجه به اعتراض فرمانداري شهرستان

ب را  آن  و  کنیم  زیست جدا  محیط  و  بهداشت  کمیسیون  از  را  شهري  خدمات  بخواهیم  اگر  و  است  زیاد  بسیار  وظایف  با شرح  سنگین  کمیسیونی  ه  عمران 
امیرحسین علوي    .تر خواهد شدشود و حجم کار کمیسیون عمران اضافهکمیسیون عمران و توسعه شهري اضافه کنیم عملاً کمیسیون بهداشت تضعیف می

برنامه ریزي جدید  هاي جدید در موضوع برنامهعضو شوراي شهر رشت همچنین در این خصوص اظهار داشت: کمیسیون توسعه پایدار با هدف پرداختن به 
ده است؛ اما در  ها پرداخته نش گذاري و اقتصادي با توجه به موضوعات جدید و کلان بود که تاکنون به آنطرح شد و نگاه آن در حوزه توسعه پایدار، سرمایه

می برهم  را  خودمان  دیگر  کمیسیون  دو  داریم  پایدار  توسعه  کمیسیون  براي  ما  فرمانداري  اینجا  برداشت خطاي  این  که  است  این  بر  احساسم  بنده  زنیم، 
قط عمران  کمیسیون  به  شهري  خدمات  الحاق  ندهیم.  انجام  اقدامی  چنین  که  است  این  بنده  پیشنهاد  و  است  موضوع  در  یک  شهرستان  کردن  منفعل  عاً 

کمیسیون وجود دارد و اکنون    7وي ادامه داد: در شهرهاي دیگر شاهد آن هستیم که    .کمیسیون و خسته کردن یک کمیسیون دیگر را در پی خواهد داشت



 

~ ۹ ~ 
 

 

، نادر حسینی.  زنیمان را نیز برهم میاند که داریم نظم خودمتر شدن است، ما باید به موضوعات جدید بپردازیم، اما ما را به مسیري بردهرشت در حال بزرگ
در این خصوص با اشاره به اینکه توازن لازم وجود ندارد که بخواهیم از کمیسیونی یک بخش سنگین را جدا   رییس کمیسیون فرهنگی ، اجتماعی شوراي شهر 

یون توسعه پایدار را ملغی کنیم چنین اقدامی انجام دهیم تا  کنیم و به یک کمیسیون دیگر الحاق کنیم. چرا باید این اقدام انجام شود؟ اگر نیاز است کمیس
محمدحسین کارگرنیا ریاست شورا در این خصوص  .   ها برهم بزنیمها را افزایش دهیم و توازن کاري را در کمیسیونبجاي اینکه بخواهیم مسئولیت کمیسیون

دا قرار  داشتیم که در سر جاي خود  اصلی  ما سه کمیسیون  نمیاظهار داشت:  و  این کمیسیونرند  از  را  توانیم  و کمیسیونی جدید  را کسر کنیم  ها چیزي 
توان  هاي جدید موافقت کرده است، اما مسئله این است که نمیفرمانداري شهرستان با ایجاد کمیسیون.  صورت کمیسیون فرعی و زیرمجموعه ایجاد کنیم  به

جدید ایجاد کرد و براي همین موضوع به بحث خدمات شهر در کمیسیون بهداشت و محیط زیست  هاي اصلی موجود را تفکیک کرده و کمیسیونی  کمیسیون
نیز در این خصوص اظهار داشت: اشکال فرمانداري بر این است که ماهیت کار دچار اشکال است،    ، دیگر عضو شوراسید شمس شفیعی    .اندایراد وارد کرده

رضویان  سیدحسین    .جدید تشکیل شود یا نه، موضوع برگشتن خدمات شهري به کمیسیون عمران است  بحث فرمانداري شهرستان این نیست که کمیسیون
  عنوان رئیس کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري نیز اعتراض فرمانداري شهرستان را براي جداسازي خدمات شهري از کمیسیون بهداشت وبه

پذیرفت زیست  عزیزي.     محیط  مجید  ادامه  از  ع،    در  شهري  خدمات  جداسازي  موضوع  با  نیز  بنده  داشت:  اظهار  این خصوص  در  رشت  شهر  شوراي  ضو 
براي تفکیک کمیسیون به کمیسیون عمران مخالف هستم زیرا قطعاً دلیل لازم  بهداشت و الحاق آن  ها وجود داشته است. شرح وظایف و حوزه  کمیسیون 

شده توسط فرمانداري شهرستان  هادي رمضانی با اعتراض نسبت به اعتراض مطرحسپس    .تفاوت استکاري بخش خدمات شهري با کمیسیون عمران کاملاً م
شد نه اینکه پس از گذشت چند سال اکنون مورد اعتراض واقع شود. زمان قانونی اعتراض گذشته و  رشت، گفت: این اعتراض باید در زمان خودش مطرح می

پذیرفت و  پذیرفت و یا نمیشده بود یا شورا مین نسبت به موضوع اعتراض کند. اگر آن زمان این اعتراض انجامامکان آن وجود ندارد که فرمانداري شهرستا
 .کشید، اما اکنون دیگر زمان اعتراض به مصوبه شورا پس از چند سال نیستکار به شوراي حل اختلاف می

 کمیسیون هاي داخلی شورا"شهررشت درخصوصلامیاسشوراي  1400/ 6/ 10مورخ    5مصوبه جلسه    7ـ بند    متن مصـوبه شـورا:
 ؛"در ارتباط با تجزیه کمیسیون تخصصی اصلی توسعه و عمران و خدمات شهري

هـاي و ترکیب، تعداد و چگونگی اداره کمیسیونهاي شوراهاي اسلامی شهر، تعداد کمیسیوندستورالعمل شرح وظایف  3در ماده  
توانند بنا به ضرورت و متناسب با حجم تبصره ذیل ان تصریح شده است که شوراها میتخصصی شوراهاي اسلامی ذکر شده و در 

برنامه ها و فعالیت هاي خود کمیسیون هاي مورد نیاز و ... تشکیل و فعال نمایند. شوراي اسلامی شهر رشت نیـز در دوره هـاي 
-ن شهري و جهت ارتقاء کیفیت رسـیدگی و تصـمیمقبلی باتوجه به حجم بالاي لوایح ارجاعی و مسائل مرتبط با توسعه و عمرا

و محیط زیست شهري به بهداشتشهري نموده و الحاق خدمات و عمران شهري از خدمات ها، اقدام به تفکیک مبحث توسعهگیري
عه و بودن آنها صورت گرفته است. معضلات و موارد مطروحه در بخش حمل و نقل و ترافیک نیز اگر چه به توسـبه واسطه مرتبط

عمران شهري و خدمات شهري وابسته بوده اما به دلیل گستردگی و تخصصی بودن خدمات حمل و نقل و بافت ترافیکـی شـهر 
رشت، نگاه و توجه ویژه می طلبید. لذا در دورهاي قبل تشکیل کمیسیون تخصصی حمل و نقل و ترافیک مطرح و مصوب گردیده 

نامه ها و لوایح موجود و لزوم انجام بررسـی هـاي تخصصـی و علمـی، تلفیـق ایـن است. ضمن اینکه با عنایت به حجم بالاي بر
هاي تخصصی زیر مجموعه عملاً از کارایی آنها به شدت می کاهد. فلذا شوراي اسلامی شهر رشت هاو یا تشکیل کمیتهکمیسیون

برد بهتر اهداف مدیریت شهر و حـل هاي جدید جهت پیش در مصوبات دوره هاي پیشین خود از اختیار قانونی تشکیل کمیسیون
هاي تخصصی موجود نموده و تمام این موارد به هیئت تطبیق معضلات شهري و شهروندان استفاده و اقدام به تشکیل کمیسیون

 و شوراي فرادست در زمان خود ارسال شده و مورد اعتراض واقع نشده است. 
 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 

   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
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 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا   

 شماره   نظر کمیسیون  دستور جلسه ردیف
 جلسه 

 تاریخ  
 جلسه 

    هاي کاندیداهاي تصدي پست شهرداري رشت ارائه برنامه   2
با اشاره به انصراف رحیم شوقی و ناصر عطایی، دو تن از کاندیداهاي    ،رئیس شوراي شهر،  محمد حسین واثق کارگرنیا    خلاصه مفید مذاکرات :

نفر سابقه    16نفر مدرك تحصیلی دکتري داشتند و    17کاندیداي تصدي بر شهرداري رشت    46: از جمع  عنوان داشتنهایی تصدي بر شهرداري رشت،  
نفر مدرك تحصیلی    24سابقه نمایندگی مجلس را داشت که از این جمع  نفر از این کاندیداها    1هاي کشور را داشتند و همچنین  تصدي بر شهرداري 

را نداشتند  ادامه در جلسه   ایشان  .لازم  بر روي  افزود: در  اعضاي شورا  با حضور    و گزینه جهت تصدي بر شهرداري رشت رسیدیم    10اي خصوصی 
نفر براي تصدي بر شهرداري رشت انتخاب   3ها گرفته شد که نهایتاً نه استعلاماتی از مراجع و منابع داخل استان و همچنین وزارت کشور براي این گزی

   .مانده استشدند؛ که پس از انصراف دو تن از کاندیداهاي نهایی، تنها آقاي سید امیرحسین علوي براي تصدي بر این سمت باقی 
ادامه   ناصر عطایی و سید  در  انتخاب شهردار کلانشهر رشت،  با دستور  بر  امیرحسین علوي به جلسه علنی شورا  از کاندیداهاي تصدي  تن  عنوان دو 

پرداختن  برنامه  ارائه  به  اعلام کردندشهرداري رشت  را  انصراف خود  از رأي گیري  آقاي عطایی قبل  از    .د و  انصراف خود  اعلام  ناصر عطایی پیش از 
کنم، این رویکرد  رادي که جزئی از بدنه شهرداري هستند تشکر می کاندیداتوري تصدي بر شهرداري رشت، گفت: بنده از اعضاي شورا بابت اعتماد به اف

با  م. ایشان  توجه است و باید از اعضاي محترم شورا تشکر نماییکه نیروهاي شهرداري رشت به سمت مدیریت شهري هدایت شوند یک رویکرد قابل 
از حمایت  به قدردانی  از همه همکارانی که  اعضاي شوراي ششم، گفت:  از  نوعی حهاي  تا پس  اعلام    100مایت کردند  از داخل بدنه شهرداري  سال 

کنم که از بدنه شهرداري رشت نیروهاي ارزشی، توانمند و  نمایم. با قاطعیت عرض می آمادگی براي تصدي بر سکان شهرداري رشت شود نیز تشکر می 
کل و استانداري معرفی کند و این نشان از توانمندي نیروي انسانی شهرداري  ها، ادارات توانند چند ده نفر را براي فرمانداري کار بلد وجود دارند که می 

این کاندیداي تصدي بر شهرداري رشت با اعلام انصراف خود، عنوان داشت: آقاي علوي فردي از درون مدیریت شهري هستند و براي   .رشت است
سید امیرحسین علوي دیگر کاندیداي تصدي بر شهرداري رشت، با تقدیر از زحمات ناصر عطایی دیگر  در ادامه    .ایشان آرزوي توفیق روزافزون دارم

: آقاي عطایی داراي سابقه طولانی هستند و در مدت کوتاهی که در شهرداري رشت حضور دارند  اظهار داشتکاندیداي تصدي بر شهرداري رشت،  
فردي جهت تصدي پست  اند و آرزوي ما این است زمانی که ما به دنبال  شهرداري رشت داشته   هاي بسیاري درتوانم شهادت دهم که ایشان تلاش می

با    ایشان  .هاي غیربومی نرویمنکرده به دنبال گزینه که خداي   انتخاب کنیمهاي متعددي  مدیریت شهري بتوانیم گزینه   مجموعه  شهردار هستیم از درون
با معرفی خود به    سید امیرحسین علوي  .اب رسانه، از خبرنگاران حاضر در جلسه تقدیر و تشکر کرداشاره به نقص کمبود جا و فضا براي حضور اصح 

: بنده از دوران دبیرستان و دانشجویی وارد بازار کار شدم و در حوزه صنعت و بخش روگا گستر بهترین دوران  اذعان داشتاعضاي شوراي شهر رشت،  
تخصصی وارد صنعت تولید شدیم. در ادامه نیز بنا به پیشنهاد دوستان وارد فضاي سیاسی شورا و مدیریت    واسطه صنعت مادرحضور خود را داشتم و به

  عنوان مدیر شهري انتخاب کنیم باید با فضاي ذهنی آن فرد آشنا شویم، اما علیرغم اینکه ما با خواهیم به افزود: ما کسی را که می ایشان  .شهري شدیم
  ها بحث حسابرسی بود که امروز مورد وبودجه شوراي چهارم چند مصوبه مهم داشتیم که یکی از آن ین جلسه کمیسیون برنامه ایم، در اولهم همکار بوده 

کردم را به نتیجه  در حوزه اجرا آنچه فکر می   این بود کهحضور در شورا    ي  هابنده طی سال تلاش  ها بوده است.  توجه است و این ثمره همان تلاش 
عنوان میثاق نامه خود با اعضاي شوراي شهر  هاي خود به کاندیداي تصدي شهرداري رشت با تشریح برنامه   .سازي نمایممستقیم پیاده طور  برسانم و به 

کنم ارائه خدمات براي عمران و آبادانی شهر است و از کنار خدمت به مردم معیشت شهرداري نیز تأمین : آنچه بنده به آن فکر میتشریح کردرشت،  
، افزود: ما داراي مشکلاتی مشخص  سید امیرحسین علوي  .ایم براي مردم کارکنیم و در کنار آن معیشت شهرداري را نیز تأمین کنیمآمده   شود. ما

  همچون فقدان مدیرت یکپارچه شهري، آسفالت، محیط زیست، بروکراسی سنگین اداري، ترافیک و... را داریم که همه افراد داخل مدیریت شهري و 
ریزي داشته باشیم، ما باید براي مردم یک شهر  ها مواجه هستیم، اما باید براي آن برنامه هایی است که هنوز با آن ها چالش آن آگاه هستند. این مردم از 

توانیم با ریم که می ادامه داد: ما یک مذهب و حکومت ولایی پویا دا  ایشان  .تر داشته باشیمهایمان دیدي بزرگ آل اسلامی بسازیم. ما باید براي ایده ایده 
چرا که    صورت متوازن بپردازیمآل اسلامی و حکمروایی خوب شهري عمل کنیم. ما باید به موضوعات به استفاده از آن فضاي لازم جهت ایجاد شهر ایده 

هاي دیگر  علوي با تشریح بخش   .بگذاریمتوانیم فقط به مسائل عمرانی بپردازیم و کار فرهنگی را کنار  امروز با انباشته بودن مشکلات روبرو هستیم، نمی
ها  گذاري کنیم، این برنامه ریزي و ریل : ما باید براي انجام امور برنامه خاطر نشان کرد،  تمامی قسمت هاهاي متوازن در  صورت برنامه هاي خود به برنامه 

کاندیداي تصدي بر شهرداري رشت با اشاره     .ختلف انجام دهیمسازمانی در موارد مشود، اما باید براي آن اصلاحات درون شبه انجام نمی صورت یک به
-هاي مختلف تولید درآمد و کنترل هزینه هاي اقتصادي مدیریت شهري رشت با سایر شهرها گفت: ما در راستاي گسترش مالی باید روش به تفاوت 

توجه براي تولید درآمد در نظر بگیریم، این اتفاق را بنده   ردار را موردکردهاي شهرداري را اجرایی نماییم. ما باید در این راستا محلات و معابر پر برخو
ها، گفت:  هاي بزرگ و مگاپروژه با اشاره به پروژه   ایشان   .هاي فراوانی نیز همراه بوددر زمان شوراي پنجم و پیش از انتخابات انجام دادم که با هجمه 

انداز را ایجاد نماییم. ما همچنین باید یک مدیریت  شده شهري نداریم و باید با مشارکت نخبگان شهر رشت این چشم انداز تدوین متأسفانه ما چشم 
شده و خدمات الکترونیک به شهروندان    و روزمره خارج یکپارچه شهري درون مجموعه مدیریت شهري نیز ایجاد کنیم تا شهرداري از خدمات یدي  

ها اقداماتی با  سازي و برخورد قاطع باید با فساد برخورد کرد. در بحث رودخانه علوي با اشاره به تلاش براي مبارزه با فساد، گفت: با شفاف   .ارائه نماییم
گذاران فضاي لازم را ایجاد  زم انجام شود و باید از بحث امکانات دولتی و سرمایه شده است و باید در این زمینه همکاري لا  همکاري آب و فاضلاب انجام
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کاندیداي    .ها مسئول هستیم یا خیر باید قبول کنیم که این کار امروز به گردن شهرداري و شوراي شهر افتاده استنماییم. اینکه ما در بحث رودخانه 
مصوبه داشتیم تا این زمین   96براي ساخت یک شهر جدید در جنوب رشت را داریم که در سال  تصدي بر شهرداري رشت افزود: ما یک آرزوي بزرگ

گذاري موضوع ایجاد هتل در حاشیه  را خریداري کنیم، اما باید به این فرصت براي شهر رشت تلاش کنیم تا این مصوبه اجرایی شود. در بحث سرمایه 
بررسی قرار گیرد. در بحث تراموا باید پیگیري لازم انجام شود تا در   یازمند مطالعه است باید موردتالاب عینک و همچنین زیرگذر شهرداري رشت که ن

ما   گانه شهرداري رشت، اظهار داشت:هاي پنج با اشاره به ساختار مدیریت شهري و معاونت  ایشان  .توجه واقع شود  ونقل شهري موردکنار ناوگان حمل 
هاي ما در حوزه مالی  باید رقم بزنیم تا برآوردها اصلاح شود و در پرداخت نظامی مشخص ایجاد شود. یکی از اولویت در حوزه مالی اقدامات زیادي را  

است  30جویی  صرفه  گذشته  پیمانکاران  تکلیف  تعیین  و  امروز  .درصدي  متأسفانه  ما  باشند،  داشته  را  لازم  استقلال  باید  مناطق  مطالبات  حوزه  در 
کنیم و این مدیریت لازم باید انجام شود؛ اما اگر ناحیه سوار املاك  راحتی تبدیل به پول نقد می هایمان را به دمان یعنی زمینهاي خوترین دارایی بزرگ 

سید امیرحسین علوي تأکید کرد: با اشاره به معضلات ترافیکی شهرداري رشت،    .رودهاي خود باشد به همین راحتی املاك ما از بین نمیو دارایی 
همچنین به مباحث عمرانی و برنامه بودجه و سایر مباحث مربوط  ایشان  هاست به موضوعات زیرساختی در شهر رشت پرداخته نشده است.  گفت: سال 

هاي خود تشریح کرد و اظهار داشت: طی چهار سال باید براي رسیدن به جایگاهی مناسب شهر تلاش  عنوان بخشی از برنامهبه حوزه مدیریت شهري به 
 .کنیم

 تاریخ جلسه شماره جلسه  نظر کمیسیون  دستور جلسه ردیف

    گیري براي انتخاب شهردار رأي   3
کاندیداي تصدي بر  ، هاي سید امیرحسین علويشده توسط برنامه با اشاره به موضوعات مطرح   سید حسین رضویان   خلاصه مفید مذاکرات :

یند، ساختار و اجرا در نظر آسازمانی شهرداري رشت بر سه مبناي فرتوسعه متوازن و اصلاح درون: دو مطلب با عنوان  اظهار کردشهرداري رشت،  
تبریک می  علوي  آقاي  به  برنامه  ارائه  این  بابت  بنده  این کتابچه می گرفته شد.  که  بودم  امیدوار  و  قرار  گویم  اعضاي شورا  اختیار  توانست زودتر در 

  ی راحتی از دست نرود موضوع خوب هاي شهرداري را نقدي انجام دهید تا املاك به خواهید پرداخت شود می فته می ادامه داد: اینکه گ   ایشان   .گرفتمی
پرکن است، اما  است، اما این کار با کدام ردیف بودجه و درآمد قرار است انجام شود؟ یا بحث شهر دوستدار محیط زیست موضوعی خوب، بزرگ و دهان 

عنوان کاندیداي تصدي بر  هایی از ارائه برنامه سید امیرحسین علوي بهعضو شوراي شهر رشت با اشاره به بخش  است؟  این موضوع اولویت چندم شما
هزار میلیارد تومان برد، آیا درصد تورمی را نیز محاسبه کرده و در نظر   6بودجه شهرداري رشت به    1404شهرداري رشت، گفت: اگر قرار است تا سال  

اد   ایم؟گرفته  عزیزيامه  در  اسلامی شهر رشتنایب ،    مجید  عنوان مخالفرئیس شوراي  به  ما    ،  براي  باشیم  که داشته  انتخابی  هر  اینکه  بیان  با 
اینکه ایشان همکار ما در شوراي اسلامی شهر رشت هستند هزینه اي ایجاد میهزینه  انتخاب آقاي علوي براي ما با توجه به  هاي ما را  کند، گفت: 

نام کرده بودند، تأکید کرد: با توجه به اینکه بیشتر این  کاندیدا براي تصدي بر شهرداري رشت ثبت   46با اشاره به اینکه  ایشان     .دادافزایش خواهد  
انع  هاي خود اعضاي شورا را قافراد غیربومی بودند و بخشی دیگر نیز شرایط احراز عنوان شهرداري رشت را نداشتند و مابقی نیز نتوانستند با برنامه

رئیس شورا افزود:  نایب    .نهایت دو تن دیگر از عزیزان بنا به تصمیم شخصی خود از ادامه کار انصراف دادند  گزینه رسیدیم که در  10کنند و نهایتاً به  
فاده ابزاري از جایگاه شورا  اي دیگر از مخالفین نیز آقاي علوي را به است کنند. عده بازي می آقاي علوي مخالفان بسیاري دارند که وي را متهم به رفیق 

ها را اقناع کنند که تنها هدف  کنند. خواسته بنده این است که به جامعه هدف خود این موضوع را برسانند و آن براي رسیدن به شهرداري متهم می 
توجه بود،  ي شوراي ششم بسیار قابل عزیزي ادامه داد: حضور آقاي علوي برا  .ساله به مردم شهر رشت بوده است 4ورود به شورا توسط ایشان خدمت 

آقاي علوي در مدیریت شهري می   8شناخت   با مشکل مواجه  ساله  ایجاد شود  اشتباه جابجایی مدیران  اگر روال  اما  باشد،  ایشان کمک  براي  تواند 
تأکید کرد:   ایشان   .مسائل خواهد داشت  کند و نگاه دقیقی بر رويکنم که شورا جایگاه نظارتی خود را حفظ می خواهند شد. این موضوع را تأکید می 

طور که در جایگاه نظارتی دقت دوچندان خواهد داشت، به همان صورت نیز در  آقاي علوي باید ارتباط خود را با جامعه هدف بیشتر کند، شورا همان 
سوم جمعیت  اینکه شهر بیش از یک   با بیان  به عنوان مخالف  ،نادر حسینیسپس     .کنار ایشان طی مدت حضور در شهرداري رشت خواهد بود

را در خود جاي به دست چه کسی می  استان گیلان  را  کنیم که شهر  نگاه  باید  ما  است، گفت:  یادکردیم حقوق  داده  ما سوگند  بسپاریم.  خواهیم 
نماینده مردم پاسخگوي مردم باشیم که چه کسی را  عنوان  ما باید به    .شهروندي را به اجرا بگذاریم، جلوي فساد را بگیریم و با رانت مبارزه کنیم

د و مردم باید بدانند ما در چه مسیري در حال حرکت  نهایی دارهاي مختلفی است و امروز اعضاي شورا نگرانیایم، شهر داراي چالش انتخاب کرده 
زارت کشور تائید شود تا شورا و شهر دچار مشکل  کنیم باید از سوي وهایی پیش روي آقاي علوي است، ما کسی را که انتخاب میهستیم. چالش 

بررسی قرار بگیرد. این موارد را بنده تنها خطاب به آقاي علوي    تأکید کرد: باید سوابق اجرایی و انقلابی بودن شهردار منتخب رشت مورد  ایشان   .نشود
،    مسعود عباس نژاددر ادامه     .کرد اظهار نمایم حضور پیدا می کند و باید این موضوعات را خطاب به هر فرد دیگري که در این جایگاه  عنوان نمی

با قدردانی از حضور اصحاب رسانه جهت پوشش جلسه شورا؛ گفت: از ریاست شورا بابت برگزاري جلسه در    به عنوان موافق  عضو شوراي شهر رشت،
اظهار داشت: دفاع بنده    ایشان   .صورت کامل همراه هستندما به   کنم و خرسند از حضور همکارانی هستم که بافضاي تعاملی طی ایام گذشته تشکر می

هایی تکراري بودیم، اکنون چرا  خواهد براي شهر خودش کار کند. ما در شوراهاي گذشته به دنبال ناماز انتخاب آقاي علوي، دفاع از نسلی است که می 
سبت به موضوعات مدیریت شهري دارد، اعتماد نکنیم؟ چرا حامی کسی که  هاي مختلف بوده و آگاهی کامل نون ی سیسال در کم  8نباید از کسی که  

توانیم شهري در خور نام رشت و  ما با انتخاب آقاي علوي می    تجربیات و سواد و دانش خوب در زمینه مدیریت شهري کسب کرده است، نباشیم؟
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 حاضرین در جلسه:

 هادي رمضانی                                 سید شمس شفیعی                               نادر حسینی                           علیرضا تاج شهرستانی            
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ارائه شده توسط آقاي علوي خیال مردمان آن داشته باشیم. برنامه  سال    8هاي ایشان براي مدیریت شهري نیست، تجربیات ایشان طی  زيپردا هاي 
بندي در شورا نرود قطعاً حمایت تمامی اعضاي شورا را  عباس نژاد تصریح کرد: تا زمانی که آقاي علوي به دنبال یارکشی و جناح    .حضور در شورا است

رئیسه شورا نیز  عضو هیئت   هادي رمضانیسپس     .مان حمایت خواهیم کردایم، ما تنها از مردم شهرخواهد داشت. ما عقد اخوتی با کسی نبسته 
دهد باید به تعهداتش  دار باشد، وگرنه باید پاسخگو باشد. کسی که برنامه ارائه می گیرد باید امانت اظهار داشت: کسی که در عرصه مدیریت قرار می

اي ارائه دهد اما به آن عمل نکند و در این صورت باید در محضر  که هرکسی برنامه گونه نیست  عمل کند وگرنه باید پاسخگوي تعهدات خود باشد. این 
روزي است و باید بر هاي مدیریت شهري، گفت: شهر رشت نیازمند کار شبانه رمضانی با اشاره به اهمیت رفع چالش    .خداوند متعال پاسخگو باشد

ریزي نماییم. اگر شما بهترین برنامه را بنویسید اما براي آن منابع مالی را در نظر نگیریم فقط وقتمان  برنامه هاي خودمان در این خصوص اساس داشته 
عضو شوراي شهر رشت با اشاره به اهمیت مدیریت منابع انسانی گفت: شهردار منتخب باید در این حوزه دقت نظر داشته باشد و     .ایمکرده را تلف 

توانند در این حوزه کار کنند. اگر بحث انتخاب شهردار جوان است، ما در شوراي سوم این کار را انجام دادیم، هم جوان  می   کسانی را انتخاب کند که
متأسفانه در برخی موارد شاهد این هستیم که    .ها مواجه هستیمبود و هم بومی، اما تغییراتی در ساختار شهرداري ایجاد کرد که هنوز با همان چالش 

به عنوان  عضو شوراي شهر رشت،  ،    شمس شفیعیسید    .کنندهاي مختلف اعلام آمادگی میون داشتن تجربه لازم براي تصدي جایگاه افرادي بد
اینکه برنامه مخالف   ارائه شده توسط  کنیم، در برنامه بندي میمدت و بلندمدت تقسیم مدت، میان ریزي نوین، کوتاه ها در مدیریت برنامه با بیان  هاي 
هاي تخصصی  ادامه داد: مشارکت سازمان   ایشان   .خورداي به چشم نمیشده و حرفه ریزي صورت آکادمیک، برنامه لوي مشارکت شهروندان بهآقاي ع

برنامه  پایدار شهري در  ندارد؛ مانند سازمان نظام براي حوزه مدیریت  آقاي علوي وجود  دانشگاهیان و نخبگان، رسانه هاي  عنوان رکن  ها به مهندسی 
عنوان شهردار از یک فرد با  محض انتخاب به ها رویایی بود. آقاي علوي شما به ها نداشتند و بخشی از این برنامههارم دموکراسی جایی در این برنامه چ

دخالت بسیار  ها  دهد که جناب آقاي علوي، شما در عزل و نصبساله شما نشان می  8تورقی به عملکرد  .ساله تبدیل به فردي پاسخگو باشید 8تجربه 
عنوان کسی که قرار  تر بود. توصیه بنده به آقاي علوي بههاي اخیر عاقلانه ها بسیار بیشتر و در سال کردید، در ابتداي حضور در شورا این دخالت می

به  خداي است  شوند،  انتخاب  رشت  براي  لایق  مدیرانی  حتماً  که  است  این  شود،  انتخاب  شهردار  شهرداعنوان  میدان  براي  ناکرده  جایی  ري 
اظهار داشت: بنده از زمانی که با آقاي علوي به عنوان موافق  عضو شوراي شهر رشت  ،    مهدي نوري هریسسپس     .هاي شخصی نباشدگیري انتقام 

هاي  سیون دیدم که ایشان اشرافیت کامل بر آن موضوع دارند. در کمیشد میهمکار شدم نگاهم به ایشان تغییر کرد، در هر موضوعی که صحبت می 
ایم. همه شعار جهادي بودن را  فهمد. ما همواره به دنبال تغییر بوده مختلف حضور داشته و مدیریت شهري، برنامه بودجه، بهداشت و عمران و... را می

ها  م تبدیل به شهر آخرین ایم داریها بوده چی تغییر کلی ساختار است. حق شهر ما این نیست. مایی که شهر اولینعنوان یک شهرداري دادند. بنده به
ام که ایشان در عزل سال به انحراف مالی کشیده شده است. بنده شنیده   8تواند بگوید امیرحسین علوي طی این  کس نمیافزود: هیچ  ایشان   .شویممی

ت شهري را به مدل مدیریت یکپارچه  اند، اما این وظیفه شوراست که علاوه بر نظارت، حمایت نیز داشته باشد. ما شکل مدیریها دخالت کرده و نصب
میلیارد تومان هزینه کرد داریم و    65در پاسخ به سوالات اعضاي شورا اظهار کرد: ما در شهرداري به طور ماهیانه حدود    علوي   .شهري تبدیل کنیم

  100میلیارد تومان و پیش بینی  کل درآمد سازمانها در صورت تحقق سالیانه    25الی    20این در صورتی است که در آمد ماهیانه مناطق چیزي حدود  
علوي افزود : اگر ما در شهرداري چالش بزرگ داریم پس باید آرمان بزرگ نیز جهت تحقق اهدافمان داشته باشیم و این یک     .  میلیارد تومان است

علوي ادامه داد: بنده کاملا اهل تعامل هستم و    فرآیند بلند مدت و میان مدت است و قرار نیست برنامه هاي ما یک روزه و درکوتاه مدت تحقق یابد.  
هاي مهم رشت این تعامل برقرار است و به عنوان کسی که در شوراي شهر سابقه کار داشتم به دغدغه ها و علاقه مندي هاي شورا واقف    با ارگان

 تواند کارگشاي ما در مدیریت شهري باشد.ها میهستم. محور حرکت هاي ما باید مردم باشند و همراهی مردم و رسانه
) با  96قانون تشکیلات، وظایف و انتخابات شوراها (اصلاحی مرداد    80ماده    1اجراي بند    سپس در راستاي  متن مصـوبه شـورا:

توجه انصراف آقایان؛ رحیم شوقی و ناصر عطایی، کاندیداهاي تصدي شهرداري رشت و ارائه برنامه آقاي سید امیر حسین علوي  
به رأي ازدر صحن شورا، نسبت  اقدام گردید که پس  انتخاب شهردار  با     گیري  امیر حسین علوي     9اخذ رأي مخفی،آقاي سید 

     رأي  به عنوان شهردار شهر رشت انتخاب شدند. 
و داراي مدرك کارشناسی ارشد مدیریت اجرایی و مدیریت استراتژیک و دانشجوي دکتراي    1358آقاي سید امیر حسین علوي متولد سال  

 گونه برشمرد؛توان اینیتی و اجرایی ایشان را میي مدیرباشند که سابقهمدیریت بازرگانی بین الملل می
 سال عضویت در دوره هاي چهارم و پنجم شوراي اسلامی شهر رشت و ادامه عضویت در دوره ششم.  8 -
 سال بین المللی ). 4( در سطح ملی و استانی و سال بخش خصوصی   18تاکنون :  82مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره شرکت روگا گستر از  -
 سال بخش خصوصی ( در سطح ملی و استانی) 15تاکنون :   85رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت صنعتی امیر دژ از  -



 

~ ۱۳ ~ 
 

 غائبین:
  

 

 
 

 

نظر  دستور جلسه ردیف
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه 

 تاریخ  
 جلسه 

    شوراي اسلامی شهر رشت   24/6/1400آقاي سید شمس شفیعی در جلسه مورخ   بررسی غیبت 4
اسلامی شهر در جلسه مورد بررسی قرار گرفت و  نامه داخلی شوراي  آیین   16ماده  2مراتب برابر تبصره     متن مصـوبه شـورا:
از بحث و تبادل   شوراي اسلامی شهر رشت   1400/ 6/ 24آقاي سید شمس شفیعی در جلسه مورخ     نظر و اخذ رأي غیبتپس 

 موجه تشخیص داده شد. 
 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 

   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ رضویان سید حسین  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه ردیف
 ذیـربـط

 شماره  
 جلسه 

 تاریخ  
 جلسه 

    برگزاري جلسه فوق العاده شورا  5
از بحث   متن مصـوبه شـورا: فوقو تبادلهمچنین پس  آرا مقرر شد؛ جلسه  اتفاق  به  رأي،  اخذ  و  منظور  العاده شورا  نظر  به 

به شماره هاي؛ ش ر ف ـ   لوایح پیشنهادي شهرداري  مورخ    1400ـ    4361، ش ر ف ـ  1400/ 4/ 19مورخ    1400ـ    2713بررسی 
ش1400/ 6/ 24 ـ  ،  ـ    1400/ 6/ 15مورخ    1400ـ    3996رف  ف  ر  ش  مورخ    1400/ 6/ 19مورخ    1400ـ  4277و  چهارشنبه  روز 
 برگزار گردد.  16:30رأس ساعت  1400/ 7/ 14

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11 جمـــع  
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا
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 با ذکر صلوات پایان یافت.  21جلسه رأس ساعت 

 *   14/07/1400مورخ :        9جلسه شماره :   *
 در محل ساختمان شـوراي 16:50(فوق العاده) شوراي اسـلامی شهر رشت، رأس ساعت    ، نهمین جلسه12/7/1400/ش مورخ   1370/1400براساس دعوتنامه شماره      

  بخش قرآن مجید برگزار گردید. آیاتی چند از کلام هستیشهر رشت به ریاست جناب آقاي محمد حسین واثق کارگرنیا  رئیس محترم شورا با قرائت  اسلامی  

 دستورات جلسه : 
ریال کمک    150/ 000/ 000در خصوص پرداخت مبلغ    1400/ 7/ 10مورخ    1400-4854ش ر ف ـ  رشت به شماره    ـ بررسی لایحه شهرداري 

 . "کمک به موسسات بخش خصوصی "عنوان بودجه سالجاري تحت    150207مالی به باشگاه ورزشی کادوس گیلان، از ردیف اعتباري  
 BTSدکل هاي    تمدید قرارداد اجارهدر خصوص    1400/ 7/ 10مورخ    1400-4826ش ر ف ـ  رشت به شماره  ـ بررسی لایحه شهرداري 

 نقطه مربوط به شرکت خدمات ارتباطی مخابرات نصب شده بر روي املاك شهرداري .  3و قرارداد جدید  نقطه 30موجود در 
لا بررسی  ف ـ  ر  ش  شماره  به  شهرداري  پیشنهادي  مبلغ     1400/ 6/ 24مورخ    1400-4361-یحه  پرداخت    300/ 000/ 000درخصوص 

بودجه   150302از ردیف اعتباري    ،هاجهت برگزاري جشن عاطفهبه کمیته امداد امام خمینی (ره)    کمک مالیریال(سی میلیون تومان)  
 . ب پذیرساماندهی و کمک به اقشار آسی"سالجاري تحت عنوان  

ششدانگ یک  در خصوص در اختیار قراردادن     1400/ 6/ 15مورخ    1400-3996-ـ بررسی لایحه پیشنهادي شهرداري به شماره ش ر ف 
 هاي   فعالیت و  رشت  شهر    ساله  پنج   برنامه   و   وعمران  توسعه  طرح  اجراي  بر  نظارت (شهرداري جهت استقرار مشاور طرح واحد متعلق به  

 ان. به صورت رایگ و   سال 3) به مدت  نفوذ حوزه
ریال(پنج  50/ 000/ 000درخصوص پرداخت مبلغ    1400/ 6/ 19مورخ    1400-4277-ـ بررسی لایحه پیشنهادي شهرداري به شماره ش ر ف 

ساماندهی و کمک به اقشار  "بودجه سالجاري تحت عنوان    150302از ردیف اعتباري  میلیون تومان) کمک مالی به خانم گلناز آقاجانی،
 . "پذیرآسیب 

  میدان   در  واقع  در خصوص خریداري آپارتمانی  1400/ 4/ 19مورخ    1400-2713-ـ بررسی لایحه پیشنهادي شهرداري به شماره ش ر ف 
 و.. .   بهداشتی سرویس احداث   جهت درخشان کوچه شیک،   خیابان شهرداري، 

 نطق پیش از دستور منشی شورا: 
  گرامی  را شهدا امام  و شهدا نام و شهید اسماعیل آقایی پور آرانی، یاد نامهوصیت  از بخشی قرائت با ورادر ابتداي جلسه، علیرضا تاج شهرستانی، منشی شــ  

 .داشت

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
با آرزوي قبولی عزاداریهاي مردم رشت در ماه هاي محرم و صفر بالاخص    ،رئیس شوراي اسلامی شهر رشت  ،  محمد حسین واثق کارگرنیا   جلسه  آغاز  در

از پیامبر بزرگ  ایام رحلت پیامبر گرامی اسلام و حضرت امام حسن مجتبی (ع) و امام رضا (ع) اظهار کرد: امیدواریم در تمامی امور زندگی با الگو پذیري  
: حضور سبزپوشان نیروي  اذعان کرد  به پیش رو بودن هفته نیروي انتظامی اشاره کرد و ایشان   یم.اسلام و ائمه معصوم (ع) در مسیر حق و راستی گام بردار 

است. آرامش خاطر شهروندان  و  امنیت  کننده  تضمین  :  افزود  شهروندان  از  یکی  خودروي  روي  بر  درخت  یک  سقوط  از  تاسف  ابراز  با  کارگرنیا   انتظامی 
  تذکرات  باره  این  در  این  از  پیش  اطلاع یافتیم و  شد  شهروندان  از  یکی  مصدومیت  به  منجر  که  خودرو  روي  بر  درخت  یک سقوط  از  گذشته  هفته  در متاسفانه

این رو  داده  را  لازم از  براي  انت  بودیم.  بروز هر گونه مشکل  از  از درختان پوسیده و کهنسال  با سرعت بخشیدن به هرس درختان و رفع خطر  داریم  ظار 
  شاغل   خدماتی  نیروهاي  به  شهر رشت  شوراي  رئیس   البته شهرداري هاي مناطق اخیرا نسبت به این موضوع وارد عمل شده اند.  .جلوگیري شودشهروندان  

نیروهاي  شهردار  مجموعه  در که  پیمانکار  هاي  از شرکت  برخی  به عملکرد  نسبت  اخبار خوبی  است که  وقتی  متاسفانه چند  و گفت:  کرد  اشاره  ي رشت 
،  را تحت پوشش دارند به گوش نمی رسد و گویا پرداختی هاي حقوق به این کارگران شریف متفاوت است و بنا به دلایلی شاهد کاهش حقوق، مزایا خدماتی 

  برخورد   بر  یمبن  اخباري:  کرد  بیان  است  واجب  ها  انسان  همه  کرامت  حفظ  اینکه  بر  تاکید  با  کارگرنیا   اضافه کاري ها و غیره مربوط به این کارگران هستیم.
سد که  ر  می  گوش  به  رشت  شهرداري  با  قرارداد   طرف  پیمانکاري  هاي  شرکت  از  برخی  توسط  رشت  شهرداري  شرکتی  شریف  کارگران  از  تعدادي  با  نامناسب

برخورد و تنبیهات قانونی با شرکت پیمانکار خاطی لحاظ می    پذیرفتنی نیست و این موضوع را از طریق سرپرست و بازرسی شهرداري پیگیري کردم و یقیناً
مایت از کارگران با نظارت کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شورا  حشود و از این بابت لازم می دانم کارگروهی را تحت عنوان کارگروه  

  شهرداري   معبر  سد  نیروهاي  امنیت  باید  و  است  مواجه  مشکلاتی  با  نیز  رشت  ربازا  متاسفانه:  کرد  تصریح  رشت  بازار  وضعیت  به  اشاره  ایشان با  تشکیل دهیم.
و مشکلات این    بودند  شده  ساماندهی  خوبی  به  دستفروشان  شده،  انجام  تمهیدات  با  چهارم  شوراي  دوران  این در حالی است که در  باشد  توجه  مورد  رشت

  اشاره   رشت  چهارم  شوراي  فعالیت  دوران  در  رشت  در  دستفروشان  ساماندهی  کارگروه   تشکیل  به  رشت  شهر  اسلامی  شوراي  رئیس   حوزه کنترل شده بود.



 

~ ۱۵ ~ 
 

ستفروشی در رشت  د   مشکلات  امیدواریم  رشت،  شوراي  ترافیک  و  نقل  و  حمل  کمیسیون  ریاست  به  دستفروشان  ساماندهی  کارگروه  تشکیل  با:  گفت  و  کرد
 ساماندهی و برطرف شود.

 نطق پیش از دستور ناطق اول :  
رئیس شوراي شهر رشت با عرض تسلیت رحلت شهادت گونه پیامبر اکرم (ص)، شهادت امام حسن مجتبی (ع) و امام هشتم،  نایب ،  مجید عزیزي  در ادامه

  در   مستحضرید  که  طورهمان :  داد  ادامه  ایشان   : امیدوارم همه ما مورد شفاعت و عنایت ائمه اطهار قرار بگیریم.اظهار کردالرضا (ع)،  حضرت علی ابن موسی
  منافع   و  عمومی   مصلحت  گرفتن  نظر  در  با  و  مشخص  زمانی  پروسه  یک  در  اسلامی   شوراي  اعضاي  توسط   علوي  امیرحسین  آقاي  جناب  گذشته  جلسه

ها براي  تخب توسط وزیر محترم کشور قطعاً تلاش من  شهردار  مسئولیتی  حکم  تائید  با  شاءاهللان  راستا  همین  در  و  به عنوان شهردار انتخاب شدند  شهروندان
دامه خواهد  پیشرفت و ارائه خدمات و رفع کم و کاستی موجود در بدنه مدیریت شهري با تمام توان توسط ایشان و مجموعه مدیریت شهري با توان مضاعفی ا

انتقادات و نظرات موافق و: در همین راستا، جا دارد از تمامی فعالان سیاسی و    افزود عزیزي  داشت. مخالف خود با نیت    اجتماعی استان که دلسوزانه با 
  طور همان :  داشت  اظهار  نکته  چند  ذکر  با  رشت  شهر  شوراي  رئیسنایب   .تشکر صمیمانه داشته باشم  خیرخواهانه حامی منتخبین خود بودند و هستند تقدیر و

فقط با انتخاب ایشان بلکه  جناب مهندس امیرحسین علوي براي اعضاي شورا هزینه خواهد داشت البته نه خاب انت که دانستیم همه می   کردم  بیان هم  قبلاً که
ها مختص به رشت نیست مثلاً با انتخاب جناب زاکانی در  کرد و این چالش کردیم به دلایل دیگر نیز براي شورا هزینه ایجاد میفرد دیگري را هم انتخاب می 

اساس سیاسی و عدم ازخودگذشتگی باعث  هاي بی ها و رقابتبرتربینی   ها و حس خودنظري دي روبرو شد؛ و متأسفانه همین تنگ هاي زیا تهران با مخالفت 
  امیدواریم   داریم  علوي  مهندس  از  که  شناختی  به  توجه  با  درهرصورت:  داد  ادامه  ایشان  اي نرسیم.شده تاکنون در خصوص استاندار هم در سطح ملی به نتیجه

هاي انقلابی  با کمک نیروي  تدبیر مدیریتی و تجربه دانشی و  پیشرفت و حل مشکلات شهري باشیم و امیدوارم برادر خوبم جناب مهندس علوي با  شاهد
آگاهانه و   هاي  زنی  اتهام  با  اهبرخی   متأسفانه  علوي  مهندس  انتخاب  به  توجه  با  اما:  کرد  اضافه  عزیزي  انداز روشنی را براي رشتوندان به تصویر بکشند.چشم 

ي شورا برآمدند و عامدانه یا از روي ناآگاهی با ایجاد تفرقه و شکاف بین اعضاي محترم در صدد تضعیف ارکان شورا و برهم زدن آرامش و اتحاد و تمرکز اعضا
تفرقه  اقدامات  این  براي خود فراهم  با  را  تا زمان بیشتري  اما تجربه حضور آن افکنانه به گمانم در تلاش هستند  رقابتسازند  هاي  ها در فضاي سیاسی و 

 با  که   بدانند  باید  افراد  این:  کرد  خاطر نشان  رشت  شهر  شوراي  عضو  هاي خود سخت در اشتباه هستند.ها در تحلیل انتخاباتی گواه چیز دیگري هست و این
یگاه این شورا سیاسی نبوده و نخواهد شد و تمام دغدغه  جا  چراکه  کنند  ایجاد  ما  بین  شکافی  توانندنمی   شورا  محترم  اعضاي  بین  در  تفرقه  و  ایجاد شکاف

قدر بینش و نگرش انقلابی  نظر هم برسند آن اندازان بدانند شوراي ششم شهر رشت اگر به اختلاف اعضا در راستاي حل مشکلات شهري خواهد بود. تفرقه 
  شهر   شوراي  رئیسنایب      .  هاي عوامل بیرونی به خطر نیندازندمردم جایگاه شورا را با سهم خواهی دارند که با خرد جمعی و نگاه به منافع عمومی شهر و  

  چاشنی   را  افتراق  و  تهدید  و  تخریب  نیامد  خوش  طیفی  یا  کسی  ذائقه  به  شورا  انتخاب  اگر  که  کردمی  حکم  اسلامی   اخلاق  هرحالبه :  کرد  تصریح
  جاي   بنده  براي  .کننداي دامن نزنند و مثل دیگر بزرگان و دلسوزان رفتار  در فضاي رسانه   صرفاً  خود  ناصواب  ابهامات  به  و  نکنند  خود  سیاسی  هاياخلاقی بی

  ها آن  منافع  کنندهتضمین   که  انتخابی  کنیم  تصور  اینکه  مگر  کردند  استقبال  حتی  و  نداشتند  نقدي  شورا  اعضاي  اول  انتخاب  در  افراد  این  چرا  که  است  سؤال
:  گفت   است،  شهروندي  هر  حق  گري  مطالبه  درهرصورت اینکه  به  اشاره  با  عزیزي  همسو خواهند بود.و    خواهی موافق و همراه  نقدي و آرمان   هیچ  بدون  باشد

شورا هم  محترم اعضاي قطعاً و باشد نفسانی نگاه و  بغض و حب دورازبه و منصفانه که نقدي اما شود،نمی  اصلاح اموري و غلط رویه هیچ که نباشد انتقاد اگر
ها باید بدانند که شوراي ششم مستقل  کدام زیر چتر شخص یا جریانی نخواهند رفت و آنباید خود را ملزم به پاسخگویی بدانند و خواهند دانست؛ اما هیچ

  افکار   براي  انتقادها  از  بعضی  خصوص  در:  کرد  تأکید  رشت  شهر  شوراي  رئیسنایب   ها نخواهد کرد.بوده و خواهد ماند و خود را درگیر با اشخاص و طیف 
  اینکه   بیان  ایشان با  .کنندمی   تعریف  خود  سیاسی  جریانات  با  همراهی  و  کردار  و  رفتار  در  را  گري  انقلابی  معیار  ايعده  چرا  که  است  سؤال  و  ابهام  جاي  عمومی

اي جوانان را از میدان خدمت حذف کردن جایز است؟ چرا  سلیقه   هنر است؟ اظهار داشت: آیا با برخورد شخصی و  کردن  دور  انقلاب  دایره  از  را  افراد  آیا
  عزیزي   نوع نگرش چه عواقب سیاسی در جامعه خواهد داشت؟  دانند که این ها واقعاً نمیکنید آن انقلابی بودن را فقط در خط و مشی خودتان ترسیم می 

ما از نسل اول انقلاب انتظار دارند که با اعلام بازنشستگی، مدیریت فضاي سیاسی و اجتماعی و حتی فرهنگی را به نسل بعد از خود    يهاجوان   امروز:  افزود
  ایشان   ها منتقل کنند.کرده و با دانش و با بصیرت بسپارند و با شناخت موقعیت حساس کشور تجربیات خود را با بودن در کنار آن یعنی جوانان تحصیل 

ها، شهید حاج قاسم سلیمانی را الگوي رفتار و عمل خود قرار دهند که معتقد بود با  صریح کرد: کاش این مدعیان انقلاب گري فرمایشات گوهربار سردار دل ت
طلب بود و  نه اصلاح   کنیم. سرداري کهطلبی تنها میدان خدمت را خالی  و جوانان را دلسرد میگرایی و اصلاح هاي سیاسی اصولزنیمتهم کردن و برچسب 

پذیرفت و الگوي خدمت را کنار مردم بودن  کرد را می اندیشید و هرکسی از هر جریانی که براي مردم خدمت می نه اصولگرا بلکه انقلابی بود و انقلابی می
اي  ر راستاي منویات حضرت امام خامنه و د  انقلابی  جریان  تقویت  همچنین  و  وحدت  حفظ  جهت  به:  داشت  اذعان  پایان  در  رشت  شهر  شوراي  عضو  دانست!می

گاه به  العالی در گام دوم انقلاب، عرصه مدیریت سیاسی و اجتماعی و اجرایی کشور را به نسل بعد از خود بخصوص جوانان با اراده و با بصیرت و آمدظله 
 پذیري خود را نمایان کنید. دانش روز واگذار کرده و با این تصمیم ولایت 

 ر ناطق دوم :  نطق پیش از دستو 
با بیان عرض تسلیت براي ایام عزاداري رحلت حضرت رسول(ص) و شهادت امام    ، رییس کمیسیون عمران و توسعه شهريمهدي نوري هریسادامه  در  

اظهار  الرضا (ع)،  حسن مجتبی (ع) و شهادت ثامن الائمه، همچنین اشاره به همزمانی شهادت شهید بابک نوري هریس با سالروز شهادت علی ابن موسی
نگینی در شهر ایجاد شده است و بی نظمی اصناف هم بی تاثیر نیست. از ریاست شورا  : چند روزي است که به جهت بارندگی و تعطیلات، ترافیک سداشت  

ي بررسی  درخواست دارم جهت رفع این معضل و جلوگیري از موارد مشابه در آینده نشستی راهبردي با ریاست اصناف داشته باشند و راه حل ها ي کاربرد
گیرد، باید در نظر گرفت هر شغلی که قرار است ایجاد شود اول از شهرداري مجوز دریافت  لام نمی اصناف براي صدور پروانه چند سالی است که استع  .شود

. هایپر مارکتی که    کند و بیشترین دلیل ترافیک در شهر رشت همین صنوف هستند. شهرداران باید مشاغل نقاط پرترافیک را شناسایی و معرفی کنند
: شاید نتوانیم با باز کردن خیابان کل مشکل ترافیکی شهر رشت را حل  ادامه داد  هریس  نوري   .برد باید معرفی شودپارکینگ ندارد و بار ترافیکی را بالا می
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توان تا حدودي این چالش را حل کرد. شهرداري باید بر مشاغل پرترافیک نظارت داشته باشد تا پیش از  هاي پر رفت و آمد می کنیم، اما با شناسایی محل 
هاي مثبتی صورت  : مکاتبه گفتعضو شوراي شهر رشت با اشاره به وضعیت نیروهاي شرکتی شهرداري رشت،     .این مشاغل بازگشایی نشودایجاد پارکینگ 

ماست.   موردنظر  موضوع  رشت  شهرداري  زیرمجموعه  تعاونی  شرکت  به  شهرداري  نیروهاي  وضعیت  تبدیل  باشد.  داشته  ادامه  باید  مسیر  این  و  گرفته 
توانیم همین نیروها را از طریق شرکت تعاونی خودمان جذب کنیم. چرا باید یک  کنند ما می الزحمه دریافت می عنوان حقصی مبلغی را به هاي خصوشرکت 

شاید نشود تمام نیروها را به این    .شرکت خصوصی چنین کاري را انجام بدهد؟ کسی که مسئول این حوزه است هر چه سریعتر به شهرداري گزارش بدهد
شرکت شرک برخی  دهیم،  انتقال  خودمان  زیرمجموعه  ماشین ت  قابلها  و  دارند  میآلات  اما  نیستند،  شرکت انتقال  به  را  نیروها  این  از  بخشی  هاي  توانیم 

باعث می رشت،  شهرداري  شرکتی  نیروهاي  حقوق  پایمال شدن  از  جلوگیري  بر  علاوه  کار  این  با  ما  دهیم،  انتقال  شخ زیرمجموعه  و  شأن  تا  صیت  شویم 
آیند و با ادبیاتی دیگر که چندان مناسب نیست با همشهریان ما  ها و سرکارگرهاي آنان از شهرهاي دیگر می نیروهایمان نیز حفظ شود. برخی از شرکت 

ا در این شهر هنوز  نوري هریس با اشاره به در پیش بودن روز غذا، گفت: ما تنها شهر خلاق خوراك و غذاي کشور در یونسکو هستیم، م     د.کننصحبت می 
زودي با حضور آقاي علوي مشکلات آن برطرف شود. فارغ از این موضوع  شده است و امیدواریم به  بینییک خیابان غذا نداریم و این موضوع در گذشته پیش 

در آن ثبت شوند و مسافري که به رشت  هاي رشت  شهرداري رشت تقاضا دارم که اپلیکیشنی ایجاد شود تا تمام رستوران  و  از روابط عمومی شوراي اسلامی
ها با رایگان براي این رستوران توانیم به هاي خوبی دارند، ما میهاي این شهر غذاخوري تک خیابان به تک .  هاي رشت کجا هستندآید بداند که رستوران می

در پایان با    ایشان   .بازار مناسبی براي این عزیزان ایجاد شودتوجه به جایگاه شهر رشت به عنوان شهر خلاق خوراك شناسی و غذاي یونسکو تبلیغ کنیم تا  
خدمات    اشاره به در پیش بودن هفته نیروي انتظامی اظهار داشت: درخواست بنده دعوت از فرمانده محترم نیروي انتظامی به صحن شوراست تا در حوزه

 ت.. خواهش بنده همکاري و همراهی نیروي انتظامی اس   مراهی نیروي انتظامی هستیم. ما نیازمند حضور و ه  شهر، سد معبر و... راهکار هایی را ارائه دهند

 اعلام وصول طرح ها و لوایح:  

در دبیرخانه    1400/ 7/ 12مورخ    1359ثبت شده به شماره    1400/ 7/ 10مورخ    1400-4701ش ر ف ـ  رشت به شماره  ـ لایحه شهرداري1
تشویقی پروژه مدیریت هوشمند پارك حاشیه اي شهر رشت با قید دو فوریت در جلسه مطرح   و   بسته هاي تخفیفیشورا در خصوص  

اتفاق مقرر شد   به  با دوفوریت و یک فوریت آن  رأي ضمن مخالفت  و اخذ  نظر  تبادل  و  بحث  از  به کمیسیون و پس  به صورت عادي 
 ذیربط ارجاع گردد. 

در دبیرخانه   1400/ 7/ 12مورخ    1358ثبت شده به شماره    1400/ 7/ 6مورخ    1400-4765ش ر ف ـ  رشت به شماره    ـ لایحه شهرداري2
تبادل نظر و اخذ با قید دو فوریت در جلسه مطرح و پس از بحث و   "به اداره کل اطلاعات  3573واگذاري پلک ثبتی  "شورا در خصوص  

 رأي ضمن مخالفت با دوفوریت و یک فوریت آن به اتفاق مقرر شد به صورت عادي به کمیسیون ذیربط ارجاع گردد. 

 دستورات جلسه : 
نظر  دستور جلسه  ردیف 

 کمیسیون 
 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

1 

ثبت شده   1400/ 7/ 10مورخ   1400-4854ش ر ف ـ رشت به شماره  لایحه دوفوریتی شهرداري
نظر    1400/ 7/ 12مورخ    1366به شماره   در  اینکه شهرداري رشت  بر  مبنی  دبیرخانه شورا  در 

به پرداخت مبلغ   باشگاه ورزشی کادوس گیلان    150/ 000/ 000دارد نسبت  به  ریال کمک مالی 
اعزامحسب   منظور  به  که  گیلان  کادوس  ورزشی  باشگاه  محترم  مدیرعامل  تیم    درخواست 

باشگاه   اولین  اینکه  به  توجه  با  کشور  هاي  باشگاه  دوم  دسته  مسابقات  به  بانوان  فوتسال 
اختصاصی بانوان در رشته فوتبال و فوتسال می باشد و به دلیل عدم وجود اسپانسر مالی در  
بانوان  فوتسال  و  فوتبال  تخصصی  آکادمی  و  باشگاه  اولین  از  حمایت  جهت  بانوان    ورزش 

م کمک  اعتباري  درخواست  ردیف  از  و  است  نموده  تحت    150207الی  سالجاري  بودجه 
 اقدام نماید.  "کمک به موسسات بخش خصوصی"عنوان

   

در خصوص لایحه کمک مالی به باشگاه کادوس گیلان به منظور اعزام تیم فوتسال   نایب رئیس شورا  ،مجید عزیزيدر ادامه    خلاصه مفید مذاکرات :
به دسته دوم   با خبر نیستیم و اینکه آیا  باشگاهبانوان  باشگاه را نمی دانیم و از نوع تیم داري آنها  میلیون    20هاي کشور، اظهار داشت: ما که ماهیت این 

راتش  و تاثی  تومان مشکل شان را حل می کند یا خیر و یا اینکه با یک بار رفتن مشکل حل می شود و بار دوم دیگر تکرار نشود و این موضوع که تیم برود 
:  گفت  با پرسش در مورد شغل مربی تیم فوتسال کادوس،  ایشان    .مقطعی باشد یا به سرانجام نرسد موضوعاتی است که ذهن همکاران را درگیر کرده است 

، با توجه به اینکه  اگر این رویه ادامه داشته باشدممکن است ،عزیزي افزود:    .اگر ایشان در جلسه حضور داشتند می توانستیم شناخت بهتري داشته باشیم
با اشاره    عضو شورا.تیم هاي دیگر دیده اند که کمکی براي تیم هاي سپیدرود و داماش در نظر گرفته شده، در آینده مراجعه کرده و انتظاراتی داشته باشند 

.   داري از این تیم فقط براي امسال نیست به وضعیت تیم فوتسال شهرداري رشت، گفت: براي این تیم بودجه سالانه در نظر گرفته شده و مجوز حمایت شهر
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به پیشینه با توجه  نداریم و  ارائه شده استما در سطح استان تیمی  بازرسی  این مجوز از سوي سازمان  نایب    .اي که تیم فوتسال شهرداري رشت داشته 
تاکید کرد: اگر این رویه کمک پایان  با  رئیس شورا در  آینده  باشد در    ، سید شمس شفیعیدر ادامه    .مشکلاتی مواجه خواهیم شدهاي مالی ادامه داشته 

براي سپیدرود و داماش   اینکه  برنامه و بودجه شورا در این خصوص اظهار داشت:  براي  کمک  رئیس کمیسیون  میلیون    15میلیاردي تصویب می شود اما 
با بیان اینکه تیم فوتسال بانوان کادوس در گذشته زیر نظر شهرداري رشت    ایشان    .تومان تیم فوتسال بانوان این حرف ها مطرح می شود درست نیست

گرچه شرایط فعلی مناسب کمک مالی به تیم ا   .بوده است، تاکید کرد: بنده با نظر آقاي عزیزي موافق هستم که شیوه نامه اي در این خصوص تنظیم شود
شود تا شاید شرایط کسب افتخار توسط این تیم بانوان و حضور آنان در دسته یک کشور  هاي ورزشی نیست، اما بنده درخواست دارم که این کمک انجام  

رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شوراي شهر رشت در این خصوص اظهار داشت: دوستان براي اعزام این تیم به دسته  ،  نادر حسینیسپس    .فراهم شود
ادامه    ایشان  .میلیون تومان بدهی داشتند که بحث اعزام آنان نیز برایشان محل هزینه جدید بود  8م  دوم کشور به ما مراجعه کردند و فارغ از بحث اعزام تی

فته  داد: ما کارگروه ورزشی در این خصوص در کمیسیون فرهنگی تشکیل دادیم تا دستورالعملی براي حمایت از مجموعه هاي ورزشی موجود در نظر گر 
حسینی تاکید کرد: درخواست بنده این است      .اندگروه هاي مختلف دیگري درخواست کمک خود را نیز ثبت کرده   ه اطلاع دارم تیم ها وکشود و تا آنجا  

. ما    عضو هیئت رئیسه شورا نیز در این خصوص اظهار داشت: باید نگاه ما در زمینه ورزشی تغییر یابد   ،هادي رمضانیدر ادامه    .که از این گروه حمایت شود
:    ادامه داد  ایشان   .، این موضوع شامل تمام نهادهایی می شود که در این زمینه وظیفه دارند  گی و ورزشی بسیار ضعیف عمل میکنیمدر حوزه مسائل فرهن

. جوانان این شهر ما را دور خودشان جمع کرده اند و نمیگذارند مانند برخی از    افرادي می آیند مسئولیت کاري را قبول می کنند که بسیار سخت است
وظیفه ما این است که به چنین گروه هایی که به جوانان ما آموزش می دهند کمک کنیم. اگر به این نگاه کنیم که    .نان وقت خود را به بطالت بگذرانند جوا

ان محل هزینه  اي براي خود در نظر می گیریم و از هماگر به یک نفر کمک کنیم دیگران نیز می آیند و درخواست کمک می کنند اشتباه است. ما بودجه
این کمکی که ما به چنین گروه هایی انجام می دهیم در واقع کمک به گروه هایی است که در   .میکنیم. اگر این هزینه کرد در حوزه محلات باشد بهتر است

انجام وظایف ما در حوزه ورزشی و فرهنگی در این شهر هستند به وضعیت قهرمانان ک  .حال  با اشاره  شتی استان گیلان و شهر  عضو شوراي شهر رشت 
خانه کشتی در این شهر داشته باشیم؟ ما در رشته هایی مانند وزنه برداري و کشتی داراي جایگاه بودیم، اما اکنون این جایگاه   یک رشت، گفت: چرا ما نباید  

نیز در ادامه جلسه با بیان اینکه مدیریت شهري تنها براي    ، رییس کمیسیون بهداشت و محیط زیست شوراسید حسین رضویان  سپس    .از دست رفته است
اي توسعه اتفاق نیفتاده است مگر آنکه  : مدیریت شهري مسئول تعالی شهروند است. در هیچ جامعهاظهار داشت  آسفالت و جمع کردن زباله نیامده است،  

باید بگویم هر کاري در این حوزه    خصوص لایحه مذکوردر  .اندجامعه شده  استعدادهاي زنان آن جامعه شکوفا شده باشد و آنها محور آموزش و حرکت در
: ایشان به ایران بازگشته اند و  اذعان داشت رضویان با اشاره به حضور خانم گلاره ناظمی داور گیلانی فوتسال در جام جهانی فوتسال،  .انجام بدهیم کم است

 .گیلانی از این بانوي افتخارآفرین گیلان تقدیر و تشکر شود پیشنهاد می شود که به نمایندگی از بانوان ورزشکار 

ریال    150/ 000/ 000ضمن تصویب دو فوریت با مفاد لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص پرداخت مبلغ    متن مصـوبه شـورا:
کمک به موسسات بخش  "عنوانبودجه سالجاري تحت    150207کمک مالی به باشگاه ورزشی کادوس گیلان، از ردیف اعتباري  

 به اتفاق آرا موافقت گردید. "خصوصی

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ نژاد مسعود عباس  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا
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ثبت شده    1400/ 7/ 10مورخ    1400-4826ش ر ف ـ  رشت به شماره  لایحه دوفوریتی شهرداري
  تمدید قرارداد اجاره در دبیرخانه شورا مبنی بر صدور مجوز    1400/ 7/ 12مورخ    1360به شماره  
نقطه مربوط به شرکت خدمات ارتباطی    3و قرارداد جدید    نقطه  30موجود در    BTSدکل هاي  

مورخ  116846برابر نامه شماره  مخابرات نصب شده بر روي املاك شهرداري با عنایت به اینکه 
روزافزون  1400/ 7/ 6 به رشد  عنایت  با  و  ارتباطات  و  اطلاعات  فناوري  محترم سازمان  ریاست 

و گسترده شدن شبکه افزایشفناوري  آن  تبع  به  و  ارتباطی    تلفن   اپراتورهاي  تقاضاي   هاي 
  سطح   در   مخابراتی    بر نصب دکل هاي  مبنی   اینترنت   خدمات   دهنده  ارائه   هاي   شرکت   و  همراه 
  اجاره   قرارداد   تمدید  بر   مبنی  مخابرات   ارتباطی   خدمات   شرکت  درخواست  به   توجه   با  و  شهر 
که   BTS  هاي  دکل تعیین  دادگ  رسمی  کارشناس  نظریه  اخذ  از  پس  مذکور  بر  مبنی  ستري 

  با   (پیوستی) اجاره بهاي نقاط مذکور، شهرداري رشت نسبت به تنظیم پیش نویس توافق نامه
  لیست   برابر  شهرداري  املاك  از  نقطه  33  واگذاري  جهت  مخابرات   ارتباطی  خدمات   شرکت

 است.  نموده ساله یک اجاره  به صورت  پیوست،

   

ضمن عرض تسلیت ایام سوگواري آل االله به مسلمین و مؤمنان در  ، عضو شوراي شهر رشت    سید امیرحسین علويدر ادامه      خلاصه مفید مذاکرات :
از دکل  3نقطه و قرارداد    30قرارداد اجاره  خصوص لایحه تمدید   ارتباطی مخابرات نصب  BTSهاي نقطه  به شرکت خدمات  املاك  مربوط  بر روي  شده 

الظاهر در گذشته وجود داشته و در حال حاضر در  نقطه علی  30فوریت یا دو فوریت طرح فوق تفاوت چندانی ندارد، این  : یک  شهرداري رشت، اظهار داشت
استفاد ارائهحال  نقاط  نامه فوق از سوي سازمان فاوا درواقع این است که  ارائه  تمدید شونده است و  هاي  وي ادامه داد: در جلسه کمیسیون  .شده مجدداً 

آورده شده که بنده  نقطه جدید نیز  اي جدید براي این نقاط مورد عمل قرار بگیرد. در این لایحه اما سهشده بود که در سال جاري شیوهمشترك بحثی مطرح
آن که شرکتدر خصوص  بود  این  بر  قرار  نیستم،  مطلع  دکلها  کنندها  تجمیع  را  خود  باید    .هاي  معتقدم  نقطه  در خصوص سی  بنده  کرد:  تأکید  علوي 

تا شهرداري مطالبات خود را وصول کندسریع نقطه گذشته فقط    03:    مجید عزیزي در خصوص لایحه فوق اظهار داشت سپس    .تر مجوز را صادر کنیم 
به این است که در ندارند و قرار این شد که قراردادها بر اساس شیوه  مربوط  تأکید کرد: براي    عضو شورا   .نامه شوراي ششم انجام شودواقع قرارداد جدید 

شد که مورد اعتراض اپراتورها بود، اما نهایتاً    شده بود که از سوي شهرداري مبلغی بالاتر در نظر گرفته  عنوان کارشناسی در نظر گرفتهنقاط مدنظر مبلغی به
ب  راي سال  با پافشاري شورا در کمیسیون و انجام آن توسط شهرداري مبلغ موردنظر تائید شد. درخواست بنده این است که با دو فوریت لایحه فوق فقط 

طور نباشد که این قرارداد با توجه  خصوص تأکید داشت: این در این ، رییس کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورا  مسعود عباس نژاد .تصویب شود 1400
هم زمان را از دست بدهیم و با مبلغی که صرفه و صلاح شهرداري در آن در نظر گرفته    رفته است بخواهد تمدید شود و سال بعد باز   دست   به زمانی که از 

ماه و یک سال نیست، بحث این است که زمین را از   6بحث ما   .اقدام لازم را انجام داد  1401اکنون باید براي قرارداد جدید براي سال نشده ادامه یابد، از هم
در پیمان     اظهار داشت سید حسین رضویان در ادامه  .تر بسته شودبا یک قرارداد قوي 1401. قرارداد بسته شود، اما سال  کنند دریافت می خیلی ارزان ما 

شده بود، گفت: ما امروز    رضویان با اشاره به موضوعی که در کمیسیون مطرح  .عرف بر این است که هزینه کارشناسی توسط طرف دوم قرارداد پرداخت شود
می قرار  اپراتورها  اختیار  در  را  چیزي  میچه  که  تیرك  یک  نصب  براي  زمین  متر  چند  کننددهیم؟  نصب  پرچم  آن  روي  بر  انتفاع  خواهند  حق  ما  ؟ 

دهیم. این موضوع مبلغش متفاوت است؛ یعنی حتی براي کارشناس رسمی دادگستري نیز بخواهید این تعریف را ارائه  گذاري آتی را به سه اپراتور میسرمایه
قابل براي ایشان هم  اپراتورها در طول سال چیزي حدود    ایشان  .توجه استدهید  اینکه  بیان  فقط از تمدید اشتراك از شهر رشت  میلیارد تومان    350با 

می کسب  رشت  درآمد  شهر  چرا  داد:  ادامه  این    350کنند،  از  تومان  نمی  350میلیون  سهم  تومان  تعریف  میلیارد  را  خود  منافع  ما  اینکه  دلیل  به  برد؟ 
رشت، پس باید منافع خود و طرف مقابل را ببینیم تا این موضوع در قرارداد سال بعد در نظر گرفته شود. هم اپراتورها منافعی دارد و هم شهر    .ایمنکرده
دهیم و به همان  ها براي سه اپراتور باید تعیین شود. ما سرقفلی یک جواهرفروشی را به اپراتورها ارائه مییک متضرر نشوند. تعریفی که از واگذاري زمینهیچ

که اگر به تفاهم نرسند بخواهند از یک ملک شخصی و خانه این دکل را ایجاد کنند.    طور نیستاضافه کرد: این  ایشان  .میزان نیز باید هزینه پرداخت کنند
سید شمس شفیعی نیز در خصوص    .ها نیازمند هستند تا در فواصل مشخص تیرهاي خود را نصب کننددهد. آنها نمیاي به آناستانداردها چنین اجازه
ون بحث مفصلی انجام شد، اما همین دکلی که در حیاط شورا وجود دارد بسیار نازیبا است و  در خصوص این موضوع در کمیسی  :  لایحه فوق اظهار داشت

دو متر زمین نیست، در چنین قراردادهایی بنا به دقایق مکالمه قرارداد منعقد    روياپراتور باید نسبت به زیباسازي آن اقدام کند. بحث ما براي این اپراتورها  
شود، باید همه جوانب را دید تا درآمد پایدار و لازم براي شهرداري رشت  هاي کشور چگونه اقدام میی شود در سایر استانوي افزود: باید بررس  .کنندمی

عضو هیئت رئیس شورا نیز اضافه کرد: براي نصب دکل در زمین  ،  هادي رمضانیسپس    .ماه قرارداد سال بعد مشخص شودایجاد و حفظ بشود و حتماً از دي
اپر نیز  دریافت کنندشخصی  از شهرداري مجوز  باید  امیرحسین علوي  .اتورها  تا    سید  داد  پیشنهاد  انتها  تمدید    30در  به شرایط موجود  توجه  با  نقطه 

   .نامه جدید شودنقطه جدید منوط به انعقاد تفاهم 3قرارداد شود، اما در مورد 
  BTSدکل هاي    تمدید قرارداد اجاره  ضمن تصویب دو فوریت با لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص    متن مصـوبه شـورا:

توافق    نقطه  30موجود در   با قیمت  املاك شهرداري  بر روي  ارتباطی مخابرات نصب شده  به شرکت خدمات  مربوط  (پیوست) 
شد؛ پس از امضاء تفاهم نامه اي فی ما بین طرفین    نقطه جدید مقرر  3شده، به اتفاق آرا موافقت گردید و درخصوص قرارداد در  



 

~ ۱۹ ~ 
 

 

 

بر مبناي شیوه نامه جدید، با قیمت کارشناسی و توافق شده    1401نقطه براي سال    33قرارداد مبنی بر عقد قرارداد مربوطه به  
 فی ما بین، موضوع مجدداً در صحن شورا مطرح گردد. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 8
   ☐ ☒ کارگرنیامحمد حسین واثق  9
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 شماره   نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه
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شهرداري   ف لایحه  ر  ش  شماره  به  به    1400/ 6/ 24مورخ    1400-4361-رشت  شده  ثبت 
در دبیرخانه شورا، مبنی بر اینکه شهرداري رشت در نظر    1400/ 6/ 28مورخ    1176شماره  

کمیته  به  کمک مالی    ریال(سی میلیون تومان)    300/ 000/ 000دارد نسبت به پرداخت مبلغ  
(ره)  خمینی  امام  کمیت  حسب  امداد  کل  مدیر  مالی  درخواست  کمک  دریافت  بر  مبنی  ه 

جهت برگزاري جشن عاطفه ها در آستانه سال تحصیلی جدیدکه با همکاري و مشارکت  
گسترده سازمانها و مردم خیّر و نیکوکار با هدف کمک به دانش آموزان نیازمند و توسعه  

  با توجه به اینکه تعداد قابل توجهی از دانش   و  فرهنگ انفاق و احسان برگزار می گردد
آموزان که از وضعیت اقتصادي نامطلوبی برخوردار بوده در استان تحت پوشش آن کمیته  
  می باشند و شیوع ویروس کرونا فشار مضاعفی را بر طبقه محروم جامعه وارد نموده است 

اعتباري    و اقشار  "بودجه سالجاري تحت عنوان    150302از ردیف  به  ساماندهی و کمک 
 اقدام نماید.  "آسیب پذیر

ــیون  در کمیسـ
بودجه  و  برنامه 
و حقوقی شـورا 
ــا  ــرح و بـ مطـ
ــه  لایحــــــــ
ــا  ــنهادي ب پیش
مبلـغ  پرداخت 
مـــذکور طـــی 
رونـــد قـــانونی 

 موافقت گردید

8 
4 
7 

1400 

بودجه و حقوقی شوراشمس شفیعیدر ادامه    خلاصه مفید مذاکرات : برنامه  به    ، رییس کمیسیون  در خصوص لایحه کمک مالی شوراي شهر رشت 
: با توجه به اینکه شهرداري به صورت مستقیم امکان واریز کمک مالی به  اظهار داشت    ها  کمیته اماد امام خمینی (ره) در خصوص برگزاري جشن عاطفه

ز طریق یکی از موسسات نیکوکاري زیرنظر کمیته امداد انجام  کمیته امداد را نداشت، قرار شد در این زمینه مکانیسمی در نظر گرفته شود تا این کمک ا
اذعان  ها یک جشن خیریه ملی است،  رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شوراي شهر رشت با اشاره به اینکه جشن روز عاطفه  ،نادر حسینیسپس    .شود

نیداشت   التحریر و لوازم تحصیلی کودکان  نظر تهیه لوازم  بحث کمک مالی مد  این دانش: در  تا  باشند و این  ازمند است  میان سایرین سربلند  آموزان در 
دانش همه  به  که  ندارد  وجود  امداد  کمیته  نیکوکاري  واحد  حوزه  در  باشندتوانایی  داشته  را  کمک  این  نیازمند  شرایط  ایشان    .آموزان  به  توجه  با  افزود: 

ها که در میدان  آموزان نیازمند قرار بگیرد. در روز جشن عاطفهلت نیز تهیه شود تا در اختیار دانشالتحریر قرار شد گوشی موبایل و تب کرونایی، در کنار لوازم 
توان تعداد بیشتري از  هاي موبایل و تبلت فراهم شده و اگر شهرداري و سایر نیکوکاران حمایت کنند میشهرداري برگزار شد گفتند که بخشی از این گوشی

با اشاره به واحد نیکوکاري کمیته امداد امام خمینی(ره)، گفت: اگر این لایحه قرار است    ئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورار  .این لوازم را فراهم کرد
هزار دانشجو تحت پوشش کمیته امداد (ره)    3حسینی تصریح کرد: ما حدود    .اصلاح شود، کمک براي این بخش تخصیص یابد تا با مشکل روبرو نشویم

ها زیباست، اما سوال بنده این است که چرا  تاج شهرستانی خطاب به حسینی اظهار داشت: این حرفدر ادامه    .شودانه شهریه آنان پرداخت میداریم که ماه 
  ها شمس شفیعی در این خصوص تاکید کرد: مقام معظم رهبري همواره در جشن عاطفه  !نفر اول است؟   ي وقت قرار است انجام شود، شهردار  این کارها هر

خی از  کنند و باید این موضوع را مدنظر قرار دهیم، خواهش بنده این است که در موارد مربوط به تحصیل انبساطی فکر کنیم نه انقباضی، واقعا برکمک می
از افتخارات  : یکی  گفتسید امیرحسین علوي عضو شوراي شهر رشت در این خصوص    .اندتحصیل شده  تركخاطر نداشتن تبلت مجبور به  ه  آموزان بدانش
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استعداد امکان استفاده از    آموزان باام که دانشام و این مسائل را دیدهبنده این است که طی سالیان اخیر عضو هیئت امناي یکی از مدارس حاشیه شهر بوده
کیف یک  از  اینکه  براي  ما  اند.  شده  چنینی  این  مشکلات  و  تحصیلی  افت  دچار  و  ندارند  را  روز  الکترونیکی  مشارکت    لوازم  به  و  شویم  خارج  بودن  پول 

براي این دانش آموزان مدنظر  آموزان تهیه شود و به دانشاجتماعی در این موارد برسیم، کمیته امداد نفرات را به ما معرفی کند تا تعدادي گوشی موبایل 
 . امداد داده شودکمیته

پیشنهادي شهرداري درخصوص کمک    متن مصـوبه شـورا: مبلغ  با لایحه  به  به    300/ 000/ 000مالی  تومان)  میلیون  ریال(سی 
تلفن همراه و همچنین  مناسبت جشن عاطفه تعدادي گوشی  امام خمینی(ره) جهت خرید  امداد  نیکوکاري کمیته  به واحد  ها 

و کمک به  ساماندهی  "بودجه سالجاري تحت عنوان  150302از ردیف اعتباري    بضاعت،تبلت به منظور هدیه به دانش آموزان بی
 رأي مخالف، موافقت گردید.  1رأي موافق و   9، با  "پذیراقشار آسیب

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☒ ☐     مهدي نوري هریس 10
11 - ☐ ☐   

  1 9   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  جلسه دستور   ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

4 
 

ثبت شده  1400/ 6/ 15مورخ  1400-3996-رشت به شماره ش ر ف لایحه شهرداري  
برابـر قـرارداد در دبیرخانه شورا، مبنی بر اینکه   1400/ 6/ 22مورخ  1130به شماره  

 توسـعه  طـرح   اجـراي  بـر  نظارت (  عنوان  با  1399/ 12/ 28  مورخ   /ب 2259  شماره
 بـه  عنایت  و با   )نفوذ  حوزه  هاي  فعالیت  و  رشت  شهر   ساله  پنج  برنامه  و  وعمران

)  قرارداد طرف  دو تعهدات ( 5 ماده از 3-5 و) الزحمه حق(4 ماده از 3-4 هاي  بند
تهیه مکان مناسب بـه منظـور اسـتقرار   در زمینه  مبنی بر تعهد شهرداري رشت

 مشاور طرف قرارداد و به جهت راه اندازي دفتر در طول مدت قرارداد یـاد شـده
نسـبت بـه در   ؛در نظـر دارد  طـرح جهت استقرار مشاور    رشت  شهرداريحالیه  

ششدانگ یک واحد متعلق به خود به نشانی: نقره دشت ،بعـد از اختیار قراردادن  
طبقـه سـوم بـه   قـه بـه نـام قویـدل،چهارطب  سـاختمان  احمر  هلال   درمانگاه
بـه و  سـال  3بـه مـدت    ،مترمربع تا زمان انقضاي قرارداد فوق  127/ 44مساحت:

 اقدام نماید.  ،صورت رایگان

ــه و  ــیون برنامـ در کمیسـ
ــورا  ــوقی ش ــه و حق بودج
مطرح و با عنایت به اینکه 
ــه، در  ــتن لایح ــه م ــا ب بن
قرارداد مربوطه، شـهرداري 
ــان  ــه مک ــه تهی ــبت ب نس
ــتقرار  ــت اس ــب جه مناس
ــده  ــد گردی ــاور متعه مش
است   با لایحه پیشنهادي 

 موافقت گردید

8 
4 
7 

1400 
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شهرداري  ششدانگ یک واحد متعلق به  با مفاد لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص در اختیار قراردادن  متن مصـوبه شـورا:
مترمربع تا    127/ 44طبقه سوم به مساحت:  قه به نام قویدل، چهارطب  ساختمان  احمر   هلال   به نشانی: نقره دشت،بعد از درمانگاه

  پنج   برنامه  و   وعمران  توسعه  طرح   اجراي   بر  نظارت (   عنوان  (پیوستی) با 1399/ 12/ 28  مورخ   2259ب/   زمان انقضاي قرارداد شماره 
و استمرار آن به شرط    به صورت رایگانو    سال   3به مدت    جهت استقرار مشاور طرح، )نفوذ  حوزه  هاي  فعالیت  و  رشت   شهر    ساله

 ق آرا موافقت گردید. رضایت شهرداري، به اتفا
 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 

   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس  10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐تصویب نشد           ☒تصمیم شورا                     تصویب شد  

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

 

5 

شهرداري  ف لایحه  ر  ش  شماره  به   1400/ 6/ 19مورخ    1400-4277-رشت 
شماره   به  شده  بر    1400/ 6/ 22مورخ    1129ثبت  مبنی  شورا،  دبیرخانه  در 

مبلغ   پرداخت  به  نسبت  دارد؛  نظر  در  شهرداري رشت   50/ 000/ 000اینکه 
با   آقاجانی  گلناز  به خانم  مالی  تومان) کمک  میلیون  به  ریال(پنج  عنایت 

شماره   نامه  برابر  نامبرده  کل  م   1400/ 6/ 9مورخ    1/ 1172029اینکه  دیر 
(ره) خمینی  امام  امداد  و     کمیته  بوده  امداد  کمیته  پوشش  تحت  استان 

منظور   به  و  باشد  می  نیز  مستأجر  و  برد  می  به سر  زندان  در  همسرشان 
ي  تأمین هزینه هاي مسکن و درمانی شان تقاضاي کمک مالی از شهردار 

نموده است و  اعتباري    را  ردیف  بودجه سالجاري تحت عنوان    150302از 
 اقدام نماید.  "ساماندهی و کمک به اقشار آسیب پذیر"

در کمیســــیون برنامــــه و 
بودجـــه و حقـــوقی شـــورا 
ــه  ــا لایحــ ــرح و بــ مطــ

 پیشنهادي موافقت گردید.
 

ــت،  ــیون بهداشـ در کمیسـ
محــیط زیســت و خــدمات 
ــا  شــهري شــورا مطــرح و ب

پ موافقـت لایحه  یشـنهادي 
 گردید.

7 
 
 
6 

28/6/1400 
 
 

29/6/1400 

مبلغ    متن مصـوبه شـورا: پرداخت  پیشنهادي شهرداري درخصوص  مفاد لایحه  تومان) کمک  50/ 000/ 000با  میلیون  ریال(پنج 
با    "ساماندهی و کمک به اقشار آسیب پذیر"بودجه سالجاري تحت عنوان      150302از ردیف اعتباري  مالی به خانم گلناز آقاجانی، 

 رأي مخالف، موافقت گردید.   1رأي موافق و 9

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ رمضانی هادي  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  6
   ☒ ☐ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                8
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   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس  10
11 - ☐ ☐   

  1 9  جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

 

6 

شهرداري  ف لایحه  ر  شماره ش  به   1400/ 4/ 19مورخ    1400-2713-رشت 
شماره   به  شده  بر    1400/ 4/ 27مورخ    677ثبت  مبنی  شورا  دبیرخانه  در 

شماره  اینکه   مکاتبه  به  عنایت    مدیریت    1400/ 2/ 13  مورخ   22092با 
  ششدانگ   تملک  درخواست  بر  مبنی  رشت  شهرداري   2  منطقه  محترم

شهرداري رشت در    همکف،  روي  طبقه  2  صورت   به  آپارتمان  دستگاه  یک
آپارتمان خریداري  به  نسبت  دارد؛  هاي    مساحت  به    نظر  مورد  نظر 

  در   مترمربع  83/ 45و    اول  طبقه  در  79/ 50 همکف،  در  مترمربع  85/ 35
  را   درخشان  کوچه  شیک،  خیابان   شهرداري،   میدان  در   واقع  دوم   طبقه
  به   را دوم و اول طبقات   و همکف طبقه در بهداشتی  سرویس احداث  جهت

  کارشناسان   هیئت  گزارش  برابر  که  رشت  راه  پیاده  بازار  نمازخانه  صورت 
مبالغ  دادگستري  رسمی و      34/ 140/ 000/ 000  به    24/ 645/ 000/ 000ریال 
ریال    76/ 309/ 500/ 000مبلغ  به  جمعاًریال    17/ 524/ 500/ 000  وریال  

است   گردیده  و  ارزیابی  غیراقدام  صورت  به  پرداخت  ازاي  که    در  نقد 
شامل خدمات در املاکی که توسط فروشندگان یا نمایندگان آنان معرفی  

 اقدام نماید.  مالکین از   گردد یا تهاتر با ملک معوض،

ــت،  ــیون بهداشــ در کمیســ
محیط زیست شورا مطرح و با 
ــت  ــنهادي مخالف ــه پیش لایح
گردید. و مقرر شد شـهرداري 
ــود در  ــخص خ ــنهاد مش پیش
خصوص معرفی مکـان جدیـد 

 ه شورا ارائه نماید.را سریعا ب 
در کمیسیون عمران و توسعه 
شهري شورا مطرح و با لایحـه 

 پیشنهادي مخالفت گردید.
در کمیسیون برنامه و بودجـه 
ــا  و حقــوقی شــورا مطــرح و ب
ــت  ــنهادي مخالف ــه پیش لایح

 گردید.

7 
 
 
5 
 
 
7 

12/7/1400 
 
 

12/7/1400 
 
 

28/6/1400 

  کوچه   شیک،  خیابان  شهرداري،  میدان در  واقع  پیشنهادي شهرداري در خصوص خریداري آپارتمانیلایحه    متن مصـوبه شـورا:
بنا به پیشنهاد رییس شورا  بهداشتی  سرویس  احداث   جهت  درخشان و.. در جلسه مطرح و پس از بحث وتبادل نظر و اخذ رأي 

-ماه مسکوت  مدت یکبیشتر مقرر شد؛لایحه مورد نظر به ماه به جهت بررسی  ماندن لایحه مذکور به مدت یکمبنی بر مسکوت 
 بماند. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ نژاد مسعود عباس  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا
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با ذکر    20:30جلسه رأس ساعت    اعلام نمودند.   1400/ 7/ 21روز چهارشنبه مورخ  ـ سپس رئیس شــورا جلسه بعدي شـورا را   
 صلوات پایان یافت. 

 

 *   21/07/1400مورخ :        10جلسه شماره :   *
 در محل ساختمان شوراي  15(عادي) شوراي اسـلامی شهر رشت، رأس ساعت    ، دهمین جلسه 20/7/1400/ش مورخ   1457/1400براساس دعوتنامه شماره       

  گزار گردید.بخش قرآن مجید بر شهر رشت به ریاست جناب آقاي محمد حسین واثق کارگرنیا  رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیاسلامی  

 جلسه:  اتدستور
بررسی لایحه شهرداري ـ    ـ  ر ف  به شماره ش  واگذاري     1400/ 6/ 1مورخ    1400ـ    3841رشت  در در خصوص  واقع  مغازه  باب  سه 

تندیس  ،179خیابان  ،  گلسار جنانی،پاساژ  و  داوودي  خانواده  به  غرامت  پرداخت  نظر  بابت  دادگستري  براساس  رسمی  کارشناس 
مبلغ  ریال  31/ 485/ 800/ 000مبلغ  به  جمعاً  مغازه)  باب   سه  (قیمت  پرداخت  ما   ریال  3/ 041/ 331/ 320و  بابت  نامبرگان    به   توسط 

 شهرداري.  به التفاوت 

بررسی لایحه شهرداري ـ    ـ  ر ف  به شماره ش  مقدار مساحت      1400/ 03/ 4مورخ     1400ـ    1154رشت  تملک   46/ 50در خصوص 
 رشت به نشانی بلوار شهید قلی پور نبش کوچه نامجو ملکی آقاي حسن متقی   4بخش  55سنگ   19122مترمربع از پلاك ثبتی 

 در خصوص نامگذاري معابر . 1400/ 7/ 11مورخ    1400  -121095ـ بررسی نامه شهرداري به شماره ش ر ـ 

 در هفته نیروي انتظامی.   ـ دیدار و گفتگو با فرماندهی محترم نیروي انتظامی و هیأت همراه

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    تصمیم گیري در خصوص ساعت  برگزاري جلسات شوراي اسلامی شهر رشت  7

شـورا: مصـوبه  تبادل  متن  و  بحث  از  پس  صحن  همچنین  رسمی  جلسات  برگزاري  ساعت  مورد  در  شورا  محترم  اعضاي  نظر 
 تشکیل گردد.  15ساعت   1400تا پایان فصل پاییز سال  شوراي اسلامی شهر رشت مقرر شد؛ جلسات شورا 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا



 

~ ۲۴ ~ 
 

 نطق پیش از دستور منشی شورا: 
 . داشت  گرامی  را  شهدا  امام  و  شهدا  نام  و  شهید بابک نوري، یاد  نامهوصیت    از  بخشی  قرائت  با  ، منشی شــوراعلیرضا تاج شهرستانی در ابتداي جلسه،    

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
با تسلیت سالگرد شهادت شهید مدافع حرم بابک نوري هریس اظهار کرد:    ،رئیس شوراي اسلامی شهر رشت  ،  کارگرنیامحمد حسین واثق    جلسه  آغاز  در

 .  بدون شک، شهداي مدافع حرم نقش بسیار مهمی در حفظ امنیت و عزت ایران اسلامی ایفا کرده اند و همه ما مرهون رشادت هاي آنان هستیم
ر این جلسه شورا اشاره کرد و گفت: هفته نیروي انتظامی یادآور رشادت هاي  حضور فرماندهی نیروي انتظامی استان گیلان د محمد حسین واثق کارگرنیا به

با تاکید به اینکه توسعه پایدار در سایه امنیت محقق می شود افزود:    ایشان. سبزپوشان بی ادعاي جامعه است که همواره براي حفظ امنیت مردم در تلاشند
نتظامی تامین می شود و ضمن تبریک هفته نیروي انتطامی بر دلاور مردان و شیرزنان ناجا، براي  بخش عظیمی از این امنیت توسط نیروهاي خدوم نیروي ا

ئیس شوراي اسلامی شهر رشت با اشاره به سخن مقام معظم رهبري پیرامون نیروي  ر   .این عزیزان در راستاي حفظ دستاوردهاي انقلاب آرزوي توفیق دارم
فرمودند: «هرکجا مردم کارکنان ناجا را دیدند، بدانند که حافظان جان، مال و ناموس آنان بوده و امنیت آنان را تأمین  انتظامی تصریح کرد: رهبر معظم انقلاب

نیروي انتظامی یک نیروي مکتبی و داراي هویت   ت:  کارگرنیا با بیان اینکه امروز پلیس ما براي مردم یک پناهگاه مهم محسوب می شود گف  .خواهند کرد
انتظامی فرمودند: «کارکنان ناجا، به  اسلامی است از تقوا و عنوان مدافعان ارزشو مقام معظم رهبري در دیدار با کارکنان نیروي  هاي اسلامی باید مظهري 

مردم از دیدن ناجا  تقوایی و اهل رشوه دادن و رشوه گرفتن باید از حضور ناجا بترسد و  پرهیزگاري و معنویت و دوري از فساد و گناه باشند و اهل فساد و بی
به همکاري ما بین مجموعه مدیریت شهري و نیروي انتظامی اشاره کرد و گفت: یقینا حفظ و تامین امنیت براي شهروندان به    ایشان  ."دشاد و امیدوار شون

توانیم گام هاي موثري در ابعاد مختلف  خصوص حاشیه شهرها یکی از حوزه هاي همکاري این دو مجموعه است و امیدوارم با تعاملات بیشتر این دو مجموعه ب
همه . برداریم کرد:  اظهار  نابینایان  جهانی  روز  گرامیداشت  و  (ع)  عسکري  امام حسن  شهادت  سالروز  رسیدن  فرا  تسلیت  با  شهر  شوراي  نهادهاي  رئیس  ي 

اکنون  محمد حسین واثق کارگرنیا با بیان اینکه هم .  نداي به نیازهاي روشندلان عزیز داشته باشحاکمیتی، به خصوص مجموعه مدیریت شهري باید توجه ویژه 
با تاکید به    ایشان  .معابر شهر رشت براي روشندلان مناسب نیست افزود: از سرپرست شهرداري رشت تقاضا دارم تمهیدات لازم در این خصوص انجام شود

هاي تخصصی شوراي شهر رشت در تدوین سیاست هاي خود به این مهم توجه  کمیسیون  افزود:هاي شورا نیز این مهم مورد توجه است  گذاري اینکه در سیاست 
سرپرست   ،علی بهارمستدر ادامه  .دارند و البته انتظار می رود تمامی دستگاه هاي مرتبط با اقدامات خود موجب کاهش و رفع مشکلات روشندلان عزیز شوند

بسیاري از وظایف  .کنند: با حضور نیروي انتظامی، مردم احساس امنیت و آرامش می ر داشتاظهاشهرداري رشت، با تبریک فرارسیدن هفته نیروي انتظامی،  
ها در بسیاري از مواقع با همکاري و همراهی نیروي انتظامی قابل انجام است و در بسیاري از موارد نیز در سالیان اخیر  شده براي شهرداري بینی محوله پیش 

ها همکاري لازم با عزیزان نیروي انتظامی و پلیس راهور  در بسیاري از پروژه . ي و نیروي انتظامی توانسته کارگشا باشدایم که همکاري شهردار شاهد این بوده 
با تاکید بر ضرورت تشکیل کارگروه هاي تخصصی، خاطر نشان کرد: طبق قانون    ایشان  .بایست این همکاري و همراهی ادامه داشته باشدوجود دارد و می

هاي نظارت تصویري این  آقاي بهارمست با اشاره به دوربین  .ر بسیاري از مواقع موارد و وظایف مختلف با همکاري نیروي انتظامی قابل انجام استها، د شهرداري 
عدد دیگر   14نیز قصد داریم عدد اضافه شد و تا آخر آبان  8عدد بود که  26ها عدد برسانیم. تعداد این دوربین 50نوید را داد که تا پایان آبان تعداد آنها را به 

ده بخشی که  اضافه کنیم. در مورد لایسنس، مسئله استفاده از دوربین ها بود که خریداري شد. در خصوص مباحث مربوط به برق دوربین ها در چند روز آین
انتظار    میلیارد تومان می باشد را انجام می دهد که  با توجه به  7شهرداري موظف به انجام آن است، که پرداخت   وضعیت وخیم مالی شهرداري رشت ما 

از ظرفیت ماده   داریم.  23داشتیم  تقاضاي مساعدت  استانداري محترم  از  استفاده کنیم و  بتوانیم  رانندگی  بازسازي     جریمه هاي  ایشان گفتند: درخصوص 
وب را شناسایی و تعمیر کنند، خرید تیغه هاي برف روب براي  هاي معیناوگان در قالب جلسات ستاد مدیریت بحران به دو حوزه مربوطه ارجاع شده تا ماشین

انجام شد. نیز  زمستانی  که     عملیات  کردیم  تاکید  دادستان داشتیم  با جناب  اي که  داشت: طی جلسه  بیان  بلوار خرمشهر  روشنایی  در خصوص  بهارمست 
به دلیل مشکلات با این حال  این منطقه دارد شهرداري ورود کرده و مناقصه صورت    روشنایی به طور مشخص از وظایف شرکت برق است ولی  زیادي که 

ایشان ادامه داد: در خصوص آبگرفتگی، دوستان ما در این زمینه    پذیرفت، پیمانکار مشخص شد و تا چند روز آینده کار روشنایی بلوار خرمشهر انجام می شود.
شروع شد. نقاط آبگیر بسیاري    94-93داري رشت تا جایی که حضور ذهن دارم از سال  کارهاي خوبی انجام داده اند و پروژه ي هدایت آبهاي سطحی شهر

آبگی نقاط  امام حسین شناسایی و مشکلاتش برطرف شد و شهرداري در حال شناسایی مابقی  پور و میدان  راه میکاییل، خیابان شمسی  ر و همچون چهار 
آبگرفتگی مرب این  از  اما بخشی  آنهاست.  وط به گرفتگی منهول هاي فاضلابی و مشکل تأسیسات است که شرکت محترم آب وظیفه  درصدد برطرف کردن 

حال جمع  لایروبی و برطرف کردن آن را برعهده دارد و خواهش بنده از مدیریت محترم شرکت آب این است که به موازات شهرداري که با هزینه کلان در  
ي فاضلابی صورت پذیرد. اما واقعیت این است که از لحاظ اجرایی عملاً انجام این پروژه براي کل  آوري آبهاي سطحی شهر رشت است، بحث لایروبی منهوله ها 

نقطه شناسایی شده آبگرفتگی هاي اخیر نیز بررسی هایی صورت گرفت که برخی از نقاط به لوله گذاري و برخی به    61شهر غیر ممکن است.  در خصوص  
،  سردار عزیز االله ملکی در ادامه     یز خروجی فاضلاب دچار گرفتگی  و انسداد با اجسام خارجی بود که برطرف گردید.لایروبی احتیاج دارند و در برخی نقاط ن

شود، گفت:  یده میفرمانده نیروي انتظامی استان گیلان با بیان اینکه اعضاي شوراي ششم هریک سوابق قابل اتکایی دارند و وفاق و همدلی مناسبی بین اعضا د
  شهر   شوراي:  کرد  تأکید  دهد  انجام  تواندمی  نیز  تريبزرگ   کارهاي  انقلابی  شوراي  اینکه  بیان  با  ایشان   .  تر استوظیفه شوراي ششم از ادوار گذشته سنگین



 

~ ۲۵ ~ 
 

  تنگاتنگ  ارتباط ایجاد نیازمندي به اشاره با ملکی سردار  ا در شهر رشت رقم بزند.ر  خوبی  اتفاق نیز فعلی مالی وضعیت همین  در تواندمی  پتانسیل این با رشت
  که   کسانی   شود  دیده  کاريکم   این  اگر.  داشت  را  …و   امنیتی  و  ترافیکی  حیث  از  امن  شهري  توانمی   ارتباط  این  ایجاد  با:  گفت  شورا،  و  انتظامی  نیروي  میان

  توسط   رشت شهردار  انتخاب  به  اشاره  با  انتظامی  نیروي  فرمانده   بینیم.بین شوراي شهر و فرماندهی انتظامی نمی   جدایی هیچ ما.  هستند  مردم  بینندمی   آسیب
  کنند   لمس  مردم  تا  برسد  برداريبهره   به  باید  مدت  کوتاه  اهداف  شود،  برآورده  باید  انتظارات  این  و  دارند  انتظاراتی  شهرداري  و  شورا  از  مردم:  داشت اظهار  شورا،

:  داشت   اظهار  نیست،  رشت  مردم  و  رشت  زیبنده  موارد  بعضی  اینکه   بیان  با  جلسه  ادامه  در  ایشان همچنین   شده است.  کلاتی از سر راهشان برداشتهمش   که
بیش از    ما  مجاور  استان  در.  ایمنرسیده   جاییبه   گذشته  سال  دو  طی  شهري،  مانیتورینگ  بحث  در.  بگیرد  صورت  هازیرساخت   زمینه  در  باید  خوبی  ساماندهی

چنان حضور فیزیکی  ، اما در شهر رشت با اینکه بودجه دیده شده هنوز این کار انجام نشده است. امروز در دنیا پلیس آن   دوربین شهري نصب شده است  200
انجام تست کرونا تصریح کرد:    بهانه  به  مسن  افراد  از  اخیر  سرقت  خصوص  در  ملکی  سردار   کند.رسانی به مردم کمک بسیاري میندارد و مانیتورینگ در خدمات 

به  داریم  انتظار  و  کرد  خواهد  بسیاري  کمک  مواردي  چنین  در  مانیتورینگ  شود.سیستم  دنبال    خصوص   در  پایان  در  گیلان  انتظامی  فرمانده   طورجدي 
ینی بیشتر شود جرائم بیشتر خواهد شد. ما  نشحاشیه   هرچه.  یمهست  شهرداري  کنار   در  زمینه  این  در  ما:  کرد  اعلام  نشینیحاشیه   و  غیرمجاز  وسازهايساخت 

  تأکید   دارند،  خوبی  سابقه  انتظامی  نیروي  در   کارگرنیا  آقاي  اینکه  بیان  با  ایشان   .   اي بیندیشیمآمادگی داریم یک گروه تشکیل دهیم و براي این موضوع چاره 
سپس با اهداي هدیه لوح از فرماندهی نیروي انتظامی و معاونین ایشان تقدیر به     .دهد ارائه  سال  چهار  پایان  در  درخشانی  کارنامه  ششم شوراي  االله  انشاء:  کرد

 عمل آمد.  

 نطق پیش از دستور ناطق اول :  
ویدئویی از گفتگوي برادرش  عضو شورا با اشاره به فرارسیدن چهارمین سالروز تولد برادر شهیدش، شهید بابک نوري هریس،    ،  مهدي نوري هریس  در ادامه

  زندگی   آسایش  و  آرامش  امنیت،  در  ما  مردم  تا  رفتند  هابابک   و  بابک:  کرد  تشریح  جلسه   ادامه  ایشان در   پیش از شهادت را در صحن شورا به نمایش در آورد.
ها براي جریان سیاسی نرفتند و نگاه  بابک   .کند  خفه  نطفه  در  را  دارد  نگاه  ایران  خاك  به  بود  گفته  که  دشمنی  تا  شدند  دور  ایران  خاك  از  کیلومترها  و  کنند

کنم و در کنار خانواده هرلحظه یاد  سیاسی هم نداشتند. روز اولی که ما شروع به کار کردیم، بیعتی با شهدا داشتیم، بنده هر روز با برادر شهیدم تجدید عهد می
  عمر  از  سال  23:  افزود  رشت  شهر  شوراي  عضو      عا کنید تا نزد برادر شهیدم روسپید باشم.کنم که دها نیز عرض میکنم. در تمام نشست بابک را زنده می 

  نشد؛   بیشتر  شهرداري  درآمد  اما  شد  بزرگ  شهر  حاضر  حال  در.  دارند  و  داشته   را   شهر  براي  خوب  اتفاقات  بروز  انتظار  مردم  همه  است،  گذشته  شهر  شوراي
ه است. شهر خلاق خوراك شناسی را در کشور به دست آوردیم، اما تاکنون کاري ماندگار براي این  نشد  بیشتر شهرداري درآمد بازهم اندشده بیشتر نیز مناطق

  خواهند مدیرانشان اي را ندیدم، مردم میکار نیامد. بنده شخصا چکمه به پا کردم اما مدیر سازمان و منطقه برند استفاده نشده است. باران آمد، اما مدیري پاي 
بینند که مدیر در محل کار حضور ندارد. ما مدیرانی را  ها میرجوع به مناطق و سازمان : شهروندان در مراجعه ارباب کرد  اضافه  هریس  نوري  کار باشند.پاي 
محور توسعه شهري فعالیت    تواند همسو با اهداف وبیند و نمیشان داشته باشند. مدیري که میخواهیم که ذهن خلاقی براي حل مشکلات سازمان و منطقه می

ه حرف  ک ایمشده  مردم زبان امروز. کنیم برطرف را است آوررنج  مردم براي که مشکلاتی ایمآمده ما گیري کند؛ نگذارد شورا ورود کند و عزلش کند.کند، کناره 
گویند بودجه بد  رویم میکند، به سازمان می توبوس کار میا  12اتوبوس داریم اما    188هاي کل کشور است.  مردم را بزنیم. شهرداري رشت جزو اولین شهرداري 

باید گفت؛ بودجه بد بسته نشده استبسته  بروید دنبال دریافت بودجه ما هم می ، شما نمی   شده،  را دریافت کنید. شما  اینکه داخل  توانید بودجه  نه  آییم. 
 نه  بگویند،   را  خود  منطقه  مشکلات  و  بیایند  شورا  اعضاي  نزد  باید  مناطق  مدیران:  کرد  تأکید  رشت  شهر  شوراي  عضو    سازمان بنشینید و بگویید کمک کنید!

  هیچ   دارید،  منطقه  درآمد  افزایش  براي  ايبرنامه   چه  گویممی  منطقه  مدیران  به.  نشود  لحاظ  بودجه  در  موضوع  این  اما  باشد   داشته  بازگشایی  منطقه   در  اینکه
مجلس موضوع حذف تخلفات و جرایم کمیسیون ماده صد وجود دارد، اگر این درآمد حذف شود باید شهرداري رشت را تعطیل  دهند! امروز در  نمی   پاسخی

  کند؟   ورود  باید  شورا  را  موضوعات  همه  آیا.  برود  گذارسرمایه   و  خصوصی  بخش  با  مشارکت  دنبال  به  باید  مناطق:  کرد  خاطرنشان   هریس  نوري  مهدي   کنیم.
ایم خون شهدا را پایمال کنیم و کند؟ ما نیامده بینی می رود؟ کدام مدیر مشکلات منطقه خود را پیش شود و شب می محل کار حاضر می  بح درص  مدیر  کدام

کنم  شورا تقدیر می ریاست از بنده. نگوییم  چیزي و ببینیم ما که اندنرفته  شهدا: داشت  اذعان ایشان  ایم زبان این مردم باشیم.پاسخی به مردم ندهیم. ما آمده 
ونقل  سازمان حمل که فرماندهی نیروي انتظامی استان گیلان را به جلسه شورا دعوت کردند تا مشکلات موجود با ایشان در میان گذاشته شود، چرا باید بازرس  

ایم این است که ساختار شهرداري  ر منتخب گرفته عنوان شهردا شهرداري و یا مأمور سد معبر یا تخلفات ساختمانی ما کتک بخورد؟ تعهدي که از آقاي علوي به 
 باید تغییر کند.

 نطق پیش از دستور ناطق دوم :  
رئیسه شوراي شهر، در دهمین جلسه شورا اظهار داشت: بحث تعلق گرفتن حکم ضابط براي نیروهاي بازرس سازمان  عضو هیئت   ،هادي رمضانی   در ادامه

  این موضوع حتماً باید مصوبه مجلس را داشته باشد   . بحث خوبی است، اما این موضوعات در ید اختیار شورا نیست.تاکسیرانی شهرداري، نیروهاي سد معبر و..
  توسط   موضوع  این  که  شدند  اضافه  قضایی  ضابطین  مجموعه  به  بسیجی  نیروهاي  شدهانجام   هايپیگیري   و  هاتلاش  با  اما  نبود،  قضایی  ضابط   در گذشته بسیج

 .شد  انجام  گذارقانون

 نطق پیش از دستور ناطق سوم :  
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: پس  اظهار داشت هاي رخ داده در شهر رشت طی دو ماه اخیر، با اشاره به بارندگی  رییس کمیسیون بهداشت و محیط زیست ،  سید حسین رضویاندر ادامه  
منطقه دچار    5نقطه در رشت در    61اند را احصا کنند،  گرفتگی شده دچار آب گانه، نقاطی که  دقت در مناطق پنجاز بارندگی اخیر از دوستان خواستم تا به

گرفتگی در سطح شهر رشت  موضوع سبب آب سه  .صورت مکتوب وجود داردگرفتگی بهنقطه تنها یک عدد نیست، نقاط دچار آب   61گرفتگی شده است. این  آب 
هایی که باید توسط آب و  در تمام سطح شهر رشت بوده است، موضوع دیگر لایروبی هاي سطحی  آوري آب شود، اولین موضوع تشکیل حلقه کامل جمع می

پس از ساخت بسیاري از ضایعات   ساز در آن زیاد است و  نشده است و موضوع سوم اینکه در مناطقی که ساخت شد و در برخی مناطق انجامفاضلاب انجام می 
اي با حضور  سید حسین رضویان با درخواست از سرپرست شهرداري رشت، تأکید کرد: جلسه   .ستشود که باعث گرفتگی شده اداخل جریان آب ریخته می 

ک بازه  مناطق، آب و فاضلاب و اعضاي شورا داشته باشند تا این سه موضوع ذکر شده در آن جلسه طرح شود و نظرات دوستان و همکاران شنیده شود و ی
شود، اما اکنون این موضوع مشخص است  گرفتگی میهایی دچار آب دانستیم دقیقاً چه مکان ما در گذشته نمیزمانی فوري براي اصلاح این مورد صورت بگیرد. 

 گرفتگی احصا شده است. این موضوع باید تا بارندگی بعدي برطرف شود و مکان آب 
 نطق پیش از دستور ناطق چهارم : 

با بیان اینکه علی بهارمست در دوران سرپرستی  ، رییس کمیسون  حمل و نقل و ترافیک شورا  که از وقت نطق آقاي رمضانی استفاده کردند مسعود عباس نژاد
یک  ر تب  با  ایشان  .  ریزي براي آینده کار سختی است: حقیقتاً در دوره سرپرستی برنامه اظهار داشتبه بهترین نحو مجموعه مدیریت شهري را مدیریت کرد،  

با دو  انتظامی  نیروي  و  شهري  مدیریت  مجموعه  اتفاق خوب که  این  که  امیدوارم  گفت:  امنیت،  و  نظم  به حافظان  انتظامی  نیروي  هفته  براي  فرارسیدن  ل 
ها نصب  : دوربین دادادامه  رشت، شهر سطح در امنیتی و نظارتی هايدوربین  نصب موضوع به اشاره با نژاد عباس رسانی به شهروندان باشند محقق شود.خدمت 

اندازي شود و در اختیار پلیس  ها راه میلیارد هزینه در نظر گرفته شود و دوربین   8گذار نیز کار خود را انجام داده و اکنون باید پیمانکاري با حدود شده، سرمایه 
هاي اخیر،  گرفتگی معابر شهر رشت در پی بارش به مشکلات آب اشاره    شورا با  عضو  .  قرار داده شود. امنیت لازمه مدیریت شهر است و باید براي آن تلاش کرد

ها را باز کنند. وقتی زمان بارش باران و میزان بارش نیز مشخص است، پیش از  کنیم تا منهول: در زمان بارش تمام نیروهاي شهرداري را جمع میاذعان کرد
 یروهاي شهرداري زیر باران مشغول این امر نباشند و براي مردم نیز مشکل به وجود نیاید.سازي شود تا زمان بارندگی نها پاك بایست منهول شروع بارندگی می 

  چند   هزینه  نشویم  مجبور  برف  بارش  زمان  در  تا  شود  روزرسانیبه   بایستمی  شهرداري  آلاتماشین :  خاطر نشان کرد  سرما،  فصل  بودن  پیش  در  به  اشاره  ایشان با
  که  زمانی: گفت رشت،  شهرداري  مناطق در  بودجه نبود به اشاره با نژاد عباس ت سنگین بخش خصوصی پرداخت کنیم.آلاماشین  گرفتن اختیار در براي برابري
  گرفته   نظر  در  مردم  به  رسانیخدمت   براي  ايبودجه   هیچ  نداریم،  زباله  سطل  یا   آسفالت  بودجه  گویندمی  کنندمی  مراجعه   مناطق  هايشهرداري   به  مردم
ایم از مردم پول بگیریم و حقوق پرداخت کنیم؟! مردم وقتی  ها هستیم! آیا ما فقط آمده ح به دنبال دریافت پول از مردم براي پرداخت حقوق صب از اما شود،نمی

 .   موقع پرداخت خواهند کردکند، عوارض خود را نیز به ببینند شهرداري خدمات خوبی ارائه می

 یح: اعلام وصول طرح ها و لوا   
به شماره  ـ لایحه شهرداري1 ر ف ـ  رشت  به شماره    1400/ 7/ 17مورخ    1400-4706ش  در دبیرخانه    1400/ 7/ 20مورخ    1455ثبت شده 

با قید یک فوریت در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ   "شیوه نامه سرمایه گذاري و مشارکت شهرداري"شورا در خصوص  
 آن به اتفاق مقرر شد به صورت عادي به کمیسیون ذیربط ارجاع گردد.  رأي ضمن مخالفت با یک فوریت

 :  جلسه  دستورات
نظر  دستور جلسه  ردیف 

 کمیسیون 
 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

1 

ثبت شده به شـماره    1400/ 6/ 1مورخ    1400ـ    3841لایحه شهرداري رشت به شماره ش ر ف ـ  
در دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه شهرداري رشت جهت پرداخت غرامت به  1400/ 6/ 6مورخ    943

خیابـان ، سه باب مغازه واقع در گلسارنسبت به واگذاري  خانواده داوودي و جنانی در نظر دارد؛
گـزارش و برابـر  کارشناس رسمی دادگسـتري  به نامبرگان و براساس نظر    پاساژ تندیس،  179

 مغازه)  باب   سه  (قیمت 1400/ 4/ 21  مورخ   70989  و  70991  و  70986   شماره هاي  به   کارشناسی
توسـط نامبرگـان   ریـال  3/ 041/ 331/ 320و پرداخت مبلغ  ریال  31/ 485/ 800/ 000مبلغ  به  جمعاً

هـاي شـماره  موجـب دادنامـهاینکه شهرداري به شهرداري، با عنایت به  به التفاوت  به بابت ما
 809971310600517و    9809971310600875و    9809971310600353و    9809971310600860

مبلـغ  هاي صـادره از شـعبه ششـم دادگـاه حقـوقی رشـت محکـوم بـه پرداخـتو اجرائیه
با توجه به اینکه از زمـان صـدور و   و  گردیده استریال در حق نامبردگان    28/ 444/ 468/ 680

ماه سپري شده و وکیل نامبردگان طی درخواسـتی تقاضـاي دریافـت   24م حدود  قطعیت حک
 ، اقدام نماید. غرامت ملک تحت عنوان معوض از شهرداري را نموده اند

در 
کمیسیون 
ــران و  عم
ــعه  توســ
ــهري  شــ
ــورا  شــــ
مطرح و با 
ــنهاد  پیش
شهرداري 
ــت  موافقـ

 گردید.
 

5 
12 
7 

1400 
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پاساژ  ،179خیابان  ،  سه باب مغازه واقع در گلسار با مفاد لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص واگذاري    متن مصـوبه شـورا:
  به    گزارش کارشناسیبرابر  کارشناس رسمی دادگستري و  براساس نظر  بابت پرداخت غرامت به خانواده داوودي و جنانی، تندیس  

و پرداخت    ریال  31/ 485/ 800/ 000مبلغ  به  جمعاً  مغازه)  باب   سه  قیمت  ( 1400/ 4/ 21  مورخ   70989  و  70991  و  70986  هاي  شماره
با توجه به حضور    به  التفاوت   به   توسط نامبرگان بابت ما   ریال   3/ 041/ 331/ 320مبلغ با    9شهرداري،    8تن از اعضاي محترم شورا 

 رأي مخالف، موافقت گردید.   1رأي موافق و  

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☒ ☐ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
10 - ☐ ☐   
11 - ☐ ☐   

  1 8 جمـــع  
 ☐ تصویب نشد         ☒تصویب شد                      تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

2 

ثبت شده به شماره     4/03/1400مورخ     1400ـ    1154لایحه شهرداري رشت به شماره ش ر ف ـ  
در دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه شهرداري رشت در نظر دارد؛ نسبت به    3/1400/ 10مورخ    396

رشت به نشانی    4بخش    55سنگ    19122مترمربع از پلاك ثبتی    50/46تملک مقدار مساحت  
نایت  بلوار شهید قلی پور نبش کوچه نامجو ملکی آقاي حسن متقی واقع در مسیر خیابان، با ع

بلوار   از رعایت عقب نشینی  براي پلاك مذکور پس  اینکه شهرداري منطقه یک  متري    45به 
طبقه بر روي پیلوت و در چهار واحد    4به صورت    1/9/85مورخ    261پروانه ساختمانی شماره  

رعایت   با  سا   3مسکونی  تخلف  دلیل  به  متعاقبا  و  است  نموده  صادر  ساز  عقب  ختمانی  متر 
پرونده ایشان به کمیسیون ماده صد ارجاع که  کمیسیون مذکور پس از استعلام  از کمیسیون  

شماره    5ماده   مصوبه  صدور  ماده    12/12/89مورخ    54439و  کمیسیون    5کمیسیون  رأي   ،
 مه صادر گردیده است،اقدام نماید. مبنی بر پرداخت جری   1/95/12730تجدید نظر به شماره 

در کمیســیون 
عمـــــــران و 
شهري  توسعه 
شورا مطـرح و 
بــا پیشـــنهاد 
شــــــهرداري 
ــت  مخالفـــــ

 گردید.
 

5 
12 
7 

1400 

سنگ    19122مترمربع از پلاك ثبتی    46/ 50لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص تملک مقدار مساحت    متن مصـوبه شـورا:
بلوار    4بخش    55 نشانی  به  بحث  رشت  از  و پس  مطرح  در جلسه  متقی  آقاي حسن  ملکی  نامجو  کوچه  نبش  پور  قلی  شهید 

ماه به جهت بررسی بیشتر   ماندن لایحه مذکور به مدت یکوتبادل نظر و اخذ رأي بنا به پیشنهاد رییس شورا مبنی بر مسکوت 
 بماند. ماه مسکوت مدت یک د نظر بهتن از اعضاي محترم شورا، به اتفاق آرا مقرر شد؛لایحه مور 9با توجه به حضور 

 امضاء دلایل مخالفت مخالف موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
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   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
10 - ☐ ☐   
11 - ☐ ☐   

  - 9   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

3 

-و شماره   ش ر  11/7/1400مورخ    1400  -121095ـ    نامه هاي شهرداري به شماره ش ر
هاي    14/7/1400مورخ    122638-1400 شماره  به  شده  و    12/7/1400مورخ    1353ثبت 

در دبیرخانه شورا در خصوص نامگذاري معابر  پیرو هفتاد و سومین    17/7/1400مورخ    1385
 به شرح؛   1400-7-7نشست کمیسیون نامگذاري معابر مورخ  

و    10کوچه اي واقع در بلوار امام رضا (ع) ـ سمت چپ مابین کوچه سمیه    نامگذاري  -1
  . "10/ 1کوچه سمیه "به نام   12سمیه 

تغییرنام کوچه اي واقع در بلوار شهید انصاري ـ کوچه مستشاري ـ خیابان دفاع ـ     -2
نام به  خانجانی)  تیمور  پنجم(شهید  کوچه  ـ  حسینی  تیمور  "کوچه  شهید  کوچه 

نام      ")5خانجانی( به  (کوچه سهند)  این کوچه  بر  قائم  انتهایی  کوچه  کوچه شهید  "و 
 . "تیمور خانجانی

نامگذاري بن بست واقع در بلوار شهید افتخاري ـ بعد از دو راهی باقرالعلوم ـ قبل    -3
 .  "بن بست عدالت"از پل به نام  

ابتداي  -نامگذاري کوچه و بن بست هاي واقع در بلوار لاکان(شهداي مدافع حرم)   -4
ورودي شهرك مهر (بلوار شهید حامد کوچک زاده) ـ قبل از میدان ولایت، به صورت  

 شماره گذاري زوج و فرد با حفظ اسامی موجود . 
بهشتی  -5 شهید  کمربندي  در  واقع  بست  بن  همسطح  -نامگذاري  غیر  تقاطع  از  بعد 

 .  "3ت مطهر بن بس "جنب فروشگاه برادران به نام -2انتهاي خیابان استقامت  -انتظام 
واقع در کمربندي شهید بهشتی  -6 از جماران کوچه شهید  -نامگذاري بن بست  قبل 

 .  "1بن بست میلاد  "اولین بن بست سمت راست به نام  -کوچه پنجم -سید زاده 
قبل از جماران کوچه شهید سید  -نامگذاري کوچه واقع در کمربندي شهید بهشتی   -7

 .  "2کوچه میلاد "نام   اولین کوچه سمت چپ به-کوچه پنجم-زاده
نام    -8 به  روز   بازار  جنب  سعدي  خیابان  در  واقع  جدیدالاحداث  میدان  نامگذاري 
   "میدان پدر"

در کمیســـــــیون 
فرهنگــــــــــی و 
ــورا  ــاعی شـ اجتمـ

بنــد  8مطـرح و بـا 
ــنهادي  پیشـــــــ
شــهرداري رشــت و 

ــد  ــلاح بن آن  2اص
ــه ي     ــب نامـ حسـ

ــماره ي  ش ر -شـ
122638-1400 

 14/7/1400مورخ  
رشــت شــهرداري 

 موافقت گردید.

8 
20 
7 

1400 

اظهار داشت: میدانی به نام «میدان   هاي صورت گرفته در کمیسیون فرهنگی شوراگذاري سید حسین رضویان با اشاره به نام  خلاصه مفید مذاکرات : 
ظرفیت طراحی یک المان را نیز ندارد آیا این  گذاري شده است که روي کاغذ میدان است، اما درواقع تنها یک دایره کوچک است که حتی  پدر» نام 

ها باید دقت بسیار زیادي صورت بپذیرد، آنچه  : در انتخاب نام ادامه دادبست عدالت»  گذاري «بن با اشاره به نام   ایشان  میدان در شأن نام پدر است؟
گذاري آن دایره کوچک به نام میدان پدر کاملاً  صراحت با نام به شود اهمیت دارد. بنده  شود و آنچه عکس گرفته میشود و آنچه نوشته می خوانده می

ها  ها و میدانگذاري سایر خیابان هاي پرپر شده ما هستند در نامها گل کنیم و اینجز آنجا که نام شهیدان را انتخاب می خواهش دارم به.مخالف هستم
هایی که عطر خوشی به  هاي گذشته برخی از معابر با نام گلاه داشته باشد. در سالهایی انتخاب شوند که لطافتی را به همرها اسامی و نامو کوچه 

 .شدندگذاري و شناخته میهمراه داشت نام
ها را کم نبینیم؛ چندي پیش در تهران  : تأثیر کلمات بر انسان تصریح کردبا بیان اینکه امروز جنگ، جنگ کلمات و درمان، درمان کلمات است،  ایشان

بست رسیده  بست عدالت نیز چنین است، یعنی عدالت به بنهاي دیگري هم مشاهده شده است، بنبه نام «جانباز غربی» سوژه شده بود، نمونه   خیابانی
راي آن عنوان میدان پدر در نظر بگیریم که حداقل بتوانیم مثل میدان مادر المانی را نیز بشود میدان پدر، جایی را باید به است؟! یک دایره کوچک می 

 .حی کنیماطر
اي  ها در خصوص این معابر فایده گذاري معابر در صحن شورا، گفت: صحبت گیري براي تصویب نام سرعت رأي عضو شوراي شهر رشت با انتقاد نسبت به



 

~ ۲۹ ~ 
 

 

 

 

اي فرصت نبود تا من نظر خود را  لحظه سرعت در شورا انجام شد و حتی  گیري براي تصویب این اسامی به علت که مصوب شده است. رأياین ندارد به 
 .بیان کنم

آن برابر نامه ي     2بند پیشنهادي و اصلاح بند    8با مفاد پیشنهاد شهرداري در خصوص نامگذاري معابر در      متن مصـوبه شـورا:
 آرا موافقت گردید. تن از اعضاي محترم شورا، به اتفاق  9، با توجه به حضور 1400/ 7/ 14مورخ   1400-122638-شماره   ش ر

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
10 - ☐ ☐   
11 - ☐ ☐   

  - 9   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    شوراي اسلامی شهر رشت  1400/ 7/ 14آقاي رضا عاشري در جلسه مورخ  بررسی غیبت  4

از    اسلامی شهر در جلسه مورد بررسی قرار گرفت و پس نامه داخلی شوراي  آیین  16ماده  2مراتب برابر تبصره    متن مصـوبه شـورا:
 تشخیص داده شد. شوراي اسلامی شهر رشت موجه  14/7/1400نظر و اخذ رأي غیبت  آقاي رضا عاشري در جلسه مورخ  بحث و تبادل

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
10 - ☐ ☐   
11 - ☐ ☐   
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 یافت. با ذکر صلوات پایان   18جلسه رأس ساعت 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  - 9   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 شماره   نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    برگزاري جلسه فوق العاده شورا  5

العاده شورا به منظور بررسی  نظر و اخذ رأي، به اتفاق آرا مقرر شد؛ جلسه فوقو تبادلهمچنین پس از بحث    مصـوبه شـورا:متن  
ش ر ف ـ    ،  1400/ 7/ 21  مورخ 1400-6198رف ـ  ش،  1400/ 7/ 10  مورخ   1400-4701رف ـ  ش  هاي؛ لوایح پیشنهادي شهرداري به شماره

 برگزار گردد.   15رأس ساعت  1400/ 7/ 28روز چهارشنبه مورخ  1400/ 3/ 4مورخ  1400ـ1154ـ  و ش ر ف  1400/ 3/ 4 مورخ   1160-1400

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ رضویانسید حسین  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
10 - ☐ ☐   
11 - ☐ ☐   

  - 9   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا
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 »  1400  آبان  ورا ـه شـگان جـاي پنـهمیسیون ـرد کـار عملکــآم« 
 

 تعداد نامھ ھای  کمیسیون
 طرح شده در صحن شورا 

 8 برنامھ و بودجھ و حقوقی

 - محیط زیست و خدمات شھریبھداشت ، 

 3 توسعھ و عمران

 2 حمل و نقل و ترافیک 

 - فرھنگی و اجتماعی 
 - توسعھ پایدار 

 - تلفیق 
 

 

   فقره    231 هاي وارده:تعداد نامه

 1400  آبان
    14   الی   11  جلسه

 



 

~ ۳۳ ~ 
 

  وبودجھ و برنامھ
 حقوقی

محیط زیست و  ،بھداشت
 خدمات شھری 

 عمران و 
 توسعھ شھری

 حمل و نقل و
 ترافیک 

و فرھنگی 
 اجتماعی

 توسعھ
 متفرقھ  تلفیق  دار ـپای

9 1 2 2 4 1  212 
 فقره پیرو وارده صادره)  195فقره صادره و  336( فقره   531 تعداد نامه هاي صادره:

 
 

 جلسه   4  تعداد جلسات :

 مصوبه    19  تعداد مصوبات:
  و بودجھ و برنامھ

 حقوقی      
 محیط زیست ،بھداشت

 خدمات شھری و
 وتوسعھ 
 عمران

 و  ترافیک

 ونقل حمل
 متفرقھ  تلفیق  و اجتماعی فرھنگی

6 - 3 - - - 10 
 

 
 
 

 

 در خصوص تمدید قرارداد خانه احزاب .  بررسی لایحه پیشنهادي شهرداري ـ 

اي شـهر رشـت و تشویقی پروژه مدیریت هوشمند پارك حاشیه  هاي تخفیفیبستهـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص  
 (شرکت چشم انداز ارتباط) با اصلاحاتی در جداول پیوستی منوط به رعایت موارد ذیل؛

 تخصیص درآمدهاي آن به جهت تأمین فضاهاي پارکینگ جدید.ـ ایجاد عدالت اجتماعی در استفاده از پارکینگ حاشیه اي سطح شهر و 
 "ـ ایجاد بستر رضایتمندي براي کسبه و شهروندان محترم با توجه به شرایط اقتصادي کشور.

فرمانداري محترم شهرستان رشـت و تصـویب نـرخ پـارك   1400/ 8/ 22مورخ    8029/ 1400/ 1/ 9285همچنین با عنایت به نامه ي شماره  
ستاد تنظیم بازار استان گیلان، لازم است بسته تخفیفـی و تشـویقی موضـوع ایـن   1399/ 7/ 9صورتجلسه مورخ    9ند  حاشیه اي طی ب

 مصوبه نیز قبل از اجرا جهت هرگونه اقدام مقتضی به استانداري محترم گیلان ارسال گردد

 4بخـش  14سـنگ  416نگ پلاك ثبتی رشت درخصوص تملک یک ونیم دانگ مشاع از ششدا  ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري
مترمربع واقع در خیابان نامجو، خیابان شهید کاظم سیادتی، انتهاي بن بست رز، مربوطه به وراث یوسفی پور و  610رشت به مساحت کل 

ک مـذکور ریال، با عنایت به اینکه مل  5/ 337/ 500/ 000پرداخت غرامت آن براساس نظریه هیأت کارشناسان رسمی دادگستري به مبلغ  
 بخشی از املاك حاشیه رودخانه محسوب می شود به صورت غیرنقد و معاوضه با املاك مسکن مهر

مترمربع داراي پـلاك   2251/ 7ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت  رشت در خصوص واگذاري    ـ موافقت بالایحه پیشنهادي شهرداري
 هیـات  کارشناسـی بـه توجـه بـا گمنام، شهداي بلوار خرمشهر،  بلوار   ، ملکی شهرداري رشت به نشانی4بخش  78سنگ    3573ثبتی  

 هـزار  پانصـد  و  میلیون  دو  و  نود  و  دویست  و  میلیارد  شش  و  پنجاه(  ریال  56/ 292/ 500/ 000  قبال مبلغ  در  دادگستري  رسمی  کارشناسان
 اطلاعات  کل اداره به) ریال

نادر حسینی، هادي رمضانی، سید حسین رضویان، مسعود   ؛آقایانـ انتخاب اعضاي کمیسیون توسعه پایدار شوراي اسلامی شهر رشت؛  
 عباس نژاد و مجید عزیزي

 ـ موافقت با درخواست استعفاي آقاي  سید امیر حسین علوي از عضویت در شوراي اسلامی شهر رشت

 1400 آباناهم مصوبات شورا در 



 

~ ۳۴ ~ 
 

به عنوان عضو اصلی ششمین دوره شوراي اسلامی شهر رشت و انتخاب عضو جایگزین آقـاي  ـ مراسم تحلیف آقاي حسن کریمی کرنق
سید امیر حسین علوي در کمیسیون هاي شورا، شهرداري و دستگاه هاي اجرایی و.. که پس از بحث و تبـادل نظـر و پـس از اخـذ رأي 

تصمیماتی به ورا، شهرداري و دستگاه هاي اجرایی و..  ، در خصوص عضویت اعضاي شورا در کمیسیون هاي شبا اکثریت مطلق آرا  مخفی
 شرح ذیل اتخاذ گردید؛ 

 ـ عضویت در کمیسیون هاي؛ برنامه و بودجه و حقوقی شورا و توسعه و عمران شهري شورا؛ آقاي حسن کریمی کرنق
 نماینده در امور تقویم املاك؛ آقاي رضا عاشري _

 ؛ آقاي حسن کریمی کرنقهاشهرداريقانون   55ماده20ـ کمیسیون بند
 و سایرسازمانهاي خدماتی؛ آقاي مهدي نوري هریس  درامور شهرداري مصوب هايطرحاجراي    برحسن ـ نظارت

 ـ شوراي شهرستان رشت؛ آقاي علیرضا تاج شهرستانی
 درخواست انصراف آقاي سید حسین رضویان) ـ ناظر سازمان سیما و منظر و فضا سبز شهرداري رشت ؛ آقاي حسن کریمی کرنق(با توجه به

 ـ ناظر شورا در سازمان سرمایه گذاري و مشارکتهاي مردمی شهرداري رشت؛ آقاي سید حسین رضویان

سـید به آقـاي میلیون تومان) کمک مالی  ریال (دو 20/ 000/ 000رشت  درخصوص پرداخت مبلغ   ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري
 (ساماندهی و کمک به اقشار آسیب پذیر) 150302ردیف اعتباري از  حسین موسوي

 ـ انتخاب آقاي مجید عزیزي عضو  شوراي اسلامی شهر رشت به عنوان ناظر در ستاد توسعه و مدیریت گردشگري شهرداري رشت

 داريرشت  در خصوص اصلاحیه شیوه نامه سرمایه گذاري و مشارکت شهر ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري

 به مدت یک روز به تهران  1400/ 8/ 25ـ موافقت با مأموریت شهردار رشت روز سه شنبه مورخ 

 و مأموریت هاي داخل کشور شهردار به رییس شورا ـ موافقت با تفویض اختیار مرخصی 

ــالی  ــال م ــی س ــزارش حسابرس ــی گ ــیلان  1395و  1394ـ بررس ــدیریت ب ــدمات م ــی و خ ــه حسابرس ــت  (مؤسس ــهرداري رش ش
گزارشگر(حسابداران رسمی)) پس از بحث و تبادل نظر مقرر شد؛ نتیجه حسابرسی جهت بررسی و هرگونه اقدام قانونی به وزارت کشور 

 ارسال گردد. 

 رشت به صورت مشروط و مقرر شد؛ يشهردار 1395بودجه سال  غیتفررشت  موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداريـ 

ذکور رافع مسئولیت ذیحسابان برابر قانون و مقررات در رابطه با تخلفات احتمـالی کـه مطـرح مـی گـردد متصویب تفریغ بودجه سال  
 . نخواهد بود و مسئولیت موارد و اشکالات احتمالی و گزارش شده در تفریغ بر عهده ذیحسابان وقت شهرداري می باشد

ماده واحده قانون ایجاد تسهیلات براي توسعه ي طرح    3فاضلاب استان در خصوص تبصره    ـ ارائه گزارش مدیرعامل محترم شرکت آب و
 مصوبه شوراي اقتصاد.  7هاي فاضلاب و .. و ماده 

 ـ دیدار و گفتگو با مدیر نمایندگی و عضو هیئت امناي ستاد دیه استان گیلان

 ـ ارائه گزارش عملکرد شهردار رشت

 به مصوبات شورا با موضوعاتی به شرح؛ ـ بررسی اعتراضیه هاي فرمانداري
 میلیون تومان به مناسبت جشن عاطفه ها 30* پرداخت 

*واگذاري مکان استقرار مشاور طرح برابر قرارداد مشاوره تهیه و تکمیل و نظارت بر اجراي طرح و برنامه پنج ساله توسعه و عمران شـهر و 
 فعالیت هاي حوزه نفوذ شهر رشت 

 خانواده هاي داوودي و جنانی *پرداخت غرامت به 
 *نامگذاري معابر

 

 

 *   05/08/1400مورخ :       11جلسه شماره :   *
 در محـل سـاختمان شـوراي 15:30(عادي) شوراي اسـلامی شهر رشـت، رأس سـاعت   ، یازدهمین جلسه3/8/1400/ش مورخ   1626/1400براساس دعوتنامه شماره   

  بخش قرآن مجید برگزار گردید. شهر رشت به ریاست جناب آقاي محمد حسین واثق کارگرنیا  رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیاسلامی  



 

~ ۳۵ ~ 
 

 جلسه:  اتدستور
 در خصوص تمدید قرارداد خانه احزاب   1400/ 6/ 24مورخ  1400-4353ش ر ف ـ رشت به شماره   ـ بررسی لایحه شهرداري

شهرداري لایحه  بررسی  شماره    ـ  به  ـ  رشت  ف  ر  تخفیفیبستهدرخصوص    1400/ 7/ 10مورخ    1400-4701ش  پروژه    هاي  تشویقی  و 
 اي شهر رشت (شرکت چشم انداز ارتباط). مدیریت هوشمند پارك حاشیه

لایحه   بررسی  ـ    شهرداري ـ  ف  ر  ش  شماره  به  از    1399/ 7/ 21مورخ    1399ـ    6198رشت  مشاع  دانگ  ونیم  یک  تملک  خصوص  در 
به    4بخش    14سنگ    416ششدانگ پلاك ثبتی   براساس نظریه هیأت کارشناسان رسمی دادگستري  به وراث یوسفی پور  رشت مربوط 

اعتباري    5/ 337/ 500/ 000مبلغ   ردیف  محل  از  و  به صورت  (تمل40104001ریال  معامله  ثمن  پرداخت  و  بودجه)  در  مصوب  مسیرهاي  ک 
 معوض . 

بررسی لایحه شهرداري به شماره   ـ  ر ف ـ  رشت  واگذاري    1400/ 7/ 6مورخ    1400-4765ش  به  در خصوص  قطعه زمین  ششدانگ یک 
ثبتی    2251/ 7مساحت   نشانی4بخش  78سنگ    3573مترمربع داراي پلاك  به  ملکی شهرداري رشت    شهداي   بلوار  مشهر،خر   بلوار    ، 

 دویست   و  میلیارد  شش  و  پنجاه(  ریال  56/ 292/ 500/ 000  قبال مبلغ  در  دادگستري   رسمی کارشناسان  هیات   کارشناسی به  توجه  با  گمنام،
 اطلاعات  کل  اداره به) ریال  هزار پانصد و میلیون   دو و نود و

 ـ انتخاب اعضاي کمیسیون  توسعه پایدار شوراي اسلامی شهر رشت
جناب آقاي سید امیر حسین علوي عضو محترم شوراي اسلامی   1400/ 8/ 5موررخ  1647ـ بررسی نامه وارده در دبیرخانه شورا به شماره   

 شهر رشت مبنی بر استعفا از عضویت در شوراي اسلامی شهر رشت  
نون ایجاد تسهیلات براي توسعه ي طرح ماده واحده قا  3ـ ارائه گزارش مدیرعامل محترم شرکت آب و فاضلاب استان در خصوص تبصره 

 مصوبه شوراي اقتصاد  7هاي فاضلاب و .. و ماده  

 نطق پیش از دستور منشی شورا: 
 . داشت  گرامی  را  شهدا  امام  و  شهدا  نام  و  شهید حمید آبیار، یاد  نامهوصیت    از  بخشی  قرائت  با  ، منشی شــورا  رضا عاشريدر ابتداي جلسه،          

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
با اشاره به فرا رسیدن هشتم آبان مصادف با سالروز شهادت حسین فهمیده    ،رئیس شوراي اسلامی شهر رشت  ،  محمد حسین واثق کارگرنیا  جلسه  آغاز  در

می داریم و امیدواریم با درخشش آینده سازان ایران  بسیجی سیزده ساله و روز نوجوان اظهار کرد: یاد و خاطره تمامی شهداي گرانقدر ایران اسلامی را گرامی  
 و   کرد  اشاره  رشت  در  بلاصاحب  هاي  سگ  حضور  افزایش  پیرامون  شهروندان  دغدغه  به  کارگرنیا  واثق  اسلامی فردایی بهتر براي کشور و شهر رشت رقم بخورد.

ما در هر صورت  ا  شود  فراهم  مخلوقات  تمامی  براي  سالم  زیست  زمینه  باید  که  مهم  این  به  توجه  کنار  در  و  است  شده  شهروندان  گلایه موجب  مشکل  این:  گفت
اولویت است. براي ما در  امنیت شهروندان  با  حفظ  سرپرست    به  خطاب  اي  نامه  در  مشکل  این  رفع  منظور  به  اسلامی شهر رشت  شوراي  اینکه  بیان  ایشان 

داري  شهر پسماند سازمان توسط مهم این اجراي: افزود  است داده انجام را لازم تأکیدات بلاصاحب هاي سگ ساماندهی  و آوري جمع پیرامون رشت شهرداري
  ماه   اواخر  در:  افزود  تن  250  روزانه  ظرفیت  با  کودآلی  کارخانه  نخست  فاز  آزمایشی  کار  به  آغاز  به  اشاره  با  شورا  رئیس  رشت در دستور کار قرار گرفته است . 

بدیل روزانه پانصد تن زباله در این کارخانه انجام می  ت  ظرفیت  مجموع  در  و  رسد  می   برداري  بهره   به  روزانه  تن  250  ظرفیت  با  شرکت  این  دوم  فاز  نیز  جاري
ت ها موجب  کارگرنیا با بیان اینکه عدم ثبات قیم . شود و در تلاشیم تا با بهره برداري از فاز دوم و سوم این پروژه روزانه هزار تن زباله در رشت کمپوست شود

شهرداري رشت تصویب می شد با شرایط   1400: قیمت قیر در زمانی که بودجه سال تأکید کرد بروز مشکلات فراوانی در اجراي پروژه هاي عمرانی شده است 
  به   اشاره  با  رشت  شهر  اسلامی  شوراي  رئیس  .  مراه دارده  فعلی بسیار تغییر و افزایش قیمت پیدا کرده است و این عدم ثبات قیمت مشکلات فراوانی را به

  تواند  می را ها طرح این نیاز مورد مالی منابع از بخشی و است شهري فاضلاب و آب  هاي طرح توسعه پیرامون قانون این: کرد  بیان رشت در سه تبصره  اجراي
اساس پیشنهادات شرکت آب و فاضلاب در اجراي پروژه هاي آب  ذب سایر تسهیلات بر ج  و مردم مالی مشارکت راهکارها از یکی و کند تأمین مختلف طرق به

  شهر  این  شوراي  اعضاي  تأیید  با  فاضلاب  و  آب  توسط  سه  تبصره  از  مندي  بهره  براي  پیشنهاد  نخستین  92  سال  در  اینکه   بیان  با  .کارگرنیا  و فاضلاب است
یک سال بود و پس از آن نیز طی مصوبه اي دیگر مقرر شد که حساب جداگانه اي به منظور واریز    زمان  مدت  براي  مجوز  این:  خاطر نشان کرد    شد  اجرایی

با انتقاد از عدم ارائه گزارش توسط اداره آب و فاضلاب گیلان به شوراي    ایشان  مبالغ و هزینه آن پیرامون دو رودخانه گوهررود و زرجوب رشت اجرایی شود.
: قرار بود هر سه ماه یک بار گزارش هزینه کرد از این محل درآمدي به شوراي وقت اعلام شود  یادآور شداز محل تبصره سه  رشت پیرامون درآمد و هزینه کرد

نیز از محل  سفانه این اقدام هیچ گاه انجام نشد و قرار بود ادامه ساماندهی رودخانه هاي گوهررود و زرجوب در اولویت باشد و تصفیه خانه مسکن مهر  أو مت
کید به اینکه درامدهاي حاصله از محل تبصره سه باید در پروژه هاي آب و فاضلاب رشت هزینه  أگرنیا با ترکا   . ارات آب وفاضلاب مرمت و بازسازي شود اعتب

فاضلاب شهر رشت  درآمدهاي حاصله باید در اجراي پروژه هاي آب و  شود گفت: این اضافه بها بر روي فیش پرداختی مشترکین رشت انجام شده است و یقیناً
 .هزینه شود



 

~ ۳۶ ~ 
 

 نطق پیش از دستور ناطق اول :  
: در هفته  اظهار داشت  با تبریک ایام ولادت پیامبر مکرم سلام و امام جعفر صادق (ع)،  ، رییس کمیسیون برنامه بودجه و حقوقی شورا    سید شمس شفیعی 

که اعضاي شورا از سرپرست شهرداري   سؤالی . صورت رسمی بیان نشده بودبه گذشته موضوعاتی در فضاي مجازي پیرامون بحث لندفیل سراوان مطرح شد که 
تن    200تن از این زباله براي شهر رشت است و چیزي در حدود    500شود که  تن زباله به لندفیل سراوان وارد می   1000رشت داشتند این بود که روزانه  

  که  شهرهایی  تشریح  با  شفیعی   .  تن دیگر مربوط به سایر شهرهاي استان گیلان است  300و  هاي شهرستان رشت است  ها و بخشها مربوط به شهرداري زباله 
  هر   که  است  این  خصوص  این  در  بحث  ترینکارشناسی   است،  منتفی  عملاً  گیلان  جنوب  به  زباله  انتقال:  گفت  شوند،می  سراوان  لندفیل  وارد  آنان  هايزباله 

بایست از زباله موجود در شهر رشت چه زباله تر و چه زباله خشک  می  و  د موجود را به فرصت تبدیل نماییمتهدی   باید  . کند    مدیریت  خودش  میزان  به  شهري
  انجام شده است،  رشت شهرداري توسط بسیاري هايهزینه  و خوب اقدامات اینکه بیان با شورا عضو  .صورت پذیرد استفاده شده و اقدام لازم براي بازیافت آن 

شود. اگر هاي شهر رشت وارد می تن فاضلاب است که به رودخانه  330خانه هستند، مجموع آن خروجی فاضلاب وجود دارد که مکلف به تصفیه  43: ادامه داد 
صورت جدي ورود  ت به این موضوع به شود نسبربط درخواست می هاي ذي آید و از دستگاه این تصفیه در ابتداي خروجی انجام شود این وضعیت به وجود نمی 

  همچنین   ایشان.  شود  انجام  لازم   رسیدگی  موضوع   این  به  تا  کرد  درخواست  رشت  هاي پارك   نگهبانان  ساعته  24  هايشیفت   به  اشاره  با  شفیعی  شمس     .  کنند
به برف   هايدستگاه   زمینه  در  ما.  شود  انجام  انزلی  آزاد  منطقه  از  لوازم  واردات  براي  لازم  اقدامات:  داشت  اظهار نیازمند    شورا   عضو     روزرسانی هستیم.روب 

  به   باکیفیت  آرد  ارائه  به  مکلف  را  ربطذي   عوامل  باید  شهرستان  فرمانداري  و  نظارتی  نهادهاي:  داشت  اظهار  رشت،  شهر  در  نان  وضعیت  به  اشاره  با  همچنین
هاي خود را به قوه مقننه اختصاص  ه اینکه صداوسیما در هر استان ساعتی از برنامه ب  اشاره  با  ادامه  ایشان در  .است  عمومی  خواسته  یک  این.  کنند  هانانوایی 

جا  که اعضاي شورا نمایندگان مردم هستند؛ از همین بینند، درحالی هاي همراه خود می دهد، گفت: شهروندان امروز صحن علنی شورا را از طریق گوشی می
هاي کشور انجام  صورت زنده پخش شود. این موضوع در برخی از استان هاي اعضاي شورا در شبکه باران به بخشی از جلسات شورا و نطقکنم که درخواست می

 هایی نیز در این خصوص با دکتر باقرزاده مدیرکل صداوسیماي گیلان نیز انجام شده است. شود و صحبت می

 نطق پیش از دستور ناطق دوم :  
شده  ها مطرح میلیارد است که براي بودجه شهر رشت در رسانه   1240:  ، رییس کمیسیون بهداشت  و محیط زیست شورا اظهار داشت  سید حسین رضویان

دانم نهاد مدیریت شهر بعدازاینکه به عدد  نمی  .میلیارد تومان است  800است و باید بگویم این عدد واقعی نیست، باکمال شرمندگی باید بگویم که رقم واقعی  
عنوان نماینده مردم رشت باید در مورد  رشت در مرحله پیشا مسئله قرار دارد. بنده به   داشت یا خیر.میلیارد تومان رسید بازهم براي مابقی تکاپو خواهد    800

هاي خود را در سطل  ه منطقه شهر رشت براي اینکه در یک شرایط خیلی عادي مردم زبال  5رضویان اضافه کرد: در    .هاي زباله شهر صحبت کنمتعداد سطل 
  590میلیارد و    2کنم که رشت  میلیون تومان است و بازهم عذرخواهی می   3.5سطل زباله هستیم. سطل زباله فلزي امروز حدود    740زباله بیندازند نیازمند  

: قیر در بورس  خاطر نشان کرد  با اشاره به نارضایتی مردم شهر رشت از وضعیت آسفالت شهر،    عضو شورا .میلیون تومان ندارد که سطل زباله لازم را تأمین کند
میلیارد تومان در سال تأمین خواهد شد. با این دو هزینه که    120میلیون تومان معابر اصلی شهر رشت با    10میلیون تومان است و به قیر تنی    11.5هر تن  

همچنین اضافه کرد: هزینه عمومی و   ایشان  .دار استمیلیارد تومان مبلغ نیاز داریم که براي شهر رشت خنده   130متر از  براي مردم رفاه حداقلی ایجاد کنیم ک
میلیارد تومان هزینه    55میلیارد تومان درآمد دارد، حدود    200اي است، اگر شهرداري رشت ماهی  اداري نهاد مدیریت شهر؛ شهرداري یک نهاد درآمد هزینه 

رسد، انتظار بنده از نهاد مدیریت شهري این  میلیارد تومان می  60تا    55کند به سطح همین  داري دارد، اما وقتی کل درآمدي که در ماه اخذ میعمومی و ا
میلیارد    30تازگی در رشت بازگشایی شد با رقمی زیر  دي که به 8سید حسین رضویان در ادامه اذعان داشت: خیابان    .هاي خود را کنترل کند است که هزینه 

تواند سالانه یک خیابان مانند  هاي عمومی و اداري خود کسر کند می میلیارد تومان از هزینه   30تومان بازگشایی گشت، اگر نهاد مدیریت شهري در سال فقط  
د در سطح شهر رشت، گفت:  رئیس کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهري شوراي شهر رشت با اشاره به کمبودهاي موجو  .دي را بازگشایی کند8

گویند بودجه نداریم، اگر بگوییم براي یک دیوار در سطح شهر آجر نیاز است میگویند بودجه  خواهیم می اگر بگوییم یک سطل رنگ براي جداول معابر می
اعضا نیست،  ما درست  درآمد  و  هزینه  که  است  این  دلیلش  ندارد،  میادین وجود  براي  و می ي شورا می نیست! حتی چند شاخه گل هم  روند، مدیران  آیند 

اما مردم میآیند و میمی اتفاقی در شهر رخ نمیروند،  که  براي کارهاي عمرانی در شهر خرج  بینند  اینجاست که پول  آیا فساد است؟! خیر؛ مشکل  دهد، 
ن باشد که شهر با روزمرگی اداره شود نه براي ما و نه براي  تأکید در نهاد مدیریت شهر به جد، جدي گرفته شود. اینکه هنر فقط ای  .شودهاي اداري میهزینه 

جایی برسد که  زند کار به ها کنترل شود و وقتی شهروند رشتی در شهر خود قدم می مدیریت شهري افتخار نیست. انتظار از مدیریت شهري این است که هزینه 
قیمت    1400سین واثق کارگرنیا ریاست شورا تأکید کرد: در زمان تصویب بودجه سال  گفتنی است در ادامه محمدح  .ناراضی نباشد و به شهر خود افتخار کند

برابر شده است. اینکه این بودجه در حال حاضر کافی نبوده و قیمت قیر ثابت نیست و باید شهردار جدید براي آن    5میلیون تومان بود و اکنون    2قیر تنی  
 .تمبلغی را در نظر بگیرد موضوعی صحیح و کامل اس

 نطق پیش از دستور ناطق سوم :  
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با اشاره به متن منتشرشده توسط سید امیرحسین علوي شهردار رشت در اینستاگرام    ، رییس کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا  مهدي نوري هریس
از متن منتشرشده توسط ایشان بسیار لذت  عنوان شهردار رشت تبریک میگویم و  : بنده به آقاي علوي بابت تائید حکم انتخاب به اظهار داشت  شخصی وي،  

آقاي علوي با شعار خوبی کار را آغاز کردند، بنده از ایشان تقاضا دارم که  .    بردم که نوشته بودند: از فردا کار جهادي و علمی؛ استراحت بماند بعد از شهادت
مان عوض شود، اما با فضایی مواجه هستیم که  رویم که حال دل خانواده ی می زنیم به فضایها سر می . ما وقتی به پارك   ها در اولویت قرار بگیردمشکل پارك 

گوید حاضریم  گویند شرکت قبلی باید درست کند، شرکت جدید می کنیم می صندلی شکسته است، چراغ ندارد، فضاي سبز مناسب نیست؛ وقتی مراجعه می
از صورت  اما  کنیم  و سرناظردرست  ناظر  باید کسر شود.  ما  بنده  هم می   وضعیت  دارد؟ خواهش  به چه کسی ربط  این مسائل  ندارد! پس  ربط  ما  به  گویند 

نوري با اشاره به اینکه شهر رشت بالاترین میزان بارش در سطح کشور را دارد، اظهار داشت: خواهش بنده این    .تر به این مسائل استرسیدگی هرچه سریع 
هاي سایر شهرهاي شمال کشور را  ها، شهر رشت پتانسیل این را دارد که گلخانه داشته باشد و گل ین است که براي شهرمان گلخانه تأسیس کنیم، شهر اول

شود  د. ما نمی تأمین کند. ما زمین را داریم و مدیر آن را هم داریم، خواهش بنده این است که مدیران لایق شناسایی شوند و از ظرفیت آنان استفاده گرد 
عضو شوراي شهر    .چیزي کم از اصفهان و شیراز نداریم و خواهش بنده این است که به این دست مشکلات ورود شده و رفع شودهیچ نداریم؛ باید انجام شود، ما  

ونقل شهر رشت، اظهار داشت: با اعضاي شورا به پایانه مسافربري رشت رفتیم و ازآنجا بازدید کردیم، در یک سازمان ادارات  با درخواست پیگیري مشکلات حمل 
با    ایشان  .کند باید در ترمینال فرهنگ و نماد شهر رشت را مشاهده کندتلفش مانند همان ترمینال مشکلات فراوانی دارند؛ مسافري که به رشت ورود میمخ

عنوان  ي علوي به بیان اینکه امیدوارم با نگاه جهادي که شوراي ششم دارد حال دل شهرمان زودتر خوب شود؛ گفت: مشاغل پرترافیک زودتر با آغاز به کار آقا
اي دیگر انتقال  ب شده و به نقطه تعیین تکلیف شوند که یا پارکینگی براي آنان در نظر گرفته شود یا این صنوف پلم  20شده و در کمیسیون بند  شهردار معرفی

اصناف از ما مجوز براي صدور پروانه    92پذیرند که ما مشکل ترافیک را ببینیم اما سکوت کنیم، از سال  نوري تأکید کرد: مردم این را از ما نمی  .داده شوند
اند. ما داراي قانون هستیم که  ر شده معرفی شوند، اما معرفی نشده دادستان به اصناف نامه زده تا افرادي که براي آنان پروانه صاد  96کند. سال  دریافت نمی

رییس کمیسون عمران و     .بینند و باید این موضوع پیگیري شوداصناف باید از شهرداري مجوز دریافت کنند. مردم مشکلات ترافیکی را از چشم شهرداري می 
بینی بیشتري به مشکلات بنگرند، خیابان نواب چرا باید قفل  یران مناطق باید با نگاه ذره خطاب به مدیران مناطق شهرداري رشت، گفت: مد  توسعه شهري شورا

یک پلمب شود. قانون به ما این اختیار را داده است،  به صورت حقوقی پیگیري لازم انجام شود و هرکس که اقدام لازم را انجام نداد یک و پرترافیک باشد؟ باید به 
درستی انجام دهند تا موضوعات در صحن شورا  هرداران منطقه بگوید؟! خواهش بنده این است که شهرداران مناطق وظایف خود را به آیا این را باید شورا به ش

شده تا مردم  همچنین تأکید کرد: خواهش بنده این است که با صداوسیما هماهنگی لازم انجام شود تا نطق اعضاي شورا پخش ایشان     .مجدداً مطرح نشود
در ادامه رییس شوراي شهر ضمن خیر مقدم به مهمانان شرکت آبفا که جهت اداي    .که اعضاي شورا پیگیر رفع مشکلات موجود در سطح شهر هستندببینند 

    ، بهزاد شریفی سپس     به صحن شورا آمدند ،خواست تا توضیحات خود را مطرح نمایند .آب و فاضلاب    7و ماده    3در خصوص تبصره  پاره اي از توضیحات  
شرکت آبفا  با بیان اینکه آقاي حسینی مدیریت شرکت به علت جلسه دیگري نتوانستند در صحن حضور پیدا کنند، ضمن تبریک به آقاي    مشاور اقتصادي

ما    گفت:  فیشری .    آب و فاضلاب پرداختند  7ماده  و    3د تبصره  ربه بیان گزارشی از عملکرد و هزینه کرد بخشی از موا علوي جهت تصدي پست شهردار رشت  
حدود    تا کنون چیزي  97که طبق مجوز شورا از سال   درآمد پیش بینی کردیم آب و فاضلاب  7و ماده  3تبصره تومان از محل   میلیارد 12 تا 10سالانه حدود 

تصمیم بر آن شد به    اما  یم.را کرد ما چند پروژه از جمله در معلولین اج  تا کنون مصوب کردهکه شورا    مجوزهایی  طبق  می شود و  میلیارد تومان    45الی    40
معاون خدمات    ،رضا سبحانیدر ادامه   .و در فاضلاب جنوبی کار را متمرکز کنیم و فاز به فاز جلو ببریم  شهر  یجاي اینکه پراکنده کار کنیم از قسمت جنوب

متر مکعب به بالا و  30 و از ریال افزایش بها داشتیم است 1ر طبقات خانوادگی به ازاي هر لیتما در  3تبصره از محل  گفت : ،مشترکین و درآمد آب و فاضلاب
است که در    میلیون تومان تعهد پرداخت  400میلیارد و  34    7ماده  و    3از محل تبصره  پیش بینی ما      .ریال می رسید  2به محسوب شده و تعرفه آن    2طبقه  

پروژه طبق پیشنهاد شوراي    4سبحانی ادامه داد : مادر شرکت آبفا    .  میلیون تومان وصولی داشتیم  740میلیارد و    28  ،  1400  تا پایان شهریورسه سال گذشته  
 شامل:  میلیارد تومان تعریف کردیم  44به مبلغ حدود  جمعاً  اسلامی شهر  

 میلیارد 10رشت  اجراي شبکه فاضلاب در مناطق خاص    -
 میلیارد   12کوي امام رضا    فیه خانهتص   -انمیلیارد توم  12تکمیل فاضلاب جنوب رشت    -
تبصره    تعرفهمبلغ روي  %    20و طبق مصوبه شوراي قبل قرار شد از مهرماه امسال    میلیارد تومان  10ادامه ساماندهی رودخانه گوهررود غیر از پارك بانوان    -

 .افزایش پیدا کند    3ماده  
خانه ها ظرفیت دارد و کارکردش این است که مسکن مهر را تحت    رکت آبفا، اظهار داشت : تصفیهش  برداري و توسعهمعاون بهره ،  علیرضا غیاثی  در ادامه  

زمان    همي  پروژه   د.شومی  جوبمتصل کرده و مانع از ورود فاضلاب به رودخانه زر تصفیه خانه  پوشش قرار داده و خط انتقالی از شهرك فومن شیمی را به  
بینی کردیم که از محل تبصره کل  پیش   براي این پروژه  فقره انشعاب  450متر شبکه و  2848  و  هید انصاري آغاز شدشروع شد از کوي ش  97دیگر که از سال  

متر لوله گذاري    5764پروژه دیگر پروژه تصفیه خانه جنوبی رشت است   کنیم.فقره انشعاب را وصل    296متر و    3527و ما موفق شدیم    عملیات انجام شد
حضور داشته    ودخ آبفا  انتظار ما این بود مدیریت    ، نائب رییس شورا اظهار داشت :  عزیزيدر ادامه     است .  متر تا کنون انجام شده  5305بینی شده که  پیش 

  ، توزیع شبکه  به تعمیر و نگهداري    صراحت  7ماده    اظهار داشت :شفیعیسپس       .رسمی از ایشان دعوت کردندطی یک دعوت  باشند چرا که نمایندگان مردم  
از محل بودجه ملی    باید  نداما چیزي که دوستان در این جلسه توضیح داد  هستیم.و توسعه    شهرازي تاسیسات همچنین در راستاي شبکه هاي فاضلاب  بازس 

است در    منتفی شده  7دوم اینکه ماده    .این پول براي این محل استند  نشد  لایروبیاز نقاط چندین سال    شهر و بعضینقطه    44وقتی در  .  خود انجام دهند
هاي بزرگ را از طریق بودجه ملی پیگیري  بنابراین پیشنهاد بنده این است که پروژه   ه،بود   7سالی که شوراي شهر مصوب کرده و بر مبناي ماده    30حالی که  

به صورت ناعادلانه فقط به    نکهنه ایآبی باید توزیع شود  ي  منطقه    4مردم شهر در پرداخت قبوض سهیم اند و پول آن هم در تمام    ي  سوم اینکه همه  .کنند
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مردم در پرداخت مالیات ارزش   .خطاب به افراد نیست بلکه نگاه ما به سازمان استما در جلسات بحث  ی نیز افزود:هادي رمضان .یک بخش تخصیص داده شود
 دارند خدمات نیز دریافت کنند.   افزوده و تعرفه ها همراهی می کنند اما توقع

 ها و لوایح: اعلام وصول طرح    
در دبیرخانه شورا    1400/ 8/ 3مورخ    1622ثبت شده به شماره     1400/ 8/ 1مورخ    1400-5530ش ر ف ـ  رشت به شماره   ـ لایحه شهرداري1

 اعلام وصول شد.  "سید حسین موسويبه آقاي  کمک مالی   "در خصوص  

در دبیرخانه    1400/ 8/ 3مورخ    1623ده به شماره  ثبت ش  1400/ 7/ 28مورخ    1400-5339ش ر ف ـ  رشت به شماره    ـ لایحه شهرداري2
پرداخت وجوهات و جرایم متعلقه ناشی از تغییر صندوق بازنشستگی همکاران بازنشسته توسط شهرداري (مربوط به    "شورا در خصوص  

آن به اتفاق مقرر شد  با قید یک فوریت در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي ضمن مخالفت با یک فوریت   "خانم مرادي)
 به صورت عادي به کمیسیون ذیربط ارجاع گردد. 

در دبیرخانه    1400/ 7/ 28مورخ    1583ثبت شده به شماره    1400/ 7/ 27مورخ    1400-5352ش ر ف ـ  رشت به شماره    ـ لایحه شهرداري3
با قید یک فوریت در    ")معلم  2  فاز  به   گلسار  اصفهان  بلوار  حدفاصل(   کوچکی  شهید  محور  بازگشایی  پروژه  اجراي  "شورا در خصوص  

به کمیسیون  به صورت عادي  مقرر شد  اتفاق  به  آن  با یک فوریت  اخذ رأي ضمن مخالفت  و  نظر  تبادل  و  بحث  از  جلسه مطرح و پس 
 ذیربط ارجاع گردد. 

به شماره    ـ لایحه شهرداري 4 در دبیرخانه    1400/ 7/ 28مورخ    1584ثبت شده به شماره    1400/ 6/ 28مورخ    1400-4465رف ـ  ش رشت 
در خصوص   اعتباري  افزایش  "شورا  مقدس)    60601007ردیف  دفاع  موزه  پارك  و  فرهنگی  مرکز  احداث  در    "(پروژه  فوریت  دو  قید  با 

جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي ضمن مخالفت با دو فوریت و یک فوریت آن به اتفاق مقرر شد به صورت عادي به  
 بط ارجاع گردد. کمیسیون ذیر 

 دستورات جلسه : 

 

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

1 

ثبت شده  1400/ 6/ 24مورخ  1400-4353ش ر ف ـ رشت به شماره   لایحه شهرداري
در دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه شهرداري رشت    1400/ 6/ 28مورخ    1177به شماره  

اینکه   به  عنایت  با  احزاب  خانه  قرارداد  تمدید  به  نسبت  دارد؛  نظر  شهرداري  در 
شوراي اسلامی شهر و    1398/ 7/ 14  مورخ   /ش98/ 927به موجب مجوز شماره  رشت  

شماره   به    1398/ 4/ 23  رخ مو  8029/ 98/ 2/ 2635نامه  منضم  محترم  فرمانداري 
یک باب خانه ویلایی واقع در استقامت دو، کوچه نسترن    1398/ 4/ 23صورتجلسه  

با پرداخت ودیعه از تاریخ   به مدت یک سال رهن در اختیار    1398/ 8/ 20شرقی را 
خانه احزاب قرار داده است، حالیه با توجه به اتمام مدت قرارداد، طی نامه به شماره  

،  درخواست تمدید قرارداد مزبور به مدت یکسال را دارند  1400/ 5/ 12مورخ    84370
 اقدام نماید. 

ــه و  در کمیســیون برنام
و حقـوقی شـورا  بودجه 
مطرح و پس از بحـث و 
پیشـنهاد  بـا  نظر  تبادل 
شـهرداري بــا توجــه بــه 
مصــوبه ابلاغــی شــماره 

/ش مــــــورخ 927/91
شـــــوراي  14/7/1398

اســلامی شــهر رشــت 
 دید.موافقت گر

8 
4 
7 

1400 

شـورا: مصـوبه  از    متن  تن  ده  به حضور  توجه  با  احزاب،  خانه  قرارداد  تمدید  در خصوص  شهرداري  پیشنهادي  لایحه  مفاد  با 
 رأي موافق، مخالفت گردید.   3رأي مخالف و    7اعضاي محترم شورا، با  

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☒ ☐ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☒ ☐ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☒ ☐ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☒ ☐ مسعود عباس نژاد  7
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   ☒ ☐ مجید عزیزي    8
   ☒ ☐ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☒ ☐     مهدي نوري هریس 10
11 - ☐ ☐   

  7 3   جمـــع
 ☒  تصویب نشد          ☐تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه 

 تاریخ 
 جلسه

2 

ثبت    1400/ 7/ 10مورخ    1400-4701ش ر ف ـ  رشت به شماره  لایحه شهرداري 
شماره   به  اینکه    1400/ 7/ 12مورخ    1359شده  بر  مبنی  شورا  دبیرخانه  در 

ارائه   به  نسبت  دارد؛  نظر  در  رشت  تخفیفیبستهشهرداري  تشویقی   هاي  و 
حاشیه پارك  هوشمند  مدیریت  پیوستی)  پروژه  (جداول  رشت  شهر  اي 

یکی از اهداف مدیریت فضاهاي  شرکت چشم انداز ارتباط، با عنایت به اینکه  
-هاي حاشیهاي، ایجاد عدالت اجتماعی در استفاده از پارکینگپارك حاشیه

  پارکینگ   فضاهاي  تامین  جهت  به  آن  درآمدهاي  تخصیص  و   اي سطح شهر
  معاونت   کمک  با  رشت  شهرداري  اريگذ  سرمایه  لذا سازمان   . باشد  می  جدید

  شماره   مصوبه  اجراي  در   رشت  شهرداري   زیربنایی  و   عمرانی  امور
به    1398/ 7/ 11خ  مور  ش/ 98/ 1377 نسبت  رشت،  شهر  اسلامی  شوراي 

مدیریت   گذاري  سرمایه  پروژه  فراخوان  برگزاري  قانونی  تشریفات  برگزاري 
انداز ارتباط    هوشمند پارك حاشیه اي شهر رشت اقدام نمود و شرکت چشم

به عنوان سرمایه گذار پروژه مذکور در   امتیازات لازم در فراخوان،  با کسب 
گردید انتخاب  رشت  در     شهر  ادامه  در  شهروندان  لذا  ترغیب  راستاي  در 

محترم به مشارکت در اجرایی شدن و پیشبرد اهداف این پروژه و همچنین با  
ایج در خصوص  شورا  محترم  اعضاي  دغدغه  به  رضایتمندي  عنایت  بستر  اد 

کشور اقتصادي  شرایط  به  توجه  با  محترم  شهروندان  و  کسبه  اقدام    براي 
   . نماید

در کمیسیون برنامه و بودجه و 
حقوقی شورا مطـرح و پـس از 
بحث و تبـادل نظـر بـا کلیـات 
بـا  پیشنهادي شهرداري  لایحه 
پیوسـتی  در جداول  اصلاحاتی 

 موافقت گردید.
در کمیســیون حمــل و نقــل و 
ترافیک شورا مطرح و با لایحـه 
پیشنهادي شهرداري منوط بـه 
ــت  ــل موافق ــوارد ذی ــت م رعای

 گردید؛
ــاعی در  ــدالت اجتم ـ ایجــاد ع
استفاده از پارکینگ حاشیه اي 
ســـطح شـــهر و تخصـــیص 
درآمدهاي آن به جهت تـأمین 

 فضاهاي پارکینگ جدید.
ـ ایجاد بستر رضایتمندي براي 
کسبه و شـهروندان محتـرم بـا 

ــه  ــادي توج ــرایط اقتص ــه ش ب
 کشور
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اي  و تشویقی پروژه هوشمند پارك حاشیه  هاي تخفیفیبسته  با لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص  متن مصـوبه شـورا:
رعایت موارد ذیل با توجه به حضور ده  شهر رشت با اصلاحاتی در جداول پیوستی مربوطه به شرکت چشم انداز ارتباط،منوط به  

 رأي مخالف، موافقت گردید؛   1رأي موافق و    9تن از اعضاي محترم شورا،  با  
ـ ایجاد عدالت اجتماعی در استفاده از پارکینگ حاشیه اي سطح شهر و تخصیص درآمدهاي آن بـه جهـت تـأمین فضـاهاي 

 پارکینگ جدید. 
 روندان محترم با توجه به شرایط اقتصادي کشورـ ایجاد بستر رضایتمندي براي کسبه و شه

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☒ ☐ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ عباس نژاد مسعود  7
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   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 10
11 - ☐ ☐   

  1 9   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

3 

ـ   ف  ر  ش  شماره   به  رشت  شهرداري  مورخ    1399ـ    6198لایحه 
به شماره    1399/ 7/ 21 در دبیرخانه شورا    99/ 8/ 7مورخ    1783ثبت شده 

ونیم   یک  تملک  به  نسبت  دارد؛  نظر  در  رشت  شهرداري  اینکه  بر  مبنی 
ثبتی   پلاك  ششدانگ  از  مشاع  به    4بخش    14سنگ    416دانگ  رشت 

کل   مربوطه    610مساحت  طرح  مترمربع  براساس  که  پور  یوسفی  وراث  به 
تفصیلی و نقشه شیت شهر در حریم و فضاي سبز حریم رودخانه واقع در  
خیابان نامجو، خیابان شهید کاظم سیادتی، انتهاي بن بست رز قرار گرفته،  
مبلغ   به  دادگستري  رسمی  کارشناسان  هیأت  نظریه  براساس 

(تملک مسیرهاي  40104001ریال و از محل ردیف اعتباري  5/ 337/ 500/ 000
مصوب در بودجه) و با عنایت به اینکه شهرداري سابقاً سه دانگ مشاع از  

شماره   مجوزهاي  برابر  را  مورخ  347/ 96ششدانگ  و    96/ 2/ 25/ش 
مورخ  95/ 35 حل   95/ 1/ 14/ش  هیأت  رأي  برابر  و  است  نموده  تملک 

صله  وا  99/ 11/ 28مورخ    99/ 80/ 4/ 1159اختلاف استانداري گیلان به شماره  
نامه شماره   شوراي اسلامی شهر رشت،    99/ 3/ 22/ش مورخ  99/ 522طی 

 مبنی بر بلامانع بودن پرداخت ملک معوض برابر قانون، اقدام نماید. 

در کمیسیون برنامـه و بودجـه و 
حقوقی شورا مطرح و  بـا عنایـت 
به اینکه ملـک مـذکور بخشـی از 
املاك حاشیه رودخانه محسـوب 

دي مـی شــود بــا لایحــه پیشــنها
شــهرداري بــه صــورت غیرنقــد و 
معاوضه بـا امـلاك مسـکن مهـر 

 موافقت گردید.
 

ــعه  ــران وتوس ــیون عم در کمیس
شهري شورا مطرح و با عنایت به 
ــی از  ــذکور بخش ــک م ــه مل اینک
املاك حاشیه رودخانه محسـوب 
مـی شــود بــا لایحــه پیشــنهادي 
ــد و  ــه صــورت غیرنق ــهراري ب ش
معاوضه بـا امـلاك مسـکن مهـر،  

 دید.موافقت گر
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  416با مفاد لایحه پیشنهادي شهرداري درخصوص تملک یک ونیم دانگ مشاع از ششدانگ پلاك ثبتی    متن مصـوبه شـورا:
مترمربع واقع در خیابان نامجو، خیابان شهید کاظم سیادتی، انتهاي بن بست رز،    610رشت به مساحت کل    4بخش    14سنگ  

  5/ 337/ 500/ 000مربوطه به وراث یوسفی پور و پرداخت غرامت آن براساس نظریه هیأت کارشناسان رسمی دادگستري به مبلغ  
ریال، با عنایت به اینکه ملک مذکور بخشی از املاك حاشیه رودخانه محسوب می شود به صورت غیرنقد و معاوضه با املاك  

 مسکن مهر،  به اتفاق آرا موافقت گردید. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
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   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 11
      جمـــع

 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ  
 جلسه 

4 

شماره    شهرداريلایحه   به  ـ  رشت  ف  ر  ثبت    1400/ 7/ 6مورخ    1400-4765ش 
شماره   به  اینکه    1400/ 7/ 12مورخ    1358شده  بر  مبنی  شورا  دبیرخانه  در 

رشت   شماره  شهرداري  هاي  درخواست  به  توجه  مورخ    434/ 594035با 
؛ نسبت به  نظر دارد  اداره اطلاعات، در 1400/ 2/ 11مورخ   434/ 594911و 1400/ 2/ 8

مساحت  ري  واگذا به  زمین  قطعه  یک  پلاك    2251/ 7ششدانگ  داراي  مترمربع 
  خرمشهر،   بلوار   ، ملکی شهرداري رشت به نشانی 4بخش  78سنگ    3573ثبتی  
  دادگستري   رسمی  کارشناسان  هیات   کارشناسی   به   توجه   با   گمنام،   شهداي   بلوار 

 دو و نود و دویست و میلیارد شش و پنجاه( ریال 56/ 292/ 500/ 000 قبال مبلغ در
 اقدام نماید.   اطلاعات  کل اداره به ) ریال  هزار پانصد  و  میلیون

در کمیســیون برنامــه و 
بودجه و حقـوقی شـورا 
ــه  ــا لایحـ ــرح و بـ مطـ
ــهرداري  ــنهادي ش پیش

 موافقت گردید.
در کمیسیون عمـران و 
ــورا  ــهري ش ــعه ش توس
ــه  ــا لایحـ ــرح و بـ مطـ
ــهرداري  ــنهادي ش پیش

 موافقت گردید.
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  2251/ 7ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت  با مفاد لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص واگذاري    متن مصـوبه شـورا:
  با   گمنام،  شهداي  بلوار   خرمشهر،  بلوار   ، ملکی شهرداري رشت به نشانی 4بخش  78سنگ    3573مترمربع داراي پلاك ثبتی  

  دویست   و  میلیارد شش  و  پنجاه(  ریال  56/ 292/ 500/ 000  قبال مبلغ  در   دادگستري  رسمی  کارشناسان  هیات   کارشناسی  به  توجه
 به اتفاق آرا موافقت گردید.  اطلاعات  کل  اداره به) ریال  هزار پانصد و میلیون   دو و نود و

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ حسینی نادر  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 11

   11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    انتخاب اعضاي کمیسیون  توسعه پایدار شوراي اسلامی شهر رشت  5
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      مجید عزیزي   -رضا عاشري      -    هادي رمضانی -        سید شمس شفیعی  -  نادر حسینی        -       علیرضا تاج شهرستانی   -   حاضرین در جلسه:

     مهدي نوري هریس -محمد حسین واثق کارگرنیا      -سید امیر حسین علوي        -مسعود عباس نژاد       -سید حسین رضویان     -                          
 غائبین: 

 

 

شـورا: مصـوبه  در   متن  اعضاي    سپس  انتخاب  ماده  کمیسیونخصوص  استناد  به  شورا   وظایف،    2هاي  شرح  دستورالعمل 
اداره کمیسیون .. (مصوب سال  ترکیب، تعداد و چگونگی  و  تبادل1385هاي شوراهاي اسلامی  و  بحث  نظر صورت  ) در جلسه 

به  توسعه پایدار  اعضاي کمیسیون   با اکثریت مطلق آرا،    پس از اخذ رأي مخفی  گرفت و بنا به پیشنهاد رییس محترم شورا و 
گرد انتخاب  زیر  پایدارکمیسیون    د؛یشرح  مسعود   ؛آقایان  شورا:  توسعه  رضویان،  حسین  سید  رمضانی،  هادي  حسینی،  نادر 

 عباس نژاد و مجید عزیزي. 

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

6 
امیر حسین علوي عضو محترم شوراي اسلامی    1400/ 8/ 1درخواست مورخ   جناب آقاي سید 

مبنی بر استعفا از    1400/ 8/ 5موررخ    1647شهر رشت ثبت شده  در دبیرخانه شورا به شماره   
 عضویت در شوراي اسلامی شهر رشت با عنایت به انتخاب ایشان به عنوان شهردار رشت.  

   

مفید   امیر حسین علوي    مذاکرات :خلاصه  برایم    سید  عنوان کرد:  اعضاي شوراي اسلامی شهر  از همه  قدردانی  و  ویژه  تشکر  این جلسه ضمن  در 
کشور    افتخاري بود که دیشب به نمایندگی از طرف شوراي اسلامی شهر رشت و به جهت اهمیت این شهر به عنوان یکی از بزرگترین مراکز استانی شمال

با بیان اینکه به جهت اهمیت دو شهر بزرگ تهران به عنوان پایتخت و  علوي  .ز سوي وزیر محترم کشور بودم شاهد ابلاغ حکم رسمی خود به عنوان شهردار ا
  ایشان  .استشهر رشت ابلاغ شهرداران آنها شخصا از سوي وزارت کشور انجام شد، ابراز داشت: این اتفاق مبارك نشان دهنده اهمیت بسیار زیاد شهر رشت  

پر عنایات  با  را  اذعان داشت:  ابلاغ حکم شهردار  از کوتاهترین زمانهاي  واسطه حسن عملکرد مجموعه شوراي اسلامی شهر رشت یکی  به  و  متعال  وردگار 
روز طول کشید    17که فرآیند آن از زمان معرفی شهردار منتخب توسط شورا به وزارت کشور تا صدور حکم ابلاغ تنها چیزي حدود  شاهد بودیم به طوري  

نکته اهمیت محسوب میاي بسیا که  از کوتاهترین  .شودر حائز  اینکه یکی  بیان  با  بزرگ  علوي  بین شهرهاي  هاي زمانهاي معرفی و ابلاغ حکم شهردار در 
کارنامه و  و عملکرد  مبارك است  اتفاقی  امر هم  این  عقیده من  به  اذعان کرد:  تهران در شهر رشت رقم خورد،  از  غیر  براي شوراي  کشور  بسیار خوب  اي 

سرفصلها و مهمترین مواردي که در ابلاغ حکم شهردار رشت توسط وزیر کشور اشاره شده است را متذکر شد و    علوي  .آیدمی شهر رشت به شمار میاسلا
کنم تا  سازي به مجموعه مدیریت شهري شهرداري رشت ابلاغ می  ها و رویکردهایی که در متن حکم ابلاغ شهردار رشت آمده را جهت پیادهگفت: تمام مؤلفه

شود فراهم  ممکن  نحو  بهترین  به  آن  اجراي  و  تحقق  و    ایشان  .بسترهاي  شهر  اسلامی  شوراي  منویات  اجراي  جهت  رشت  شهرداري  اینکه  بر  تاکید  با 
که رخ داد، تنها با    هاي تدوین شده اهتمام بسیار خاصی دارد، افزود: اتفاقات زیادي در این مدت رقم خورد و فضاهاي مختلفی پیش آمد اما تمام آنچهبرنامه

سید امیر حسین علوي ادامه داد: حق حقوقی و قانونی ما نسبت به بعضی از موضوعات و جملاتی که بعضا    .هدف خدمت صادقانه به مردم به گذشته سپردم
ه دوخته شده است از برخی موارد  نفر   12ارائه شد به قوت خویش باقی است اما براي سعادت و پیشرفت این شهر و مردمی که چشم امیدشان به این تیم  

اتحاد مثال   .گذشتم اعضاي شوراي شهر رشت و تیم مدیریت شهري سخن گفت و اظهار    عضو شوراي اسلامی شهر رشت از وجود انسجام و  بین  زدنی 
توزیع عادلانه خدمات به مردم شهر    رسانی مناسب و  داشت: بایستی تمام هدف ما این باشد که در جهت ارتقاء سطح عملکرد، ایجاد رفاه عمومی، خدمات

هاي  دو مقوله افزایش توان مالی و ایجاد درآمدهاي پایدار براي شهر رشت را نیازي ضروري و حیاتی دانست و عنوان کرد: پیگیري برنامه ایشان    .تلاش کنیم
با کمک شوراي شهر تحقق پیدا کندتوسعه باید در شهرداري رشت و  اولویتهایی است که  از دیگر  پایان ضمن تشکر از همه     .اي و زیرساختی  علوي در 

ضاي  عضاي ششمین دوره شوراي اسلامی شهر رشت به واسطه کمکها، صمیمت ها، محبتها و اعتمادي که به وي داشتند، اظهار داشت: قدردان اعتماد اعا
 .شوراي اسلامی شهر رشت هستم و معتقدم همه باید سعی کنیم تا اتفاقات خوبی براي مردم شهر رشت رقم بخورد

-وتبادلآقاي سید امیر حسین علوي در جلسه مطرح و پس از بحث  1400/ 8/ 1عفاي مورخ  درخواست است متن مصـوبه شـورا:
 نقطه نظرات اعضاي محترم شورا با استعفاي آقاي سیدامیر حسین علوي به اتفاق آرا موافقت گردید. نظر و بیان 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ شهرستانی علیرضا تاج  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4



 

~ ۴۳ ~ 
 

 

 

 با ذکر صلوات پایان یافت.   18:30جلسه رأس ساعت   

 
 
 

 *   1400/ 12/08مورخ :        12جلسه شماره :   *

   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    برگزاري جلسه فوق العاده شورا  7

العاده شـورا بـه منظـور رأي، به اتفاق آرا مقرر شد؛ جلسه فوقنظر و اخذ  همچنین پس از بحث و تبادل  متن مصـوبه شـورا:
ش ر ف ـ  ،  1400/ 8/ 1مورخ  1400-5530ش ر ف ـ  ،1400/ 7/ 17 1400-4706ش ر ف ـ  بررسی لوایح شهرداري به شماره هاي؛  

 15سـاعت رأس  1400/ 8/ 12روز چهارشـنبه مـورخ 1400/ 7/ 7مـورخ  1400- 117779و ش ر ـ   1400/ 7/ 28مورخ    5339-1400
 برگزار گردد. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ سید امیر حسین علوي                 9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا



 

~ ۴۴ ~ 
 

شماره       دعوتنامه  جلسه  11/8/1400مورخ    /ش1706/1400براساس  دوازدهمین  ساعت    ،  رأس  رشت،  شهر  اسـلامی  شوراي  العاده)  محل    15:15(فوق  در 
به ریاست جناب آقاي  اسلامی    ساختمان شوراي  بخش قرآن    رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستی محمد حسین واثق کارگرنیا،  شهر رشت 

  مجید برگزار گردید.

 دستورات جلسه :  
شماره   به  رشت  شهرستان  محترم  فرمانداري  نامه  حسن    1400/ 8/ 10مورخ    8029/ 1400/ 1/ 8800ـ  آقاي  تحلیف  مراسم  درخصوص 

ششمین دوره شوراي اسلامی شهر رشت و انتخاب عضو جایگزین آقاي سید امیر حسین علوي  کریمی کرنق به عنوان عضو اصلی  
 در کمیسیون هاي شورا، شهرداري و دستگاه هاي اجرایی و.. . 

بررسی لایحه شهرداري به شماره    ـ  ـ  رشت  ر ف  مبلغ  درخصوص    1400/ 8/ 1مورخ    1400-5530ش  (دو   20/ 000/ 000پرداخت    ریال 
 . (ساماندهی و کمک به اقشار آسیب پذیر) 150302از ردیف اعتباري   سید حسین موسويبه آقاي مالی   میلیون تومان) کمک

مصوبات  4و    3پیرامون اعتراض به بندهاي    1400/ 8/ 5مورخ    8029/ 1400/ 1/ 8617ـ بررسی نامه فرمانداري شهرستان رشت به شماره  
مورخ   رشت  شهر  اسلامی  شوراي  جلسه  شرح(پرداخت  پیرامون    1400/ 7/ 14نهمین  به  مناسبت    30موضوعاتی  به  تومان  میلیون 

بر اجراي طرح و برنامه پنج   برابر قرارداد مشاوره تهیه و تکمیل و نظارت  جشن عاطفه ها)و(واگذاري مکان استقرار مشاور طرح 
 ساله توسعه و عمران شهر و فعالیت هاي حوزه نفوذ شهر رشت). 

به رشت  شهرستان  فرمانداري  نامه  بررسی  هاي    1400/ 8/ 8مورخ    8029/ 1400/ 1/ 8684شماره     ـ  بند  به  اعتراض    3و    1پیرامون 
با موضوعاتی به شرح؛(پرداخت غرامت به خانواده هاي داوودي    1400/ 7/ 21مصوبات دهمین جلسه شوراي اسلامی شهر رشت مورخ  

 و جنانی) و (نامگذاري معابر). 

در خصوص معرفی یک نفر از اعضاي  شوراي اسلامی   1400/ 8/ 11مورخ    1400ـ141024ـ بررسی نامه شهرداري رشت به شماره ش ر ـ  
 شهر رشت به عنوان ناظر در ستاد توسعه و مدیریت گردشگري. 

 *خلاصه مفید مطالب مطروحه توسط رئیس شورا ، نطق ها و مذاکرات : 

 نطق پیش از دستور منشی شورا: 
 .داشت   گرامی  را  شهدا  امام  و  شهدا  نام  و  حسین فهمیده، یاد  شهید  نامهوصیت    از   بخشی  قرائت  با  ، منشی شــورا  علیرضا تاج شهرستانی در ابتداي جلسه،  

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
:  کرد اظهار رشت شوراي جدید عضو کرنق کریمی حسن حضور به اشاره با ،رئیس شوراي اسلامی شهر رشت ، محمد حسین واثق کارگرنیا جلسه آغاز در

  را   لازم  اهتمام  دارد،  حضور  رشت  شهردار  جایگاه  در  امروزه  که  شورا  پیشین  عضو همچون  نیز   وي  دانیم  می  یقین  و  دارم  موفقیت  آرزوي  شورا  جدید  عضو  براي
  تاریخ   در  بزرگ  رویداد  سه  با  مصادف  آبان  سیزدهم  داشت  گرامی  با  ایشان  دارد.  شهري  مشکلات  رفع  منظور  به  شورا  با  بیشتر  همراهی  و  همدلی  منظور  به

  ایران  نشیب  و  پرفراز  تاریخ  در  که  است  رویدادها  این  از  یکی  پهلوي  فاسد  رژیم  توسط  43  سال  در)  ره(  خمینی  امام  حضرت  تبعید:  افزود  اسلامی  ایران
  هاي  آرمان  از  حمایت  در  زمین  ایران  آموزان  دانش  57  سال  در  همچنین:  گفت  و   کرد  اشاره  آبان  سیزدهم  رویداد  دیگر به  کارگرنیا  .دارد  مهمی  نقش  اسلامی

  نام   به  روز  این  و  گرفتند  قرار  شاه  نظامیان  گلوله  هدف  مورد  متاسفانه  و  ریختند  ها  خیابان  به  پهلوي  رژیم  با  مخالفت  در  و  ایران  اسلامی  انقلاب  و  راحل  امام
  جاسوسی  لانه تسخیر: گفت و کرد اشاره آبان سیزدهم در ساز تاریخ و مهم رویداد سومین به رشت شهر  اسلامی شوراي رئیس .شد  نامگذاري آموز دانش روز

  روحیه   بر  تاییدي  و  جهانی  استکبار  با  مبارزه  روز  که  شود  می  محسوب   تاریخ  این  مهم  رویدادهاي  از  دیگر  یکی)  ره(    امام  خط  پیرو  دانشجویان  توسط  آمریکا
  در   سامانه  این:  کرد  تصریح  رشت  شهرداري  137  سامانه  فعالیت  به  اشاره  با  کارگرنیا   .است  جوان  نسل  بالاخص  اسلامی  ایران  دلاور  ملت  ستیزي  استکبار
  جدیت  به  سامانه  این  طریق  از  مردمی  مطالبات  و  ها  تماس  داریم  انتظار  و  شد  اندازي  راه  شهروندان  و  شهري  مدیریت  مجموعه   بین  ما  ارتباط  تسهیل  راستاي
  به  پاسخگویی   منظور  به  گذشته  روز  اینکه  بیان  با  وي  .کند  پیدا  افزایش  مجموعه  این  و  شهروندان  مابین  اعتماد  تا  شود  پیگیري  شهري  مدیریت  حوزه  توسط

  توسط   شده  مطرح  مطالبات  و  مردم  هاي  تماس  از  حاصله  نتایج  پیگیري  منظور  به  سامانه  این  مسوول  به:  گفت  کردم  پیدا  حضور  137  سامانه  در  شهروندان
  هاي   دغدغه   بیشتر  جدیت  با  تا  دهم  می  تذکر  مهم  این  پیگیري  پیرامون  رشت  شهردار  به  نیز  بابت  این  از   و  است  شده  انجام  لازم  تاکیدات  شهروندان
 .کنند  برطرف  و  پیگیري  را  شود  می  برقرار  سامانه  این  طریق  از  که  شهروندان

  اشاره  شفت  امداد  کمیته  سرپرستی  جایگاه  در  رشت  شهر  شوراي  عضو  حسینی نادر  فعالیت  پیرامون  شده  ایجاد  حواشی  به  رشت،  شهر  اسلامی  شوراي  رئیس
 و  شهري   امور  کل  اداره  طریق  از  را  موضوع  این  داشتند  مسئله  این  پیرامون  رسانه  اصحاب  و  شهروندان  از  برخی  که  هایی  دغدغه  به  توجه  با:  گفت  و  کرد

  سرپرست   جایگاه در شورا  عضو  این  حضور که کردند  اعلام  شد ارسال  شورا  به  کل  اداره  این سوي  از  که  جوابی در  و  کردم  پیگیري  گیلان  استانداري  روستایی
 .  ندارد  قانون  با  منافاتی  نشود  منتقل  شهر  آن  به  وي   مسکونی  منزل  که  زمانی  تا  شفت  امداد  کمیته



 

~ ۴۵ ~ 
 

 نطق پیش از دستور ناطق اول :  
با ارائه تصاویري در صحن شورا با اشاره به یکی از این تصاویر   کمیسیون بهداشت و محیط زیست شوراي اسلامی شهر رشت، رییس  سید حسین رضویان

.. است که  از نقاط مختلف شهر رشت اظهار داشت: این تصویر تقاطع غیرهمسطح جانبازان، این تصویر مربوط به بلوار خرمشهر، نبش کوي امام رضا (ع) و.
: وضعیت روشنایی معابر در سطح شهر رشت وضعیت اسفناکی است، مناطق مختلف    ادامه داد  ایشان  .در خصوص آن وجود داشته است  مراجعات بسیاري

انتظاري که مردم از ما و هرکسی که در این شهر مسئولیتی دارد این    .  شهر رشت داراي چنین وضعیتی است. پارك مرکزي شهر رشت در تاریکی قرار دارد
هاي مختلف توپ را در زمین یکدیگر بیندازند و بگویند این موضوع  اینکه ادارات و سازمان   .ات عمومی را به بهترین شکل ممکن دریافت کننداست که خدم

مردم در    خواهیم که خواست و ارادهطور که در دوره انتخابات به مردم عرض کردیم؛ شهري میکند. همانوظیفه ما نیست، دردي از دردهاي مردم را دوا نمی
صراحتاً هزینه روشنایی معابر بر عهده مؤسسات برق و   1344قانون بودجه سال    51عضو شوراي شهر رشت با بیان اینکه در تبصره    .آن جریان داشته باشد

تصویب کرده است، در سال   نامه مربوط به طرز اجراي ماده مذکور راآیین 13/10/1346وزیران در جلسه : هیئت اذعان داشتوزارت نیرو گذاشته شده است، 
جایی تأسیسات آب و برق شناخت و در اجراي ماده یازده  ه  ب  وزیران وزارت نیرو را مسئول تأمین روشنایی معابر و جاهیئت   18/10/1364در جلسه    1364

قرره در مصرف برق معابر تأمین و برداشت  اي رأساً از محل عوارض مهاي برق منطقه آن، هزینه روشنایی معابر توسط شرکت   2سازمان برق ایران و تبصره  
  قبال   در  اداري  عدالت  دیوان  اصناف  و  مالی  –: هیئت تخصصی اقتصادي  تاکیدکردبا اشاره به طرح شکایت در این خصوص در شهر اصفهان،    ایشان   .گردد
رضویان با ارائه     .نیروي برق باید روشنایی معابر را تأمین کنند  هاي توزیعهاي کشور تعیین نشد و قانوناً شرکت ها و دهیاري راي شهرداري ب  تکلیفی  نیرو،  وزیر

آوري تیر  یک نامه از سوي معاون پیشگیري از وقوع جرم دادستان، اظهار داشت: در این نامه خطاب به مدیریت توزیع نیروي برق شهرستان رشت، به جمع 
مانده، تأکید شده است. بنده درخواست دارم تا در جلسه بعد مسئولین شرکت  ان باقی هاي فرسوده در وسط خیابوساز در بافتهایی که ناشی از ساخت برق

:  خاطرنشان کردرئیس کمیسیون خدمات شهري شوراي شهر رشت   .توزیع نیروي برق به صحن شورا آمده و پاسخگوي سؤالات شهروندان شهر رشت باشند
آیند با یک خیابان  مردم این شهر باشد، انتظار مردم این است که وقتی غروب به خیابان می  اندازه شأن  کند باید خدماتش بههرکه در این شهر خدمت می 

 .شوندمواجه    روشن

 نطق پیش از دستور ناطق دوم :  
آبان روز مبارزه با استکبار جهانی و اشاره به    13شوراي شهر رشت، با گرامی داشت    رییس کمیسیون برنامه، بودجه و حقوقی  ،  سید شمس شفیعی 

: روز گذشته آمریکاي قلدر قصد تعرض به کشتی ایرانی را داشت که بار دیگر فرزندان سپاهی نشان دادند که  اظهار داشتسالروز تبعید امام خمینی (ره)،  
با اشاره به مبحث    ایشان  .هاي ایرانی هدایت کرده و دشمنان را خوار و ذلیل کردندشتی ایرانی را به آب پاسدار هوا و زمین مرزهاي کشورمان هستند و ک

انتظامی هماهنگی آنان با استاندار محترم است، آغاز کار  تأکید کردمدیریت یکپارچه شهري،   : موضوعاتی مانند آب، برق، فاضلاب و نیروهاي نظامی و 
شمس شفیعی ضمن تبریک انتصاب استاندار     .عنوان مشکل سطح کشوري استان گیلان و شهر رشت استوع مهم پسماند به استاندار باتجربه گیلان موض

کنم تا رویه  گرا و متخصص گیلان درخواست می بومی گیلان، انتقادي را از حوزه استانداري گیلان مطرح کرد و عنوان داشت: بنده از استاندار ولایی، عمل 
میلیون نفر  شود کلانشهر رشت با بیش از یک مگر می .لاح شود و رویکرد خدمت به مردم و تعامل لازم براي ارائه خدمت ایجاد شودناصحیح گذشته اص

انگیز این  میلیون نفر گردشگر، امکان حضور نمایندگان خود در شورا در استانداري را نداشته باشد؟ تراژدي غم  30تا    25جمعیت روزانه و سالانه بیش از  
نفر از افراد مختلف در سالن استانداري گیلان    300ست که شهردار منتخب رشت در شرایطی بدون حضور اعضاي شوراي شهر معارفه شد که بیش از  ا

عضو شوراي شهر رشت     .حضور داشتند! چنین چیزي سابقه نداشته و حق مدیران، معاونین شهرداري و نمایندگان مردم در شورا چنین چیزي نیست
بار  ها است، بسیار تأسف اند و وظیفه آنان نظارت بر حسن انجام پروژه نهاد دموکراتیک که از دل شهروندان و با انتخاب مردم آمده : تحقیر کردن یک افزود

ي قالیباف به  شمس شفیعی اظهار داشت: زمانی که آقا    حساب نیاوردن شورا در جلسه شوراي اداري توهین به موکلین ما یعنی مردم نیست؟است. آیا به 
پذیر است؟ این رویه غلط باید  نفر در جلسه حضور داشتند، اما اعضاي شوراي شهر رشت دعوت نشدند. مگر چنین چیزي امکان   500شهر رشت آمدند  

ست اعضاي شورا دعوت شوند  باییابند می ها را جبران کنند. همچنین وزرایی که در گیلان حضور می قانونیاصلاح شود. انتظار دارم استاندار محترم این بی 
در پایان تأکید کرد: شوراي ششم شوراي کار است و ما آغوشمان براي کار    ایشان   .تا مشکلات بیان شود و راهکار برطرف شدن مشکلات بررسی گردد

 .کردن باز است و انتظار داریم در هر حضور وزرا، اعضاي شورا نیز دعوت شوند 

 نطق پیش از دستور ناطق سوم :  
آبان، روز مبارزه با استکبار جهانی؛    13ضمن گرامی داشت فرارسیدن روز  ،رییس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی شوراي اسلامی شهر رشت    در حسینی نا

واسطه حضور در شورا جز خدمت به مردم و  ادامه داد: هدف ما به  ایشان .دید شوراي شهر رشت تبریک گفتج عنوان عضو حضور حسن کریمی کرنق را به 
دهی داده شده است و این خدمت به همشهریان و مردم را در ابعاد  ها در همین مسیر جهت تعالی شهر در ابعاد مختلف نیست و تا به امروز همه تلاش 

عنوان کارمند کمیته امداد  سال به  20ینکه پیش از حضور در شوراي شهر رشت  حسینی با اشاره به ا   .مختلف ما با هیچ پست و مقامی عوض نخواهیم کرد
شدم، هر عضو شورا اگر کارمند جایی باشد و در شورا  : روزانه در اداره حاضر شده و در سر ساعت معین خارج می عنوان داشتامام خمینی (ره) بوده است، 

کار خود در همان سازمان حضور یابد و بخشی از فعالیت خود را در شورا در قالب چهارچوبی که    نیز عضویت داشته باشد مطابق قانون ابتدا باید در محل
اي ایجاد شد کسی که عضو شورا است کاملاً صد در صد باید در شورا باشد و در  عضو شوراي شهر رشت با بیان اینکه شائبه   .شده انجام دهدبرایش تعریف 

: این شائبه باعث تخریب بنده شده که ما باید خدمت کنیم و به سازمان خود دینی نداریم، همشهریان  تأکید کرد محل کار خودش نیاز نیست حضور یابد،
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شده را باید در شورا حضور یابیم. این موضوع براي  کنیم و بخشی از ساعتی که تعیین باید بدانند که ما باید ساعتی از روز را در سازمان اولیه خود سپري  
عنوان سرپرست اداره کمیته امداد امام خمینی (ره) شفت منصوب شدم، گفت:  با بیان اینکه در شب میلاد پیامبر اکرم (ص)، به   ایشان    .کل کشور است

د و در  عنوان کارمند این مسئولیت را پذیرفتم. این موضوع هیچ تعارض قانونی با شورا نداراین ابلاغ به بنده توسط مدیرکل محترم استان داده شد و بنده به 
هایی  حسینی با انتقاد از رسانه .مکاتبات نیز اعلام شد، بنده تمام تلاش خود را خواهم داشت که در هر پستی که حضور دارم نهایت توان خود را ارائه دهم

ها مطرح شد و  رسانه دار توسط بعضی  صورت جهت که نسبت به حضور همزمان وي در رشت و شفت اشکال وارد کرده بودند، گفت: بعضاً این موضوع به 
هاي دلسوز و منصف تقاضا دارم که این موضوع  باعث آن گشت که صدها نفر به بنده زنگ بزنند و انتقاد کرده و مباحثی را مطرح کنند. بنده از رسانه 

داشتیم، پس از مدت کوتاهی    هایی که با شهردار رشت: طبق صحبت اذعان داشتعضو شوراي شهر رشت با اشاره به انتخاب شهردار رشت،     .اصلاح شود
گیري شهرداري چه  جهت   کنیمبه مردم اعلام    و  دریافت کردههاي مشخص آقاي شهردار تا پایان سال را  شود تا برنامه می  قطعاً از شهردار رشت دعوت  

هایی وجود دارد و ک و نسق سازان چه برنامه هاي شهر، تالاب عینگذاري و عمرانی و نیروي انسانی یا ساماندهی رودخانه هاي سرمایه خواهد بود؟ در حوزه 
در پایان از همه اعضاي شوراي شهر که نسبت به یکصدمین سالگرد میرزاکوچک خان جنگلی    ایشان  .رسانی کنیمها را بدانیم و به مردم اطلاعاین برنامه

ي اجرایی که متولی پاسداشت یک صدمین سالگرد میرزا کوچک خان  هافقیه و همه دستگاه نمایم و از استاندار محترم، نماینده ولی تلاش کردند تقدیر می 
 .جنگلی هستند کمک کنند تا این شخصیت بزرگ را به نسل جوان و نوجوان معرفی نماییم

 دستورات جلسه : 
نظر  دستور جلسه  ردیف 

 کمیسیون 
 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

1 

ثبت شده به   10/8/1400مورخ    8800/1/1400/8029نامه فرمانداري محترم شهرستان رشت به شماره  
شماره    11/8/1400مورخ    1717شماره   نامه  به  پاسخ  در  شورا  دبیرخانه  مورخ  1647/1400در  /ش 

برگزاري جلسه فوق العاده در محل ساختمان شوراي    شوراي اسلامی شهر رشت مبنی بر 8/7/1400
کرنق ـ عضو علی البدل ششمین  اسلامی شهر رشت با موضوع جایگزینی آقاي حسن کریمی  

عنوان عضو   به  ایشان  براي  تحلیف  مراسم  برگزاري  ـ جهت  رشت  شهر  اسلامی  شوراي  دوره 
اصلی در ششمین دوره انتخابات شوري اسـلامی شهر رشت براي باقیمانده دوره ششم فعالیت  

مورخ   استعفاي  به  توجه  با  و  رشت  شهر  اسلامی  شوراي  امیرح  1400/ 8/ 1در  سید  سین  آقاي 
قانون اصلاح موادي از قانون تشکیلات، وظایف و انتخابات شوراهاي    7علوي و براساس  ماده  

نامه اجرایی انتخابات شوراهاي اسلامی شهر  آیین   11اسلامی کشور و انتخابات شهرداران و ماده 
بعدي)  16/4/1381(مصوب   اصلاحات  با  وزیران  سمت    هیأت  براي  شورا  انتخاب عضو جدید  نیز  و 

 قاي سید امیر حسین علوي. آ

   

 خلاصه مفید مذاکرات : 
  قانون   اساس  بر:  افزود  رشت  شهردار  جایگاه  در  فعالیت  هدف  با  شورا  پیشین  عضو  علوي  حسین  امیر  سید  استعفاي  پذیرش  به  اشاره  با  آقاي کارگرنیا

  عنوان   به  کرنق  کریمی  توجه به نامه فرمانداري محترم آقاي حسنبا    اساس  همین  بر  و  شود  معارفه  جایگاه  این  براي  باید  شورا  البدل  علی  عضو  نخستین
  اسلامی شهر رشت   شوراي  جهت انجام مراسم تحلیف معرفی شده که خواستند تا معارفه وي با قرائت متن سوگند نامه در صحن  شورا  جدید  عضو
 .شود  انجام

  متن مصـوبه شـورا:
عنوان عضو اصلی در ششمین دوره انتخابات شوري اسـلامی شهر رشت، با اداي  در ادامه مراسم تحلیف آقاي حسن کریمی کرنق به  

سوگند نامه رسماً به عضویت شوراي اسلامی شهر رشت درآمدند و در خصوص انتخاب عضو جایگزین آقاي سید امیرحسین علوي در  
،  با اکثریت مطلق آرا   پس از اخذ رأي مخفی کمیسیون هاي شورا، شهرداري و دستگاه هاي اجرایی و.. بحث و تبادل نظر صورت گرفت و  

 تصمیماتی به شرح ذیل اتخاذ گردید؛  در خصوص عضویت اعضاي شورا در کمیسیون هاي شورا، شهرداري و دستگاه هاي اجرایی و..  
 آقاي حسن کریمی کرنقـ عضویت در کمیسیون هاي؛ برنامه و بودجه و حقوقی شورا و توسعه و عمران شهري شورا؛ 

 آقاي رضا عاشري نده در امور تقویم املاك؛ نمای  _
 آقاي حسن کریمی کرنق ؛ هاقانون شهرداري 55ماده20ـ کمیسیون بند 

 آقاي مهدي نوري هریس و سایرسازمانهاي خدماتی؛   درامور شهرداري مصوب  هايطرحاجراي   برحسن ـ نظارت 
 آقاي علیرضا تاج شهرستانی ـ شوراي شهرستان رشت؛ 

ه به درخواست انصراف آقاي سید حسین رضویان به عنوان ناظر سازمان سیما و منظر و فضاي سبز شهرداري رشت  ـ سپس با توج
ناظر   عنوان  به  کرنق  کریمی  حسن  آقاي  آرا،  مطلق  اکثریت  با  مخفی  رأي  اخذ  از  پس  ایشان،  انصراف  درخواست  با  موافقت  ضمن 
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      مجید عزیزي   -رضا عاشري      -  هادي رمضانی   -       سید شمس شفیعی   -نادر حسینی          -علیرضا تاج شهرستانی          -   حاضرین در جلسه:

     مهدي نوري هریس -محمد حسین واثق کارگرنیا      -سید امیر حسین علوي        -مسعود عباس نژاد       -سید حسین رضویان     -                          
 غائبین: 

 

 

 دیدند. سازمان سیما و منظر و فضا سبز شهرداري رشت انتخاب گر
 آقاي سید حسین رضویان ـ ناظر شورا در سازمان سرمایه گذاري و مشارکتهاي مردمی شهرداري رشت؛  

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

2 

ثبت شده به    1400/ 8/ 1مورخ   1400-5530ش ر ف ـ  رشت به شماره   لایحه شهرداري  
در دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه شهرداري رشت در    1400/ 8/ 3مورخ    1622شماره   

به  میلیون تومان) کمک مالی    ریال (دو   20/ 000/ 000نظر دارد؛ نسبت به پرداخت مبلغ  
کمیته    1400/ 7/ 19مورخ    1/ 1580893ه شمار   نامه   ، حسبسید حسین موسوي آقاي  
و    است  گردیده  بودن نامبرده تاییدتحت پوشش کمیته امداد  خمینی(ره)،    امام   امداد

مالی    علت  به کمک  تقاضاي  مالی  را  مشکلات  شهرداري  و  انمودهاز  ردیف  ست  از 
 اقدام نماید. (ساماندهی و کمک به اقشار آسیب پذیر)  150302اعتباري 

ــیون  در کمیســـــ
ــه و  ــه و بودج برنام
حقوقی شورا مطرح 
و پــس از بحــث و 
ــا  ــر بـ ــادل نظـ تبـ
پیشنهاد شـهرداري 

 موافقت گردید.

11 
9 
8 

1400 

میلیون تومان) کمک    ریال (دو  20/ 000/ 000با مفاد لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص پرداخت مبلغ    متن مصـوبه شـورا:
آقاي  مالی   موسويبه  اعتباري  ،  سید حسین  ردیف  پذیر)   150302از  آسیب  اقشار  به  کمک  و  موافقت    (ساماندهی  آرا  اتفاق  به 

 گردید. 
 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 

   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
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   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
   ☐ ☒ کرنق حسن کریمی  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

3 

3-1 

  8/8/1400مــورخ    8684/1/1400/8029محترم شهرستان رشت به شماره     فرمانداري نامهبررسی 
مصوبات دهمــین    1پیرامون اعتراض به بند    8/8/1400مورخ    1678ثبت در دبیرخانه شورا به شماره  

 به شرح:  21/7/1400جلسه شوراي اسلامی شهر رشت مورخ  
اي اجراي برنامه هـاي لایحه قانونی نحوه خرید و تملک اراضی و املاك بر 6به موجب ماده 

عمومی، عمرانی و نظامی دولت در صورت تملک توافقی اراضی، تعیین بهاي عوض و معوض 
به عهده هیأتی مرکب از سه نفر کارشناس رسمی دادگستري می باشد. قطع نظر از اینکـه 

مصوبات علت پرداخت غرامت به خانواده هاي (؟) داوودي و (؟) جنانی ذکر نشده   1در بند  
از واژه ((معوض)) به نظر می رسد موضوع تصرف و تملک املاك مالکـان بـوده علـی   ولی

ایحال اولاً از عبارت ((اجرائیه هاي صادره از شعبه ششم دادگاه حقـوقی رشـت)) تملـک 
توافقی نبوده ثانیاً به ارزیابی عوض و معوض توسط هیأت سـه نفـره کارشناسـان رسـمی 

 ن اعطاي معوض فعلی مغایر قانون است. دادگستري تصریح نشده است. بنابرای

   

 رأي مخالف، مقرر گردید اعلام گردد؛   2رأي موافق و    9مراتب در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي، با    متن مصـوبه شـورا:
بند   جلسه    1ـ  در خصوص    1400/ 7/ 21مورخ    10مصوبه  شهر رشت  اسلامی  و  "شوراي  داوودي  هاي  خانواده  به  غرامت  پرداخت 
مبناي طلب نامبردگان، املاك متعلق به ایشان واقع در مسیر اجراي طرح هاي عمرانی بوده که در اثر اجراي طرح به    :  "جنانی  

م به  لذا شهرداري  ؛  درآمده  پرداخت  تصرف شهرداري  به  ، محکوم  رشت  دادگاه حقوقی  از شعبه ششم  آراء قطعی صادره  وجب 
 غرامت ملک شده است. 

 برآورد قیمت ملک متصرفی، توسط هیئت کارشناسی رسمی دادگستري انجام و طی اجراییه به شهرداري رشت ابلاغ گشته .  
سه باب مغازه چندین مرحله مزایده برگزار شد که  در راستاي پرداخت طلب نامبردگان، براي فروش املاك موضوع لایحه شامل  

نامه هاي تصویر پیوست، در قبال طلب موکلین،   به پیشنهاد شهرداري، وکیل نامبردگان طی  بنا  ننمود.  کسی در مزایده شرکت 
 موافقت خود را با پرداخت ملک معوض توسط شهرداري اعلام و با شهرداري توافق نموده است. 

نیز ش ماده  املاك شهرداري  به  مستند   ، تندیس  پاساژ  در  واقع  مغازه  باب  هیئت    6امل سه  توسط    ... نحوه خرید  قانونی  لایحه 
 کارشناسی سه نفره قیمت گذاري شده است. 

 لذا با عنایت به حصول توافق طرفین به پرداخت معوض به بهاء هیئت کارشناسی، شورا بر ابقاء مصوبه خود اصرار دارد. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  اعضاي شوراي اسلامی آراء   ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☒ ☐ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
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   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☒ ☐ کارگرنیا محمد حسین واثق   9
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  2 9  جمـــع
 ☐ تصویب نشد          ☒تصویب شد                         تصمیم شورا 

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه
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ثبت در دبیرخانه    8/8/1400مورخ    8684/1/1400/8029نامه فرمانداري محترم شهرستان رشت به شماره   
مصوبات دهمین جلسه شوراي اسلامی شهر   3پیرامون اعتراض به بند  8/8/1400مورخ  1678شورا به شماره 

 به شرح:                           21/7/1400رشت مورخ  
دستورالعمل    8بنی بر نامگذاري معابر لازم به ذکر است به موجب ماده  مصوبات م  3در خصوص بند  

مراجع   عمومی  موسسات  و  اماکن  ها،  خیابان  شهرها،  نامگذاري  بر  نظارت  نامه  آیین  اجرایی 
نامگذاري موظفند یک نسخه از کلیه مصوبات خود در زمینه نامگذاري و همچنین تغییر نام آنها را  

بررسی  منظور  به  ماه  سه  نظارت شهرستان    در  به شوراي  نامگذاري  نامه  آیین  اهداف  با  تطبیق  و 
 مربوطه ارائه نمایند. 

   

 مراتب در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي به اتفاق آرا، مقرر گردید اعلام گردد؛  متن مصـوبه شـورا:
مقرر شد به شهرداري رشت    :"نامگذاري معابر "خصوص  شوراي اسلامی شهر رشت در    1400/ 7/ 21مورخ    10مصوبه جلسه    3ـ بند  

دستورالعمل اجرایی آیین نامه نظارت بر نامگذاري شهرها، خیابان ها، اماکن و موسسات عمومی، هر سه    8اعلام گردد برابر ماده  
نامگذاري به شوراي نظارت شهرستان  ماه یکبار موارد نامگذاري جدید و تعییر نام را به منظور بررسی و تطبیق با اهداف آیین نامه 

 رشت ارسال نماید. 
 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 

   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

4 
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شماره    به  رشت  شهرستان  محترم  فرمانداري  در   5/8/1400مورخ    8617/1/1400/8029نامه  ثبت 
مصوبات نهمین جلسه شوراي   3پیرامون اعتراض به بند  6/8/1400مورخ   1661دبیرخانه شورا به شماره 
 به شرح:        14/7/1400اسلامی شهر رشت مورخ  

((دریافت هر گونه کالا و  1380الی دولت مصوب قانون تنظیم بخشی از مقررات م 4مطابق ماده  
یا خدمات تحت هر عنوان از اشخاص حقیقی و حقوقی توسط وزارتخانه، موسسات و شرکتهاي 
دولتی غیر از مواردي که در مقررات قانونی مربوط معین شده یا می شود، همچنین أخذ هدایا 

   



 

~ ۵۰ ~ 
 

 

         

قانون الحاق برخی مواد  60ماده  و کمک نقدي و جنسی... ممنوع می باشد)) و به موجب تبصره
((دریافـت و پرداخـت هـر گونـه   1393به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت مصوب  

قـانون مـدیریت خـدمات   5وجهی تحت هر عنوان توسط دستگاه هاي اجرایی موضوع ماده  
قانون محاسبات عمومی باید در چـارچوب قـوانین موضـوعه کشـور باشـد   5کشوري و ماده  

گونه دریافت و پرداخت برخلاف مفاد این ماده در حکم تصرف غیر قانونی در اموال دولتـی هر
است. کلیه مسئولان و مقامات ذیربط، ذیحسابان و مدیران مالی حسب مورد مسـئول اجـراي 

 17و    16شیوه نامه کمکهاي بلاعوض بودجه شهرداري (ماده    2-2این حکم می باشند)) در بند  
بودجه) ابلاغی از سازمان شهرداریها و دهیاري هاي کشـور تصـریح شـده دستورالعمل سابق  

است پرداخت هر گونه هزینه از محل اعتبارات شهرداري به دستگاه هاي اجرایی ممنوع است. 
میلیون تومان به مناسبت جشـن عاطفـه هـا، در   30مصوبات دائر بر پرداخت    3بنابراین بند  

ه وجه داراي شماره حساب و شخصیت حقوقی مستقل صورتیکه واحد نیکوکاري دریافت کنند
 5قانون مدیریت خدمات کشوري و ماده  5و خارج از شمول دسنگاه هاي اجرایی موضوع ماده  

 قانون محاسبات عمومی باشد مغایرتی با قوانین نخواهد داشت. 

 رأي به اتفاق آرا، مقرر گردید اعلام گردد؛ مراتب در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ    متن مصـوبه شـورا:
میلیون تومان به مناسبت جشن    30پرداخت    "شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص    1400/ 7/ 14مورخ    9مصوبه جلسه    3ـ بند  

با عنایت به نظر هیئت محترم تطبیق، پس از معرفی واحد نیکوکاري از سوي کمیته امداد به همراه  "عاطفه ها  : شهرداري رشت 
 شماره حساب مربوطه به شهرداري رشت، اقدام لازم را به عمل آورد. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ عاشـري رضا   6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه
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شماره   به  رشت  شهرستان  محترم  فرمانداري  در    5/8/1400مورخ    8617/1/1400/8029نامه  ثبت 
مصوبات نهمین جلسه شوراي   4پیرامون اعتراض به بند  6/8/1400مورخ   1661دبیرخانه شورا به شماره 
 به شرح:        14/7/1400اسلامی شهر رشت مورخ  

نظارت بر اجراي طرح و برنامه پنج ساله توسعه و    ـ برابر مفاد قرارداد مشاوره تهیه و تکمیل و
نفوذ شهر رشت شهرداري مکلف است صرفاً مکان مناسب   و فعالیت هاي حوزه  عمران شهر 
و   پروژه (معاونت شهرسازي  ناظر  تأیید  با  استقرار مشاور طرح  اداري) جهت  (بدون تجهیزات 

مصوبات دائر بر واگذاري طبقه    4  معماري شهرداري) در اختیار مشاور قرار دهد. بنابراین بند

   



 

~ ۵۱ ~ 
 

 

 

      مجید عزیزي   -رضا عاشري      -  هادي رمضانی   -       سید شمس شفیعی   -نادر حسینی          -علیرضا تاج شهرستانی          -   حاضرین در جلسه:

     مهدي نوري هریس -کارگرنیا     محمد حسین واثق  -سید امیر حسین علوي        -مسعود عباس نژاد       -سید حسین رضویان     -                          
 غائبین: 

 اعلام نمودند.  1400/ 8/ 19سپس رئیس محترم شورا جلسه بعدي شورا را روز چهارشنبه مورخ 
 با ذکر صلوات پایان یافت.   18جلسه رأس ساعت  

ناظر طرح   تأیید  به  قرارداد سه ساله،  به مشاور در طول مدت  نقره دشت  سوم ساختمانی در 
به صورت   و  موافقت شورا  به  اشاره اي  واگذاري  این  بر آن اصولاً در  تصریح نگردیده و علاوه 

 رایگان بودن نشده است. 

 مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي به اتفاق آرا، مقرر گردید اعلام گردد؛ مراتب در جلسه  متن مصـوبه شـورا:
واگذاري مکان استقرار مشاور طرح برابر قرارداد  "شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص    1400/ 7/ 14مورخ    9مصوبه جلسه  4ـ بند  

:  ضمن  "هاي حوزه نفوذ شهر رشت ران شهر و فعالیتمشاوره تهیه و تکمیل و نظارت بر اجراي طرح و برنامه پنج ساله توسعه و عم 
بند   به  اینکه مستند  با عنایت به   ، از سوي فرمانداري محترم  ایراد وارده  الذکر ، شهرداري رشت    5ماده    3پذیرش  قرارداد فوق 

مناسب   مکان  اداري)مکلف است صرفاً  پروژه  (بدون تجهیزات  ناظر  تایید  با  استقرار مشاور طرح  معماري    (معاونتجهت  شهرسازي و 
 دراختیار مشاور قرار دهد؛ مقرر گردید شهرداري، درخصوص موضوع لایحه، برابر مفاد قرارداد فی مابین اقدام نماید.  شهرداري)

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ شمس شفیعیسید  3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  10
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

5 

 

ثبت شده در دبیرخانه شورا   1400/ 8/ 11مورخ   1400ـ141024نامه شهرداري رشت به شماره ش ر ـ 
اعضاي محترم شوراي اسلامی شهر  مبنی بر معرفی یک نفر از    1400/ 8/ 11مورخ    1707به شماره  

رشت به عنوان ناظر در ستاد توسعه و مدیریت گردشگري، با توجه به تغییر ایجاد شده در اعضاي  
 1144تبصره یک ماده واحده مصوبه شماره   3محترم شوراي اسلامی شهر رشت و با عنایت به بند 

الزام  "در خصوص  1397/ 5/ 8پنجاهمین جلسه شوراي اسلامی شهر رشت مورخ  97/ 12/ 18مورخ 
 .  "شهرداري به تشکیل ستاد توسعه و مدیریت گردشگري 

   

پیشنهاد شهرداري در خصوص معرفی یک نفر از اعضاي محترم شوراي اسلامی شهر رشت به عنوان ناظر در   متن مصـوبه شـورا: 
آقاي مجید    با اکثریت مطلق آرا  رأي مخفینظر و پس از اخذ  ستاد توسعه و مدیریت گردشگري در جلسه مطرح و بحث و تبادل

 عزیزي به عنوان عضو ناظر شورا در ستاد توسعه و مدیریت گردشگري انتخاب گردیدند. 



 

~ ۵۲ ~ 
 

 
 
 

 *   1400/ 19/08مورخ :        13جلسه شماره :   *
شماره    دعوتنامه  مورخ  1400/ 1796براساس  جلسه  18/8/1400/ش  سیزدهمین  ساعت    ،  رأس  رشت،  شهر  اسـلامی  شوراي  ساختمان    15:20(عادي)  محل  در 

  برگزار گردید.  بخش قرآن مجید  رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیمحمد حسین واثق کارگرنیا،  شهر رشت به ریاست جناب آقاي اسلامی  شوراي

 دستورات جلسه : 
در خصوص اصلاحیه شیوه نامه سرمایه گذاري و   1400/ 7/ 17مورخ    1400-4706ش ر ف ـ  رشت به شماره    ـ بررسی لایحه شهرداري

 مشارکت شهرداري 
 ـ دیدار و گفتگو با مدیر نمایندگی و عضو هیئت امناي ستاد دیه استان گیلان 

 شهردار رشتـ ارائه گزارش عملکرد 

 *خلاصه مفید مطالب مطروحه توسط رئیس شورا ، نطق ها و مذاکرات : 

 نطق پیش از دستور منشی شورا: 
  را   شهدا  امام  و  شهدا  نام  و  شهید سید حسین اشرف زادگان، یاد  نامهوصیت    از  بخشی  قرائت  با  ، منشی شــورا  علیرضا تاج شهرستانی در ابتداي جلسه،     

 . داشت  گرامی

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
دستگاه    187با اشاره به وضعیت اتوبوس هاي سطح رشت اظهار کرد: رشت در مجموع    ، رئیس شوراي اسلامی شهر رشت،  اسین واثق کارگرنیح  محمد

 و بازسازي دارند.   تعمیر  قابلیت  نیز  دیگر  دستگاه  51  و  هستند  فعالیت  مشغول  شهر  سطح  در  دستگاه  34   اتوبوس در اختیار دارد که از این تعداد
  میلیون   185  هزینه  با  اتوبوس  دستگاه  102  سال  آن  در:  گفت  بازسازي  و  تعمیر  منظور  به  قزوین  اتوبوسرانی  به  اتوبوس  دستگاه  102  اعزام  ایشان با اشاره به

 شت تحویل داده شود. ر   اتوبوسرانی  سازمان  به   تعمیر  از  پس  اتوبوس  دستگاه  بیست  ماه  هر  بود  قرار  و  شد  اعزام  قزوین  به  تومان
 با   :افزود  شد   داده  تحویل  رشت  شهرداري  به  تعمیر  از  پس  دستگاه  سیزده  اتوبوس،  دستگاه   102رئیس شوراي اسلامی شهر رشت با بیان اینکه از مجموع  

دستگاه    102دا کردند و در نهایت از مجموع  پی  نیاز  تعمیر  به  مجددا  و   بودند  نشده  تعمیر  خوبی  به  ها  اتوبوس  این  کارشناسان،  توسط  شده  انجام  هاي  بررسی
  قزوینی  شهروندان به دهی خدمات مشغول قزوین در نیز دیگر دستگاه 10 و شد داده  تحویل رشت شهرداري  و تعمیر دستگاه پانزده قزوین به اعزامی  اتوبوس

دستگاه اتوبوس به استان گیلان   10شت از قزوین اشاره کرد و گفت: این ر اتوبوس دستگاه 10 گیري بازپس منظور به شده  انجام هاي پیگیري به کارگرنیا .بود
اتوبوس در قزوین توقیف هستند و اتوبوسرانی قزوین معتقد است که باید بابت پانزده    35دستگاه اتوبوس    102باز پس داده شد و در حال حاضر از مجموع  

  بود  قرار   ها  اتوبوس  این  تعمیرات  بابت  از  که  است  حالی  در  این  و   وین باز هم مبالغ دیگري به شهرداري قزوین پرداخت کنیماتوبوس تعمیر شده رشت در قز
با ابراز گلایه از عدم نظارت صحیح پیرامون اتوبوس هاي اعزامی رشت به قزوین افزود:    ایشان  .شود  برخوردار  کشور  وزارت  سوي  از  هایی  حمایت  از  قزوین  شهر

ر آن زمان نیز  این اتوبوس ها از محل بیت المال خریداري شده است و انتظار می رفت با دقت و توجه بیشتري توسط برخی از مدیران وقت و کارشناسانی که د
مسوولیت داشتند اقدامات لازم انجام می شد. رئیس شوراي اسلامی شهر رشت با اشاره به اینکه انتظار می رود    پیرامون اعزام اتوبوس هاي رشت به قزوین

افظ بیت  موضوع اعزام اتوبوس هاي رشت به قزوین و کم کاري ها و بی توجهی هاي انجام شده در این باره به صورت جدي پیگیري شود بیان کرد: باید ح 
  سراوان   لندفیل  وضعیت  از  گیلان  استاندار  بازدید  به  کارگرنیا   ماتی ضررهاي زیادي به بیت المال و اعتماد شهروندان وارد می کند. المال باشیم و چنین اقدا

با اشاره به اقدامات انجام    ایشان  داري برسد .بر  بهره  به  نیز  دوم  فاز  زودي  به  شاا..  ان  و  است  شده  آغاز  کودآلی  کارخانه  نخست  فاز  فعالیت:  گفت  و  کرد  اشاره
در مجلس، یک   شده پیرامون ساماندهی وضعیت سراوان تصریح کرد: در تلاشیم تا با اقدامات انجام شده و حمایت هاي استاندار گیلان، نمایندگان مردم رشت

وانی افزود: در حال حاضر در رشت چهار باب  و کتابخ  کتاب  هفته  گرامیداشت  با  رشت  شهر  اسلامی  شوراي  رئیس  بار براي همیشه این مشکل برطرف شود.
 بقه فرهنگی برداریم. اکتابخانه وجود دارد و انتظار می رود با افزایش این مهم، گامی موثر در راستاي افزایش سرانه کتابخوانی در این شهر فرهیخته و با س

موران سد معبر شهرداري رشت اشاره کرد و گفت: در ابتدا هر فردي این  ش با مادستفرو   بانوي  یک  درگیري  پیرامون  مجازي  فضاي  در  کلیپی  انتشار  ایشان به
  الفاظی   نزاکتکلیپ را مشاهده می کرد این تصور برایش تداعی می شد که ماموران سد معبر به وظیفه قانونی خود عمل نکرده اند و یک مجري که به دور از 

  از  پس  اینکه  به  اشاره  با  رشت،  شهر  اسلامی  شوراي  رئیس  عمومی و پنهان ماندن واقعیت ها داشت.ان  اذه   تشویش  در  سعی  نیز  میکرد  بیان  کلیپ  این  در  را
  دستی   صنایع  تولیدات  فروش  به  شهر  از  نقطه  آن  در  سالها  دستفروش  بانوي  این:  کرد   تصریح  شد  مشخص  کلیپ  این  مختلف  زوایاي  شده،  انجام  هاي  بررسی



 

~ ۵۳ ~ 
 

سینی هاي بزرگ، آن بخش از پیاده راه رشت را به یک سوپر میوه تبدیل کردند که یقینا    افراد با در اختیار قرار دادن    از  برخی  مدتی  از  پس  اما  بود  مشغول
  وظایفشان   انجام  در  رشت  شهرداري  معبر  سد  ماموران   اینکه  به  تاکید  با  کارگرنیا  مورد انتقاد برخی از شهروندان بود و مشکلات سد معبر نیز به همراه داشت.

  نحوي   به  که  کردند  هدایت  دیگر  سویی  و  سمت   به  را  فضا  اتفاق  این  از  کلیپی  ارسال  و  تهیه  با  سودجو  افراد  از  برخی   رد هجمه قرار گرفتند تصریح کرد:مو
با بیان اینکه ماموران سد معبر شهرداري رشت در این اتفاق مظلوم واقع شدند افزود: شهرداري    ایشان  .بود  رشت  شهرداري  سدمعبر  ماموران  حق  در  اجحاف

 . است  کرده  مراجعه  فعالیتش   پیشین  محل  همان  به  مجددا  مدتی  از  پس  وي  اما   رشت یک غرفه رایگان در اختیار این بانوي دستفروش قرار داد

 نطق پیش از دستور ناطق اول :  
رمضانی  رئیسه شورا،  هادي  هیئت  عضو  شهري خدمات   ،  در حوزه  مردم  به  تا  است  گرفته  نظر  در  براي شهرداري  را  اختیاراتی  قانون  نماید.  گفت:  رسانی 

 هرداري رجوع نکند چه اتفاقی رخ خواهد داد؟ تواند به حیات خودش ادامه دهد که به شهروندان تکریم داشته باشد، اگر شهروندي به ششهرداري زمانی می 
ین موارد  ادامه داد: نواقصی در حوزه صدور پروانه در شهرداري وجود دارد. پروسه صدور پروانه در شهرداري مشخص نیست، قرار بر این شد که تمامی ا   ایشان

اند، صدور پروانه  صورت میدانی دیده طور که همکاران بنده بهمضانی افزود: آنر رسانی کنیم.ترین زمان به شهروندان خدمات الکترونیکی شده و بتوانیم در کوتاه 
و لازم است که در  با مشکلاتی همراه است، اگر صدور پروانه نباشد شهرداري از نظر درآمدي با مشکل مواجه خواهد شد و سایر خدمات ما نیز ابتر خواهد ماند 

هاي نسقی امکان صدور پروانه نداریم، در سایر موارد نیز که  عضو شوراي شهر رشت تأکید کرد: ما در زمین  د.این موضوع دقت نظر بسیار بیشتري داشته باشن 
شود که یک پروانه  کند، زیرا موانع بسیاري وجود دارد. در این زمینه حتماً باید توجه شود، چطور می شود براي پروانه اقدام کند امتناع میبه شهروند گفته می

ماده    یک سال طول کمیسیون  در  ما  شود؟  صادر  تا  می  5بکشد  شهروند  هستیم؛  مواجه  همین مشکلات  با  که  نیز  پرونده   9گوید  است  منتظر  به  ماه  اش 
یبی اتخاذ  رمضانی در ادامه با اشاره به اینکه ترت  ها درآمدهاي ما هستند، اما در مقابل ما درگیر تأمین هزینه آسفالت شهر هستیم.بیاید! این  5کمیسیون ماده  

پروانه در کوتاه  این زمینه کمک شود که صدور  باید در  انجام شود؛ گفت: شورا و شهرداري  از ترین زمان ممکن  بازدیدهایی ما  انجام دهند. در  را  هاي لازم 
نشده مانند زلزله رخ بدهد قطعاً با    نی بیشده است، وضعیت بسیار ناهنجار است. اگر اتفاقی پیشوساز بدون پروانه و غیراصولی در آن انجام مناطقی که ساخت 

روبرو خواهیم شد.  انسانی  فاجعه  هیئت   یک  کرد: شورا شیوه عضو  تأکید  نمی نامه رئیسه شوراي شهر رشت  است،  کرده  آماده  این خصوص  در  این  اي  گوییم 
بایست در این زمینه همکاري  شده است و می ین خصوص تهیه نامه خوبی در انامه کامل و بدون نقص است، اما اندك سواد حقوقی که دارم معتقدم شیوه شیوه 

با بیان اینکه بسیاري از شهروندان از شرایط و قوانین طرح تفصیلی ناآگاه هستند، اذعان داشت: اگر  ایشان    ربط وجود داشته باشد.لازم از سوي مسئولین ذي 
وساز مواجه خواهیم بود که این موضوع سبب کاهش  مشکلات بسیار کمتري در زمینه تخلفات ساخت رسانی شود، با  این قوانین به شهروندان گفته و اطلاع 
بایست در هنگام ساخت حضور  وساز یک مهندس ناظر میشود. این موضوع به شهروندان گفته شود که هنگام ساخت خسارات وارده به شهر و شهروند می

 رسانی شده تا در بروز چنین تخلفاتی پیشگیري لازم انجام شود. لاع داشته باشد، این موضوعات باید به شهروندان اط

 نطق پیش از دستور ناطق دوم :  
ونقل عمومی براي شهروندان است تا مردم به  طور که مستحضرید یکی از مباحث کنترل ترافیک، سهولت حمل گفت: آن  ،رئیس شورانایب  ،  مجید عزیزي

حمل  ناوگان  از  تراستفاده  عمومی  رشت  ونقل  محترم  شهردار  از  و  هستیم  مواجه  مشکلاتی  با  زمینه  این  در  ما  اما  یابد،  کاهش  ترافیکی  بار  و  شوند  غیب 
ونقل بار و مسافر شهري شهرداري رشت با اشتباهات مدیریتی  ادامه داد: ما در سازمان حمل   ایشان  خواستاریم تا در این زمینه اهتمام بیشتري داشته باشند.

هایی در شهرصنعتی اجاره داده  ها به شرکت ونقل مواجه هستیم، چه معنی دارد که اتوبوس ی در شهر رشت با مشکل کمبود ناوگان حمل مواجه هستیم، وقت
ما  هاي رئیس شورا تأکید کرد: بسیاري از اتوبوس نایب  قبول نیست.ونقل عمومی قابل شود؟ قطعاً این امر با این وضعیت شهر و مشکلات و معضلات وسایل حمل 

 شود به این موضوعات ورود کنند.ونقل عمومی بازگردند و از شهردار محترم درخواست میتواند اورهال شده و به ناوگان حمل با کمترین هزینه ممکن می 
گاه کنیم تنها حدود  ایم که اگر بخواهیم در سطح شهر نهزار مجوز تاکسی صادر کرده   6هاي شهر رشت، گفت: ما بیش از  عزیزي با اشاره به وضعیت تاکسی 

 کنند.ها افزایش یابد. مابقی افراد دارند تنها از امکانات سایر رانندگان تاکسی استفاده می تاکسی را مشاهده خواهیم کرد. در این زمینه باید نظارت   1500
 .شتی در شهر باشیمبهدا   سرویس  احداث   فکر  به  تراموا  و  زیرگذر  و  روگذر  پل   بجاي  اما  کنم،می   عذرخواهی  عزیزان  همه  رشت؛ از  شهر  رئیسههیئت   عضو

 نطق پیش از دستور ناطق سوم :  
اي  دادیم؛ راننده با تسلیت شهادت سرباز جوان گیلانی، گفت: در همین هفته یک راننده فداکار را از دست    ،رئیسه شوراعضو هیئت  ،  علیرضا تاج شهرستانی 

ایم که هرکسی مقابل خانه خود یک  ادامه داد: سالیان سال در شهر رشت دیده   ایشان  ذشت.که براي کمک به یک همنوع دچار سانحه تصادف شد و درگ
هاي شوراي گذشته بحث  نامه هاي عمومی شرایط ضعیف را داریم و با توجه به موافقتچسباند، بر اساس شواهد در بحث پارکینگ علامت پارك ممنوع می

رئیسه شوراي شهر رشت اضافه کرد: متأسفانه  عضو هیئت  ان خودروهاي خود را کجا پارك کنند؟!زودي آغاز خواهد شد. حال شهرونداي نیز بهپارکینگ حاشیه 
تاج شهرستانی با اشاره به مشکلات    کنند به دلیل آنکه خانه آنان در مجاورت خیابان است، دیوار جنب خانه آنان نیز در اختیار آنان قرار دارد.شهروندان فکر می

گذریم، اما حداقل چند  کنم؛ اما ما از پل روگذر و زیرگذر و تراموا و... میبهداشتی، گفت: بنده از همه عزیزان عذرخواهی می   هايموجود در زمینه سرویس 
هاي بهداشتی شهر رشت تعطیل  شب سرویس   8با بیان اینکه ساعت    ایشان  سرویس بهداشتی ایجاد شود تا همشهریان ما کمتر با مشکلات کلیوي مواجه شوند!

کنند، اما چطور سرویس بهداشتی در ساعت ابتدایی شب تعطیل  ند، گفت: چطور ممکن است مردم تا ساعاتی از بامداد در سطح شهر عبور و مرور میشومی
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انجام   جز مواردي خاص که با توصیه کمیته امدادعضو شوراي شهر رشت با اشاره به عدم وجود بودجه جهت کمک مالی توسط اعضاي شورا، گفت: به شود؟می
 شود، اگر در گذشته وجود داشته، امروز چیزي در اختیار ما نیست. شود، مبلغی کمک می می
: در مدت زمانی که از کمیسیون عمران در دوره ششم شورا  اظهار داشت  ،رییس کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا،    مهدي نوري هریسدر ادامه      

  قولهاي   به  اشاره  با  ایشان  لایحه هم به شهرداري مرجوع شد.  2مورد مخالفت و   4فقره موافقت و    6ز این تعداد با  لایحه به کمیسیون ارجاع شد که ا  12گذشته  
  رفع   را   شهر  مشکلات  یک  به  یک  کنیم  تلاش  دادیم  قول  مردم  به  شورا  به  ورود  کاندیداتوري   زمان  در:  خاطرنشان کرد  شورا  کاندیداتوري  زمان  در  شده  داده

سی کردیم. مشکلات مردم در خصوص زمین هاي نسقی یکی از مهمترین موضوعات شهروندان بود. طبق آماري که از  برر  را  شهري  مدیریت  چالشهاي.  نماییم
توانند  گیرد که نمی درصد ساخت و سازها در زمین هاي نسقی صورت می   65تا    60دریافت شد حدود  ، معاون شهرسازي و معماري شهرداري رشت  آقاي ویسی

  دوره   در  شده  تهیه  نامه  شیوه  به  اشاره  با  شهري   توسعه  و  عمران  کمیسیون  رییس  دهند.روانه از شهرداري بگیرند و به شکل خلاف ساخت و ساز انجام می پ
  جهت   شهرداري  به  شورا در  تصویب از  پس  نامهشیوه   این  که  نمودند   ارائه  شورا  به  و   تهیه را  اينامهشیوه  ویسی  آقاي  شورا  پنجم  دوره در:  ادامه داد  شورا گذشته

هایی به همراه  . در همین راستا با کمک نماینده محترم رشت در مجلس، آقاي کوچکی نژاد رایزنی ن مصوبه اجرایی نشد ای  دادستانی ورود با ولی. شد ابلاغ اجرا
و  تی اعم از نداشتن انشعاب منازل نسقی که راي تخریب دارند  دیگر شورا در تهران با معاون پارلمانی قوه قضاییه صورت گرفت. در این دیدار مشکلا  اعضاي 
تخریب دارند  هاي نسقی که حکم  توانند پروانه بگیرند. البته قانونی در مجلس در حال بررسی و تصویب است که در خصوص خانه هاي نسقی که نمی زمین

تا بتوانند از امکان دریافت انشعابات برخوردار    شود مه براي این املاك راي صادر می ارجاع شده و با نگاه صدور راي جری  100پرونده مجدد به کمیسیون ماده  
زمین   شوند.  این  که  بود  نسقی  زمینهاي  ایرادي در خصوص  ماده  اما  باید    101ها  دارند  تفکیک  که قصد  نمی شد. زمینهایی  قدرالسهم    42را شامل  درصد 

کند افرادي که  نامه مصوب شورا بندي وجود دارد که اشاره میشود. در شیوه صوص زمینهاي نسقی اعمال نمیشهرداري را پرداخت نمایند. این قدرالسهم در خ 
نامه اشاره شده است که  اي ساخته شود تا پس از آن کارشناسی از اداره ثبت موضوع را بررسی نماید. دراین شیوه خواهند سند بگیرند باید داخل زمین خانه می

ارا اراه نائافراد با  از اداره ثبت درخواست پروانه را نیز  دهند و مجموعه مدیریت شهري با توجه به نامه اداره ثبت اقدام به صدور پروانه نماید. که این    هئمه 
هاي نسقی از دیوان  پیشنهاد مورد استقبال معاون پارلمانی قوه قضاییه قرار گرفت و پیشنهاد دادند تا با این بند اقدام به دریافت راي جهت حل مشکل زمین  

هاي نسقی  صصی دیوان عدالت اداري نیز رایزنی شد که با استقبال این تیم نیز مواجه شد. اما رفع مشکل زمین خعدالت اداري نماییم. این موضوع با تیم ت
نیز می نمایندگان مجلس  نمایندگان مجلس را به شورا دعوت نمود  نیازمند حمایت  توان  این خصوص می  این عزیزان درخواست کمک و  باشد که در  از  و 

 همراهی داشت. 
تن آسفالت می توان    2000در خصوص کارخانه آسفالت بیان نمود: شهرداري دو کارخانه آسفالت دارد که اگر به درستی کار کنند در روز حدود  نوري هریس  

از حضور در مسند    رسد. جناب شهردار پسفلاکس آسفالت می  10ا به  همشکلات مالی تولید این مجموعه ها تولید نمود که متاسفانه به دلیل در این مجموعه
 شهرداري بودجه اي را براي خرید قیر اختصاص دادند اما این بودجه کافی نیست و این شهر نیازمند نهضت آسفالت است. 

  سرگردانی   نمود  اقدام   آن  رفع  براي  باید  که  مشکلاتی  دیگر  از:  کرد  تاکید  اداري،  بروکراسی  مشکل  رفع  بر  تاکید  با  ،توسعه شهري  و  عمران  کمیسیون  رییس
آماده   "خدمات شهروندي "ه خدمات به شکل الکترونیکی است که طرح آن با عنوان ئر مجموعه مدیریت شهري است که رفع این معضل در گرو اراد  شهروندان

 آسفالت، درخواست پروانه و غیره به شکل الکترونیکی می باشد.  شد. در این طرح تمام خدمات اعم از شکایت، درخواست  ئهو به اعضاي شورا ارا
اندازي شود؛ که  در شهرداري گفت: برابر قانون برنامه توسعه پنجم و ششم حتما در ادارات باید میز خدمت راه  "میز خدمت"با اشاره به لزوم راه اندازي    ایشان
رداري آماده است که شهردار رشت نیز در خصوص راه اندازي میز خدمت باید اقدامات لازم را به  نامه راه اندازي میز خدمت در سازمان ها و مناطق شهشیوه 

:  افزود  و  دانست  کمیسیون  در  امر  متخصصین  نظرات  از  استفاده  هايمصداق   از  را  کمیسیون  در  تخصصی  هايکمیته   تشکیل هریس  نوري  مهدي    عمل آورد.
عمران، شهرسازي، تالاب عینک، رودخانه هاي گوهر    مانند  مختلف  تخصصی هايکمیته   تشکیل  با  رشت   شهر اسلامی  شوراي شهري  توسعه  و  عمران  کمیسیون

اي نظیر مدیریت جامع  رود و زرجوب، است. در این بین فقدان وجود مدیریت جامع شهري در این سالها محسوس بود که در کمیسیون عمران یک جلسه 
فاضلاب  و  ادارات آب  با حضور  و شهري  امر موجب هماهنگی در حفاري ها در سال  این  که  به جهت هماهنگی در حفاري ها تشکیل شد.  گاز، مخابرات   ،

  شهرداري   اقدام  خواستار  و   نمود  اشاره  شهردار  به  خود  اخیر  تذکرات  به  پایان  در  شهري  توسعه  و   عمران  کمیسیون  رییس   جلوگیري از اتلاف منابع خواهد بود.
مربوطه، شناسایی  نیر  آموزش  پارکینگ،  کسري  براي  جداگانه  حساب  یک  وجود  شهرداري،  در  خدمت  میز  استقرار  خصوص  در معاونان  نظر  زیر  انسانی  وي 

بلندمرتبه سازي در شهر رشت شد. ثبت املاك و مطالعه در خصوص  ندارند، وجود دفتر  پارکینگ  پر ترافیک مانند هایپر مارکت هایی که  سپس     مشاغل 
یت و مدد  حما  منظور  به  دیه  ستاد  در  سالهاست  سنت  این:  گفت  و  کرد  اشاره  دور  هاي  گذشته  از  گلریزان  رسم  انجام  به   رشت   شهر  شوراي  یا رئیسکارگرن

  از   رشت  شهرداري  و  شورا   به حضور مسئول ستاد دیه گیلان در جلسه شورا اشاره کرد و گفت:  ایشان  رساندن به افراد نیازمند زندانی در حال انجام است.
 . اند  کرده  کمک  مجموعه  این  به  توانشان  حد  در  امروز  به  تا  گذشته

ضمن تشکر از اعضاي محترم شورا بابت دعوت از ایشان ، اظهار داشت: ستاد دیه متولی جرائم    ، مدیر ستاد دیه استان گیلان  علیرضا یزدانی در ادامه      
تصادف و در آخر دیه حوادث     -3مهریه و نفقه    2چک برگشتی    -1غیر عمد است و با جرائم عمد کاري ندارد. معمول جرائم غیر عمد استان به ترتیب شامل  

تن هستند    660نفر زندانی ،  2500یزدانی ادامه داد : ازدو سال گذشته تا کنون از مجموع    انی فاقد بیمه می باشد.منجر به نقص عضو یا فوت کارگران ساختم
میلیارد تومان بدهی را آزاد کردیم که نیمی از این    240زندانی با مبلغ    380نفر مشمول کمک ستاد دیه می باشند. ما سال گذشته    450که در حال حاضر  
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زندانی خانم دیگر    31نفر خانم بودند و ما در حال حاضر    13زندانی    380میلیارد تومان شامل کمک بلاعوض بود. از تعداد    12شاکیان و  و    مبلغ شامل گذشت
ا از شهرداري  سال دارد و بسیار فرسوده است. خواهش م  50ایشان ادامه داد : ساختمانی که در حال حاظر ستاد دیه در آن قرار دارد قدمتی بالاي     نیز داریم.

را بازسازي و محترم این است که یکی از املاکی را که ما شناسایی کرده ایم جهت اسکان ستاد دیه به ما اختصاص دهد و ما با هزینه خودمان آن ساختمان  
و این مبلغ حداقل مبلغ بدهی یک  میلیون تومان به ستاد دیه جرائم غیر نقد کمک میکند    50تجهیز خواهیم کرد. دوم اینکه شهرداري سالانه مبلغ ثابت  

 زندانی را با آن آزاد کرد.  5برابر شود تا بتوان    5زندانی است لذا خواهشمندم این مبلغ در صورت امکان حداقل  
آقاي       ادامه  علويدر  امیرحسین  رشت  ،   سید  به  شهردار  کارها  رشت  شهرداري  مجموعه  در  داشت:  می اظهار  انجام  تلفیقی  تجمیع صورت  و    شود 

شهردار رشت به مکاتباتی که در یکی دو هفته اخیر پلیس    .هاي شوراي شهر و شهرداري حتماً نتایج مثبتی را براي شهر رشت در بر خواهد داشتفعالیت 
بدون همکاري  امنیت اقتصادي، دیوان محاسبات و سازمان بازرسی با شهرداري داشته است اشاره کرد و افزود: بخش زیادي از مسائل و مشکلات شهرداري  

هاي شهرداري سخن  درصد در وصولی  36از کسري ایشان  .حل و فصل نیست و از شورا تقاضاي مساعدت و همکاري در ادامه کار داریمشوراي شهر رشت قابل 
درصدي دارند، تصریح کرد:    40ها و درآمدها به نسبت ماه گذشته کاهش حدود  گفت و با بیان اینکه بر اساس آمار امروز، مناطق شهرداري در بخش وصولی 

فعالیت  به  وابسته  مستقیماً  حاضر  حال  در  شهرداري  ساخت درآمدهاي  و  ساختمان  میهاي  پیش  روند  این  در  خللی  وقتی  بنابراین  است؛  میزان  وساز  آید، 
میلیارد تومان    100خت چیزي حدود  سید امیرحسین علوي با تأکید بر اینکه شهرداري رشت در مجموع به پردا   .کنددرآمدهاي شهرداري کاهش پیدا می 

شهردار رشت اظهار داشت:    .شده قطعی است  هاي بررسیغرامت محکوم شده است، اذعان کرد: این رأي پرداخت غرامت علیه شهرداري رشت پیرامون پرونده 
در این مورد هم ورود کردیم تا فرآیند به نحوي پیش  ها اتصال پیدا کرده است که  سازهاي توانمند ما به پرداخت غرامت اي از تهاترهاي ساختمان بخش عمده 

تر انجام  هاي عمرانی را هم از دیگر اموري که باید سریع تعیین تکلیف و پرداخت مطالبات پیمانکاران حوزه ایشان    .برود که به ضرر شهرداري رشت تمام نشود
ی انجام داد، اختصاص مبالغی براي تأمین قیر بود که خوشبختانه تا چند روز دیگر  هاي عمرانپروژه  شود دانست و گفت: نخستین اقدامی که شهرداري در حوزه 

اینکه    .گیردگیري و سایر موارد در اختیار مناطق قرار می قیر مورد نیاز از کارخانه آسفالت شهرداري رشت تهیه و جهت لکه  سید امیرحسین علوي با بیان 
ریزي کند، گفت: با هاي آن برنامه و کم برخوردار شهر رشت را انتخاب کرده و براي حل مشکلات و نیازمندي   نشینشهرداري قصد دارد، هرماه یک محله حاشیه 

شهردار رشت اتمام ساختمان رصدخانه و    .کنیمها اقدام میگیري معابر و کوچه ها و لکه هاي آسفالت نسبت به اصلاح زیرساخت تولید قیر و شروع اجراي پروژه 
تکلیف قرا  برنامه ردادهاي سرمایه تعیین  از دیگر  را  اینکه حتماً در مورد تعاملات سایر دستگاه گذاري  بیان  با  اعلام کرد و  با مجموعه  هاي شهرداري رشت  ها 

ما در شهر با اي را با استاندار گیلان جهت رفع بسیاري از مشکلات پدید آمده خواهد داشت، افزود: باید مشخص شود که حد تعاملات شهرداري و شورا مکاتبه 
این سایر دستگاه  اختیاراتی در تصمیم ها چگونه است و  این دو مجموعه  اینکه  بیاید، بدون  نباشد که همه مطالبات به سمت شورا و شهرداري  گیري و  گونه 

گذاري دیگر خبر داد و عنوان  پروژه سرمایه هاي اشتراکی و چند الوقوع طرح دوچرخه از انعقاد قریب   ایشان    .هاي مرتبط داشته باشندریزي سایر دستگاه برنامه 
گذار پروژه تفکیک زباله از مبدأ در شهر رشت شروع خواهد شد و حتی قرار  هاي مورد نیاز توسط سرمایه کرد: از اواخر هفته آینده و همزمان با نصب کانکس 

این مکان است سرویس  بهداشتی هم در  تعبیه شودهاي  اینکه     .ها  بیان  با  از هم علوي  اجراي طرح شهرداري رشت  و  تدوین  فکر  به  برنامه اکنون  و  هاي  ها 
 .ریزي نیازمند تأمین منابع مالی است و تمام تلاش ما تحقق این امر مهم استاست، ادامه داد: قطعاً این کار علاوه بر برنامه  1401متفاوتی براي نوروز سال  

شوراي شهر از کارخانه کود آلی لاکان، تصریح کرد: در این بازدید مقرر شد تا سرعت اجراي پروژه افزایش    شهردار رشت با اشاره به بازدید استاندار گیلان و
شرط  به موضوع ابلاغ قرارداد بهسازي سراوان و اجراي آن بهایشان  .اندازي شودتر در کارخانه کود آلی نصب و راه پیدا کند و خطوط تفکیک زباله هر چه سریع 

 .شودهایی که انجام شده آذرماه افتتاح می ریزي ي دولت نیز اشاره کرد و گفت: پروژه مزار شهداي گمنام پارك ملت طبق برنامهتأمین مالی از سو
سازي در شهر رشت را نیازي جدي خواند و اضافه کرد: طبق طرح تفصیلی ظرفیت امروز شهر رشت  سید امیرحسین علوي انجام مطالعات لازم براي بلندمرتبه 

 .سازي در این حوزه اقدام نمایدهاي بلندمرتبه هاي ده طبقه مناسب است که تأکید کردیم تا منطقه پنج شهرداري در بحث صدور پروانه احداث ساختمان براي  
م بیمه تکمیلی  هاي عمرانی را نگاه و اولویت شهرداري رشت اعلام کرد و عنوان کرد: پرداخت قدر السهها در پروژه درصدي هزینه   30شهردار رشت کاهش  

با بیان اینکه طرح پروژه سالن    ایشان   .هاي شهرداري است که امید داریم تا سال آینده انجام شودنیروهاي شرکتی مانند سایر کارکنان هم از دیگر برنامه
رداري رشت به هزینه چندمیلیاردي نیاز  زودي شاهد انعقاد قرارداد آن خواهیم بود، اظهار داشت: مرمت ساختمان ساعت شهصحن علنی شورا آماده است و به 

علوي اجراي پروژه خیابان غذا در رشت را     .تر اجرایی شوددارد و این طرح هم از دیگر مواردي است که قصد داریم پس از فازبندي، فرآیند آن هر چه سریع 
گذار آن بابت انجام برخی از زوایاي طرح مبلغ  ده شده و حتی سرمایه هم مورد اشاره قرار داد و در تشریح بیشتر این مطلب بیان داشت: مقدمات این پروژه آما

روبی را از اقدامات شهرداري رشت در بحث  هاي برفشهردار رشت پرداخت مبالغ خرید تیغه   است.حساب شهرداري رشت واریز کرده دویست میلیون تومان به 
دار و مهم ما بود که قرارداد ممیزي نوین املاك در همین راستا  خدمات دو هدف اولویت   مدیریت بحران ذکر کرد و ابراز داشت: هوشمند سازي فرآیندها و

با افزایش به    1401با بیان اینکه تمام تلاش مجموعه شهرداري این است که بودجه سال    ایشان    .اي سنگین و پر چالش خواهد بودمنعقد شد که قطعاً پروژه 
اي را تقدیم شوراي شهر  آلات لجستیک هم قصد داریم، هفته آینده لایحه کرد: در حوزه دریافت وام جهت خرید ماشین  هزار میلیارد تومان برسد، عنوان  2عدد 

میلیارد   100گذاري شهردار رشت با بیان اینکه براي مناطق شهرداري سرمایه   .هاي مختلف شهرداري تقویت شودآلات بخش کنیم تا از این طریق توان ماشین 
کدام از مناطق شهرداري امسال در این حوزه فعالیتی نداشته و این نقص بزرگی در مناطق و شده بود، عنوان کرد: تقریباً هیچ بینی پیش  1400دجه  تومانی در بو
ك صنوف براي  علوي ایجاد شهر    .گذاري و اجرا در سطح مناطق بازبینی شودگذاري است، بنابراین براي عبور از این وضعیت باید نوع سیاستحوزه سرمایه 
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فروش که در همین هفته اتفاق  ساماندهی مشاغل پرترافیک را اقدامی در جهت رفاه حال شهروندان و کسبه دانست و گفت: در ماجراي برخورد با بانوي دست 
که اصل ماجرا  زي اتفاق افتاد درحالی افتاد مأموران سد معبر شهرداري پس از بارها تذکر به شکل محترمانه ورود کردند اما دیدیم که چه مسائلی در فضاي مجا

به کردندرا  روایت  دیگر  بر یشان      .نوعی  علاوه  داشت:  اظهار  است،  مواجه  جدي  چالش  با  واقعاً  معبر  سد  حوزه  در  رشت  شهرداري  اینکه  بر  تأکید  با 
رو حق  که پیاده نمایند درحالی رو و اخلال در تردد شهروندان می ه کنند و اقدام به اشغال پیاد داران هم قانون را رعایت نمی ها متأسفانه کسبه و مغازه فروشدست 

شده  ریزي شهرداري ابلاغ شهردار رشت با اذعان به اینکه در حوزه سرمایه انسانی تکلیفی به معاونت برنامه   .عمومی است و باید این فرهنگ در جامعه جا بیافتد
توجه   اي را وزارت کشور سال گذشته داشت که در حوزه انتصابات اصل شایستگی موردتصریح کرد: ابلاغیه است تا وضع موجود کاملاً مورد ارزیابی قرار گیرد،  

 .کارگیري نیروها حرکت کندشده در بخش انتصابات و بهقرار گیرد و شهرداري رشت هم قصد دارد بر اساس همین مبنا و اصول قانونی ابلاغ 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح؛ 

در دبیرخانه  1400/ 8/ 17مورخ   1788ثبت شده به شماره   1400/ 8/ 13مورخ  1400ـ 5884ش ر ف ـ رشت به شماره  لایحه شهرداريـ 1
نظر و اخذ رأي با قید یک فوریت در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل  "شهرداري رشت   1398تفریغ بودجه سال    "شورا در خصوص 

 اتفاق مقرر شد به صورت عادي به کمیسیون ذیربط ارجاع گردد. ضمن مخالفت با یک فوریت آن به 

 دستورات جلسه : 
 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 

 ذیـربـط 
 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

1 

ثبت شده    1400/ 7/ 17مورخ    1400-4706ش ر ف ـ  رشت به شماره    لایحه شهرداري  
خصوص اصلاحیه شیوه نامه  در دبیرخانه شورا در    1400/ 7/ 20مورخ    1455به شماره  

سرمایه گذاري و مشارکت شهرداري (پیوستی) جهت بررسی و تصویب و با عنایت به  
فرآیند  کارشناسی تسریع  و  بررسی  ضرورت  و  اهمیت  جهت  به  و  شده  انجام  هاي 

از طی  اجراي پروژه برگزاري فراخوان هاي مربوطه پس  هاي سرمایه گذاري و سپس 
ر جذب سرمایه گذاران و اصلاحات انجام شده و تصویب  فرآیندهاي قانونی به منظو

نهمین جلسه مورخ   و  پنجمین جلسه    1400/ 03/ 8در چهل  و  بیست  و  مدیره  هیئت 
شوراي سازمان سرمایه گذاري و مشارکت هاي مردمی شهرداري    1400/ 06/ 31مورخ  

پیش ابلاغ  به  توجه  با  و  ها  رشت  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  امور  نامه  شیوه  نویس 
و تصویب این شیوه نامه در شوراي محترم    1391توسط وزارت محترم کشور در سال  

شماره   نامه  طی  آن  ابلاغ  و  رشت  شهر  مورخ  92/ 0978اسلامی  به    92/ 11/ 1/ش 
بود،   وارد  کشور  وزرات  ابلاغی  نامه  شیوه  بر  که  اشکالاتی  به  توجه  با  و  شهرداري 

و  زمان  رفتن  هدر  از  جلوگیري  جهت  به  رشت  عاملی    شهرداري  که  فرصت  هزینه 
همراه   به  را  نامه  شیوه  دوم  ویرایش  است.  گذاري  سرمایه  مباحث  در  مهم  بسیار 
ضمایم به عنوان اصلاحیه شیوه نامه پیشین تدقیق نمود و پس از بررسی و تصویب  

به شهرداري ابلاغ    95/ 6/ 24/ش مورخ  95/ 385در شوراي اسلامی شهر طی شماره  
ساسنامه سازمان سرمایه گذاري و مشارکت هاي مردمی  شد. سپس در راستاي ابلاغ ا 

شماره   مصوب  رشت  و  1395/ 12/ 9مورخ    61694شهرداري  ها  شهرداري  سازمان 
از دفتر سرمایه گذاري و مشارکت هاي مردمی   دهیاري هاي کشور و تغییر ساختار 
اساسنامه   اساس  بر  سازمان  این  اختیارات  افزایش  آن  موجب  به  و  رشت  شهرداري 

شماره    مذکور، به  و  گردید  تدوین  را  ها  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  نامه  آیین 
در شوراي اسلامی شهر رشت تصویب شد که در حال   96/ 10/ 25/ش مورخ  96/ 1884

باشد  حاضر نیز به عنوان آیین نامه سرمایه گذاري قابل استناد در شهرداري رشت می
شماره   مکاتبات  موجب  به  لیکن  و  وز  99/ 12/ 9مورخ    199049و  کشور  محترم  ارت 

ابلاغ    1400/ 1/ 23مورخ    2067شماره   و  کشور  هاي  دهیاري  و  ها  شهرداري  سازمان 
شیوه و  اصلاحیه  طرح  لزوم  و  کشور  هاي  شهرداري  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  نامه 

 تصویب در شوراي اسلامی شهر. 

ــه  در جلســـــ
ــترك  مشــــــ
هاي  کمیسیون 
برنامه و بودجـه 
ــوقی،  و حقــــ
عمران و توسعه 

مـل شهري و ح
ــل و  و نقــــــ
ــورا  ــک ش ترافی
مطرح و پس از 
بحــث و تبــادل 
نظــر بــا لایحــه 
پیشــــــنهادي 
شــهرداري بـــا 
ــلاحاتی  اصــــ
ــتی  پیوســــــ
 موافقت گردید.
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: مذاکرات  مفید  ادامه     خلاصه  شفیعیدر  حقوقیسید شمس  و  برنامه،بودجه  کمیسیون  رییس  در خصوص  ،  رشت  شهر  شیوه  شوراي  امور  لایحه  نامه 
شده بود  شده است، یکی از مواردي که در اینجا کمرنگ دیدههاي مختلف بررسینامه با حضور اعضاي شورا در کمیسیونگذاري اظهار داشت: این شیوهسرمایه

هایی  قراردادها حتماً به تصویب شوراي شهر برسد، در بعضی جاها نگرانیها و  نقش نظارتی شورا است، ما مصوب کرده بودیم که در پایان همه این کمیسیون
شده است  هاي قراردادي طراحییک سرگردانی در قراردادها در کشور وجود دارد، یک نوع تیپ.در خصوص زمان وجود داشت که براي آن وقت مشخص شد

است گرفته  قرار  شورا  اعضاي  اختیار  در  نسخه  یک  عزیزيسپس    .که  به  نایب  ،مجید  توجه  با  داشت:  اظهار  این خصوص  در  نیز  رشت  شهر  شوراي  رئیس 
ها این لایحه را بررسی کردند  هاي کاري به وجود آمده نتوانستیم تمرکز لازم را در این لایحه داشته باشیم، اما به احترام نظر دوستانی که در کمیسیونمشغله

سید حسین رضویان دیگر عضو شوراي شهر رشت نیز   .ایمکه ما زمان لازم براي بررسی کامل لایحه را نداشته کنیم، اما دوستان بدانند به نتیجه کار تمکین می
نامه معاملات خرد است. یک شاکله در این لایحه  نامه معاملات دولتی و آیینگذاري فوق، آییننامه سرمایهاي از شیوهدر این خصوص اظهار داشت: بخش عمده

دارد که شکل   قرارگیريسرمایهوجود  و  این لایحه ذکر شده استگذاري  در  نام.ها  اعضاي سازمان  بحث شاکله  افتراق وجود  برده شدهدر  اما یک بخش  اند، 
اینکه بعضی از معاملات، معامله با ارزیابی فنی هستند و نیازمند کمیته میداشته که می با توجه به  ظر  باشند، جمیع اعضاي شورا در ن گفت در کمیته فنی 

باشند داشته  کمیته حضور  این  در  شورا  از  عضوي  که  یک    .داشتند  به  لازم  آگاهی  بدون  نباید  اینکه  بیان  با  نیز  شورا  ریاست  کارگرنیا  واثق  محمدحسین 
گیري  این لایحه در رأيگذاري نداریم. اگر  اي جز استفاده از بخش خصوصی و سرمایهنامه و لایحه رأي داد، اظهار داشت: ما براي توسعه شهرمان چارهشیوه

توان به مدت یک هفته لایحه فوق را  اند، میماه امکان ارائه به صحن وجود ندارد، اگر دوستان در خصوص این لایحه قانع نشده  6مورد تصویب قرار نگیرد تا  
 .مسکوت قرار داد تا مطالعه کافی بر روي آن انجام شود

شهرداري در خصوص  اصلاحیه شیوه نامه سرمایه گذاري و مشارکت شهرداري در جلسه  لایحه پیشنهادي    متن مصـوبه شـورا:
هفته به    ماندن لایحه مذکور به مدت یکمطرح و پس از بحث وتبادل نظر و اخذ رأي بنا به پیشنهاد رییس شورا مبنی بر مسکوت 

 بماند. مدت یک هفته مسکوت جهت بررسی بیشتر مقرر شد؛لایحه مورد نظر به

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي  8
   ☐ ☒ حسین واثق کارگرنیا محمد  9
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس  11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    برگزاري جلسه فوق العاده شورا  2

العاده شورا به منظور  نظر و اخذ رأي، به اتفاق آرا مقرر شد؛ جلسه فوقو تبادلهمچنین پس از بحث  متن مصـوبه شـورا:
به شماره پیشنهادي شهرداري  لوایح  ـ  هاي؛  بررسی  ر ف    مورخ   1400-4465رف ـ  ش  ،  1400/ 7/ 17مورخ    1400-4706ش 

سالهاي    1400/ 6/ 28 حسابرسی  گزارش  مورخ    1395و    1394و  چهارشنبه  روز  گزارشگر،  بیلان  حسابرسی  مؤسسه 
 برگزار گردد.  15رأس ساعت  1400/ 8/ 26

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
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 با ذکر صلوات پایان یافت.   18جلسه رأس ساعت 
 
 

 *   1400/ 26/08مورخ :        14جلسه شماره :   *
در محـل سـاختمان   15:30(فوق العاده) شوراي اسـلامی شهر رشت، رأس ساعت    ، چهاردهمین جلسه24/8/1400/ش مورخ  1902/1400براساس دعوتنامه شماره     

  بخش قرآن مجید برگزار گردید. شهر رشت به ریاست جناب آقاي محمد حسین واثق کارگرنیا، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیاسلامی    شوراي

 دستورات جلسه : 
درخصوص صدور مجوز مأموریت شهردار رشت روز    1400/ 8/ 24مورخ    1400ـ    151596به شماره ش ر ـ  ـ بررسی نامه شهرداري رشت  

 به مدت یک روز به تهران .   1400/ 8/ 25سه شنبه مورخ 
 ـ تصمیم گیري در خصوص تفویض اختیار مرخصی و مأموریت شهردار به رئیس شورا. 

لایحه شهرداري بررسی  شماره    ـ  به  ـ  رشت  ف  ر  سال    غیتفردرخصوص    1398/ 2/ 10مورخ    1398-219ش   ي شهردار   1395بودجه 
 . رشت

در خصوص اصلاحیه شیوه نامه سرمایه گذاري و   1400/ 7/ 17مورخ    1400-4706ش ر ف ـ  رشت به شماره    ـ بررسی لایحه شهرداري
 مشارکت شهرداري 

شماره   هاي  نامه  بررسی  حس   1400/ 8/ 13مورخ    10312و    1400/ 8/ 13مورخ    10310ـ  بیلان  مؤسسه  مدیریت  خدمات  و  ابرسی 
 شهرداري رشت  .  1395و  1394گزارشگر(حسابداران رسمی)  در خصوص گزارش حسابرسی سال مالی 

 

 *خلاصه مفید مطالب مطروحه توسط رئیس شورا ، نطق ها و مذاکرات : 
 نطق پیش از دستور منشی شورا: 

 . داشت  گرامی  را  شهدا  امام  و  شهدا  نام  و  شهید علیرضا باقرپور، یاد  نامهوصیت    از  بخشی  قرائت  با  در ابتداي جلسه، علیرضا تاج شهرستانی، منشی شــورا

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
رشت    ینسق  يها  نینامه ساخت و ساز در زم  وهی ش  بیرئیس شوراي اسلامی شهر رشت با اشاره به عدم تصو ،    محمدحسین واثق کارگرنیادر ابتداي جلسه  

مشکل ساخت و ساز در    لانیگ  ندگانیو مجمع نما  یاسلام  يمردم رشت در مجلس شورا   ندگانیبا نما  داری د  یتا ط  می گفت: در تلاش  يعدالت ادار   وانیدر د 
به    يعدالت ادار   وانید  مرحله در  نیدوم  يدر روز گذشته برا   نکهیبا اشاره به ا  ایواثق کارگرن  نیمحمد حس .میکن  رطرفب  شه یهم  يرشت را برا  ینسق  يها  نیزم

عدالت    وانید   یاز همکاران شورا در صحن عموم  یکیاظهار کرد: روز گذشته به همراه شهردار و   میکرد   دایحضور پ  ینسق  يها  نینامه زم  وهی ش  يری گیمنظور پ

   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ حسین رضویانسید  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا
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به واسطه خلا    نکهیا   انیبا بایشان    هم  انجام شد.  یو دفاع خوب  میکرد   دای حضور پ  ینسق  يها   نینامه ساخت و ساز در زم  وهیبه منظور دفاع مجدد از ش  يادار 
عدالت    وانیزمینهاي فاقد سند رسمی وجود دارد، مردم به ناچار مجبور به ساخت و ساز غیر مجاز می شوند، افزود: در د   يصدور سند برا  رامونیکه پ  یقانون
نامه    وهیش  دییبه عدم تا کارگرنیا    قرار گرفته است.  دیی و مورد تا  یسایر مبادي بررس   ورشت    يفرماندار  قیتطب  تی نامه در هئ  وهی ش  نیکه ا  میاعلام کرد   يادارا 

نامه   وه ی ش يعدالت ادار  وانیحوزه انجام شد متاسفانه د   نیکه در ا  ییتلاش ها  یتمام رغمیاشاره کرد و گفت: عل يعدالت ادار وانی ساخت و ساز شهر کرج در د
زم ساز  و  ش  ینسق  يها  نیساخت  همچون  را  رشت  تا  وهیدر  کرج  شهر  شرا  دیینامه  در  و  نما  ازمندین  یفعل  طی نکرد  مجمع  بالاخص    لانیگ  ندگانیورود  

موثر   يکشور با آن مواجه هستند با راهکارها  ياز شهرها  يار ی مشکل که بس  نیمجلس ا  ندگانیبا ورود نما   ..تا ان شاا  می مردم رشت در مجلس هست   ندگانینما
رشت اشاره    يشهردار  هیخدمات رسان بر عل ياز دستگاه ها   ياز خدمات توسط تعداد   یشهر رشت به قطع برخ  یاسلام يشورا سیرئ  برطرف شود.  يشنهاد یپ

ها     یبه خاطر بده   يدر موارد  یانجام و حت  ي دارند، برخورد قهر  يارکه از شهرد  یبه واسطه مطالبات   یاز ادارات دولت  یکه برخ  میکرد و گفت:  بارها شاهد بوده ا
  نکه یبه ا  دی با تاک   ای کارگرن  را تحت فشار قرار داده اند.  يشهر   تی ریرشت اقدام کرده اند و حوزه مد   ياز انشعابات از جمله برق پارکها  ینسبت به قطع برخ 

رشت به واسطه   يدارند اما شهردار يبه مجموعه شهردار  ییها  یاز دستگاه ها متقابلا  بده  يار یافزود: بس ،دستگاه خدمات رسان است کی  زیرشت ن يشهردار
  ی بده  رشت با حجم يشهردار نکهیبا اشاره به ا ایشان  دستگاه ها انجام نداده است. گریگاه برخورد مشابه با د چیدر امور شهروندان  ه عی حفظ تعاملات و تسر

  ن یاز مشکلات ا  یتواند بخش  یم  یعمران  يکرد در پروژه ها   نهیدستگاه ها و هز  گریمطالبات از د  افتیرشت با در   يکرد: شهردار   انیمواجه است ب  یفراوان  يها
شده به شورا    کی دستگاه ها به طور تفک  گریرا از د  يمطالبات شهردار  زانیخواهم در اسرع وقت م  یراستا از شهردار رشت م  نیمجموعه را مرتفع کند و در ا

  رامون یشهر رشت به مباحث مطرح شده پ  ی اسلام  يشورا  سیرئ  بدون فوت وقت ورود کند.  گرید  ياز دستگاه ها   يمطالبات شهردار   افتیدر  ياعلام کند و برا
  ن ی به عنوان ناظر زیمبحث ن نیکه دارند به ا ینظارت فهیشورا به واسطه وظ يرشت اشاره کرد و گفت: اعضا يشهردار يشورا در عزل و نصب ها  يدخالت اعضا

از گذشتگان پس از بروز    یششم رشت قصد ندارد همچون برخ   يشورا   نکهیا  انیبا ب  ای کارگرن   کنند.  یورود م  یرشت به صورت مشورت  يعملکرد بر شهردار 
  ن ی رسانند و به عنوان ناظر  یشورا تمام مباحث را شفاف و صادقانه به اطلاع شهروندان م يکرد: اعضا  حیکنند تصر  ياختلافاتشان  با شهردار مباحث را رسانه ا

  ی لیکه بنا به دلا  ییها  گاهیاز افراد در جا  ید حضور برخ ناکرده شاه   يتذکرات لازم به شهردار داده شود تا خدا  يضرور  ع در مواق  دی بر عملکرد شهردار رشت با
  ح ی گذاشت تصر  انیرا با بنده در م  شیدغدغه ها   انی از بازار  یکی امروز،    یانجام ملاقات مردم  انی در جر   نکهی ا  انیبا ب  ایشان   .میلازم را ندارند نباش  يها  تیصلاح

ت بدون ضابطه دستفروشان  یاتوبوس، فعال   يها  ستگاهی بودن مدت زمان انتظار شهروندان در ا  یطولان،  یو دربست   نیها به صورت تک سرنش  یکرد: تردد تاکس 
  ست ی ز  طیو بهداشت و مح  کیحمل و نقل و تراف  ونی سیکم  يساؤشورا ر  ندهیمراجعه کننده بود و انتظار دارم در جلسه آ  نیا  يدر رشت از جمله دغدغه ها 

در    ی با اشاره به انعکاس مطالب  کارگرنیا   ارائه کنند.  یدستفروشان رشت گزارش  ی در حوزه حمل و نقل و سامانده   اقدامات انجام شده  رامونیرشت پ  يشورا 
المال    تیگرم از ب يپرُس غذا  کی   یشورا حت   يتا کنون اعضا  هک   میر یگ  یششم افزود : خدا را شاهد م يشورا  يغذا  یونیلیم  نهیهز   رامونیاز رسانه ها پ  یبرخ
 بود.  چیوعده ساندو  کی شد    يداریخر   تشیسه ماه از فعال  یششم رشت ط  يشورا  ياعضا   يکه برا  یینکرده اند و تنها وعده غذا   يداریخودشان خر   يبرا
  ششم به  ياز عمر شورا   يروز کار  کی ششم گفت: در    يو پاش ها در شورا   ختیاز ر   ير یالمال و جلوگ  تیبه حفظ ب  دیشهر رشت با تاک  یاسلام  يشورا  سیرئ

 شد.   يدار ی خر  راشو  يبرا  چیوعده ساندو   کی شورا به منزل و صرف ناهار وجود نداشت و در آن روز    يکه برگزار شد امکان مراجعه اعضا  يواسطه جلسات متعدد
دستگاه ها    گریسراسر کشور و د  يها  يباره به شهردار  نیدر ا   ينامه ا  وهیرشت اشاره کرد و گفت: ش  يشاغل در شهردار   ثارگری ا  يروها ین  تی به فعال  ایکارگرن

 ورود کند.   يشتریب  تی شده است  با جد  فیتکل  يراستا به و  نیکه بر اساس قانون در ا  يا  فهی وظ  رامونیرشت پ  يشهردار  ..ارسال شده است و ان شاا
ا  انیکشور ب  ریو وز  لانیاستاندار گ  داریشهر رشت با اشاره به د  یاسلام  يشورا  سیرئ رفع مشکل    رامونیپ  لانیکشور به استاندار گ  ریوز  داری د  نیکرد: در 

اعتبار    نیبابت تام  ینگران   چیکرد که هپسماند اعلام  تیر از وضعیاخ  دیدر بازد   زین   لانیواستاندار گداشتدی نخست استان تاک  تیپسماند سراوان به عنوان اولو 
   رد.سوز در رشت وجود ندااحداث دستگاه زباله 

 نطق پیش از دستور ناطق اول :  
  ي که برا  یسوز و...، گفت: رقمبا اشاره به موضوعات سراوان، زباله   ،شورا  يو خدمات شهر   ستی ز  طیبهداشت، مح  ونیسی کم  سیرئ  انی رضو  ن یحس  د یس     

  TTSدلار سهم شرکت    ونیلیم  13دلار    ونیلیم  40  نیدلار تاکنون پرداخت شده است، از ا  7.762.000دلار است،    ونیل یم  40  میسوز دار احداث کارخانه زباله 
سوز،  و هولدر زباله   هیابن  سی تأس  تیبا اشاره به وضع  ایشان   درصد است.  13اکنون حدود    زیکار ن  یک یزیف  شرفتیاست و کل پ  ماندهیرقم باق  یاست و مابق

با اشاره به    انیرضو   شده است.  نهیآن هز  يتومان برا  ونیلیم  700و    اردیلیم  33تاکنون    یک یزیف  شرفتی درصد پ  68جداگانه است، با    موضوع  نیگفت: مبلغ ا
مبلغ پرداخت شده    نیاز ا  اردیلیم  95کرد:    دیبوده است، تأک  اردیلیم  346بخش کود و...    ياندازراه   ک،یتفک   زات،یساخت، حمل و نصب تجه  ه،ی ته  اتیعمل  نکهیا

  ش ی تومان بوده است که با افزا  اردیلیم  74  م رق  زین  یشرکت کود آل  زاتیاورهال تجه  يآمده است. بازساز دست تاکنون به  یکیزیف  شرفتیدرصد پ  55است که  
شهر رشت اظهار داشت: در بحث    يشورا   يو خدمات شهر   ستیز   طیبهداشت، مح  ونی سیکم  سیرئ   شده است.  نهیآن هز  يبرا  اردیلیم  76تاکنون    هانه یهز

  ارد یلیم 156 ،یک یزیف شرفتیدرصد پ 80تاکنون با   ریداشته که با توجه به تأخ نهی هز الی ر  اردیلیم 70گفت:  ک،ی شماره   یکارخانه کود آل  ریاحداث سوله تخم
 شده است.  نهیدر آن هز  اردیلیم  113که تاکنون    یک یزیدرصد ف  90  شرفتیبا پ  ز یبخش ن  نیسوله شماره دو ا  موردشده است. در    نهیآن هز   يتاکنون برا  الیر

  ي موضوع قرارداد   نیا   يبوده که برا  اردیلیم  82موضوع    نیا   يبرا  ینیبش یمحل دفن زباله سراوان، اظهار داشت: پ  يشهر رشت با اشاره به بهساز   يشورا  عضو
ها آماده شود،  پول   نیکه ا   یاست تا زمان  چی همه ه  شود،ی که برگزار م  یجلسات  شود، ی که انجام م  ییدهای بازد  شود،یکه گفته م  منعقد نشده است. هر آنچه

از    يروز باش  گرید  ونیلیم  20  ماندهیباق  اردیلیم  27که  رو   مینداشته  م  قتیدر حق  میبگذار  زیم  يکه  ب  ایشان   .ستین  یاتیعمل  میدانیهرچه    نکه یا  انیبا 



 

~ ۶۰ ~ 
 

قرارداد از بابت    نیا  یمنابع مال  نیمتعهد به تأم  لانیگ  يسوز را مطالعه کرده است، گفت: در ماده سه قرارداد آمده است که استاندارموضوع زباله   يقراردادها
شهر رشت    يشورا  نیاستاندار وقت و جانش  6/6/1392  خنامه مور شده است به استناد موافقت قرارداد نوشته   يو در انتها  یانی. در صفحه پا باشدی م  يمنابع ارز

 ! ریاست؟ خ  ریپذ رشت امکان   يتوسط شهردار  يمنابع ارز  نی تأم  ایاند؛ آقرارداد را مهر کرده   نیا   يپا
است که   یدر صورت  نیتمام شده است؟ ا ای. آمینیبب رهیزنج کی له زباله را مانند مسئ دی سوز در رشت، باادامه داد: ما در فرض داشتن زباله  انیرضو  نیحس دیس

را آن زباله دپو   بیآس نیکمتر که یبه شکل یعنی شود؛  لیو... استر لنیاتی با مواد پل طیهمان مح یعنی د،ی ژئوممبران انجام ده اتیسراوان عمل  لیدر خود لندف
  عضو    آنچه که در سراوان اکنون دپو شده است.  ياز نو در رشت است نه برا  يروز  يسوز نصب هم بشود براوارد کند. در واقع اگر زباله   ستی ز  طیشده به مح

لوط  مخ  طیبا خاك و آب و مح دی که نبا شودی م دیتول يسوز هم نصب شود، از سوختن زباله در زباله سوزها خاکسترشهر رشت افزود: بر فرض که زباله  يشورا 
استفاده    مانیدر صنعت س  شده  دیخاکستر تول  نیاز کشورها از ا  یدر نظر گرفته شده است، البته در برخ  گاهیآن جا  يکه برا  لانیبرود به جنوب گ  دیشود و با

ا   تیاما واقع  شود؛یم استان که    رعاملیپدافند غ  یستیاست کارگروه ز   نیها و... خواسته بنده اجلسه و جلسات و صورت   دهای است، نه بازد  نی مسئله سراوان 
کرد: درخواست   دیشهر رشت، تأک يشورا ستیز طیبهداشت و مح ونیسیکم سیرئ   .ردیشکل بگ زیشکل گرفت در مورد سراوان ن یدر مسئله سنبل آب بارک ی

تا بگو  یاسلام  يمجلس شورا  استیبا ر   يداری د  نیو همچن  میداشته باش  يااست که با استاندار محترم جلسه   نیبنده ا    ي که برا  يااز بودجه   مییانجام شود 
کشور    کی   تی ثیح  نیو شهر رشت است که در خط قرار گرفته است. ا  لانیگ  نیاتمام رسانده و ا   هدر نظر گرفته شده بود، نوشهر کارش را ب  یشمال   يها استان 

 است که در خطر است.   یدر تالاب انزل

 نطق پ�ش از دستور ناطق دوم : 

  دن یشهر، فرارس  يو شورا  يشهر  تیر یدر حوزه مد  يارسانه   نیها و فعالاز رسانه   یبا قدردان   ،شورا  کیونقل و ترافحمل   ونیسیکم  سیرئ  ،  مسعود عباس نژاد
  ت ی ریمردم در مد   ندگانیعنوان نمانکته وجود دارد که دغدغه مردم بوده و ما به   ن یچند   نکهیا   انیبا ب  ایشان   گفت.  تی رحلت حضرت معصومه (س) را تسل

آن مراجعه    يبه ما برا  اریمردم بس  که  ياز موارد  یکی.  میامورات باش   يریگیپ  يو زبان شهروندان ما برا   میآن را طلب کن  ییاجرا  يهااز همه دستگاه   يشهر
محدوده است    نیکه در ا  ییهاها و کارخانه ساختمان   یاز تمام  ياست و شهردار  يشهردار  اریآن در اخت  لومتریک  10.5است که    هرانجاده ت  يورود  کنند،یم

و اداره راه با    يمحور شهردار  نیدر ا  نیسنگ  هینقل  لیافزود: به علت عبور وسا  ،شهر رشت  يشورا   کیونقل و ترافحمل   ونی سیکم  سیرئ   .کندیم  افتیعوارض در 
  ال سؤ ریباعث ز يریدرگ نیگذاشته است، ا يبر عهده اداره راه و شهرساز  زین يگذاشته و شهردار ينظر هستند، اداره راه بر عهده شهردار دچار اختلاف  گریکد ی

  لومتر یک 10لازم انجام شود. ما  ير یگیمحدوده پ نیآسفالت ا يبرا ترع یشهردار هرچه سر  ياست که آقا نیشهر رشت شده است، درخواست بنده ا يرفتن آبرو
ت از سمت  شهر رش  يورود  تی نژاد با اشاره به وضع  عباس  .ستین  يشهر  يفضا  يدارا   زیاتوبان ن  يجداساز  یحت  م،ینیبیاز شهر نم   يزیاما چ   میشوی وارد شهر م

جاده آن منطقه    ضی بودجه تعر  شود،ی آن منطقه در نظر گرفته م  يبرا   ياردیلیکه بودجه دوم  یاما زمان   کنند،ی سنگر، گفت: مردم در آنجا عوارض پرداخت م
بودجه را    زین  يشهردار  رانیو مد  کندیشورا مصوب م  دهد؟یکه هر روز به مردم آنجا اخطار م  دهدیدر آنجا انجام م  يکار رشت چه   ي! شهردارشودی حذف م
م مردم ضع  کنند،ی حذف  آن  کس  ف یچون  نم  يصدا  یهستند  را  داد  ایشان   .شنودی آنان  د ندادامه  موضوع  ر  گری:  دغدغه شخص  اعضا   استی که  و    ي شورا 

ونقل  حمل   ونی سیاز کم  يعنوان عضوشده است و بنده به   یمردم  اریاست که باعث اعتراضات بس  قلانیونقل است، موضوع پروژه زرجوب به صحمل   ونیسیکم
  ی موضوع  میکنی خواهش م  يشهردار رانیاند. از مدپروژه نبوده  نیا  انی شهر در جر يشورا   ياز اعضا کدامچ یرا که ه یقرار دارم. موضوع یفشار افکار عمومتحت 

آن منطقه، مردان آن و رانندگان    يبرا  يادیز  باران ی شده و اثرات ز  یطرح کارشناس  نیمربوطه اطلاع داده شود. ا  يها ونی سیکه در حال اجرا است حتماً به کم
شورا،    يدون حضور اعضا رشت ب  يدر شهردار  ییبا اشاره به عقد قراردادها  ،شهر رشت  يشورا   عضو   هستند.  رضمعت  زانیبه همراه دارد و همه آن عز  یتاکس

عنوان عضو ناظر  اما بنده به   شود،ی دوچرخه بسته م  ستگاهی و عضو ناظر شورا در آنجا حضور ندارد؟ چطور قرارداد ا  شودیبسته م   يقرارداد   شودی گفت: چطور م
  است ی . از ر میمردم باش  يپاسخگو   دیو ما با  کنندیو اجرا م  بندندی خودشان قرارداد م  يداستان هستند؟ برا  يمردم کجا   ندگانیشود حضور ندارم؟ اصلاً نما

هرساله در روز  نکهیا انینژاد با ب عباس   بخواهند. يجد  حاتی شورا ورود کرده و از شهردار رشت توض یو شأن نظارت گاهی حفظ جا  يشورا درخواست دارد تا برا
شهر رشت    يکه ورود   میقرار ده  ياثر  بیچه شده است، گفت: امروز ترت   جهینت  می دانی نم  تیکه درنها   شودی م  نهیهز  يدرختکار  يبرا  یمبالغ هنگفت   يدرختکار

  د ی ما چرا با  رد،یدر آنجا صورت بگ  يشود و درختکار  نهیساله هز   5  ای  4درختان    يمبالغ برا  نیشود و ا  يسازشده و آماده   يگذارجاده تهران جدول  ریاز مس
با اشاره به    ،شهر رشت  يشورا  کی ونقل و ترافحمل   ونیسیکم  سیرئ   .میآماده کن  ریمس  نیشهر را در ا  يورود   نیما ا  م؟یشهر فومن را بخور   يحسرت ورود

پروانه و    افتی روال و زمان در يبرا  یبرنامه مدون  چیهستند. ه هاي رشت، گفت: مردم امروز گرفتار کاغذباز يها و مناطق شهردارسازمان   تی وضع  یختگ یبرهم ر
سال کارش طول    3که آشنا نداشته باشد    یو کس  دهدیماهه کارش را انجام مباشد سه   تهکه آشنا داش  یوجود ندارد. کس   يشهردار   يهااز سازمان   يمجوز  ای
  ح ی داشت، تصر   میماده صد نخواه  ونیسیبه نام کم  يز یچ  کی نزد  ندهیدر آ   نکهیبا اشاره به اایشان     توسط شهردار رشت اصلاح شود.  دیروند با  نی. اکشدیم

لازم انجام نشود به مشکل بر   يزیرو برنامه  ینیبشیموضوع پ  نیا  ياست، اگر برا  یتخلفات ساختمان  نیرشت از هم  ياز درآمد شهردار   ياکرد: بخش عمده
   خورد.  میخواه 

 نطق پ�ش از دستور ناطق سوم :  
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  ران ی ها است و کشور اجوامع و ملت  یدر تمام  ییبرنا  ریمهم و ز  ياشورا گفت: فرهنگ مقوله   یو ورزش   یاجتماع  ،یفرهنگ  ونی سیکم  سیرئ  ،  ی نی نادر حس  
انقلاب    يشورا   يبرا  يبود، گفت: مقام معظم رهبر  یانقلاب فرهنگ  کی انقلاب ما    نکهیا  انیبا ب  ینیحس   .باشدیم  نهیزم  نیدر ا  یما با سابقه طولان  یاسلام
  ، يز یرشورا برنامه   یفرهنگ ونی سیمختلف کشور ابلاغ کردند، کار کم يهابه بخش  ياژه یو يهات ی کردند که مأمور میرا ترس يدی نگاه و ظرافت جد کی  یفرهنگ

قطعاً نظارت و    فتدی شهر رشت بدر   یو ورزش یاجتماع  ،یدر حوزه فرهنگ   یاست و اگر قرار است اتفاق  يشهر  تیر یمد  یاب یارز   ونظارت    ت،ی هدا  ،يگذار است یس
مربوطه   يهاو از شهردار محترم و سازمان  می را دنبال کن  ریمس نیا  میکرد  ی : ما تا به امروز سعندادامه داد  ایشان  باشد. ونیسیکم  نیدر هم  دی آن با يزیربرنامه 
موضوعات مختلف از جمله کارگروه    يکارگروه برا  22  ونیسیکم  يبرگزار شده و برا  ونیس یجلسه کم  12راستا    نیحرکت کنند. در ا  ریمس  نیدر ا  میخواست

شده است که جلسات آن    میو ترس  فی و... تعر  ثارگرانیا  يها برنامه  ،یو مذهب  یمل  يهابرنامه   ،یادب  يهابرنامه   ،يهنر  يها برنامه   روهکارگ   ،یاجتماع  يهات یفعال
  ي ها شورا اظهار کرد: ما در دوره   یفرهنگ  ون یسیکم  سیرئ   خصوص انجام شود.  نیلازم در ا  يگذارل یبود که ر  نی. هدف اشودیبرگزار م  یصورت هفتگ به

  ز ی ن  يبعد   يهادوره   يبرا   ریمس  فی و تعر  يبر راه  يبرا  ياسناد  دیآغاز گردد، با   گری دوره د  کی و اگر قرار است دوره شورا تمام شود و    میبود  نیگذشته فاقد ا
کوچک خان    رزایم  تیبزرگداشت شخص   يبرا  یمثال کارگروه   يگفت: برا  یفرهنگ  ونیسیدر کم  ژهیو  يهاکارگروه   لی با اشاره به تشک  ینیحس   انجام شود.

ا  نیکصدمی در    یجنگل شهادت  پ  یفرهنگ  يها ت یفعال   یسامانده  ير یگیپ  شان،یسالگرد  سامانده  ادهی در  د   یراه،  فرهنگ   ینیمراکز  و    یسامانده  ،یو  کتاب 
اقدامات ما در سه ماه فعال  یانخوکتاب  بوده است.  یفرهنگ  ونیسی کم  تیاز جمله  ب  يشورا  عضو   شورا  اماکن    نکهیا  انیشهر رشت با  از نظر  امروز شهر ما 
در شهر رشت    یو ورزش   یمراکز، فعالان فرهنگ  یندارد، گفت: با سامانده  یکه دارد، حال خوب  یو خوب  یطولان  نهیشیپ  رغمیعل  یفرهنگ   يهات یو فعال  یفرهنگ

  ، ی فرهنگ  ونیسیمحترم کم  استی محترم شورا، ر  استیز را  و  میده  شیشهرمان را افزا  یش و ورز  یسرانه فرهنگ  دیموضوع را به وجود آورد. ما با  نیا  توانیم
با   میشود که بتوان  دهید   یدر بودجه و کار فرهنگ  ياژه ینگاه و  کی   میخواهیم  1401وبودجه و شهردار محترم در بودجه سال  برنامه   ونیسیمحترم کم  استیر
گفت:    کنند،ی م   یدر شهر رشت زندگ  لانیاستان گ   تی سوم جمع  کی  نکهیا  انیبا ب  ایشان   .میمختلف شهر رشت باش  يازها ین  يپاسخگو   زیناچ  اریمبالغ بس  نیا
اندکب در حال انجام است و   یفرهنگ   ونیسیکم  يکه از سو  یاکنون با تلاشرا برطرف کرد. هم  ازهاین  نیا  توانی که در نظر گرفته شده است، نم  یا بودجه 

در شهر رشت    يحقوق شهروند  تیو رعا  یفرهنگ عموم  يمرتبط در حال انجام است، در جهت ارتقا   يها شهر و دستگاه  یفرهنگ عموم  يکه با شورا  ییافزاهم
  ل ی شهر رشت تعط   یکه اداره فرهنگ و ارشاد اسلام  ستین  بندهیشهر رشت ز   يبرا   نکهیا   انیشورا با ب  یفرهنگ   ونیسیکم  سیرئ   .میتلاش وافر را داشته باش

  ون یس یشود تا در کنار کم  ایو اح  ینیموضوع بازآفر   نیاند، ا کرده   لی شهرستان رشت را تعط  یفرهنگ و ارشاد اسلاماداره    یلیبه چه دل  میدانیشود، گفت: نم
شورا و شهردار محترم   يو موزه معاصر در شهر رشت، گفت: از اعضا یموزه مردم ياندازراه  تیبا اشاره به اهم ایشان  .می بپرداز  یبه امور فرهنگ میتوانب یفرهنگ

 نیماست، ما در هم  يهادرخواست   گریشهدا در سطح شهر رشت از د  ریتصاو   ياصلاح و بازساز   نیهمچن  ند،ینما  يریگیموضوع را پ  نیا  میکنیدرخواست م
از    زیرشت ن   يشهردار  يهای و نظارت بر روابط عموم  يشهردار  یاجتماع  یفرهنگ  يهاو نظارت بر سازمان   میرساند   بی به تصو   امهم ر  حهیچند لا   ونیسیکم
کرد و ادامه    یکردند قدردان   قیکمک کردند و ارائه طر  یفرهنگ  ونی سیکه در کم  ینخبگان  یاز تمام  انیدر پا   ینیحس   بوده است.  ونیس یکم  نیاقدامات ا   گرید

 تا با نظرات خود به شهر رشت کمک کنند.  میکنیدانش آموزان و... دعوت م  ان،یدانشجو   ،یاجتماع   نیاز همه فعال  میاهل نظر هست  زیگفتند که ما ن  یداد: برخ 
زده است، گفت: اجازه    بیرشت منعقد شده به شهر آس  يکه تاکنون توسط شهردار  ياکثر قراردادها   نکهیا  انیبا ب  ،عضو شورا  ،سی هر  ينور  يمهد در ادامه  

  ي گذاره ی که سازمان سرما  ییها: متأسفانه تمام پروژه ندادامه داد  ایشان   کنند.  یقراردادها را بررس  نیشورا ا  يو اعضا  دی ایشهر ب  يقراردادها به شورا   یتمام  دی ده
عدد کتاب    5طرف    میاکه کاملاً ملموس و مشخص است. ما کافه کتاب در پارك ملت را انداخته   یراداتیاست. ا  رادینقص و ا  يقراردادش را منعقد کرده دارا 

ما کج    ریکرد: تا به امروز مس   دیشهر رشت تأک  يشورا  عضو   م؟یرا ادامه ده  ریمس  نیا  میخواهی راه انداخته است! تا کجا م  شاپی خودش کاف   يگذاشته و برا
  ه یما پول در شهر ته  يبرا  دیاست که با   يگذار ه ی سازمان سرما   نیشود ا  لیماده صد تعط   ونیسیکم  م،یتا به شهر سود برسان  میده  ریی را تغ  ریمس  نیا  دیبوده و با

 . میاور یربد   گرانید   اری در اخت  یسادگ  ن یبه هم  دی را نبا  يکند. املاك شهردار 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح؛ 
در دبیرخانه    1400/ 8/ 25مورخ    1912ثبت شده به شماره      1400/ 8/ 24مورخ    1400ـ  151784ش ر  ـ  رشت به شماره    ـ لایحه شهرداري1

 اعلام وصول شد. "نامگذاري معابر "شورا در خصوص  

 دستورات جلسه : 
نظر  دستور جلسه  ردیف 

 کمیسیون 
 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

1 

به شماره ش ر ـ   به شماره    1400/ 24/8مورخ    1400ـ    151596نامه شهرداري رشت    1910ثبت شده 
مبنی    25/8/1400مورخ   شورا  دبیرخانه  سه  در  روز  رشت  محترم  شهردار  مأموریت  مجوز  صدور  بر 

به مدت یک روز به تهران به منظور پیگیري برخی از امور در مأموریت اداري    8/1400/ 25شنبه مورخ  
ه در غیاب آقاي علی بهارمست معاون محترم برنامه ریزي و توسعه سرمایه انسانی شهرداري رشت،  ک

 دار وظایف محوله خواهند شد.عهده

   



 

~ ۶۲ ~ 
 

 

 

 

 

مورخ    متن مصـوبه شـورا: روز سه شنبه  محترم رشت  مأموریت شهردار  به   1400/ 8/ 25با  توجه  با  تهران،  به  روز  مدت یک  به 
 محترم شورا به اتفاق آرا، موافقت گردید. تن از اعضاي  10حضور 

 امضاء دلایل مخالفت مخالف موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  4
   ☐ ☒ رضا عاشـري  5
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس  10
11 - ☐ ☐   

  - 10 جمـــع 
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    تصمیم گیري در خصوص تفویض اختیار مرخصی و مأموریت شهردار به رئیس شورا  2
همچنین در خصوص تفویض اختیار مرخصی و مأموریت شهردار به رییس محترم شورا در جلسه مطرح و پس      متن مصـوبه شـورا:

و  مجوز مرخصی  لزوم صدور  و  گیرد  بار صورت می  هفته یک  اینکه جلسات شورا در  به  توجه  با  رأي  اخذ  و  نظر  تبادل  و  بحث  از 
تن از اعضاي محترم شورا  به اتفاق آرا، مقرر شد؛    10وجه به حضور  مأموریت شهردار گاهاً به صورت ضروري اجتناب ناپذیر است، با ت 

 و مأموریت هاي داخل کشور شهردار به رییس شورا تفویض گردد. مرخصی 

 امضاء دلایل مخالفت مخالف موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ شفیعیسید شمس  3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  4
   ☐ ☒ رضا عاشـري  5
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي  7
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس  10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه
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3 

به شماره    لایحه شهرداري ـ  رشت  ر ف  مورخ    1398-219ش 
شماره    1398/ 2/ 10 به  شده  در    1398/ 2/ 10مورخ    252ثبت 

پیوست   به    ي شهردار   1395بودجه سال    غ یتفردبیرخانه شورا 
هزینه جاري و هزینه عمرانی    ، شامل بخش هاي درآمد    ، رشت

م عنایت  با  و  تصویب  و  بررسی  مالی    25اده  جهت  نامه  آئین 
وظایف    شهرداریها: بودجه شهرداریها باید بر اساس برنامه ها و

طرز  و  و فعالیتهاي مختلف و هزینه هر یک از آنها تنظیم گردد
تنظیم برنامه و بودجه و تفریغ بودجه و نحوه تفکیک وظایف و  
فعالیتها و انطباق بودجه با برنامه و همچنین طرز برآورد درآمد  
و هزینه به موجب دستورالعملی خواهد بود که به وسیله وزارت  

 اهد شد. کشور تصویب و ابلاغ خو

در کمیسیون  برنامه و بودجه و حقوقی شورا مطرح 
تفریـغ بودجـه سـال   و پس از بحث و تبـادل نظـر  

شهرداري رشت (پیوستی) بـه اتفـاق آرا بـه   1395
صورت مشروط مورد تصـویب قـرار گرفـت و مقـرر 

 شد؛
ـ تصویب تفریغ بودجه سال مذکور رافع مسـئولیت 

ابطه با تخلفـات ذیحسابان برابر قانون و مقررات در ر
ــود و  ــردد نخواهــد ب ــی گ ــه مطــرح م احتمــالی ک
مسئولیت موارد و اشکالات احتمالی و گزارش شـده 
ــت شــهرداري ــده ذیحســابان وق ــر عه ــغ ب  در تفری

 می باشد.
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  پرداخت 1395بودجه سال  غ یدر خصوص تفر ح یشورا به توض  یبرنامه، بودجه و حقوق  ونیسیکم سیعنوان رئ به یعیشمس شف دیس    خلاصه مفید مذاکرات :
مال  و بودجه سند  برا  کی   ی اظهار داشت:  و    کی است که    يشهردار  يساله  آن درآمدها  در    ک یطرف  آن مصارف  است.  نظرطرف  داد:    ایشان   گرفته شده  ادامه 
  300بودجه،  ارد یلیم 600از مجموع  1394باشد. در سال   ادی ز  اریتفاوت بس دی است، اما نبا ینیعدد تخم ک یو   ابد ی یتحقق نم ي صورت صددرصدبودجه به گاه چیه
صورت گرفته است که    یتومان تخلفات  اردیلیم  300  نی است، اما در هم  یاما اشتباه در کارشناس  ست،یانحراف بودجه تخلف ن   شود،یتومان بودجه محقق م  اردیلیم

  ت ی بودجه و نبود شفاف  غ یتفر  ي عدم اجرا  لی به دل  نکهیشهر رشت با اشاره به ا   يشورا  ی برنامه، بودجه و حقوق  ون یسیکم  سی رئ    موضوع است.  نی ا  يبحث ما بر رو
 ي هادرصد آن محقق نشد. صورت  50از    ش یتومان بودجه در نظر گرفته شد که ب   اردیلیم  800  زین   1395افتاده است، گفت: سال    یاتفاق  نیچن  زیدر سال بعد ن 

بودجه   تیرشت جهت شفاف  يدر شهردار  ریاخ  انیسال  یبا اشاره به اقدامات انجام نشده ط  یعیشف  شمس   .ستیشورا شفاف ن   يها براسال  نی در ا  يدارشهر  یمال
 يتخلفات ادار ئتیاست و آن را به ه یخود باق ي داده در جااما تخلفات رخ  م،ییمصوب مشروط نما ا یبودجه گذشته مصوب   غ یتفر میتوان یم تاً یگفت: ما نها  انه،یسال

 ارد یلیم  9تومان بوده است، اما عملکرد    ونیلیم  600و    ارد یلیم  5کل پاداش مصوب در بودجه    95در سال    نکهیشهر رشت با اشاره به ا   ي شورا  عضو    .مییارسال نما 
 زیشهر رشت ن   ي شورا  سیرئ   ا یواثق کارگرن   ن یادامه محمدحس  در   از سقف اعتبارات مشخص تجاوز شود.  د یتخلف آشکار بوده و نبا   نی تومان است، ا  ونیلیم  700و  

به دست    ي شهردار  يبرا  يشتریشود و درآمد ب   يشتریب   زهیانگ  جادیا   يآنکه در شهردار  ياست و برا  يشهردار  يشنهادیاظهار داشت: شورا مصوب کننده بودجه پ
با بودجه پ  نهیمردم و شهر هز  يتا برا  دی ایب  تخلف است و   کیبودجه را ببندد    ییای. حال اگر شهردار بخواهد خلاف واقع و روکندیم  قتمواف  يشنهادیشود غالباً 

با  يشهردار  رانیمد نما   دی و شهردار  اقدام  آن  اشاره  ایکارگرن    .ندیدر خصوص  با  رئیس شورا،  بررس،  را    ي بودجه شهردار  غیتفر  یبه  بودجه هر ساله  رشت گفت: 
 ي شنهاد یپ ي گذارد و اگر شورا در مواجهه با بودجه ها یم ش نمای   به  خود را ي ها ي کند و در ارائه بودجه شهردار در واقع توانمند یشهردار مطرح و شورا مصوب م

 . زدیبپره يپرداز ای ها بودجه را به شورا اعلام کند و از رو تیبر اساس واقع  زیشهردار ن   دوارمیاعتماد ندارند و ام تخبشانکه به شهردار مت  ند یگو یمخالفت کند م
رأي   6تن از اعضاي محترم شورا، با    10با توجه به حضور      ،شهرداري رشت (پیوستی)  1395تفریغ بودجه سال    متن مصـوبه شـورا:

 به صورت مشروط مورد تصویب قرار گرفت و مقرر شد؛ رأي مخالف،  4موافق و 
ـ تصویب تفریغ بودجه سال مذکور رافع مسئولیت ذیحسابان برابر قانون و مقررات در رابطه با تخلفات احتمالی که مطرح می گردد  

 مسئولیت موارد و اشکالات احتمالی و گزارش شده در تفریغ بر عهده ذیحسابان وقت شهرداري می باشد. نخواهد بود و  
 امضاء دلایل مخالفت مخالف موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 

   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☒ ☐ عاشـري رضا  5
   ☒ ☐ مسعود عباس نژاد  6
   ☒ ☐ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
   ☒ ☐     مهدي نوري هریس  10
11 - ☐ ☐   

  4 6   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه



 

~ ۶۴ ~ 
 

 

 

 

4 
شماره   هاي  مؤسسه    1400/ 8/ 13مورخ    10312و    1400/ 8/ 13مورخ    10310نامه 

به   شده  ثبت  رسمی)   گزارشگر(حسابداران  بیلان  مدیریت  خدمات  و  حسابرسی 
در دبیرخانه شورا در خصوص گزارش    1400/ 8/ 15مورخ    1748و    1747شماره هاي  

 شهرداري رشت (پیوستی)  1395و  1394حسابرسی سال مالی 

در کمیسیون برنامـه وبودجـه و 
حقوقی شـورا مطـرح و گـزارش 

ــالهاي  ــی سـ و  1394حسابرسـ
ــورد  1395 شــهرداري رشــت م

 تایید قرار گرفت.

13 
23 
8 

1400 

هاي    سالعملکرد مالی    حسابرسی  در خصوص    حی شورا به توض  ی برنامه، بودجه و حقوق  ون یسیکم  س یعنوان رئ به  یعیشمس شف  د یس  خلاصه مفید مذاکرات :
  نظرطرف آن مصارف در    کی طرف آن درآمدها و    ک ی است که    يشهردار  يساله برا  ک ی  ی اظهار داشت: بودجه سند مال  و   پرداختشهرداري رشت    1395  و    1394

از    1394باشد. در سال    ادیز   اری تفاوت بس  دیاست، اما نبا   ینیعدد تخم  کی و    ابد ییتحقق نم  يصورت صددرصدبودجه به  گاهچیادامه داد: ه  ایشان   گرفته شده است.
تومان    ارد یلیم  300  ن یاست، اما در هم  یاما اشتباه در کارشناس  ست، یانحراف بودجه تخلف ن   شود، یتومان بودجه محقق م  اردیلیم  300بودجه،    ارد یلیم  600مجموع  

در خصوص    یحاتیبه ارائه توض  زین   ي شهردار  ندهینما   یو چراغ  یحسابرس  ندهیادامه شفقت نما   در   موضوع است.  نیا   يصورت گرفته است که بحث ما بر رو  یتخلفات
اظهار داشت: حسابرسی  در خصوص    ز یشهر رشت ن   يعباس نژاد عضو شورا  مسعود   شهرداري رشت پرداختند.  1395  و    1394هاي    سال  عملکرد مالی  حسابرسی  

ماده صد    ونیسیبه کم  یوابستگ  اردیلیم  400تومان بوده است، حدود    اردیلیم  600که بودجه    ی در زمان   م، یادرصد رسانده  2درصد به    40ماده صد را از    شودیگفته م
  ب ی فر   م یما خودمان را دار  ی عنی  ن ی ماده صد همچنان وجود داشت. ا  ون یسیبه کم  ی تومان وابستگ  اردیلیم  400همان عدد    افت ی  شی بودجه افزا  یوجود داشته و وقت

با    ياشدن است، پروژه  رتریرشت هرروز در حال فق  يگفت شهردار  دی شهر رشت، ادامه داد: با  يشورا  عضو   .میدهیم تومان قابل انجام    اردیلیم  10که در گذشته 
  یاظهار داشت: در ارتباط با تخلفات رانندگان   نیز شهر رشت    ي عضو شورا  یرمضان   يهاد   آن وجود ندارد.  يامکان اجرا  زیتومان ن   داریلیم  90-80شدن بود امروز با  

برا   ن یا   افتی شهر رشت وجود نداشته است، راهکار در  يبرا  ی وصول  چیه بودجه قابل  ي موارد  ست؟ یشهر رشت چ  يبودجه  شهر رشت وجود    يبرا  افت ی در   تیکه در 
  ای   خواند یبا هم م  ي وخرج شهرداردخل  ا یشهر رشت اظهار داشت: آ  يعضو شورا  گری د  ز ین   ی تاج شهرستان   رضایعل   بسته شود.  یتا بودجه واقع  میندارد را مشخص کن

ما از    يهانهیکه هز  امدهیرس  جهینت  نیاز سه ماه حضور در شورا به ا   يآمار  چیاست، اما بنده بدون ه  شتریما از درآمد ما ب   نهیهز   دییگو ی! شما بر اساس آمار مر؟یخ
  دهی رس  ي بهتر  ط یبودجه شهر رشت به شرا   شان یرشت است، گفت: بعد از حضور ا  يشهردار   ه ی سرما  ی چراغ  يآقا  نکهیا  ان یبا ب   ی عیشف  شمس    است!  شتر یب   دمان درآم

  راردر نظر گرفته شده مورد بحث ق  رمعقولیغ  هانهیکه هز  يو فقط موارد  میچندان ورود کن  میتوان یرشت نم  ي شده توسط شهرداربودجه ارائه  ات یاست. ما به جزئ 
تومان، پانصد    ون یلیحسابرس مهم است، اما اگر دو م  يشکل سند برا  کند، یم  ی: حسابرس ضوابط بودجه سال و فاکتور آن سال را بررسندادامه داد   ایشان   .ردیگیم

 شود.  یبررس ی توسط بازرس دی هزار تومان بوده است با

شهرداري رشت(پیوستی) توسط موسسه   1395و    1394هاي انجام شده سال هاي  درخصوص گزارش حسابرسی  متن مصـوبه شـورا:
رأي مخالف، مقرر شد؛    1رأي موافق و   9تن از اعضاي محترم شورا با  10حضور حسابرسی و خدمات مدیریت بیلان گزارشگر، با توجه به  

 نتیجه حسابرسی جهت بررسی و هرگونه اقدام قانونی به وزارت کشور ارسال گردد. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ رضا عاشـري 5
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي    7
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☒ ☐     مهدي نوري هریس 10
11 - ☐ ☐   

  1 9   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا



 

~ ۶۵ ~ 
 

 

 با ذکر صلوات پایان یافت. 19جلسه رأس ساعت   اعلام نمودند. 3/9/1400چهارشنبه مورخ  سپس رئیس محترم شورا جلسه بعدي شورا را روز 

 نظر کمیسیون  دستور جلسه ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

5 

به شماره    لایحه شهرداري   ـ  رشت  ر ف  به    1400/ 7/ 17مورخ    1400-4706ش  ثبت شده 
نامه سرمایه  در دبیرخانه شورا در خصوص    1400/ 7/ 20مورخ    1455شماره   اصلاحیه شیوه 

-گذاري و مشارکت شهرداري (پیوستی) جهت بررسی و تصویب و با عنایت به کارشناسی 
پروژه اجراي  فرآیند  تسریع  و  بررسی  ضرورت  و  اهمیت  جهت  به  و  شده  انجام  هاي  هاي 

به   قانونی  فرآیندهاي  از طی  پس  مربوطه  هاي  فراخوان  برگزاري  سپس  و  گذاري  سرمایه 
نهمین    منظور جذب  با توجه به تصویب در چهل و  انجام شده  سرمایه گذاران و اصلاحات 
شوراي    1400/ 06/ 31هیئت مدیره و بیست و پنجمین جلسه مورخ    1400/ 03/ 8جلسه مورخ  

با توجه به ابلاغ پیش -سازمان سرمایه گذاري و مشارکت هاي مردمی شهرداري رشت و 
مشارکت  و  گذاري  امور سرمایه  نامه  سال    نویس شیوه  در  محترم کشور  وزارت  توسط  ها 

ابلاغ آن طی نامه    1391 این شیوه نامه در شوراي محترم اسلامی شهر رشت و  و تصویب 
نامه    92/ 11/ 1/ش مورخ  92/ 0978شماره   بر شیوه  اشکالاتی که  به  توجه  با  و  به شهرداري 

زم رفتن  هدر  از  جلوگیري  جهت  به  رشت  شهرداري  بود،  وارد  کشور  وزرات  و  ابلاغی  ان 
هزینه فرصت که عاملی بسیار مهم در مباحث سرمایه گذاري است. ویرایش دوم شیوه نامه  
و   بررسی  از  پس  و  نمود  تدقیق  پیشین  نامه  شیوه  اصلاحیه  عنوان  به  همراه ضمایم  به  را 

شماره   طی  شهر  اسلامی  شوراي  در  مورخ  95/ 385تصویب  شهرداري    95/ 6/ 24/ش  به 
غ اساسنامه سازمان سرمایه گذاري و مشارکت هاي مردمی  ابلاغ شد. سپس در راستاي ابلا

شماره   مصوب  رشت  دهیاري  1395/ 12/ 9مورخ    61694شهرداري  و  ها  شهرداري  سازمان 
هاي کشور و تغییر ساختار از دفتر سرمایه گذاري و مشارکت هاي مردمی شهرداري رشت  

مذکور، اساسنامه  اساس  بر  سازمان  اختیارات  افزایش  آن  موجب  به  سرمایه    و  نامه  آیین 
در شوراي    96/ 10/ 25/ش مورخ  96/ 1884گذاري و مشارکت ها تدوین گردید و به شماره  

نامه سرمایه گذاري   اسلامی شهر رشت تصویب شد که در حال حاضر نیز به عنوان آیین 
مورخ    199049باشد و لیکن به موجب مکاتبات شماره  قابل استناد در شهرداري رشت می

شماره    وزارت   99/ 12/ 9 و  کشور  و    1400/ 1/ 23مورخ    2067محترم  ها  شهرداري  سازمان 
اصلاحیه شیوه ابلاغ  و  هاي کشور  هاي  دهیاري  و مشارکت شهرداري  گذاري  نامه سرمایه 

 کشور و لزوم طرح و تصویب در شوراي اسلامی شهر. 

ــه  در جلســـــ
ــترك  مشــــــ
هاي  کمیسیون 
برنامه و بودجـه 
ــوقی،  و حقــــ
عمران و توسعه 
شهري و حمـل 
ــل و  و نقــــــ
ــورا  ــک ش ترافی
مطرح و پس از 
بحــث و تبــادل 
نظــر بــا لایحــه 
پیشــــــنهادي 
شــهرداري بـــا 
ــلاحاتی  اصــــ
ــتی  پیوســــــ
 موافقت گردید.

12 
  
 

10 
 
 

10 

16 
8 

1400 

شـورا: مصـوبه  خصوص    متن  در  شهرداري  پیشنهادي  لایحه  شهرداري"با  مشارکت  و  گذاري  سرمایه  نامه  اصلاحاتی   "شیوه  با 
 تن از اعضاي محترم شورا، به اتفاق آرا موافقت گردید.  10توجه به حضور (پیوستی) با 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ رضا عاشـري  5
   ☐ ☒ عباس نژاد مسعود  6
   ☐ ☒ مجید عزیزي  7
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس  10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا



 

~ ۶۶ ~ 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 1400 آذر 

     17الی   جلسه   15جلسه 

 



 

~ ۶۷ ~ 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 »  1400  آذر ورا ـه شـگان جـاي پنـهمیسیون ـرد کـار عملکــآم« 
 

 تعداد نامھ ھای  کمیسیون
 صحن شورا طرح شده در  

 9 برنامھ و بودجھ و حقوقی

 - بھداشت ، محیط زیست و خدمات شھری

 2 توسعھ و عمران

 2 حمل و نقل و ترافیک 
 3 فرھنگی و اجتماعی 

 2 توسعھ پایدار 

 - تلفیق 
 

 

   فقره    246 هاي وارده:تعداد نامه 

  وبودجھ وبرنامھ
 حقوقی

 ،محیط زیست بھداشت
 و خدمات شھری

و  توسعھ  
 عمران

 حمل و نقل و
 ترافیک 

و فرھنگی 
 اجتماعی

 توسعھ
 متفرقھ  تلفیق  پایدار 

16 6 9 3 5 3 - 204 
 فقره    457 تعداد نامه هاي صادره: 

 

 

 جلسه   3  تعداد جلسات :

 مصوبه   18  تعداد مصوبات:



 

~ ۶۸ ~ 
 

  و بودجھ و برنامھ
 حقوقی      

 محیط زیست ،بھداشت
 خدمات شھری و

 وتوسعھ 
 عمران

 و  ترافیک

 ونقل حمل
 متفرقھ  تلفیق  و اجتماعی فرھنگی

9 - 2 - 3 - 4 
 

 
 
 
 

 حدفاصـل( کوچکی  شهید محور بازگشایی  پروژه اجراي عمومی   فراخوانرشت درخصوص برگزاري مجدد   ـ بررسی لایحه پیشنهادي شهرداري 
هاي در دست بررسی در شهرداري توسط شرکت مشاور بـه که پس از بحث و تبادل نظر مقرر گردید؛ پروژه  )معلم  2  فاز  به  گلسار  اصفهان  بلوار

 گیري به شورا اعلام گردد.دقت بررسی و اولویت بندي شده و جهت تصمیم

به  ك موزه دفاع مقدس)(پروژه احداث مرکز فرهنگی و پار60601007رشت درخصوص افزایش اعتبار ردیف   ـ بررسی لایحه پیشنهادي شهرداري
و اضـافه (بازگشایی و احداث فاز دوم مسیر بلوار امام علی به میـدان ولیعصـر)    40101002از ردیف اعتباري  با کسر  ریال  25/  000/000/000مبلغ

 . 60601007به ردیف اعتباري  نمودن

کمک مالی به باشگاه وارنـا شـهر  سی میلیون تومان)( ریال000/000/300رشت درخصوص پرداخت مبلغ   ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري
 ).مک به موسسات بخش خصوصی (ک150207از ردیف اعتباري  باران،

کمک مالی بـه باشـگاه فرهنگـی  سی میلیون تومان)ریال (000/000/300رشت درخصوص پرداخت مبلغ  ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري
 ).کمک به موسسات خصوصی (150207از محل ردیف ورزشی پاس گیلان، 

کمک مالی به باشگاه فرهنگی  (پانصد میلیون تومان)ریال 000/000/000/5رشت در خصوص پرداخت مبلغ   ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري
 .ات خصوصی)(کمک به موسس 150207از ردیف ورزشی سپیدرود رشت، 

در   1400-8-22رشت درخصوص نامگذاري معابر پیرو هفتاد و پنجمین نشست کمیسیون نامگذاري معابر مورخ    ـ موافقت با پیشنهاد شهرداري 
 ."3کوچه یاس"به نام  "2کوچه یاس "درخصوص نامگذاري  2بند پیشنهادي و با اصلاح بند  8

تفاوت کسور سنوات خدمت حق بیمه خانم کبري ما به البابت ریال    447/879/928  رشت درخصوص پرداخت مبلغ    ـ موافقت با لایحه شهرداري
 .مرادي به نام صندوق بازنشستگی کشور

(هزینه   120805(حق الوکاله و حق مشاوره) و ردیف    120801   هايرشت درخصوص افزایش اعتبار ردیف  ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري
شهرداري  ضرورت اعمال هزینهو  ردیف هاي مذکور کمبود اعتبار ا عنایت به ب   و  هاي جاريدادرسی و کارشناسی) در بخش هزینه هاي قضایی،

و اضافه نمودن بـه هاي قضایی، جرایم و عوارض دادگاهها) (آراء محکومیت 170207ریال از ردیف اعتباري   000/000/000/10رشت و با کسر مبلغ  
 .ریال 000/000/000/5مبلغ به  120801و  120805یک از ردیف هاي  هر

(پروژه احداث مرکـز فرهنگـی و پـارك مـوزه دفـاع   60601007رشت درخصوص افزایش اعتبار ردیف    ـ موافقت با لایحه پیشنهادي شهرداري
(بازگشایی و احداث فاز دوم مسیر بلوار امام علی به   40101002از ردیف اعتباري  و با کسر مبلغ مذکور  ریال  15/  000/000/000تا سقف مبلغمقدس)
 .60601007به ردیف اعتباري  و اضافه نمودنلیعصر) میدان و

 هاي وابسته شهرداري) به صورت مشروط و مقرر شد؛شهرداري رشت (تلفیق با سازمان 1396تصویب تفریغ بودجه سال

و تصویب تفریغ بودجه سال مذکور رافع مسئولیت ذیحسابان برابر قانون و مقررات در رابطه با تخلفات احتمالی که مطرح می گردد نخواهد بود   
 مسئولیت موارد و اشکالات احتمالی و گزارش شده در تفریغ بر عهده ذیحسابان وقت شهرداري می باشد.

 ت به صورت مشروط و مقرر شد؛شهرداري رش 1397تصویب تفریغ بودجه سال 

و تصویب تفریغ بودجه سال مذکور رافع مسئولیت ذیحسابان برابر قانون و مقررات در رابطه با تخلفات احتمالی که مطرح می گردد نخواهد بود   
 مسئولیت موارد و اشکالات احتمالی و گزارش شده در تفریغ بر عهده ذیحسابان وقت شهرداري می باشد.

 1400 آذر اهم مصوبات شورا در 



 

~ ۶۹ ~ 
 

شهرداري رشت توسط حسابرس منتخب شورا مؤسسه حسابرسی و خدمات مدیریت بیلان  1397و  1396ارش حسابرسی سال مالی ـ بررسی گز
 گزارشگر(حسابداران رسمی) که مقرر شد؛ نتیجه حسابرسی جهت بررسی و هرگونه اقدام قانونی به وزارت کشور ارسال گردد.

 برگزار گردد. 15ورا که مقرر شد؛ جلسات شورا به مدت دو ماه رأس ساعت ـ تصمیم گیري در خصوص ساعت برگزاري جلسات صحن ش

و   ـ دیدار و گفتگو با مجید دوهندو رییس محترم ستاد بازسازي عتبات عالیات استان گیلان و تجلیل از فرمانده پایگاه مقاومت بسیج شهرداري
 بسیجیان فعال آن حوزه.

 شورا با موضوعاتی به شرح؛ ـ بررسی اعتراضیه هاي فرمانداري به مصوبات 
 *مأموریت شهردار رشت/ *تفویض اختیار ماموریت و مرخصی شهردار به رئیس شورا  / * اصلاحیه شیوه نامه سرمایه گذاري و مشارکت شهرداري  

 *   1400/ 03/09مورخ :        15جلسه شماره :   *
  در محل ساختمان شوراي   15:30(عادي) شوراي اسـلامی شهر رشت، رأس ساعت    ، پانزدهمین جلسه2/9/1400/ش مورخ  2019/1400براساس دعوتنامه شماره    

  برگزار گردید.  بخش قرآن مجید شهر رشت به ریاست جناب آقاي محمد حسین واثق کارگرنیا، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیاسلامی  

 دستورات جلسه : 
  پروژه   اجراي   عمومی    فراخوان درخصوص برگزاري     1400/ 7/ 27مورخ    1400-5352ش ر ف ـ  رشت به شماره    ـ بررسی لایحه شهرداري 

 . )معلم 2 فاز به  گلسار اصفهان  بلوار  حدفاصل(   کوچکی شهید محور  بازگشایی
شهرداري لایحه  بررسی  شماره    ـ  به  ـ  شرشت  ردیف    1400/ 6/ 28مورخ    1400-4465رف  اعتبار  افزایش  (پروژه  60601007درخصوص 

(بازگشایی و احداث فاز   40101002از ردیف اعتباري با کسر ریال 25/  000/ 000/ 000به مبلغ احداث مرکز فرهنگی و پارك موزه دفاع مقدس)
 .  60601007به ردیف اعتباري   ه نمودنو اضافدوم مسیر بلوار امام علی به میدان ولیعصر) 

مقاومت بسیج   پایگاه  فرمانده  از  و تجلیل  استان گیلان  عالیات  بازسازي عتبات  رییس محترم ستاد  با مجید دوهندو  و گفتگو  ـ دیدار 
 شهرداري و بسیجیان فعال آن حوزه. 

 ـ ارائه ي توضیحات شهردار محترم رشت 

 شورا ، نطق ها و مذاکرات : *خلاصه مفید مطالب مطروحه توسط رئیس 

 نطق پیش از دستور منشی شورا: 
 . داشت  گرامی  را  شهدا  امام  و  شهدا  نام  و  شهید علیجان بی نیاز، یاد  نامهوصیت    از  بخشی  قرائت  با  در ابتداي جلسه، علیرضا تاج شهرستانی، منشی شــورا

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
واثق کارگرنیا با اشاره به دیدار اخیر اعضاي شورا و شهردار رشت با نمایندگان مردم رشت در مجلس    رئیس شوراي اسلامی شهر رشت  ،  محمد حسین 

ا، شهردار  شوراي اسلامی اظهار کرد: کارگروهی در راستاي رفع موانع شهر رشت با حضور سه نماینده مردم شریف رشت در مجلس شوراي اسلامی، اعضاي شور
هرداري رشت تشکیل شد و تمامی مباحث و موانع پیش روي اجراي پروژه هاي عمرانی شهرداري رشت احصا و به سمع و نظر نمایندگان  و مدیران مجموعه ش

بود در  موضوع زباله سراوان به عنوان مهم ترین دغدغه اعضاي شورا در دیدار با نمایندگان مجلس شوراي اسلامی  .مردم رشت در مجلس شوراي اسلامی رسید
ي  احداث زباله سوز در شهر رشت همزمان با سه شهر تهران، نوشهر و ساري مطرح شد اما در حال حاضر زباله سوز تهران و نوشهر به بهره بردار که موضوع حالی 

رئیس شوراي     .ار داردمین اعتبار اولیه قرأدر بخش ت ت همچنان  رسیده است و زباله سوز ساري نیز در سال جاري به بهره برداري می رسد ، اما زباله سوز رش
  1410سوز رشت در سال  : با روند پیشین زباله عنوان داشتاسلامی شهر رشت با انتقاد از اینکه زباله سوز رشت در مجموع یازده درصد پیشرفت فیزیکی دارد  

اعتبار وجود  تأمین    به بهره برداري می رسید، اما در شرایط فعلی برابر اعلام استاندار گیلان در بازدید از عملیات ساخت ابنیه زباله سوز که هیچ مشکلی در
محمد    .هد بهره برداري از زباله سوز سراوان باشیمندارد و با همراهی نمایندگان مردم رشت در مجلس شوراي اسلامی می توانیم طی دو یا سه سال آینده شا

موضوع ساخت و ساز در زمین هاي نسقی را از جمله مباحث مطرح شده درکارگروه رفع موانع توسعه شهر رشت اعلام کرد و افزود: از    حسین واثق کارگرنیا
یک بار براي همیشه مشکل    تان مشکل را در صحن علنی مطرح  نمایندگان مردم رشت در مجلس شوراي اسلامی و مجمع نمایندگان تقاضا کردیم که ای

با اشاره به مباحث مطرح شده پیرامون بررسی لایحه ي ماده صد قانون شهرداریها در مجلس شوراي  ایشان     .ساخت و ساز در زمین هاي نسقی برطرف شود
در مجلس شوراي اسلامی که در کارگروه رفع موانع توسعه رشت حضور دارند  اسلامی گفت: رفع مشکلات پیرامون این موضوع را نیز به نمایندگان مردم رشت 

ان شاا از پیش روي حوزه مدیریت شهري    ...اعلام کردیم و  نیز  از سرمایه گذاران بخش     .شود  برداشتهاین مشکل  زیادي  تعداد  آمادگی  اعلام  به  کارگرنیا 
و گفت: اخیرا شاهد اعلام تمایل سرمایه گذاران داخلی و خارجی به منظور مشارکت در    خصوصی با هدف مشارکت در پروژه هاي عمرانی رشت اشاره کرد
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ادوار گذشته نیز سرمایه گذارانی به منظور مشارکت    دربا توجه به اینکه  .پروژه هاي عمرانی رشت هستیم و این نوید دهنده روزهاي خوب براي شهر رشت است
باید بسترهاي لازم به منظور جلب مشارکت سرمایه گذاران در پروژه هاي عمرانی رشت مهیا شود تا    ،ی کرده بودنددر پروژه هاي عمرانی این شهر اعلام آمادگ 

با اشاره به هفته بزرگداشت بسیج افزود: به همین   در ادامه  کارگرنیا   .بتوانیم کاستی هاي موجود را برطرف و رشت را در مسیر توسعه هدایت کنیم  ...ان شاا
عوت از مجید دوهندو به عنوان پیر بسیجیان و تعدادي از بسیجیان فعال در شهرداري رشت قصد داریم تقدیر کوچکی از تلاش ها و خدمات  مناسبت با د

  رئیس ستاد بازسازي عتبات عالیات استان گیلان که به مناسبت هفته بسیج در صحن شوراي   ،سرهنگ دوهندودرادامه     .شایسته و صادقانه آنان انجام دهیم
خیره انقلاب  شهر رشت حاضر شده بود به مردم ولایت مدار و مؤمن و هشت هزار شهید استان گیلان سلام و درود فرستاد و اظهار داشت: شهداي این استان ذ 

یلان نقش بزرگی در  شهید مدافع حرم استان گیلان، افزود: مردم گ  23با اشاره به    ایشان   .براي پیشبرد اهداف نظام مقدس جمهوري اسلامی ایران هستند
بزرگوار این شهداي  روح  به  الهی  رضوان  و  خدا  درود  داشتند،  حرم  مدافع  شهداي  داشت:     .بحث  اظهار  بسیج  هفته  فرارسیدن  تبریک  با  دوهندو  سرهنگ 

االله علیه بسیار دوراندیش بودند و  امیدوارم ما بسیجی بمانیم و با این روحیه زندگی کنیم، زیرا روحیه بسیجی هر مشکلی را برطرف خواهد کرد. امام رحمه 
روحیه بسیجی    دانستند هرچقدر از عمر انقلاب بگذرد دشمنان انقلاب بیشتر خواهند شد. امام بزرگوار این شجره طیبه بسیج را به دنیا معرفی کردند. اینمی
عتبات عالیات استان گیلان با اشاره به شکست اخیر دزدان دریایی    رئیس ستاد بازسازي   .تنها در ایران کاربرد دارد، این روحیه در حال جهانگیر شدن استنه

جا کاربرد دارد. ما باید  جانبه است، بسیج یک نیرو و قدرت الهی مردمی است که در همه فارس، افزود: بسیج همه آمریکایی در برابر نیروي سپاه و بسیج در خلیج 
ر جا که نیاز بود بسیج در آنجا وارد شده است، در اجتماع، اقتصاد، فرهنگ و... ورود کرده و بدون ادعا و این روحیه را به نسل جدید و امروز منتقل کنیم. در ه

رسانی است. در ایام کرونا هر جا که نظام نیاز داشت این روحیه بسیجی وارد شد و تمام امکانات خود را براي مبارزه با جنگ نرم به  مواجب در حال خدمت 
دوهندو با بیان اینکه بسیج یک فرهنگ است، تأکید کرد: هرجایی که این فرهنگ حضور داشت نفعش براي مردم بود. بسیج براي مردم  سرهنگ   .میدان آورد

  رسانی به مردم است. در زمان جنگ همین بسیجیان از کمترین سنین تا بالاترین سنین از جان مایه گذاشتند، در ایام کرونا نیز به این شکل و براي خدمت
با بیان اینکه امروز در یک فضاي خطرناك دیجیتالی قرار داریم، گفت: امروز صحنه    ایشان  .ده است. این روحیه باید ترویج پیدا کند و به جوانان تزریق شودبو

ز و قلب است. بسیج با تمام  کننده نیست، بازدارنده است. امروز آنچه دشمنان در حال فعالیت روي آن هستند اثرگذاري روي مغنبرد زمین نیست، سلاح تعیین 
ایم، در همه حوادث گوناگونی که براي  ها را در حاج قاسم سلیمانی و مدافعان حرم دیده امکاناتش برابر دشمنان ایستاده تا مدافع مردم باشد. اوج این رشادت 

 38اشاره به وضعیت ستاد عتبات عالیات، اظهار داشت: بنده  رئیس ستاد بازسازي عتبات عالیات استان گیلان با  .ایمآمده است نقش بسیج را دیده کشور پیش 
سردار حاج قاسم سلیمانی عزیز که روحش با شهداي کربلا    1382سال در سپاه خدمت کردم اما دوران حضور بنده در ستاد عتبات چیز دیگري بود، سال  

امام و یک امامزاده یعنی    6برند. ایشان در آنجا مظلومیت ائمه ما یعنی  یف می محشور باشد، پس از فروپاشی رژیم بعث عراق و سرنگونی صدام، براي زیارت تشر
سرهنگ دوهندو با بیان اینکه ما در     .نددگردند و ستاد بازسازي عتبات عالیات را تشکیل دا ازآن به ایران باز میکنند و پسهاشم (ع) را مشاهده می قمر بنی

علیرغم شرایط سخت    1400میلیون تومان و در سال    350حدود    1399مع کننده نذورات مردم هستیم، در سال  این ستاد بودجه دولتی نداریم، گفت: ما ج
سپس از شهند مسئول پایگاه مقاومت بسیج     .اندمیلیون تومان مردم گیلان نذورات براي بازسازي عتبات عالیات تقدیم کرده   500میلیارد و    2اقتصادي مردم  

و خانم طالبی و سعید بشري از بسیجیان فعال شهرداري و همچنین سرهنگ دوهندو ، با اهداء لوح و هدیه تقدیر شد. در ادامه    شهرداري رشت، خانم مرادي
هاي عمومی مدیران در شهرداري رشت گفت:  عملکرد شهردار رشت پیرامون برگزاري آزمون شایستگی کارگرنیا، رئیس شوراي اسلامی شهر رشت، با اشاره به  

از نیروهاي شهرداري رشت به منظور قرار گرفتن در چرخه مدیریتی صحبت کرد و گویا بالغ بر    اخیراً پنجاه  شهردار رشت با بنده پیرامون ارزیابی تعدادي 
ا اشاره به اینکه  رئیس شوراي اسلامی شهر رشت ب   .میلیون تومان نیز براي این ارزیابی آزمونی توسط شهرداري به یک شرکت غیر بومی پرداخت شده است

به واسطه برخی از مشکلات، برخی از    برخی از افرادي که در این ارزیابی و تست هوش شهرداري رشت شرکت کرده اند مشکلات صلاحیتی دارند گفت: یقیناً
رداخت شده پیرامون این افراد خاص به  این افراد در صورت معرفی براي جایگاه هاي مدیریتی احراز صلاحیت نمی شوند و در واقع با این اقدام هزینه هاي پ

رئیس شوراي اسلامی شهر رشت با بیان اینکه شهردار رشت به بنده اعلام کرد که یک گروهی را به     .ور شرکت در این آزمون هدر رفت بیت المال استظمن
یامک و تماس تلفنی با بنده و دیگر اعضاي شورا اعلام کرد  منظور این ارزیابی مدیریتی از خارج استان دعوت کرده است تصریح کرد: شهردار رشت طی ارسال پ

سمی را براي این  تا چنانچه فردي را براي قرار گرفتن در این چرخه مدیریتی مورد نظر دارید به شهردار معرفی کنید که بنده و دیگر همکاران شورایی هیچ ا
حرفه اي مدیران اشاره کرد و گفت: بسیاري از افراد شاغل در این مورد اعتراضات خود را به  کارگرنیا به ارزیابی آزمون شایستگی هاي    . ارزیابی معرفی نکردیم

عرفی شده اند داراي  بنده و دیگر همکاران شورایی اعلام کردند و معتقدند نسبت به تعدادي از افرادي که توسط شهردار رشت براي قرار گرفتن در این ارزیابی م
کید به اینکه حتی تعدادي از افرادي که توسط شهردار رشت براي این ارزیابی انتخاب شده اند نیز با این أبا ت  ایشان   .ستندسوابق و تجارب کاري بالاتري ه 

ارزیاب این شرکت  بودند سوالاتی که توسط  افراد معتقد  از  بیان کرد: برخی  دارند  آزمون شایستگی مدیران مشکل  انجام شده در برگزاري  از شرکت  روند  ی 
رئیس شوراي اسلامی شهر رشت با اشاره به اینکه شهردار رشت بر    .شود بسیار ابتدایی و حتی توهین به شعور افراد شرکت کننده استپرسیده می  کنندگان

رشت باید  تصریح کرد: بر اساس قانون شهردار    ،اساس نظر شخصی چهل نفر را براي قرار گرفتن در این آزمون ارزیابی شایستگی مدیریتی انتخاب کرده است
شده افراد مورد نظر تحت ارزیابی قرار بگیرند که شهردار رشت به این    ئهاین موضوع را در شهرداري رشت به فراخوان می گذاشت تا بر اساس رزومه هاي ارا

رشت و استان گیلان موسسات  کارگرنیا با بیان اینکه شهردار رشت در انتخاب موسسه مجري، عجله کرده است افزود: در داخل شهر     .موضوع تمکین نکرد
در داخل شهر رشت و استان  را  به جاي پرداخت هزینه به یک شرکت غیر بومی، این مبلغ    یشدبسیار توانمندي به منظور ارزیابی مدیریتی فعالیت دارند و م
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اي موجب سرخوردگی دیگر افراد توانمند در مجموعه  با تاکید به اینکه نحوه اقدامات شهردار رشت پیرامون ارزیابی مدیران حرفه    ایشان   .کردگیلان هزینه  
 .بیان کرد: انتخاب ها باید بر اساس شایستگی و توانمندي ها باشد  ،شهرداري رشت شده است

 نطق پیش از دستور ناطق اول :  
دانند که بنده  با تبریک فرارسیدن هفته بسیج، اظهار داشت: همه می  ، رییس کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شوراي شهر رشت مسعود عباس نژاددر ادامه 

خواست ما این    .بودبراي حمایت از آقاي علوي از هیچ کوششی دریغ نکردم و پیمانی که با ایشان بستیم براي رخ دادن اتفاقاتی خوب براي شهر عزیزمان رشت  
ورد، بنده هیچ زمانی چه قبل و چه بعد  بخحمایت و همدلی مجموعه اعضاي شورا و شهردار رقم   که حسرت شهرهاي دیگر را نخوریم و این اتفاق در سایهبود  

نبوده  دنبال منافع شخصی  آقاي علوي درخواست شخصی نداشته و  انتخاب  ایشان می از  اما  ام، خود  این خصوص شهادت دهند،  در همین ایشان  توانند در 
شود و بدون اطلاع  کار پرسنل زحمتکش شهرداري کاسته می میزان اضافه   قبلینژاد ادامه داد: اینکه بدون اعلام    عباس   .اندروزهاي آغازین ما را نگران کرده 

هزار    500الی    400  ،دهیم که در این تورم شود، درست نیست. ما چه خدماتی ارائه می واقع ترمیم حقوق بوده است، کسر می   کار که دراعضاي شورا این اضافه 
اند، منابع انسانی  ریزي کرده کنیم؟ چرا زودتر اعلام نکردیم که چنین کسري حقوقی داریم؟ همه افراد براي زندگی خود برنامه پرسنل کسر می تومان از حقوق  

ر نیروهاي شهرداري  اگ .شودهاي شهرداري رشت دیده می ها و مناطق و لایه هایمان برساند، اما امروز نارضایتی در تمامی سازمان تواند ما را به تمام خواسته می
به  افتادگی درآمدي مواجه خواهد شد، متأسفانه امروز شاهد آن هستیم که جناب شهردار نخواهند همراهی درست داشته باشند، شهرداري با چند میلیارد عقب 

صورت کامل مانند قبل پرداخت  پرسنل را به رسد که حقوق  اصرار دارند و ما نمایندگان مردم شرمنده پرسنل هستیم که زورمان به آقاي شهردار نمی کار خود  
اي را براي  عضو شوراي شهر رشت با طرح این سؤال که اساساً شورا در چه جایگاه نظارتی قرار دارد که آقاي شهردار بدون مشورت شورا موسسه    .نماییم

.  ستا  ؟! اظهار داشت: این موضوع سبب تحلیل مدیران ما شده گیردآورد و از آنان تست هوش می هاي شهر ما هستند می گزینش مدیران شهرداري که سرمایه 
اند و با چند تست که از اینترنت در آمده از مدیران ما که در سال چند صد میلیارد تومان  اعضاي شورا اصلاً در جریان این موضوعات نبودند و چند نفر آمده 

مسعود عباس     .کنیم باید امروز پشت مدیرانمان نیز باشیمه از مدیرانمان حساب کشی می طور ک گیرند، ما همان کنند تست میدرآمدزایی براي شهرداري می
خواهد  هاي شهر ما هستند، گفت: نباید اجازه دهیم هرکسی از هر جا برسد با مدیران شهرداري به هر نحوي که می نژاد با بیان اینکه مدیران شهرداري سرمایه 
ها نیست که چنین کارهایی انجام شود. حداقل این  اند، امروز حق آناند و شهر را نجات داده کار بوده ر شرایط پاي صحبت کند. این مدیران هستند که در ه

خواهیم یک  گویند ما می شود اعضاي شورا به دنبال سهم خواهی هستند، گفت: می با بیان اینکه عنوان می   ایشان  .شدتست باید بین افراد بیشتري انجام می 
خدمت داشته است. ما اعضاي شورا به دنبال    از  اید که دو سال انفصالنجام دهیم، آقاي علوي شما امروز کسی را معاون خدمات شهر گذاشته عمل جراحی ا

انید پس ما  دل میپیشگیري هستیم، نه اینکه بمانیم اتفاقی رخ بدهد و درمانش کنیم، شورا از نظر آقاي شهردار چه جایگاهی دارد؟ اگر واقعاً خود را عقل ک 
دانیم که آیا رئیس سازمان سیما، منظر و فضاي سبز شهرداري رشت  ایم و نمیشود در این جلسه نشسته برویم خانه، دیگر این جلسات چیست؟ چطور می

نظارتی شورا در این    دانیم که شهردار معاونش را عوض کرده است، گفت: نقشعضو شوراي شهر رشت با بیان اینکه چطور ما نمی   عوض شده است یا خیر؟
اید،  زنم، یک ماه قبل مردم دیدند که چه دفاعی از شما انجام دادیم، متأسفانه ما را مأیوس کرده ها را می میان کجاست؟ بنده ناراحت هستم که این حرف 

 در جریان نیستیم، آیا ما باید پشت درهاي بسته بمانیم؟  شود و ما اصلاًگذار قرارداد منعقد می حساب نیاورید، با سرمایه توان در اینجا نشست و شما ما را به نمی
هاي ما  زنیم حقوق پرسنل، اما صحبت ایم با هم کار کنیم، گفت: امروز ما فریاد میعباس نژاد با بیان اینکه آمده    ست که از شما دفاع کردیم؟ماآیا این حق  

نه فاصله ایجاد شود، افکار عمومی از ما انتظار دارند، شما چنین رفتاري کردید که در کمتر از گومحلی از اعراب ندارد، کاري شده است که کمتر از یک ماه این 
 .قدر از شورا دور شوید. امیدواریم که آقاي علوي این رفتار را تغییر دهند تا هر یازده نفر در کنار شما باشیمیک ماه این 

 نطق پیش از دستور ناطق دوم :   
نامه برادر شهید خود، شهید  با تبریک فرارسیدن هفته بسیج، فرازي از وصیت   ، رییس کمیسیون عمران و توسعه شوراي شهر،  مهدي نوري هریسدر ادامه    

خورد مسئول هستیم، گفت: چند درصد اتفاقات خوب از  می با بیان اینکه ما در برابر تمام اتفاقاتی که در این شهر رقمایشان   .بابک نوري هریس را قرائت کرد
با مأمورین شهرداري درگیر شده بهشده است؟ چند روز است که فیلمی دست سمت ما هدایت  نوري     .انددست در حال چرخیدن است که سازندگان نسق 

داریم که از حقوق مردم  مش و آسایش مردم و زبان مردم هستیم و وظیفه هریس ادامه داد: بابک ما مدافع حرم بود، ما مدافع حقوق مردممان هستیم، مدافع آرا
شود. رضوانشهر، کوچصفهان، املش،  هاي نسقی انجام میوسازهاي شهر رشت در زمین درصد ساخت   65دفاع کنیم. طبق آماري که دو هفته قبل ارائه کردم،  

عضو شوراي شهر رشت با بیان     .هاي نسق پروانه صادر کنیمایم براي زمینا هنوز نتوانسته هاي نسق هستند، اما مشفت و... در حال صدور پروانه براي زمین
ها در شهرهاي دیگر الگوبرداري کنیم. از همین شفت آقاي  نامهتوانیم از همین شیوه نامه ما را صادر کرده است، گفت: آیا ما نمیاینکه دیوان عدالت اداري شیوه 

شود؟ آیا باید همچنان تماشاگر باشیم که مأمورین شهرداري کتک بخورند یا مردم ما کتک بخورند؟ بین چطور پروانه صادر می مان کنند ببینیمحسینی کمک 
با بیان اینکه بسیار خرسند بودم که آقاي علوي در جایگاه شهرداري رشت قرار دارد،    ایشان  فقط تماشاگر باشیم؟  شهرونداندرگیري بین مأمورین خودمان و  

کردم که شما در این مسیر قدم برداشتید و امیدوارم که  آقاي شهردار گفته بودند استراحت بماند بعد از شهادت، بنده بسیار خوشحال بودم، بنده فکر می  گفت:
سکونت دارند،  هاي نسق را برطرف کنید، یک سوم جمعیت استان گیلان در شهر رشت  کنم که مشکل زمیندر این مسیر قدم برداشته باشید و خواهش می 

نوري هریس با اشاره به مشکلات نیروهاي خدماتی شهرداري رشت،   .تر برطرف شودهاي بسیاري دارند و امیدوارم که این مشکل هرچه سریع مردم ما گرفتاري 
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آلات  ایم تا از ظرفیت ماشین ده ها را به بخش خصوصی سپرگفت: چند سال قبل نیروهاي شهرداري زیر نظر تعاونی شهرداري بودند و حالا ما تمام خدماتی 
انتقال  لیت  خدمت، نگهبان و... قابهاي مختلف از جمله بازرسان تاکسیرانی، پیش هاي خصوصی استفاده کنیم؛ اما بسیاري از نیروها در بخشخدماتی این شرکت 

شهر هستیم، خواهش بنده این  توانیم بگوییم کلان ، نمی عضو شوراي شهر رشت تأکید کرد: آقا علوي ما بزرگ شهریم   .به شرکت تعاونی شهرداري رشت است 
خواهید مسیر  توانند با این مبالغ زندگی خود را بچرخانند. اگر می است که یک آماري گرفته شود تا مبلغ حقوق در شهرهاي مشابه بررسی شود. پرسنل نمی 

با اشاره به مدل مدنظر سید امیرحسین علوي شهردار    نوري هریس   .اهش دهیدهایشان را ک شهدا را ادامه دهید نگرانی کارمندان شهرداري در خصوص حقوق 
تفکر خلاق، هدف  نظارت، گفت:  و  عنوان مدل شایستگی  با  انتخاب رشت  نیست.  در عمل چنین چیزي  اما  و...  پاسخگویی  انجام گرایی،  امروز  که  شده  هایی 

  سید امیرحسین علوي پس از آن آقاي        .ها اصلاح شودانتخاب   تر اینها و تخصص با هم یکسان نیستند، خواهش بنده این است که هرچه سریع جایگاه 
هایی را با  شهردار رشت، با حضور در صحن علنی شوراي اسلامی شهر رشت ضمن تبریک فرارسیدن هفته بسیج با بیان اینکه هر نوع تغییري همیشه مقاومت 

نامه صدور پروانه براي اراضی نسقی کار کرد اما متأسفانه به هر دلیلی  ل روي شیوه خودش به همراه دارد و این امر طبیعی است، تصریح کرد: شورا حدود دو سا
علوي اتخاذ یک راهکار براي  آقاي     این مصوبه شورا در دیوان عدالت اداري با وجود دفاعی که ریاست شورا در جلسه هیئت عمومی دیوان انجام داد، رد شد.

هاي زیادي از طریق  ها را مورد تأکید قرار داد و تصریح کرد: در این مورد پیگیري نحوه صدور پروانه براي آن   حل مشکل تعیین تکلیف اراضی و املاك نسقی و
وي با     یم.هاي نظارتی داشتم تا اجازه بدهند که شهرداري این کار را با یک مدلی انجام دهد که البته تا به امروز به نتیجه درست و دلخواهی نرسیددستگاه 

ها  ي شورا جهت برطرف شدن این مشکل، اذعان کرد: اراضی و املاك نسقی و نحوه تعیین تکلیف و صدور پروانه براي آنر تفاده از کمک و همیااشاره به اس
شمگیر  شهردار رشت در ادامه از رشد چ   و باید راهکاري براي عبور از مشکل پیدا کنیم.  استبه معضلات امنیتی و اجتماعی  شدن  رفته در حال تبدیل  رفته 

هایی را هم در شهرداري داریم که شاهد  ها درآمدشان منفی بوده اما ما بخشتأمین منابع مالی شهرداري خبر داد و اظهار داشت: درست است که برخی حوزه 
میلیارد تومان اعلام کرد و    70  تا  60سید امیرحسین علوي هزینه جاري و ماهیانه شهرداري را چیزي حدود     گیریم.رشد بودند و این موضوع را به فال نیک می

شود،  که این اعداد از حساب مردم هزینه می یابد. درحالی میلیارد تومان فقط به بخش پرداخت حقوق و دستمزد اختصاص می   50بر  گفت: از این میزان بالغ 
با تأکید بر اینکه افرادي در شهرداري    وي  ردم داشته است.اي براي مشود، چیست و چه فایده بنابراین باید بپرسیم خروجی این مبالغی که هر ماه پرداخت می 

هم موجود  اند، اظهار داشت: این موارد و موارد مشابه مصداق بارز تخلف است و مستندات مالی آن کار نکرده حقوق دریافت کرده ساعت اضافه   200بابت بالاي  
شهردار رشت پرداخت عادلانه را هدف مهمی     کنیم.ز طریق قانون با متخلفان برخورد می باشد که در این مورد اعلام کردیم که اول به شکل تذکر و بعد امی

کار این افراد قاعده  که لیست اضافه که شهرداري در پی آن است، اعلام کرد و گفت: در حال حاضر چندین مدل نیروي شرکتی در شهرداري داریم درحالی 
علوي وجود مقاومت در پاسخگویی در بدنه یک مجموعه و سازمان را     ها محاسبه شده است، ندارد.کاري ه مشخصی از این حیث که واقعاً چگونه ساعات اضاف

ویژه در حوزه  زا عنوان کرد و بیان داشت: براي اداره این سازمان به دنبال دست کردن در جیب مردم نیستم و معتقدم بایستی در اقدامات و کارهایمان به آسیب 
وي ارزیابی وضع موجود عملکرد مدیران توسط کانون ارزیابی مستقل براي سنجش توانایی علمی و فنی آنان را اقدام دیگر     رعایت کنیم.  ها عدالت راپرداختی 

  آن دخالت   شهرداري اعلام کرد و اظهار داشت: ما در شهرداري رشت به دنبال آنیم که انتصاب نیروها بر اساس شایستگی رقم بخورد و توصیه و سفارش در 
هاي استان  شهردار رشت با بیان اینکه اقدام اخیر شهرداري در سنجش عملکرد مدیران رده اول در صف و ستاد بازتاب خوبی در برخی دستگاه    نداشته باشد.

هم از  شت و استعلامات آن اند، افزود: شرکتی که این ارزیابی را براي شهرداري انجام داده است، رزومه مشخصی داداشته و آنان هم به اجراي آن ترغیب شده 
بود. شده  انجام  کشور  استخدامی  امور  ارزیابی   سازمان  چنین  در  که  نخواهد  مدیري  اگر  اینکه  به  اشاره  با  و  علوي  روي صلاحیت  باید  کند،  شرکت  هایی 

عنوان شهردار رشت  رانگیز بود و من هم بهب اش شک کرد، ادامه داد: نتایج حاصل از این سنجش عملکرد بسیار جالب و در برخی موارد تعجب شایستگی کاري 
ماهه اخیر شهرداري کارهاي  وي خاطرنشان کرد: در همین یک    در مورد هیچ فردي توصیه و سفارش نداشتم و کلاً کار به شکل علمی و عادلانه برگزار شد.

ریزي شهرداري براي  شهردار رشت از برنامه   سازمان تبدیل شده بود.  ها به چالشبزرگی را انجام داده و قراردادهایی را منعقد و مشکلاتی را حل کرده که سال 
آلات آسفالت خبر داد و اظهار داشت: متأسفانه وضعیت منابع و درآمدها به شکلی است که باید با شناخت از وضع موجود تصمیم  خرید یک ست کامل ماشین 

اي از آنچه به شوراي شهر  نشین را اولویت شهرداري خواند و اضافه کرد: حتی ذره ت حاشیه علوي توجه ویژه به ساکنان محلا   بگیریم و پرداختی داشته باشیم.
کنم تا کار درست را  ام را میو مردم این شهر تعهد دادم، عدول نخواهم کرد و همچنین اجازه هیچ تخلفی را تا جایی که مطلع باشم، نخواهم داد و تمام سعی

ها و موضوعات در شهرداري رشت بسیار زیاد است، اما همواره  و گرفتاري  اد اعضاي شورا عنوان کرد: با اینکه مشغله کاري وي ضمن تشکر از اعتم   انجام دهم.
هاي  تر وارد موضوعات و چالش صدر به همدیگر فرصت بدهیم و هر چه سریع پاسخگوي اعضاي شوراي شهر هستم از طرفی از شوراي محترم تقاضا دارم با سعه 

گر نحوه تعاملات شهردار و گذاران از بیرون نظاره یم زیرا قول دادیم با همراهی و همکاري هم به مردم خدمت کنیم.علوي با بیان اینکه سرمایه مهم شهر شو
تر شود زیرا در این  پذیریم اما از شوراي شهر تقاضا دارم که زمان بدهند تا برخی مسائل شفاف اعضاي شورا هستند، خاطرنشان کرد: اشکالات و اشتباهات را می 

نادر حسینی نیز در این جلسه با اشاره به اینکه اعضاي شورا از شهردار به آقاي     توانیم نقاط ضعف را رفع و نقاط قوت را تقویت نماییمصورت است که می 
ها به نحوي این موضوع مطرح شد که  از رسانه   منظور پاسخگویی پیرامون طرح ارزیابی شایستگی مدیران دعوت به عمل آوردند، اظهار کرد: متاسفانه در برخی

نادر حسینی با بیان اینکه هر طرحی پیش از اجرا باید توسط شهردار به شورا اعلام شود، افزود: یقینا در    گویا اعضاي شورا به دنبال سهم خواهی هستند.  
   شورا رسانده شود اما این گونه عمل نشد.  اجراي طرح آزمون شایستگی مدیران نیز انتظار داشتیم این موضوع به اطلاع اعضاي  



 

~ ۷۳ ~ 
 

ر  یکی دیگر از اعضاي شوراي اسلامی شهر رشت نیز در این جلسه با اشاره به اینکه تمایل داریم در فضایی دوستانه به فعالیت بپردازیم اظها   هادي رمضانی 
 دانیم.ورا می کرد: شوراي ششم رشت براي کار و خدمت صادقانه آمده است و شهردار را یار دوازدهم ش

 اعلام وصول طرح ها و لوایح؛ 
به شماره    ـ لایحه شهرداري1 ر   رشت  به شماره    1400/ 8/ 29مورخ    1400ـ  6318ـ  ف  ش  در دبیرخانه    1400/ 9/ 2مورخ    2016ثبت شده 

در خصوص   اعتباري  "شورا  هاي  ردیف  ردیف    120801افزایش  و  مشاوره)  و حق  الوکاله  قضایی،   120805(حق  هاي  و    (هزینه  دادرسی 
ي ضمن موافقت با یک فوریت آن به اتفاق آرا مقرر  با قید یک فوریت در جلسه مطرح و پس از بحث وتبادل نظر واخذ رأ   "کارشناسی)

 شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع گردد. 

 ستورات جلسه : د

 

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

1 

به شماره    لایحه شهرداري ـ  رشت  ف  ر    27/7/1400مورخ    1400-5352ش 
شماره   به  شده  شورا    28/7/1400مورخ    1583ثبت  دبیرخانه  بر  در  مبنی 

مجدداً    اینکه  دارد  نظر  در  رشت  برگزاري   شهرداري  به     فراخواننسبت 
  اصفهان   بلوار  حدفاصل(  کوچکی   شهید  محور  بازگشایی   پروژه  اجراي  عمومی 
  مستند  "مالی   تامین  و   تملک   ساخت،  طراحی،") به روش  معلم   2  فاز   به   گلسار

  20/9/1399/ش مورخ  1167/99در اجراي مصوبه شماره  و    پیوستی   اسناد   به
و مصوبه بیست و پنجمین جلسه شوراي سازمان  شوراي اسلامی شهر رشت  

  عرض  و  کیلومتر 2/1  تقریبی  طول  به  و با توجه به اینکه مسیر گذاريسرمایه 
  ماه   36  و  تنفس  ماه  3  ،ساخت   ماه  21  مدت   طی   که  است  متر  35  و  30  مقطع

بازپرداخت اصل    و   پذیرفت  خواهد  انجام  گذار  سرمایه  مالی   تامین  بازپرداخت 
و سود اجراي پروژه از محل وصول عوارض و درآمدهاي آتی حوزه نفوذ پروژه  

گردد می  اجراي مسیر مستهلک  از  بعد  و  که حین  باشد  به    می  عنایت  با  و 
میانگین    اینکه از  تر  پایین  اشغال شبکه معابر در شهر رشت  متوسط سطح 

شهري بافت  فشردگی  کنار  در  موضوع  این  و  است  تراکم    کشوري  و  رشت 
نقلیه   وسیله  از  استفاده  فرهنگ  و  سو  یک  از  مرکزي  بخش  در  آن  بالاي 
شخصی در شهر رشت از سوي دیگر، ترافیک شهري در بسیاري از ساعات  
شبانه روز را سبب شده است. از این رو بازگشایی مسیرهاي شهري، علاوه بر  

تواند  شهري؛ می تاثیرات مثبت بر توسعه منطقه و افزایش درآمدهاي پایدار  
 وآمد شهروندان گرددتا حدود زیادي سبب کاهش ترافیک و سهولت در رفت 

 اقدام نماید. 

کمیسیون   مشترك  جلسه  در 
هاي برنامه و بودجه و حقوقی ،  
عمران و  توسعه شهري و حمل  
و   مطرح  شورا  ترافیک  و  نقل  و 
مقرر   نظر  تبادل  و  بحث  از  پس 

پروژه تا  دست  گردید  در  هاي 
د توسط  بررسی  شهرداري  ر 

شرکت مشاور به دقت بررسی و  
شورا   به  و  شده  بندي  اولویت 

 گیري اعلام گردد.جهت تصمیم

در کمیسیون توسعه پایدار شورا  
بررسی   و  بحث  از  و پس  مطرح 
اولویت   در  را  مذکور  پروژه 
تشخیص نداد و بررسی آن را به  

نمود موکول  دیگري  و    زمان 
در   بررسی  پروژه هاي در دست 

مشاور  شهردا شرکت  توسط  ري 
آن   اولویت  و  بررسی  دقت  به 

 . مشخص شود
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2/9/1400 

  شهید   محور   بازگشایی  پروژه  اجراي  عمومی   فراخوانلایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص برگزاري  مجدد  متن مصـوبه شـورا:
گردید؛  در  )  معلم  2  فاز  به  گلسار  اصفهان   بلوار  حدفاصل(  کوچکی مقرر  آرا  اتفاق  به  نظر  تبادل  و  بحث  از  پس  و  مطرح  جلسه 

گیري به شورا  هاي در دست بررسی در شهرداري توسط شرکت مشاور به دقت بررسی و اولویت بندي شده و جهت تصمیم پروژه 
 اعلام گردد. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ شهرستانی علیرضا تاج  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6



 

~ ۷۴ ~ 
 

              

 

   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

2 

شهرداري شماره    لایحه  به  ـ  شرشت  مورخ   1400-4465رف 
شماره    1400/ 6/ 28 به  شده  در    1400/ 7/ 28مورخ    1584ثبت 

شورا   اینکه  دبیرخانه  بر  دارد مبنی  نظر  در  به  شهرداري  نسبت  ؛ 
اعتبار   و   60601007ردیف     افزایش  فرهنگی  مرکز  احداث  (پروژه 

با کسر مبلغ   ریال 25/   000/ 000/ 000  به مبلغ    پارك موزه دفاع مقدس)
از   اعتباري  مذکور  دوم    40101002ردیف  فاز  احداث  و  (بازگشایی 

ولیعصر)   میدان  به  علی  امام  بلوار  نمودن مسیر  اضافه  ردیف  به    و 
ب ،  60601007 شماره  قرارداد  به  عنایت  مورخ   2063/ 66/ با 

لیات احداث دیوار موزه دفاع مقدس عم  پروژه  موضوع  1399/ 8/ 29
انجام رسالت فرهنگی و اجتماعی شهرداري در راستاي    وشهر رشت  

دفاع  ارزشهاي  نشر  و  آثار  حفظ  بنیاد  با  همکاري  و  تعامل  و  رشت 
امنیت تردد   مقدس استان گیلان،  نمودن و تامین  به منظور محصور 

زمین محل احداث موزه فرهنگی دفاع مقدس استان گیلان و کمک  
ار این مجموعه فرهنگی  نتیجه رساندن  براي و تسریع در به  زشمند 

میزان  استان،  به  اعتبار  افزایش  به  (دو   25/ 000/ 000/ 000نیاز  ریال 
 ، اقدام نماید. میلیارد و پانصد میلیون تومان) می باشد

و   بودجه  و  برنامه  کمیسیون  در 
از   پس  و  مطرح  شورا  حقوقی 
لایحه   با  و  نظر   تبادل  و  بحث 

جایی  پیشنهادي شهرداري با جابه
مبلغ   تا   حداکثر  ردیف 

موافقت   000/000/000/15   ریال 
 گردید. 

در کمیسیون فرهنگی و اجتماعی  
شورا مطرح و با لایحه پیشنهادي  
مبلغ   به  شهرداري  

موافقت   000/000/000/15   ریال 
 گردید. 
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25/8/1400 

(پروژه احداث مرکز فرهنگی و پارك   60601007ردیف  در خصوص افزایش اعتبارشهرداري لایحه پیشنهادي   متن مصـوبه شـورا:
ماندن لایحه  در جلسه مطرح و پس از بحث وتبادل نظر و اخذ رأي بنا به پیشنهاد رییس شورا مبنی بر مسکوت   موزه دفاع مقدس)

 بماند. ته مسکوت  مدت دو هفمذکور به مدت دو هفته به جهت بررسی بیشتر به اتفاق آرا مقرر شد؛لایحه مورد نظر حداکثر به 

 امضاء دلایل مخالفت مخالف موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  4
   ☐ ☒ هادي رمضانی 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  10
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس  11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا



 

~ ۷۵ ~ 
 

 
 

      

 با ذکر صلوات پایان یافت.   19جلسه رأس ساعت  
 
 

 *   1400/ 17/09مورخ :        16جلسه شماره :   *
 در محـل سـاختمان شـوراي  15:30(عادي) شوراي اسـلامی شهر رشت، رأس سـاعت    ، شانزدهمین جلسه16/9/1400/ش مورخ  2216/1400براساس دعوتنامه شماره    

  قرآن مجید برگزار گردید.  بخش شهر رشت به ریاست جناب آقاي محمد حسین واثق کارگرنیا، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیاسلامی  

 دستورات جلسه : 
شهرداري  لایحه  بررسی  شماره    ـ  به  ر  رشت  مبلغ    1400/ 9/ 3مورخ    1400 ـ6461  ـف  ش  پرداخت  ( 300/ 000/ 000درخصوص  سی ریال 

 ). مک به موسسات بخش خصوصی(ک150207از ردیف اعتباري   کمک مالی به باشگاه وارنا شهر باران، میلیون تومان)
شهرداريـ   لایحه  شماره    بررسی  به  ر   رشت  مبلغ    1400/ 9/ 3مورخ    1400ـ6462   ـف  ش  پرداخت  (300/ 000/ 000درخصوص  سی  ریال 

 ). کمک به موسسات خصوصی(150207از محل ردیف  کمک مالی به باشگاه فرهنگی ورزشی پاس گیلان،   میلیون تومان)
(پانصد  ریال  5/ 000/ 000/ 000در خصوص پرداخت مبلغ    1400/ 9/ 3مورخ    1400ـ6459  ـف     رشت به شماره ش ر  ـ بررسی لایحه شهرداري

 . (کمک به موسسات خصوصی) 150207از ردیف کمک مالی به باشگاه فرهنگی ورزشی سپیدرود رشت،  میلیون تومان)
شهرداري  نامه  بررسی  ـ    ـ  ر  شماره ش  به  ه  1400/ 8/ 24مورخ    1400  -151784رشت  پیرو  معابر  نامگذاري  پنجمین  درخصوص  و  فتاد 

 . 1400-8-22نشست کمیسیون نامگذاري معابر مورخ  
ریال    928/ 879/ 447   درخصوص پرداخت مبلغ    1400/ 7/ 28مورخ    1400-5339ش ر ف ـ  رشت به شماره    ـ بررسی لایحه شهرداري 

 . ما به التفاوت کسور سنوات خدمت حق بیمه خانم کبري مرادي به نام صندوق بازنشستگی کشوربابت  

 شماره   نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    جلسه فوق العاده شورا برگزاري  3
العاده شورا به منظور بررسی لوایح  نظر و اخذ رأي، به اتفاق آرا مقرر شد؛ جلسه فوقهمچنین پس از بحث و تبادل  متن مصـوبه شـورا:

ـ    6318ش ر ف ـ    ،  28/6/1400مورخ    1400ـ    4465ش ر ف ـ    ،  28/7/1400مورخ    1400ـ    5339شهرداري به شماره هاي؛ ش ر ف ـ  
 برگزار گردد.  15رأس ساعت  9/1400/ 10روز چهارشنبه مورخ 19/4/1400مورخ  1400ـ  2713ش ر ف ـ  و  8/1400/ 29مورخ   1400

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  10
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس  11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا



 

~ ۷۶ ~ 
 

(حق    120801   هايدرخصوص افزایش اعتبار ردیف  1400/ 8/ 29مورخ    1400ـ  6318ـ  ف  ش ر   رشت به شماره    ررسی لایحه شهرداريـ ب
و ردیف   و کارشناسی) در بخش هزینه  (هزینه هاي قضایی،   120805الوکاله و حق مشاوره)  به      و   هاي جاريدادرسی  کمبود   با عنایت 

مبلغ    اعمال هزینه  ضرورت و    ردیف هاي مذکور  اعتبار با کسر  و  اعتباري    10/ 000/ 000/ 000شهرداري رشت  ردیف  از  (آراء    170207ریال 
 .ریال 5/ 000/ 000/ 000مبلغ به   120801و  120805یک از ردیف هاي  و اضافه نمودن به هرهاي قضایی، جرایم و عوارض دادگاهها) محکومیت

بررسی لایحه شهرداري به شماره    ـ  ـ  شرشت  ردیف    1400/ 6/ 28مورخ    1400-4465رف  اعتبار  افزایش  (پروژه    60601007درخصوص 
مقدس) دفاع  موزه  پارك  و  فرهنگی  مرکز  مبلغ  احداث  مذکور    ریال  25/   000/ 000/ 000به  مبلغ  کسر  با  اعتباري  و  ردیف    40101002از 

 .60601007به ردیف اعتباري   و اضافه نمودنن ولیعصر) (بازگشایی و احداث فاز دوم مسیر بلوار امام علی به میدا 
به شماره    بررسی نامه فرمانداري محترم شهرستان رشت  به بندهاي    1400/ 9/ 14مورخ    8029/ 1400/ 1/ 10293ـ  و    2،  1پیرامون اعتراض 

دار رشت، تفویض اختیار  با موضوعاتی به شرح(مأموریت شهر  1400/ 8/ 26مصوبات چهاردهمین جلسه شوراي اسلامی شهر رشت مورخ  5
 ماموریت و مرخصی شهردار به رئیس شورا و اصلاحیه شیوه نامه سرمایه گذاري و مشارکت شهرداري) . 

 *خلاصه مفید مطالب مطروحه توسط رئیس شورا ، نطق ها و مذاکرات : 
 نطق پیش از دستور منشی شورا: 

 . داشت  گرامی  را  شهدا  امام  و  شهدا  نام  و  شهید مجید بابائی، یاد  نامهوصیت    از  بخشی  قرائت  با  در ابتداي جلسه، علیرضا تاج شهرستانی، منشی شــورا

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
هاي  فرمانده آموزش تخصص   ،با مخاطب قرار دادن امیر دریا دار دوم مهدي شعبانزاده  ، رییس شوراي اسلامی شهر رشتسپس محمد حسین واثق کارگرنیا   

باق در  دریایی  ترافیک  براي کاهش حجم  و  است  دریایی مرتبط  نیروي  با مجموعه  نحوي  به  از حوزه مدیریت شهري  کرد: بخشی  (ع) رشت تصریح  رالعلوم 
رئیس شوراي اسلامی شهر رشت با اشاره به انتقال مرکز    .توانیم گام هاي موثري برداریممحدوده خیابان پاسداران شهر رشت با همراهی نیروي دریایی می 

دریایی به خارج از محیط شهري بیان کرد: فضاي فعلی مرکز آموزش و درمانی نیروي دریایی فضاي خوبی براي انتفاع بیشتر مردم    آموزشی و درمانی نیروي
شهروندان رشت استفاده    ه خدماتی بهئور اراظاست و اگر فرمانده نیروي دریایی موافقت کند با انتقال این مرکز آموزشی به خارج از شهر از این مکان به من

ادامه   .کنیم تخصص  در  آموزش  فرمانده  به حضور  اشاره  با  دریایی  کارگرنیا  نیروي  روز  با  مصادف  آذر  هفتم  کرد:  اظهار  رشت  (ع)  العلوم  باقر  دریایی  هاي 
 .خاکی دفاع می کنند  پاسداشت تلاشهاي این فرزندان ایران اسلامی است که همچون دیگر نیروهاي مسلح با صلابت از مرزهاي آبی و

اهات ایران و ایرانی و به اقدام غرور آفرین نیروي دریایی در برخورد با ناو متجاوز دریایی آمریکا اشاره کرد و گفت: این اقدام نیروي دریایی مایه غرور و مب  ایشان
هاي  فرمانده آموزش تخصص، هامیر دریادار دوم مهدي شعبانزاد سپس   شد.اطمینان خاطر از بابت حفظ امنیت همیشگی ملت توسط نیروهاي پرُصلابت مسلح 

منتخبین مردم فهیم دریایی باقرالعلوم (ع) رشت با حضور در جلسه علنی شورا با قدر دانی از دعوت شورا به مناسبت هفته نیروي دریایی اظهار کرد: از اقدام  
افزود: قدرت هاي مستکبر دنیا در شرق و   ، ا بیان کردمبا بیان اینکه در خطبه هاي پیش از نمازجمعه مطالبی ر  ایشان  . رشت در شوراي ششم تشکر می کنم

روز    67د اما  غرب در دوران هشت سال جنگ تحمیلی بر علیه ایران اسلامی هجمه هاي فراوانی تحمیل کردند و تصور واهی اشغال ایران را در سر می پرواندن
ق توسط نیروي شجاع دریایی و هوایی ایران اسلامی متلاشی شد و ناوچه پیکان  پس از شروع جنگ تحمیلی در دریا اتفاقی افتاد که تمامی نیروي دریایی عرا

از     .در آن عملیات یک حماسه بزرگ آفرید ایران یکی دیگر  شعبانزاده با اشاره به اینکه رفع مزاحمت هاي دریایی توسط نیروي دریایی جمهوري اسلامی 
تحمیلی نیز با برنامه هاي راهبردي به تربیت و آموزش نیروهاي متعهد و متناسب با تهدیدات اقدام  اقدامات بود بیان کرد: نیروي دریایی پس از اتمام جنگ  

فرمانده آموزش تخصص هاي دریایی باقرالعلوم (ع) رشت به ساخت تجهیزات نیروهاي دریایی     . کرد و امروزه نیروي دریایی یک نیروي تجهیزات محور است 
 .اشاره کرد و گفت: در این حوزه به خودکفایی رسیده ایم و جزو معدود کشورهایی هستیم که این صنعت را در اختیار دارندکشور توسط فرزندان ایران اسلامی  

بیان کرد: مت  اجراي ماموریت ها در سطح دریا  به  با اشاره  با آن مواجه هستیم و أمهدي شعبانزاده  از مباحثی است که  سفانه پدیده شوم دزد دریایی یکی 
نظور  نیروي دریایی مقتدرانه امنیت کشتی ها را به وسیله شناورها و گشتی هاي خودي انجام می دهد و در حال حاضر هفتاد و نهمین ناوگروه به م  خوشبختانه

ش می کنیم افزود:  با بیان اینکه در کنار تمامی وظایفی که داریم به سهم خودمان براي رفع مشکلات مردم نیز تلا ایشان  .تامین امنیت در آب ها حضور دارد
و در کنار این    به منظور کاهش حجم مشکلات مردم و مقابله با ویروس کرونا نسبت به تهیه و توزیع تعدادي بسته معیشتی به افراد نیازمند اقدام کرده ایم

 .ده ایماقدام ساختمان باشگاه ملوان را نیز به منظور اجراي واکسیناسیون در اختیار اجرا کنندگان این طرح قرار دا
دریایی است و   شعبانزاده به وضعیت ساختمان نیروي دریایی اشاره کرد و گفت : بحث ساختمان نیروي دریایی در خیابان پاسداران از جمله دغدغه هاي نیروي

ده، ناخدا شعبانی و ناخدا دوم دلدار  سپس از امیر دریا دار دوم ستاد شعبانزاده، حجت الاسلام و المسلمین حسن زا    .رفع این مشکل در دستور کار قرار دارد
به نوزدهم آذر مصادف با میلاد حضرت زینب (س) و روز پرستار اشاره کرد و گفت:    رییس شوراي اسلامی رشت   نیک با اهداء لوح سپاس و هدیه تقدیر شد.  

که  ویروس کرونا با تمامی مشکلات و مصائبی    رغم اینکه. علی  این روز را خدمت تمامی پرستاران عزیز و پرُ تلاش شهر رشت تبریک و تهنیت عرض می کنم
 . موجب شد تا بیش از پیش به نقش مهم و خدمات صادقانه قشر بی ادعا و خدوم پرستار پی ببریم اما  براي مردم به همراه داشت،  
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ایران اسلامی در تمام روزهاي کرونایی  یاد و خاطره تمامی شهداي گرانقدر بالاخص شهداي سلامت را گرامی داشت و بیان کرد: پرستا  کارگرنیا ران خدوم 
با اشاره به    ایشان    .دعاشقانه در کنار بالین بیماران به منظور ارائه خدمات حضور داشته و دارند و در این راه تعدادي از آنان به فیض عظیم شهادت نائل آمدن

دانشجویان ایران اسلامی بالاخص دانشجویان دیار سردار  ان شاء االله قابل انکاري دارند  شانزدهم آذر روز دانشجو افزود: دانشجویان در تحولات جامعه نقش غیر
با    رییس شوراي اسلامی رشت   .ها شوندبزرگ میرزا کوچک جنگلی، با تلاش و کوشش در مسیر کسب علم، موجب خودکفایی ایران اسلامی در تمامی بخش

نظارت صحیح در روند اجراي پروژه هاي عمرانی افزود: بنده معتقدم شوراي اسلامی شهر رشت، هر زمان که  انتقاد از برخی از اقدامات شهرداري رشت و عدم  
به عدم انتفاع مردم    کارگرنیا   .کم کاري و اشتباهی را در اجراي پروژه ها و یا عدم نظارت شهرداري رشت مشاهده کند باید تذکرات لازم را به شهرداري بدهد

عابر پیاده مکانیزه در این شهر اشاره کرد و گفت: با احداث این پل ها که با هدف حفط امنیت و سلامت شهروندان در رشت انجام شد    رشت از ایجاد پل هاي
 .انتفاع مردم هدف اصلی احداث این پل ها در سطح شهر بود  در واقع  .انتظار می رفت خطرات ناشی از تصادفات کاهش پیدا کند

رشت با بیان اینکه متاسفانه فقط پیمانکار از احداث این پل ها منتفع شده است تصریح کرد: اغلب آسانسورهاي پل هاي عابر پیاده  رئیس شوراي اسلامی شهر 
تذکر دادیم آذر سال جاري به صورت مکتوب  نامه در نهم  باره به شهردار رشت طی یک  این  بابت رفع مشکلات در  اما   مکانیزه در رشت خراب هستند و 

کارگرنیا با بیان اینکه تذکر اعضاي شورا به مزاج برخی خوشایند نیست افزود: روز گذشته شاهد آتش سوزي در    . عملا اقدام موثري مشاهده نشد   متاسفانه
و هیچ نظارتی   اتاقک یکی از آسانسورهاي پل هاي عابر پیاده مکانیزه در رشت بودیم که بر اساس گزارشات اعلام شده به محل تجمع معتادین تبدیل شده بود

با ابراز تاسف از اینکه شهرداري رشت در برخی از پل هاي عابر پیاده مکانیزه در رشت    ایشان   .از سوي پیمانکار و شهرداري رشت در این باره وجود نداشت
این پروژه مرتبط می کرد که متاسفانه این  ضمانت اجرایی نگرفته است بیان کرد: شهرداري رشت باید انجام قرارداد تبلیغات بر روي پل ها را به اجراي کامل  

به صورت مکتوب بابت رفع مشکلات پل هاي عابر   1400رئیس شوراي اسلامی شهر رشت با اشاره به اینکه در نهم آذر     .مهم نیز در نظر گرفته نشده است
فرصت دارد این مشکل را برطرف کند و  1400دي ماه  9تاریخ  شهردار رشت به مدت یک ماه تا ه ام، خاطرنشان کرد:پیاده مکانیزه به شهردار رشت تذکر داد

 .برخورد می شود  ایشاندر غیر این صورت بر اساس قانون با  

 نطق پیش از دستور ناطق اول :  
اظهار کرد: تحقق آن  با اشاره به اینکه در دوران انتخابات وعده هایی براي حل مشکلات شهر مطرح کردیم    حسن کریمی کرنق، عضو شوراي اسلامی شهر رشت

کوچه و    وعده ها را جز وظایف و برنامه هایم می دانم و این شعارها شامل حل مشکلات پسماند رشت، حل مشکل رودخانه هاي رشت، بهبود وضعیت آسفالت
د: هم اکنون وظیفه داریم تا پیش از اتمام  با بیان اینکه مردم رشت به منتخبینشان در شوراي ششم اعتماد کرده اند افزو  ایشان   خیابان هاي شهر و غیره بود.

  هایی  مولفه نیازمند شهر توسعه براي اینکه به تاکید با رشت شهر اسلامی شوراي  عضو    دوران فعالیت شوراي ششم براي رفع این مشکلات وارد عمل شویم .
  املاك   این  در  که  شهروندانی  و  دارد  وجود  رشت   برخوردار  کم  محلات  در  نسقی  هاي   خانه  از  بسیاري:  کرد  بیان  هستیم  اقتصادي  و  جغرافیایی  توسعه  نظیر

  شیوه   به  کرنق  کریمی  حسن     فقدان امتیازاتی از جمله آب و برق رنج می برند و حتی زمستان هاي سرد را بدون داشتن گاز سپري می کنند.  از  دارند  سکونت
زم است  لا  و  نشد  پذیرفته  اداري  عدالت  دیوان  در  نامه  شیوه  این  متاسفانه:  گفت  و  کرد  اشاره  نسقی  هاي  زمین  مشکل  رفع   براي  شورا  سوي  از  شده  تهیه  نامه

  پرسنل :  افزود  کند  جلب  را  پرسنل  رضایت  باید  اهدافش  پیشبرد  براي  اداراي  دستگاه  یک  اینکه  بیان  با  ایشان    راهکار جدیدي براي حل این مشکل ارائه شود.
گیزه شان براي  ان  کاهش  موجب  شهرداري  پرسنل  مزایاي  و  حقوق  کاهش  و  کند  می  ایفا  مهمی  نقش  شهرداري  مطالبات  وصول  و  درآمد  در  رشت  شهرداري

 انجام کار بهتر می شود.

 نطق پیش از دستور ناطق دوم :  
ما بین   CNG قراردادي پیرامون واگذاري تعدادي 1390با اشاره به اینکه در سال ، رییس کمیسیون بودجه و حقوقی شوراي اسلامی شهر رشت شمس شفیعی

بر اساس ماده  گرفت.  را در آن سال در اختیار   CNG جایگاه   6یک شرکت    ،شهرداري رشت و یکی از شرکت ها منعقد شد اظهار کرد: بر اساس یک فراخوانی
قرار داد را    14بر اساس قانون فقط در یک مرحله می توان بر مبناي ماده    وسال است که این قرار داد بدون فراخوان مجدد تمدید شده است    8حدود    14

شاره کرد و گفت: پس از  ا CNG به سود آور بودن جایگاه هاي ایشان  .تمدید کرد اما در تمام این سالها بدون انجام مزایده این اقدام انجام شد که تخلف است
 .با قیمت هاي متفاوت به شرکت اصفهانی واگذار شد CNG مزایده براي این منظور برگزار می شود که این تعداد جایگاه   99اعتراضاتی که مطرح شد در سال  

*ما به تفاوت حق و سهم شهرداري که در    د: شفیعی با اشاره به اینکه شهرداري رشت سالهاست که از این شرکت پنج میلیارد تومان مطالبه دارد تصریح کر
توسط شرکت طرف قرارداد پرداخت نشد. شهردار رشت به جاي کاهش حق اضافه کاري پرسنل شهرداري بهتر است چنین مطالباتی    بود  38.5سنوات متوالی  
شتی زندگی می کنند تصریح کرد: تعدادي از پاکبانان شهرداري  با بیان اینکه پاکبانان شهرداري رشت در شرایط بسیار نامطلوب معی  ایشان    .را پیگیري کند

عضو شوراي اسلامی شهر رشت با انتقاد     .رشت که به واسطه عدم دریافت اضافه کاري، حق پوشاك و غیره به شورا مراجعه کرده اند تهدید به اخراج شده اند 
شت دخالتی نداریم اما چنانچه این انتصابات بر خلاف صرف و صلاح شهر و شهرداري  به برخی از انتصابات در شهرداري رشت گفت: در انتصابات شهرداري ر 

شهردار رشت در برخی از انتصابات تخلف  ،  چرا از افراد غیر متخصص در جایگاه هاي مختلف در شهرداري رشت استفاده می شود. باشد حتما تذکر می دهم
 .انی شهرداري رشت منتصب می کندکرده است و فردي که مدرك عمران ندارد براي امور عمر

 نطق پیش از دستور ناطق سوم :  
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با اشاره به اینکه با شهردار رشت عهد اخوت نبسته ام اظهار کرد: بنده نماینده مردم   مهدي نوري هریس، رییس کمیسیون عمران و توسعه شهري شوراي شهر
 .دالت و رفع تبعیض ها قول داده ام و منافع شهر برایم در اولویت استاین شهر هستم و به شهروندان و مجموعه شهرداري رشت بابت رعایت ع

  ات در جلس  مهدي نوري هریس با بیان اینکه شهردار رشت اگر به دغدغه هاي اعضاي شورا پیرامون برخی از تخلفات پاسخگو نباشد استیضاح می شود افزود:
به شهردار تذکر دادیم و از پاسخ ایشان قانع نشدم.   پارکینگ پول خلاف کسرياسازي حساب جدآموزش کاربردي زیرنظر معاونین مربوطه و گذشته شورا بابت 

به شهردار رشت  و استقرار میز خدمت در مناطق و سازمان ها  ثبت املاك در شهرداري  جامع  ساماندهی مشاغل پر ترافیک، ایجاد دفتر    همچنین در خصوص
اگر نیاز به نامه نگاري مجدد در این    .اندشهردار رشت گویا مجموعه شهرداري را با شرکت خصوصی خود اشتباه گرفتهتذکر دادیم اما هیچ پاسخی نشنیدیم و  

انجام شود. دارد، لطفا مجدد مکاتبه صورت گیرد و ظرف مدت یک ماه کار  باید در زمان مشخص    ایشان   زمینه ها وجود  اینکه شهردار رشت  به  تاکید  با 
گفت: رفع مشکل زمین هاي نسقی رشت از مطالبات بحق شهروندان است و بیش از    ،که دغدغه شهروندان را مطرح می کنند باشد  پاسخگوي اعضاي شورا

نه اینکه از شهري مثل سنگر   شهر باشد  53نیمی از زمین هاي رشت نیز نسقی هستند، اما هنوز مشکل برطرف نشده و رشت به عنوان مرکز استان باید الگوي  
نوري هریس با انتقاد از کاهش حق اضافه کاري پرسنل شهرداري رشت تصریح کرد: طبق اعلام کارشناسان دریافت کمتر از ماهیانه    ینه عقب بماند.در این زم

شهردار در  این در صورتی است که   میلیون تومان یعنی افراد زیر خط فقر هستند و در این شرایط حق اضافه کاري پرسنل شهرداري کاهش پیدا کرده است  10
 جلسه پیشین صحن شورا ادعا کرده بود تنها اضافه کار تعداد محدودي از افراد را کسر خواهد کرد.

 نطق پیش از دستور ناطق چهارم : 
ا  ت   1391با اشاره به بودجه سالهاي    که از وقت نطق آقاي کرنق کریمی استفاده کرد،  ، رییس کمیسیون بهداشت و محیط زیستسیدحسین رضویانسپس  

به ما میگوید افزایش سهم بودجه عمرانی به جاري در بودجه هر سال و درصد تحقق آن    1400تا    1391هاي  : آنالیز بودجه در سال عنوان داشت  1400سال  
د در دروازه  میلیارد تومان است اگر شهر رشت بخواه   250چیزي حدود یک هزار و    1400بودجه شهرداري در سال    ارتباط مستقیم با ثبات مدیریت دارد. 

 میلیارد تومان افزایش یابد و این ارتباط مستقیم با ثبات مدیریت شهري دارد.   500هزار    2کهکشان توسعه قرار گیرد باید بودجه محقق و عملیاتی آن به  
ول هستیم و ئ اکنون همه در این امر مسرضویان افزود: یکی از دلایل عدم موفقیت در یک دهه گذشته عدم تحقق گردش مالی متناسب در رشت بوده است و  

 مردم کسی را که مانع امر توسعه شود را نخواهند بخشید وتاریخ تک تک ما را قضاوت خواهد کرد. 
ورا  بایست آداب و اصول آن را به جا آورد و انتظار دارم بسیاري از موضوعات مدنظر شگیرد می :هرکس مسئولیتی را بر عهده میتصریح کردعضو شوراي شهر  

 تا به یک جمع بندي مشترك برسیم. شود  در جلسه اي با شهردار طرح  

 نطق پیش از دستور ناطق پنجم :  
با اشاره به اینکه برخی به دنبال درگیر کردن اعضاي  ، رییس کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا که از وقت نطق آقاي نوري استفاده کرد، نژادمسعود عباس 

روز گذشته پیرامون رفع مشکلات ورودي    45بازي هاي بیهوده هستند اظهار کرد: نطق کردن دواي درد مردم نیست و بنده طی  شوراي ششم رشت با کاغذ  
وضعیت اسفالت رشت آن چنان به هم ریخته و    .شهر رشت از سمت جاده تهران مباحثی را مطرح کردم و گویا این موضوع به فراموشی سپرده شده است

   .نامناسب است که متاسفانه در ایام نوروز باید میزبان میهمانان نوروزي در روستایی به نام رشت باشیم
تا یک ماه آینده شهردار ر    شت که مدعی  عضو شوراي اسلامی شهر رشت با بیان اینکه شهردار رشت فرصت آسفالت را از دست داده است افزود: چنانچه 

ت قانونی  شناخت مشکلات و آشنایی با بدنه شهر است ، نسبت به رفع مشکل ورودي شهر از سمت جاده تهران ورود نکند ، یقینا به این مسئله را به صور 
کرد: چندین هزار متر از یک    مشغول به کار هستند تصریح 24به    24عباس نژاد با اشاره به اینکه نگهبانان پارك هاي سطح رشت به صورت     .بررسی می کنیم

فاق می افتد از حقوق  پارك را در اختیار دو نگهبان قرار داده اند و این نگهبانان اگر بخواهند این مسیر را طی کنند نیم ساعت طول می کشد و بعد که دزدي ات 
شکلات را ندارند باید استعفا دهد و برود بیان کرد: در صورت عدم  کید به اینکه اگر فردي عرضه دفاع از حق مردم و رفع مأعباس نژاد با ت  .کارگر کم می کنند

با شهردار برخورد می شود قانون  بر اساس  یقینا   ، اشاره کرد و    ایشان   .توجه شهردار رشت  :  اذعان داشتبه برگزاري تست هوش مدیران شهرداري رشت 
رشت تحمیل کرد مشخص شود و به اطلاع اعضاي شورا برسد تا ما از اسامی  میلیون تومان به شهرداري    60خوشحال می شویم نتیجه این تست هوش که  

 .مدیران باهوش شهرداري رشت مطلع شویم

 نطق پیش از دستور ناطق ششم :  
ن روز  با تبریک روز پرستار و ولادت حضرت زینب کبري (س) و همچنین فرارسید   که از وقت نطق آقاي شفیعی استفاده کردند،  نادر حسینی سخنگوي شورا

   .دانشجو، به هواداران تیم فوتبال سپیدرود رشت به سبب سامان بخشی وضعیت این تیم با حضور مالک جدید، تبریک گفت
: لایحه  اذعان داشتگرد در این زمینه اتفاق نیفتد،  با بیان اینکه از مدیریت شهري تقاضا داریم تا حمایت لازم از تیم سپیدرود صورت پذیرد تا عقب   ایشان  

ها مبلغی در نظر  گیریم، براي همه این تیمها در نظر میمایتی از تیم فوتبال سپیدرود رشت در این زمینه داریم، ما در مصوبات سالانه مبلغی را براي تیمح
اي از  ه اینکه روز گذشته نامه حسینی با اشاره ب   .شود، اما با توجه به شرایط تیم سپیدرود، کمکی مناسب به این تیم فوتبال شهر رشت انجام شودگرفته می 
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اي شرکتی  سوي اداره کل امور شهري و شوراهاي استانداري گیلان به دست او رسیده است، گفت: تعجب بنده این است که شخصاً پیگیر تبدیل وضعیت نیروه 
ایثارگر بوده خانواده  آورده شده است که لیست افراد مشمول که ممهور به مهر  شده است، اما اشکالی که در این نامه  اند که همه کارها انجام ام و گفته هاي 

است  نشده  ارسال  این مجموعه  به  تاکنون  باشد  تبدیل وضعیت    !شهرداري رشت  این  اینکه چرا  بیان  با  به  سخنگوي شوراي شهر رشت  تنها  افراد  براي  ها 
خواهند نماینده پارلمانی تعیین کنند، ما مشکلاتی در سطح شهر داریم که  کارگري بوده است، گفت: ما جلساتی نیز با آقاي علوي داشتیم که ایشان گفتند می

 .باید به یک نفر انتقال دهیم
: با توجه به شرایط اقتصادي و تورم باید از این افراد حمایت شود و از  خاطرنشان کردفروشان،  عضو شوراي شهر با اشاره به درخواست ساماندهی حوزه دست 

 کنند باید رعایت شود هاي گزاف دیگر را پرداخت می دارانی که مالیات و عوارض و هزینه وحقوق مغازه حق سوي دیگر باید  
 
 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح؛ 
در دبیرخانه شورا    1400/ 9/ 9مورخ    1231ثبت شده به شماره    1400/ 9/ 1مورخ  1400ـ6378  ـف  ش ر   رشت به شماره   ـ لایحه شهرداري1

گلیکمک    "در خصوص   مهین صاحب  به خانم  رأي ضمن    "مالی  واخذ  نظر  وتبادل  بحث  از  و پس  در جلسه مطرح  فوریت  قید یک  با 
 موافقت با یک فوریت آن به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع گردد. 

در دبیرخانه    1400/ 9/ 17مورخ    2247ه شماره   ثبت شده ب  1400/ 9/ 16مورخ    1400ـ6900  ـف  ش ر   رشت به شماره    ـ لایحه شهرداري2
با قید دو فوریت در جلسه مطرح و پس از بحث وتبادل   "شهرداري رشت   1401اصلاحیه ارزش منطقه اي پیشنهادي    "شورا در خصوص  

 جاع گردد. نظر واخذ رأي ضمن مخالفت با دو فوریت و یک فوریت آن به اتفاق آرا مقرر شد به صورت عادي به کمیسیون ذیربط ار

در دبیرخانه شورا   1400/ 9/ 9مورخ   2130ثبت شده به شماره   1400/ 9/ 6مورخ    1400ـ6569 ـف ش ر  رشت به شماره  ـ لایحه شهرداري3
با قید دوفوریت در جلسه مطرح و پس    "افزایش ردیف اعتباري روکش آسفالت معابر اصلی و فرعی سطح شهر ـ منطقه یک"در خصوص 

 ر و اخذ رأي ضمن مخالفت با دوفوریت آن به اتفاق آرا مقرر شد به صورت یک فوریت به کمیسیون ذیربط ارجاع گردد. از بحث وتبادل نظ 

به شماره    ـ لایحه شهرداري 4 ر   رشت  به شماره    1400/ 9/ 6مورخ    1400ـ6560  ـف  ش  در دبیرخانه    1400/ 9/ 13مورخ    2173ثبت شده 
با قید دوفوریت در جلسه مطرح و پس از بحث وتبادل نظر و    "نشانی بلوار خرمشهر  احداث و تجهیز ایستگاه آتش"شورا در خصوص  

 اخذ رأي ضمن مخالفت با دو فوریت و یک فوریت آن به اتفاق آرا مقرر شد به صورت عادي به کمیسیون ذیربط ارجاع گردد. 

در دبیرخانه    1400/ 9/ 17مورخ    2246به شماره   ثبت شده    1400/ 9/ 16مورخ    1400ـ6911   ـف  ش ر   رشت به شماره    ـ لایحه شهرداري  5
با قید یک فوریت    "شهرداري رشت  1401اصلاحیه و وضع تعرفه درآمد و بهاي خدمات سازمان هاي تابعه پیشنهادي  "شورا در خصوص  

ادي به کمیسیون در جلسه مطرح و پس از بحث وتبادل نظر واخذ رأي ضمن مخالفت با یک فوریت آن به اتفاق آرا مقرر شد به صورت ع
 ذیربط ارجاع گردد. 

به شماره  ـ   6 محترم شورا  اعضاي  از  تن  پنج  مورخ  1400/ 2139طرح  پیوست    1400/ 9/ 10/ش  شهروندي  "به  نظام خدمات  تحول  طرح 
 مشتمل بر مقدمه در چهار ماده و پنج تبصره اعلام وصول شد.  "شهرداري رشت

 ستورات جلسه : د

ف
ردی

نظر  دستور جلسه  
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

1 

ثبت شده به شماره    1400/ 9/ 3مورخ    1400ـ6461   ـف  ش ر  رشت به شماره    لایحه دوفوریتی شهرداري 
در دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه شهرداري رشت درنظر دارد؛ نسبت به پرداخت   1400/ 9/ 10مورخ    2144
(300/ 000/ 000مبلغ   تومان)ریال  میلیون  درخواست  سی  حسب  باران  شهر  وارنا  باشگاه  به  مالی    کمک 

باران   شهر  وارنا  ورزشی  باشگاه  تیممدیرعامل  نماینده  تنها  بعنوان  لیگ    استان   والیبال   که  در  گیلان 
از   بخشی  تامین  خصوص  در  تیم  از  پشتیبانی  و  کمک  تقاضاي  یافته،  حضور  کشور  والیبال  اول  دسته 
... و نیز کمک غیر نقد جهت حمل نقل بازیکنان براي اعزام   هزینه هاي مربوط به تدارکات و خوراك و 

از  مشخص  بندي  زمان  جدول  طبق  والیبال  اول  دسته  لیگ  مسابقات  سري  به  فدراسیون    تیم  سوي 
نموده ا را  پایان لیگ دسته اول کشور  تا  بند    ست ووالیبال جمهوري اسلامی  ضوابط اجرایی    21مطابق 

 ) اقدام نماید. مک به موسسات بخش خصوصی(ک150207از ردیف اعتباري   و 1400بودجه سال 
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موضوع درخواست کمک مالی به تیم والیبال وارنا    درخصوص  عنوان مخالفبه  ، عضو شوراي اسلامی شهررشترضا عاشري  خلاصه مفید مذاکرات :
: مبلغ و نوع هزینه آن به تفکیک مشخص نشده است و پیشنهاد بنده این است  بود، اظهار داشت  شدهشهرباران که توسط مدیرعامل این باشگاه ارائه 

: چند تیم در سطح شهر رشت در حال ایجاد  اظهار داشت  سید حسین رضویان  مه  در ادا   .که این موضوع به کمیسیون آمده و موردبررسی قرار بگیرد 
این تیم به  بنده کمک  بینی آن را داشته  توانیم پیش ها مراجعه بسیاري دارند، ما میایرلاین  77هاست. در کمیسیون ماده  نشاط هستند، پیشنهاد 

داشت: یا ما باید    عنوانمسعود عباس نژاد در این خصوص   .اسر کشور اختصاص دهیمها به سرها سهمی براي عزیمت تیمباشیم که از عوارض ایرلاین 
ررسی آن  مخالفت خود را اعلام کنیم و یا باید موافقت داشته باشیم. بازیکنان در کوران مسابقات هستند و زمان آن را نداریم که در کمیسیون به ب

صورت تفکیکی مشخص باشد که مبالغ بابت چه چیزهایی در نظر  به بعد لوایح ارسالی به شورا به   در ادامه رضا عاشري پیشنهاد داد که از این  .بپردازیم
کشد، جدا از  رئیس شورا نیز با اشاره به اینکه سازمان فرهنگی، ورزشی شهرداري عنوان ورزشی را نیز یدك می مجید عزیزي نایب   .گرفته شده است 

کند این است  هاي ورزشی سطح شهر نیز ملاك است، اما آنچه ذهن بنده را درگیر می ایت آن از تیماینکه در سطح محلات فعالیت ورزشی دارد، حم 
هایی که  کنند و آن آیند و به ما درخواست ارائه می هایی که با ما در ارتباط هستند می ها چگونه است؟ آیا تیمکه مکانیسم انتخاب و حمایت از این تیم

نمی  ندارند  ارتباط  ما  باشند؟توانبا  داشته  را  درخواست  این  میتیم  ند  از کشور  خارج  مسابقات  به  مظلومانه  رزمی  ایران  هاي  و  براي گیلان  و  روند 
ها نیستم، اما مکانیسمی تعریف شود که همه از این شرایط  ها هیچ حمایتی نداریم، بنده مخالف این دست هزینهکنند، اما براي آن افتخارآفرینی می

 .شوند مند  حمایتی بهره 
مبلغ    متن مصـوبه شـورا: پرداخت  در خصوص  پیشنهادي شهرداري  مفاد لایحه  با  دوفوریت  تصویب  (300/ 000/ 000ضمن  سی ریال 

  1رأي موافق و  10)با  مک به موسسات بخش خصوصی(ک150207ردیف اعتباري    کمک مالی به باشگاه وارنا شهر باران، از  میلیون تومان)
 گردید. رأي مخالف، موافقت 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی  3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان  4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☐ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  10
   ☐ ☒     مهدي نوري هریس 11

  1 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

2 

به شماره    فوریتی شهرداري لایحه دو   ر   رشت  به    1400/ 9/ 3مورخ    1400 ـ6462   ـف  ش  ثبت شده 
در دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه شهرداري رشت در نظر دارد؛ نسبت    1400/ 9/ 10مورخ    2146شماره  

کمک مالی به باشگاه فرهنگی ورزشی پاس   سی میلیون تومان)ریال (300/ 000/ 000به پرداخت مبلغ  
حسب   انتظامی   1400/ 8/ 13مورخ    33/ 18/ 4/ 13شماره    درخواست گیلان،  نیروي  محترم  فرماندهی 

عنوان تنها نماینده استان در دوره اول لیگ ه  ب  مبنی بر کمک مالی به باشگاه مذکور  استان گیلان
واریز هزینه ورودي) بند  و    سه کشور (جهت  بودجه سال    21مطابق  اجرایی  از محل   و  1400ضوابط 
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 ) اقدام نماید. کمک به موسسات خصوصی(150207ردیف 

عنوان تنها نماینده استان گیلان در دور  کمک مالی به تیم پاس گیلان بهدر خصوص    رئیس کمیسیون فرهنگی  ،نادر حسینیدر ادامه    خلاصه مفید مذاکرات :
باز می  ،هاي کشور جهت پرداخت ورودي مسابقاتدسته فوتبال باشگاهاول مسابقات   گردد، خواستار  با طرح سؤال اینکه چه درصدي از این تیم به مدیریت شهري 

 .بررسی این موضوع شد
 .مانده از مجموعه پاس در کل کشور استباقیمحمدحسین واثق کارگرنیا ریاست شورا در این خصوص اظهار داشت: تیم پاس گیلان براي شهر رشت بوده و تنها تیم 

شـورا: مصـوبه  مبلغ    متن  پرداخت  در خصوص  شهرداري  پیشنهادي  لایحه  مفاد  با  دوفوریت  تصویب  (300/ 000/ 000ضمن  سی ریال 
از  میلیون تومان) باشگاه فرهنگی ورزشی پاس گیلان،  به  اعتباري    کمک مالی  به موسسات بخش خصوصی(ک150207ردیف  به  )  مک 

 اتفاق آرا، موافقت گردید. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

3 

به شماره    فوریتی شهرداريلایحه دو   ر   رشت  ثبت شده به    1400/ 9/ 3مورخ    1400 ـ6459  ـف  ش 
در دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه شهرداري رشت در نظر دارد نسبت    1400/ 9/ 9مورخ     2136شماره  

باشگاه فرهنگی ورزشی   (پانصد میلیون تومان)ریال  5/ 000/ 000/ 000به پرداخت مبلغ   به  کمک مالی 
اینکه  مبنی بر  درخواست مدیرعامل باشگاه فرهنگی ورزشی سپیدرود رشت  ، حسب  سپیدرود رشت 

به دلیل بدهی هاي انباشته شده و  تیم فوتبال سپیدرود که قدیمی ترین تیم استان گیلان می باشد  
از سال هاي قبل و سقوط به لیگ دسته دوم در شرایط بحرانی ویژه اي قرار دارد و تقاضاي کمک  

از ردیف  و    1400ضوابط اجرایی بودجه سال    21با توجه به تبصره  و    مالی را دارندهاي لجستیکی و  
 اقدام نماید.  (کمک به موسسات خصوصی) 150207

   

هرداري رشت مبنی بر کمک مالی به تیم فوتبال سپیدرود رشت به  شبا قرائت لایحه    ، رئیس شورا،واثق کارگرنیادر ادامه    خلاصه مفید مذاکرات :
جه هستند  مبلغ پانصد میلیون تومان در قالب کمک هاي مالی و لجستیکی افزود: شرایط تیم بسیار عالی است اما به لحاظ مالی با مشکلات فراوانی موا 

ید  مج سپس     .و یقینا در صورت حمایت شورا و شهرداري رشت از تیم مردمی بار دیگر شاهد حضور مقتدرانه سپیدرود در مسابقات فوتبال باشیم
با بیان اینکه چند روز قبل شنیده شد که تیم فوتبال سپیدرود رشت به بخش    موضوع کمک مالی به تیم فوتبال سپیدرود رشت  در خصوص  عزیزي

  سازي لازم را ارائه در این خصوص اطلاعاتی دارد شفاف کسی  ها به افراد مسائل مالی است، اگر  خصوصی واگذار شده است، گفت: فلسفه واگذاري تیم
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ن  نادر حسینی در این خصوص اظهار داشت: مالک اعلام کرده بود که این تیم را در اختیار خواهد گرفت و در مقابل آن اداره کل ورزش و جوانا   .دهد
زمان عقد قرارداد گفته شد  مالک پا پیش گذاشت و در    !هاي تیم را تأمین کردها بتوان هزینهفضاهایی را در اختیار مالک قرار دهد که با استفاده از آن

ن  که به خاطر مسائل قانونی امکان واگذاري این مسائل به مالک وجود ندارد و مالک به خاطر علاقه شخصی به ورزش شهر رشت و تیم سپیدرود ای 
دار شهرمان سکوت خواهم تیم ریشه  عنوان قانع نشدم، اما به احترام هواداران اینهیچعزیزي در ادامه اظهار داشت: بنده به    .مسئولیت را قبول کرد

 .ها را بر عهده بگیرد گذارد باید از صفر تا صد هزینهکرد، اما وقتی مالک خصوصی پا پیش می
(پانصد  ریال  5/ 000/ 000/ 000ضمن تصویب دوفوریت با مفاد لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص پرداخت  مبلغ    متن مصـوبه شـورا:

)،   مک به موسسات بخش خصوصی (ک 150207ردیف اعتباري    باشگاه فرهنگی ورزشی سپیدرود رشت، از   کمک مالی به  میلیون تومان) 
 رأي مخالف، موافقت گردید.   1رأي موافق و 10با 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ شمس شفیعیسید  3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☒ ☐ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  1 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

4 

  1912ثبت شده به شماره    1400/ 8/ 24مورخ    1400  -151784نامه شهرداري به شماره ش ر ـ  
پیرو هفتاد و پنجمین نشست  در دبیرخانه شورا درخصوص نامگذاري معابر    1400/ 8/ 25مورخ  

 به شرح؛  1400-8-22کمیسیون نامگذاري معابر مورخ  
و    10در بلوار امام رضا (ع) ـ سمت چپ ما بین کوچه سمیه    "10/ 1کوچه سمیه  "ـ تغییرنام  1

 .  "10/ 1کوچه "، با حذف  کلمه سمیه به نام  12سمیه 
خیابان ولیعصر ـ کوچه اول    ي ـهاي واقع در بلوار شهید انصاربست و کوچهگذاري بننام  -2

بن بست به نام"  2بست یاسبن"نام  نامگذاري  به  گذاري کوچهو  ترتیب  به  هاي سمت راست 
 .  " 2کوچه یاس  "و  "1کوچه یاس "نام
 .  "کوچه بازرگانی"اي واقع در بلوار ولیعصر ـ جنب اتاق بازرگانی به نام گذاري کوچهنام   -3
ي واقع در بلوار گلسار ـ خیابان در مجاورت بلوار گلسار و اداره  الهدتغییرنام خیابان بنت  -4

 . "خیابان پست  "پست استان گیلان  به نام
ـ انتهاي بلوار   4گذاري خیابانی واقع در بلوار شهید افتخاري ـ بعد از شهرداري منطقهنام  -5

 .  "خیابان شهید اسماعیل رستمی"توحید ـ سمت راست به نام 
بن نام  -6 ـ سمت    گذاري  انس  ـ کوچه شهید خوش  (ره)  امام خمینی  بلوار  در  واقع  بستی 

در کمیســـیون 
فرهنگــــــی و 
اجتماعی شـورا 
مطرح و پس از 
تبـادل  و  بحث 
ــا  ــر و بــ نظــ
ــنهاد  پیشـــــ
ــهرداري بــا  ش

ــد   2اصــلاح بن
 موافقت گردید.

15 
16 
9 

1400 



 

~ ۸۳ ~ 
 

 

 

 .  "بن بست اول"چپ کوچه شهید نقافی ـ سمت راست به نام 
هاي واقع در بلوار امام خمینی (ره) ـ کوچه شهید خوش انس  بستگذاري کوچه و بن نام  -7

نقافی ـ ب  ـ سمت چپ کوچه شهید  شماره  "ه صورت  انتهاي کوچه ـ کوچه شهید پور مرز، 
 . "بندي زوج و فرد

گذاري کوچه و بن بستی واقع در شهرك شهید حمیدیان ـ خیابان شهید بهبودي به  نام  -8
 .  "کوچه دوم "گذاري کوچه به نام و  نام "بن بست اول"نام  

درخصوص نامگذاري   2بند پیشنهادي و با اصلاح بند    8با پیشنهاد شهرداري در خصوص نامگذاري معابر در    متن مصـوبه شـورا:
 رأي مخالف، موافقت گردید.   1رأي موافق و 10، با   "3کوچه یاس "به نام  "2کوچه یاس "

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  شوراي اسلامی آراء اعضاي  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☒ ☐ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  1 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

5 

ثبت شده    1400/ 7/ 28مورخ    1400-5339ش ر ف ـ  رشت به شماره    لایحه شهرداري
شماره   در    1400/ 8/ 3مورخ    1623به  شهرداري  اینکه  بر  مبنی  شورا  دبیرخانه  در 

ما به التفاوت کسور  بابت  ریال    928/ 879/ 447   نسبت دارد؛ نسبت به پرداخت مبلغ  
کشور بازنشستگی  صندوق  نام  به  مرادي  کبري  خانم  بیمه  حق  خدمت  با    ،سنوات 

مبنی بر    صندوق بازنشستگی کشور   1400/ 04/ 13-50010001055اره  عنایت به نامه شم
 بازنشستگی  بیمه  حق   انتقال  و  نقل  قانون  اجراي  راستاي  مبلغ مذکور و در  الزام واریز

  اجتماعی   تامین  سازمان  از  وضعیت،  تبدیل  از  پس  باید  شهرداري   1365/ 3/ 27مصوب  
ب  حسا  به  را  اند  یافته  صندوق  تغییر  که  افرادي  بازنشستگی  کسور  واریز  درخواست

می  کشوري  بازنشستگی  سال  صندوق  تا  باید  امر  این  که  تغییر    93نمود  به  توجه  با 
و   گردید  می  اعلام  بازنشستگی  هاي  صندوق  کسور  التفاوت  مابه  پرداخت  مقررات 
و   اداري  امور  وظایف  شرح  جزء  که  شهرداري  سوي  از  جابجایی  و  انتقال  مکاتبه 

است   بوده  نشدهکارگزینی  انجام  مقرر  موعد    صورت   1400  سال  در   تاخیر  با   و   در 
 وجوهات   پرداخت  خصوص  در  هزینه  اعمال  اینکه   به  توجه  با  حالیه  است؛  پذیرفته

لحاظ مذکور   و   بیمه  به   مربوط  متعهدات   و   دیون  عنوان   با  170104اعتباري   ردیف  به 
  مربوطه،    بیمه   التفاوت   مابه  گذشته   سالهاي   روال  طبق  و   باشد   می   بلامانع   بازنشستگی

برنامـه  کمیسیون  در 
ــوقی  ــه و حق و بودج
شورا مطرح و پـس از 
بحث و تبادل نظـر  و 
با لایحـه پیشـنهادي 

موافقــت شــهرداري 
 گردید.

15 7/9/1400 
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گردد. ش   توسط می  پرداخت  و  تقبل    و   فوق   مشروحه   به  عنایت   با   فلذا   هرداري 
همچنین  تادیعه؛  تأخیر  جرائم   به  فوق   مبلغ  مشمولیت  به  باعنایت   شماره   مصوبه  و 

  شهرداري  بازنشسته ازهمکاران  تن  چند  درخصوص   که   1400/ 6/ 6  مورخ   رش/ 740/ 140
 صادرگردیده است، اقدام نماید. )  مشابه باموضوع(

صندوق بازنشستگی همکاران بازنشسته توسط لایحه پرداخت وجوهات و جرائم متعلقه ناشی از تغییر  در خصوص    رضا عاشري در ادامه    :خلاصه مفید مذاکرات
به دلیل اشتباه مجموعه شهرداري است که میشهرداري رشت به از این مبلغ  به  عنوان مخالف اظهار داشت: بخشی  بایست پرداخت شود، اما بخش دیگر مربوط 

 .رشت نیست و از سایر کارمندان بازنشسته نیز کسر شده استکرد که این موضوع بر عهده شهرداري وجوهاتی است که خود کارمند شهرداري باید پرداخت می
گفته شد   شمس شفیعی رئیس کمیسیون بودجه شورا در این خصوص اظهار داشت: این مبلغ براي برخی از دوستان پرداخت شده است. موضوع به آقاي ماه پسند

شده و ایشان نیز انجام شود؛ زیرا شهرداري به ایشان  نفر کارشان انجام  50ین خانم  تا این روند که در گذشته بوده در شهرداري رشت اصلاح شود، اما در مورد ا
حسن کریمی کرنق عضو شوراي شهر رشت در این خصوص اظهار داشت: این جریمه نیست  .شده بوداعلام نکرده بود و قصور در این زمینه از سوي شهرداري انجام

 .کنندالتفاوت را نیز پرداخت میکنند که حق بیمه باید انتقال پیدا کند و مابهها در همان سال اعلام میصندوقو تأمین اجتماعی و یا سایر 

التفاوت کسور  بابت  ریال    928/ 879/ 447   در خصوص پرداخت مبلغشهرداري  با مفاد لایحه پیشنهادي    متن مصـوبه شـورا: به  ما 
 ، به اتفاق آرا موافقت گردید. نام صندوق بازنشستگی کشورسنوات خدمت حق بیمه خانم کبري مرادي به  

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه
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6 

ثبت شده   1400/ 8/ 29مورخ    1400ـ  6318ـ  ف  ش ر   رشت به شماره    لایحه شهرداري
در دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه در نظر دارد؛ نسبت    1400/ 9/ 2مورخ     2016به شماره   

ردیف اعتبار  افزایش  ردیف    120801   هايبه  و  مشاوره)  حق  و  الوکاله    120805(حق 
  با عنایت به      و   هاي جاريدادرسی و کارشناسی) در بخش هزینه  (هزینه هاي قضایی، 

شهرداري رشت و با کسر مبلغ    ضرورت اعمال هزینهو    ردیف هاي مذکور کمبود اعتبار
اعتباري    10/ 000/ 000/ 000 ردیف  از  و  ه(آراء محکومیت  170207ریال  قضایی، جرایم  اي 

مبلغ  به    120801و    120805یک از ردیف هاي    و اضافه نمودن به هرعوارض دادگاهها)  
 اقدام نماید.   ،ریال 5/ 000/ 000/ 000

ــیون  در کمیســـ
برنامه و بودجـه و 
ــورا  ــوقی شـ حقـ
ــس از  ــرح و پ مط
بحث و تبادل نظر  
و بـــــا لایحـــــه 
ــنهادي  پیشــــــ

موافقت شهرداري  
 گردید.

15 7/9/1400 

(حق الوکاله و حق مشاوره) و    120801   هايافزایش اعتبار ردیف  با مفاد لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص  مصـوبه شـورا:متن  
قضایی،  120805ردیف   هاي  هزینه  (هزینه  بخش  در  کارشناسی)  و  جاريدادرسی  مبلغ  هاي  با کسر  ردیف    10/ 000/ 000/ 000،  از  ریال 

به   120801و    120805یک از ردیف هاي    و اضافه نمودن به هرقضایی، جرایم و عوارض دادگاهها)    هاي(آراء محکومیت   170207اعتباري  
 ، به اتفاق آرا موافقت گردید. ریال 5/ 000/ 000/ 000مبلغ 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

7 

شهرداري شماره    لایحه  به  ـ  شرشت  مورخ    1400-4465رف 
شماره    1400/ 6/ 28 به  شده  در    1400/ 7/ 28مورخ    1584ثبت 

؛ نسبت به  شهرداري در نظر دارد دبیرخانه شورا مبنی بر اینکه  
(پروژه احداث مرکز فرهنگی و    60601007افزایش اعتبار ردیف  

مقدس) دفاع  موزه  مبلغ  پارك  با    ریال  25/   000/ 000/ 000به  و 
مذکور   مبلغ  اعتباري  کسر  ردیف  و    40101002از  (بازگشایی 

و اضافه  احداث فاز دوم مسیر بلوار امام علی به میدان ولیعصر) 
اعتباري    نمودن ردیف  قرارداد  ،    60601007به  به  عنایت  با 

لیات  عم   پروژه  موضوع   1399/ 8/ 29مورخ    2063/ 66شماره ب/ 
در راستاي انجام    واحداث دیوار موزه دفاع مقدس شهر رشت  

در کمیسیون برنامه و بودجه و حقوقی شورا 
مطـرح و پـس از بحــث و تبـادل نظـر  و بــا 
لایحه پیشنهادي شهرداري حداکثر تا  مبلغ 

 گردید.  ریال موافقت  000/000/000/15
ــورا  ــاعی ش در کمیســیون فرهنگــی و اجتم
مطرح و با لایحـه پیشـنهادي شـهرداري بـا 

ــغ  ــت مبل ــال  000/000/000/15پرداخ ری
 گردید.  موافقت

در کمیسیون عمران و توسعه شـهري شـورا 
مطرح و پس از بحث و بررسـی و بـه دلیـل 
نداشتن دلایل مستند و مـدارك قـانونی  بـا 

14 
16 
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14 

 
13 
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14/9/1400 

 
25/8/1400 

 
 
1/9/1400 
8/9/1400 
 
9/9/1400 
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الت فرهنگی و اجتماعی شهرداري رشت و تعامل و همکاري  رس
به   با بنیاد حفظ آثار و نشر ارزشهاي دفاع مقدس استان گیلان، 

منظور محصور نمودن و تامین امنیت تردد زمین محل احداث  
موزه فرهنگی دفاع مقدس استان گیلان و کمک و تسریع در  

 اي استان، به نتیجه رساندن این مجموعه فرهنگی ارزشمند بر
 اقدام نماید. 

 گردید.لایحه پیشنهادي شهرداري مخالفت  
در کمیسیون حمل و نقـل و ترافیـک شـورا 
مطرح و پس از بحث و تبادل نظر  با لایحـه 

ي شــــهرداري تــــا مبلــــغ پیشــــنهاد
 گردید.  ریال موافقت  000/000/000/15

مقدس اظهار  مهدي نوري هریس در خصوص لایحه افزایش ردیف اعتباري پروژه احداث مرکزي فرهنگی و پارك موزه دفاع  سپس      خلاصه مفید مذاکرات :
ورده شود، اکنون از  داشت: این قرارداد سه بار در کمیسیون عمران مطرح شده است و هر بار ناظر کار با یک برگه به جلسه کمیسیون آمد که گفتیم کل قرارداد آ

حل شده و تمام شده است! گفتیم چه چیزي حل  اید؟ گفتند  ایم، در جلسه بعد گفتیم قرارداد را آوردهماه گذشته است و ما هنوز قراردادي ندیده  2آن موضوع  
  .نامه نیز نداردیده و ضمانتشد؟ قرارداد را بیاورید، من چیزي را باید تأمین بودجه کنم که مدت و اعتبار داشته باشد، چند ماه است که اعتبار قرارداد به پایان رس

راي یک قرارداد  افزود: قرارداد این پروژه براي سال گذشته بوده است و پس از تمدید به امسال رسیده است، شاید سه سال این پروژه طول بکشد، آیا باید ب  ایشان
متر از دیوار باقی    200ه گفت:  سید شمس شفیعی در خصوص این لایح  .ماهه کار با همان پیمانکار ادامه پیدا کند و طول بکشد؟ براي بنده قرارداد ابهام داشت  4

شده است و اعتبار لازم را نیاز  تواند تمدید شود، موضوع دیگر اینکه انجام هزینه انجاماست، استدلالی که داشتند این است که پروژه تا آبان ماه وقت داشته و می
با یک میلیارد و پانصد میلیون تومان موافق هستیم و ضمن آنکه پروژه به    .دارند  انجام   .پایان برسدما  نیز در این خصوص عنوان کرد: کار  شده  هادي رمضانی 

اند.  اند هزینه آن را پرداخت نکردهدرصد کار را تمام کرده است و آقایان با توجه به اینکه بودجه نداشته  80تواند مداوم تمدید شود، اما پیمانکار  است، قرارداد نمی
طور که بنده متوجه شدم ایشان قراردادي با ما ندارند و ما به نتیجه رسیدیم که مجید عزیزي نیز گفت: آن   .اد منعقد شودمانده قراردالآن نسبت به میزان باقی

باقی  20براي   براي مرکز فرهنگی کسري دارد و    .مانده قرارداد جدید امضا شوددرصد  اذعان داشت: بحث ما این است که یک اعتباري  نیز  نژاد  مسعود عباس 
نشده و تا پایان سال نیز استفاده نخواهد شد، از این ردیف به آن ردیف حوزه مرکز فرهنگی  هیم براي یک حوزه ترافیکی که تاکنون از این مبلغ استفادهخوامی

متري چقدر هزینه    1200سید حسین رضویان در این خصوص تصریح کرد: یک دیوار     .انتقال دهیم، حال اینکه پیمانکار قرارداد دارد یا خیر موضوعی دیگر است
براي   که  قراردادي  بسته  4دارد؟  همان  ماه  در  ارائهماه صورت  4شده،  یک  وضعیت  براي  باید  حالا  کند  بازگشایی  را  خیابان  یک  بود  قرار  که  پولی  است؟  شده 

نیست من وقتی خانه  دیوارکشی ساده تخصیص یابد؟ نگرفته است؟ قرار  ب اي میچرا فسخ قرارداد صورت  را دادي  خواهم  بگویند که هر وقت پولش  به من  خرم 
ماه است، بنا نیست که    4رضا عاشري نیز در خصوص لایحه فوق تأکید کرد: اگر مدت قرارداد     .دهیمسازیم! شما خانه را بساز، ما هم پولش را میبرایت خانه می

پیمانکار در همین مدت کار را انجام دهد، صورت نیز دریافت کند، در برخی موارد قانون  وضعیت را تحویل داده و حتماً  گذار این را دیده که ممکن  پول خود را 
آبان سال جاري قرارداد تمدید شده است، همچنین پس از پایان قرارداد بازهم    26افزود: تا    ایشان   .است مشکلی پیش بیاید، پیمانکار نیز لایحه تأخیر داده است 

 .جاز دانسته شده است شده که تأخیر م لایحه تأخیر جدید ارائه

(پروژه احداث مرکز فرهنگی و   60601007با مفاد لایحه پیشنهادي شهرداري در خصوص افزایش اعتبار ردیف    متن مصـوبه شـورا:
(بازگشایی و احداث فاز دوم مسیر    40101002از ردیف اعتباري  و با کسر  ریال  15/   000/ 000/ 000تا سقف مبلغ    پارك موزه دفاع مقدس)

 رأي مخالف، موافقت گردید.   4رأي موافق و 7، با   60601007به ردیف اعتباري   و اضافه نمودن بلوار امام علی به میدان ولیعصر)  

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☒ ☐ شهرستانی علیرضا تاج  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☒ ☐ مسعود عباس نژاد  7
   ☒ ☐ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☒ ☐ مهدي نوري هریس     11

  4 7   جمـــع
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 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

نظر  دستور جلسه  ردیف 
 کمیسیون 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

8 
 

8-1 

شماره    به  رشت  شهرستان  محترم  فرمانداري    1400/ 9/ 14مورخ    8029/ 1400/ 1/ 10293نامه 
به شماره  ثبت در   بندهاي    1400/ 9/ 14مورخ    2194دبیرخانه شورا  به    2و    1پیرامون اعتراض 

 به شرح: 1400/ 8/ 26مصوبات چهاردهمین جلسه شوراي اسلامی شهر رشت مورخ 
رویه شماره  - رأي وحدت  به  و    1386/ 11/ 7-1282،  1370/ 9/ 12مورخ    121-122اولاً مستنداً 

قانون مدنی تسري    4داري مقنن به شرح ماده  هیأت عمومی دیوان عدالت ا  1388/ 9/ 648-2
اجازه   قوانین  مورد  در  منحصراً  و  نموده  قلمداد  آینده  به  معطوف  صرفاً  را  مقررات  و  قوانین 
به   ثانیاً  نیستند.  اختیار  این  از  برخوردار  مقررات  سایر  و  شده  داده  نمودن  سبق  بما  عطف 

تاریخ استفاده از   1370مصوب   –اران  آیین نامه حقوق و مزایاي شهرد 9ماده  1استناد تبصره 
ثالثاً طبق ماده   تعیین خواهد شد.  تقاضاي شهردار توسط شوراي اسلامی  به  بنا    5مرخصی 

آیین نامه داخلی شوراي اسلامی شهر هیچ یک از اعضاي شورا حق تفویض اختیارات خود را  
ماده   به موجب  رابعاً  ندارد.  یا غیر عضو  از عضو  اعم  مورخ    12/ 602شماره    مصوبه  11به غیر 

شوراي عالی اداري کلیه روساي ادارات و یا بالاترین مقام اجرایی در شهرستان    1377/ 7/ 30
موظند عدم حضور خود را در محل خدمت به اطلاع فرماندار برسانند و جانشین موقت خود  

ته (مورخ  ) مصوبات دائر بر موافقت با  ماموریت گذش1را به وي معرفی نمایند. بنابراین بند (
بند  1400/ 8/ 25 و  تهران  به  و مرخصی    2) شهردار  ماموریت  اختیار  تفویض  بر  دائر  مصوبات 

 شهردار به رئیس شورا مغایر قانون و مقررات و خارج از حدود و اختیارات شوراست. 

   

 مقرر گردید اعلام گردد؛ مراتب در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي، به اتفاق آرا  متن مصـوبه شـورا:
مأموریت شهردار رشت به تهران در    "شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص    1400/ 8/ 26مورخ    14مصوبه جلسه    2و    1ـ بند هاي  

 :   "و تفویض اختیار ماموریت و مرخصی شهردار به رئیس شورا  1400/ 8/ 25تاریخ 
ها و پیوستگی کاري این دو نهاد  ه نظارتی شورا بر امور شهرداري، ماموریت شهردار به تهران، به واسطه وظیف1ـ درخصوص بند  

 نمی باشد.  9ماده   1صرفاً جهت اطلاع رسانی در شورا مطرح شده و مشمول تبصره  
 مصوبات موضوع تفویض اختیار به رئیس شورا جهت تایید زمان مرخصی شهردار:  2ـ بند  

 ) نمی باشد. 1400/ 8/ 25ه و تصمیم گیري ماموریت گذشته ( مورخ این بند تعیین تکلیف مرخصی شهردار به طور کلی بود
 آیین نامه داخلی عضویت در شورا قائم به شخص است و قابل واگذاري به دیگران نیست.  5برابر ماده 

دلیل فوریت و  آیین نامه حقوق و مزایاي شهرداران، تعیین تاریخ استفاده از مرخصی با شورا هست و گاهاً به    9ماده    1برابر تبصره  
ضرورت نیاز شهردار به مرخصی، امکان برگزاري جلسه و حضور همه اعضا جهت تصمیم گیري و تعیین تکلیف زمان مرخصی نمی  
باشد. ضمن اینکه درخواست مرخصی مانند طرح و یا لوایح ارسالی و ارجاعی به شورا نبوده و موافقت یا مخالفت با آن مصوبه نمی  

 داري است. باشد بلکه یک تصمیم ا
همچنین این تفویض اختیار در دورهاي چهارم و پنجم برابر صورتجلسه هاي پیوست مسبوق به سابقه بوده و ایرادي بدان وارد  

 نشده است. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ شفیعیسید شمس  3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
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   ☐ ☒ سید حسین رضویان  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي  8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس  11

  - 11  جمـــع
 ☐ تصویب نشد          ☒تصویب شد                         تصمیم شورا 

 دستور جلسه  ردیف 
نظر 

کمیسیو
 ن 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

8-2 

شماره    به  رشت  شهرستان  محترم  فرمانداري    1400/ 9/ 14مورخ    8029/ 1400/ 1/ 10293نامه 
مصوبات    5اعتراض به بند   پیرامون    1400/ 9/ 14مورخ    2194ثبت در دبیرخانه شورا به شماره  

 به شرح: 1400/ 8/ 26چهاردهمین جلسه شوراي اسلامی شهر رشت مورخ 
بند   خصوص  مشارکت    5در  و  گذاري  سرمایه  نامه  شیوه  لایحه  تصویب  بر  دائر  مصوبات 

از   پس  است  نشده  معلوم  شورا  اصلاحات  و  شهرداري  لایحه  این  از  اصلاحاتی  با  شهرداري 
 هد شد. وصول آنها اعلام نظر خوا

   

 مراتب در جلسه مطرح و پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي، به اتفاق آرا مقرر گردید اعلام گردد؛  متن مصـوبه شـورا:
اصلاحیه شیوه نامه سرمایه گذاري و مشارکت    "شوراي اسلامی شهر رشت در خصوص   1400/ 8/ 26مورخ   14مصوبه جلسه   5ـ بند  

 اصلاحات شورا (پیوستی) ارسال می گردد.    :" شهرداري

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ حسین رضویان سید  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري  6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي  8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا  9
   ☐ ☒ حسن کریمی کرنق  10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس  11

  - 11  جمـــع
 ☐ تصویب نشد          ☒تصویب شد                         تصمیم شورا 
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 با ذکر صلوات پایان یافت.   19:30جلسه رأس ساعت  

 
 
 

 *   1400/ 24/09مورخ :        17جلسه شماره :   *
در محل ساختمان    15:20(فوق العاده) شوراي اسـلامی شهر رشت، رأس ساعت    ، هفدهمین جلسه23/9/1400/ش مورخ  2320/1400براساس دعوتنامه شماره      

  بخش قرآن مجید برگزار گردید.  شهر رشت به ریاست جناب آقاي محمد حسین واثق کارگرنیا، رئیس محترم شورا با قرائت آیاتی چند از کلام هستیاسلامی   شوراي

 دستورات جلسه : 

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    برگزاري جلسه فوق العاده شورا  9

و تبادل  متن مصـوبه شـورا:  بحث  از  مقرر شد؛ جلسه فوقهمچنین پس  آرا  اتفاق  به  اخذ رأي،  و  لوایح  نظر  منظور بررسی  به  العاده شورا 
  1399ـ    7739،  ش ر ف ـ  1398/ 7/ 11مورخ    1398ـ   3532، ش ر ف ـ 1400/ 6/ 28مورخ    1400ـ    4465شهرداري به شماره هاي؛ ش ر ف ـ  

  15رأس ساعت  1400/ 9/ 24شهرداري رشت، روز چهارشنبه مورخ  1397و  1396و بررسی گزارش حسابرسی سالهاي مالی   1399/ 9/ 28مورخ 
 برگزار گردد. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ هادي رمضانی  4
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ کریمی کرنق حسن  9
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 10
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     11

  - 11   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا
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 ـ  ـ بررسی لایحه شهرداري شهرداري رشت    1396درخصوص تفریغ بودجه سال  1398/ 7/ 11مورخ    1398 ـ3532رشت به شماره ش رف 
 هاي وابسته شهرداري) (تلفیق با سازمان

 ـ رف  شماره ش  به  رشت  شهرداري  بررسی لایحه  سال     1399/ 9/ 28مورخ    1399 ـ7739ـ  بودجه  تفریغ  شهرداري    1397درخصوص 
 رشت  

شماره   هاي  نامه  بررسی  بیلان    1400/ 9/ 15مورخ    10501و    1400/ 9/ 15مورخ    10500ـ  مدیریت  خدمات  و  حسابرسی  مؤسسه 
 شهرداري رشت 1397و  1396گزارشگر(حسابداران رسمی)  در خصوص گزارش حسابرسی سال مالی 

 خلاصه مفید مطالب مطروحه توسط رئیس شورا ، نطق ها و مذاکرات : 

 نطق پیش از دستور منشی شورا: 
 . داشت  گرامی  را  شهدا  امام  و  شهدا  نام  و  شهید رضا بحر کاظمی، یاد  نامهوصیت    از  بخشی  قرائت  با  ه، علیرضا تاج شهرستانی، منشی شــورادر ابتداي جلس 

 نطق پیش از دستور رئیس شورا:  
  اظهار   یونسکو  خلاق  شهرهاي  جمع  در  رشت  ثبت  سالروز  با  مصادف  آذر  بیست  به  اشاره   با  سپس محمد حسین واثق کارگرنیا، رییس شوراي اسلامی شهر رشت  

  شهر  مردم  اقتصاد  ارتقاي  براي  عنوان  این  از  نتوانست  رشت  شهرداري  متاسفانه  اما  است،  ها  اولین  شهر  براي  افتخارات  از  دیگر  یکی  عنوان  این  کسب:  کرد
  سال  رشت روز در: افزود دارند رشت به نسبت بهتري وضعیت هستند، یونسکو در ثبت که کشور خلاق شهرهاي دیگر اینکه بیان با ایشان .ببرد را لازم استفاده

  هر   داریم  انتظار  و  شد  انجام  ذهاب  شهداي  میدان  در  یونسکو  نمایندگان  و  ایران  خلاق  شهرهاي  دیگر  شهرداران  حضور  با  شهرداري   سوي  از  خوبی  اقدامات  جاري
  هاي   برنامه  اینکه  به  تاکید  با  کارگرنیا  .باشد  داشته  مستمر  فعالیت  و  اندازي  راه  شهرداري  عمومی  روابط  توسط  رشت  خوراك  خلاق  شهر  دبیرخانه  سریعتر  چه

  دست   خود  اصلی  جایگاه  به  باید  حوزه  این  در  رشت:   گفت  شود  مختص  یونسکو  خلاق  شهرهاي  جمع  در  رشت  ثبت  سالروز  به  فقط  نباید  خوراك  خلاق  شهر
  با   کشور هاي چالش  از  بسیاري:  کرد تصریح پژوهش  روز با  مصادف  آذر  25  به  اشاره  با  رشت  شهر شورايرئیس .باشد  ملموس  مردم  براي  آن  نتیجه  و  کند  پیدا

 و  پژوهشگران  از  نیز   رشت  شهر:  افزود  هستیم  دنیا  برتر  کشورهاي  جزو  پژوهش  حوزه  در  اینکه  به  تاکید  با  کارگرنیا  .است   رفع  قابل  پژوهش  مقوله  به  توجه
  نقل   و  حمل   بخش  در  اندازه  هر:  گفت  و  کرد  اشاره  نیز  نقل  و  حمل  روز  با  مصادف  آذر  26  گرامیداشت  به   ایشان  .است  برخوردار   توانمندي  و  فرهیخته  محققان 

  تصریح   دارد همراه به خود با را  کلانشهر عنوان رشت  اینکه به اشاره با رشت شهر اسلامی شوراي  رئیس .گردد می بر شهر  توسعه و مردم به آن نفع کنیم تلاش
  بسیاري  به نسبت حوزه این در و ندارد مطابقت رشت کلانشهري عنوان با که دارد  وجود رشت در گذشته سالهاي از زیادي مشکلات نقل و حمل حوزه  در: کرد

  نقل  و حمل ایجاد  براي اینکه به تاکید با کارگرنیا .است شده ایجاد کسبه  و مردم براي بابت این از فراوانی مشکلات که  داریم ماندگی عقب کشور شهرهاي از
  و   حمل  همایش نخستین: کرد بیان هستیم  اسلامی شوراي  مجلس در رشت مردم  نمایندگان و کشوري مسوولین همراهی نیازمند  رشت  در شهري درون  ریلی
  همایش   این  خروجی  امیدواریم  و  شود  می  برگزار  رشت  شهر  اسلامی  شوراي  ترافیک  و  نفل  و  حمل  کمیسیون  توسط  آذر   26  شنبه  پنج  روز   ترافیک  و  نقل

 .باشد  شهر  این  ترافیکی  کور  هاي  گره  رفع  و  رشت  ترافیک  شدن  روان  و   تسهیل

 نطق پیش از دستور ناطق اول :  
عث  مجید عزیزي؛ نائب رییس شوراي شهر، با اشاره به ضرورت پیگیري ساخت و سازهاي بی رویه ي سطح شهر رشت که موجب آزار همشهریان عزیز و با

مل شوند چرا که این مسئله بُعد حاکمیتی  ایجادبرخی معضلات اجتماعی شده، عنوان داشت: درخواست بنده از دستگاه هاي اجرایی استان این است که وارد ع
مجید عزیزي ضمن تذکر به آقاي علوي، شهردار رشت در    دارد و باید از طریق قانون گذار و مجلس و قوه قضاییه تدبیري در این خصوص اندیشیده شود.

رم شورا خواستند، به شهردار فرصت زمانی حداقل  خصوص کاهش حقوق و مزایاي پرسنل و اهمیت دادن به نواحی و مناطق مختلف شهرداري از اعضاي محت
 شش ماهه تا یکساله جهت انجام امور مدیریت شهري و ارائه عملکرد مناسب داده شود. 

 نطق پیش از دستور ناطق دوم :   
ان یار دوازدهم شورا انتخاب کرده  با اشاره به اینکه شهردار رشت را به عنوهریس، رییس کمیسیون عمران و توسعه شهري شورا    نوري  در ادامه جلسه مهدي 

ل شهرداري  ایم اظهار کرد: شهردار رشت در برخی از مباحث مشکلاتی را به همراه آورده است که از آن جمله می توان به کاهش اضافه کاري و حقوق پرسن
  شهرداري   توانمند  پرسنل  وجود  از  باید:  افزود  هستند  شهردار  و  شورا  اجرایی  بازوي  رشت  شهرداري پرسنل  اینکه  بیان  با  هریس   نوري  مهدي     رشت اشاره کرد.

ه کرد و خدا را گواه می گیرم که افرادي در شهرداري رشت مشغول به فعالیت هستند که تمام هم و غمشان رفع مشکلات حوزه مدیریت شهري  استفاد   رشت
مده  آ شهر مشکلات رفع و کاهش براي  ما: گفت است شده داده تذکر رشت شهردار به پرترافیک مشاغل ساماندهی پیرامون بارها اینکه به تاکید ایشان با ست.ا

  همه   مطالعه   و  بررسی  به  نسبت  قراردادي  هر انعقاد  از  پیش  دارم  تقاضا  رشت شهردار از  اینکه  به  اشاره  با  نوري هریس  ایم نه اینکه به حجم مشکلات بیافزائیم .
  خیابان  است اگر قرار دیریت کند.م را ترافیک پر مشاغل باید و داند می خودش را  چیز همه که شود مدعی نباید شهردار: کرد بیان باشد داشته دقت آن جانبه

نوري با اشاره به رونمایی از اپلیکیشن شهر خلاق خوراك در    .باشیم  داشته  توجه  نیز  خیابان  این  در  ترافیک  ایجاد  به  نسبت  باید  ابتدا  در  شود  اندازي  راه  غذا
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از تمام رستورانهاي    بتوان  رشت افزود: امیدواریم این اقدامات به صورت کارشناسانه انجام شود تا تمامی ظرفیت هاي غذایی این شهر به خوبی معرفی شود و
 . به عمل آوردبرند کشور براي افتتاح رستوران در رشت دعوت  

 نطق پیش از دستور ناطق سوم :    
عضو شوراي اسلامی شهر رشت با اشاره به اینکه موسیقی یکی از ارکان اتحاد ملت ایران است اظهار کرد: سرود مقدس  ،  شهرستانی علیرضا تاج  پس از آن  

ما   علیرضا تاج شهرستانی با بیان اینکه تقاضا دارم به انحاي مختلف بر سر هنر کوبیده نشود افزود:  .است  ایرانیان  همه جمهوري اسلامی ایران نیز مایه افتخار 
با انتقاد از طرح    ایشان  ایرانی هستیم و در ایران زندگی می کنیم و در همین کشور نیز به خاك سپرده می شویم و نباید هنر این سرزمین را سرکوب کنیم.
در دوران فعالیت رئیس  موضوع انتقال آب دریاي خزر به دیگر شهرهاي کشور تصریح کرد: موضوع انتقال آب دریاي خزر در دوران احمدي نژاد مطرح شد و  

: وي با تمام مشکلاتی که مردم  اذعان کردبه قیافه همیشه پرُ از خنده رئیس جمهور سابق اشاره کرد و    منشی شوراي شهر  جمهور سابق نیز مجددا تکرار شد.
  امید  به کردیم تصور دار خنده و مضحک گونه همان را خزر دریاي آب انتقال موضوع نیز  ما و  ایران با آن دست به گریبان بودند اما همیشه در حال خنده بود

را به خیال    برخی  ما  میزبانی  و  روي  گشاده  قیافه  نیست  قرار:  کرد  بیان  سمنان  به  خزر   با انتقاد از انتقال آب دریاينشود. ایشان    بیان  دیگر  موضوع  این  آنکه
تاج شهرستانی با اشاره به اینکه انتقال آب دریاي خزر به سمنان تفرقه افکن    .باشند  داشته  طمع  چشم  گیلان  طبیعی  منابع  به   هاي واهی سمت و سو بدهد و

در پایان اعلام می کنم    است افزود: در پارلمان محلی مردم رشت از رهبر فرزانه و اندیشمندم تقاضا داریم تا دستور بایگانی شدن این موضوع را اعلام بفرمایند و
 مین زنده بودند اجازه چنین جسارتی را نمی دادند.اگر میرزا کوچک و شهداي گیلان ز

 

 اعلام وصول طرح ها و لوایح؛  
در دبیرخانه شورا   1400/ 9/ 23مورخ    2327ثبت شده به شماره   1400/ 9/ 20مورخ   1400/ 7014رشت به شماره ش ر ف /   ـ لایحه شهرداري1

با قید یک فوریت در جلسه مطرح و (روکش آسفالت معابراصلی و فرعی سطح شهر رشت)   40201001افزایش ردیف اعتباري  "در خصوص  
 ا یک فوریت آن به اتفاق آرا مقرر شد به کمیسیون ذیربط ارجاع گردد. پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي ضمن موافقت ب

در دبیرخانه شورا    1400/ 9/ 22مورخ     2311ثبت شده به شماره   1400/ 9/ 19مورخ   1400/ 6970رشت به شماره ش ر ف /  ـ لایحه شهرداري2
 اعلام وصول شد.  "کمک مالی به تیم بسکتبال سپیدرود رشت "در خصوص  

در دبیرخانه شورا   1400/ 9/ 24مورخ  2346ثبت شده به شماره  1400/ 9/ 23مورخ   1400/ 7100رشت به شماره ش ر ف /  اريـ لایحه شهرد3
با قید یک فوریت در جلسه مطرح و   "شهرداري رشت    1401اصلاحیه و وضع تعرفه درآمد و بهاي خدمات پیشنهادي سال    "در خصوص  

 فت با یک فوریت آن به اتفاق آرا مقرر شد به صورت عادي کمیسیون ذیربط ارجاع گردد.پس از بحث و تبادل نظر و اخذ رأي ضمن مخال

 ستورات جلسه : د
 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 

 ذیـربـط 
 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

1 

به شماره ش رف ـ   1398/ 7/ 11مورخ    1398 ـ3532لایحه شهرداري رشت 
شماره   به  شده  پیوست  در    98/ 7/ 14مورخ    1397ثبت  به  شورا  دبیرخانه 
سال   بودجه  سازمان   1396تفریغ  با  (تلفیق  رشت  وابسته  شهرداري  هاي 

عمرانی   هاي  هزینه  و  جاري  هزینه  درآمد،  هاي  بخش  شامل  شهرداري)، 
 جهت بررسی و تصویب. 

در کمیسیون  برنامه و بودجه و 
حقوقی شـورا مطـرح و پـس از 

ــر  ــادل نظ ــث و تب ــغ  بح تفری
شــهرداري  1396بودجــه ســال 

به صورت مشروط مـورد   رشت  
 موافقت قرار گرفت.

17 21/9/1400 

لایحه تفریغ بودجه  بررسی  رئیس کمیسیون برنامه، بودجه و حقوقی شوراي شهر رشت در خصوص    ،سید شمس شفیعی  خلاصه مفید مذاکرات :
بهتر از این دو   97و   96هاي انجام شده است و تا حدودي ناامیدکننده بوده است، در سال   95و  94هاي اظهار داشت: تفریغ بودجه سال  1396سال 

: در سال  دامه داد رئیس کمیسیون برنامه، بودجه و حقوقی شورا با ارائه گزارشی از وضعیت تفریغ بودجه، ا  .سال نیست، اما شرایط بازهم بهتر است
  40میلیارد تومان بوده است، یعنی چیزي حدود    396میلیارد تومان بوده که تحقق بودجه چیزي حدود    900بینی شده حدود  درآمدهاي پیش   96

میلیارد تومان بوده است، یعنی    396میلیارد تومان بوده است که بازهم مبلغ محقق شده    992بینی شده براي بودجه  مبلغ پیش   97درصد! در سال  
مواردي که اصلاً شفاف   .درصد بوده است  37آمدهاي حاصل از کمیسیون ماده صد چیزي نزدیک به درصد، در همین دو سال در 40چیزي کمتر از 

  97و    96هاي  غیر شفاف بود و در سال   95و    94پیگیري است، اسنادي که وجود دارد هنوز شفاف نیست، در دو سال    نبوده است از نظر حقوقی قابل 
پیگیري  باید  و  است  ابهام  داراي  انجام شودهاي لازم  نیز  این خصوص  سال    ایشان   .در  در  اینکه  بیان  دارایی  1400با  معنوي  نیز  و  مادي  هاي 

هاي مربوطه این  دانیم دارایی فیزیکی شهرداري چه مقدار است. در شهرداري رشت و سازمان شهرداري رشت مشخص نیست، گفت: ما هنوز نمی
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: به دلیل نداشتن  خاطر نشان کرد شمس شفیعی  .ها مشخص خواهد شد شد مغایرت  هایی که داده خواهدموضوع هنوز مشخص نیست و طبق ابلاغ 
ها اصلاً روي آن  اي از این پروژه پروژه تعیین شده است، بخش عمده   228تعداد    96هاي بعد تکرار شده است، در سال  تفریغ، اشکالات مجدداً در سال 

پروژه  این  که  است. کسی  مغایرت  این  و  نشده  تعکار  را  نمی ها  فکر  است  کرده  تخلف  یین  این  مرتکب  وگرنه  دارد،  وجود  بودجه  تفریغ  که  کرده 
هاي  رمضانی تأکید کرد: عوارض خودرو در شهرستان هادي   .اندپروژه انحراف داشته  37پروژه تعریف شده است که   126تعداد  97شد؛ در سال نمی

یس کمیسیون فرهنگی  یر،  نادر حسینیسپس     .ضی ما در این زمینه دقت نمایندشود، خواهش بنده بر این است که دوستان عواردیگر صادر می
اما وقتیي شهر رشتشورا اینکه عوارض باید به نرخ روز دریافت شود،  افراد به دنبال تخفیف یا  که عوارض به نرخ روز محاسبه می، با بیان  شود 

می  انحر   .روند بخشش  به  اشاره  با  شفیعی  سید شمس  نیز  ادامه  پاداش در  در  رشت،  افات  شهرداري  کردهاي  سیاهه  تصریح  بررسی  درخواست   :
 .ایمهاي شهرداري رشت را ارائه داده پرداخت پاداش 

 به صورت مشروط مورد تصویب قرار گرفت و مقرر شد؛ به اتفاق آرا،  (پیوستی) شهرداري رشت 1396تفریغ بودجه سال   متن مصـوبه شـورا: 
سال مذکور رافع مسئولیت ذیحسابان برابر قانون و مقررات در رابطه با تخلفات احتمالی که مطرح ـ تصویب تفریغ بودجه  

می گردد نخواهد بود و مسئولیت موارد و اشکالات احتمالی و گزارش شده در تفریغ بر عهده ذیحسابان وقت شهرداري 
 می باشد. 

 امضاء  مخالفت دلایل  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

2 

 ـ رف  ش  شماره  به  رشت  شهرداري  مورخ   1399 ـ7739لایحه 
در     1399/ 9/ 28 شده  شمار ثبت  به  شورا  مورخ   2226دبیرخانه 

سال    99/ 10/ 7 بودجه  تفریغ  پیوست  به  شورا  دبیرخانه    1397در 
شهرداري رشت شامل بخش هاي درآمد، هزینه جاري و هزینه عمرانی  

 جهت بررسی و تصویب. 

در کمیســیون  برنامــه و بودجــه و 
حقوقی شورا مطرح و پس از بحـث 

تفریـغ بودجـه سـال   و تبادل نظر  
به صـورت   رداري رشت  شه  1397

 مشروط مورد موافقت قرار گرفت.

17 21/9/1400 
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و  95  ،94هاي  نسبت به سال   97در سال  با بیان اینکه  و حقوقی شورا  رئیس کمیسیون برنامه، بودجهسید شمس شفیعی    خلاصه مفید مذاکرات :
درصد نسبت به درآمدهاي محقق شده باشد رعایت شده   40عمرانی که باید بوده است، عملکرد  67تغییري ایجاد شده است که در واقع ماده  96

صورت هر شش ماه یک بار  که به 71شد انجام نشده بود که این تخلف است. ماده قانون شهرداري که باید به شورا گزارش داده می  17است، ماده 
اتوبوس از   20با اشاره به خرید    ایشان  .انجام نشده است  1400ن سال  تاکنون و حتی در همی  94شهرداري باید در صحن شورا ارائه دهد از سال  

نشده است. با توجه به این میزان از عدم شفافیت   نیز تکمیل 99ارائه شده و حتی تا سال  97ها سال اصفهان گفت: اسناد مالی این خرید اتوبوس 
صورت مشروط بپذیریم به  توانیم رد کرده، پذیرش کنیم و یا به تفریغ می   ردیف انجام شده است، ما در تصویب این  13ها در  باید گفت که پروژه 

باشد از نظر قانونی فراهم  ما  براي  این راه  اگر قرار است متخلف به دستگاه قضا معرفی شود  عضو شوراي شهر رشت تصریح کرد:    .شرط آنکه 
ها استفاده کنیم و از اوراق مشارکت و وام   1401ا ما قرار است در سال  صورت مشروط پذیرفته شود، زیرپیشنهاد بنده این است که تفریغ بودجه به

شوراي شهر رشت    ، رییس کمیسیون توسعه پایداردر ادامه جلسه هادي رمضانی  .توانیم از این مسائل استفاده نماییماگر تفریغ ها انجام نشود نمی
وساز است، اگر مشکل صدور  در این خصوص اظهار داشت: درصد بالایی از درآمدهاي شهرداري رشت از عوارض و درآمدهاي حاصل از ساخت 

زمین  زمین پروانه  در  امروزه  یافت.  خواهد  افزایش  درآمد شهرداري رشت  برطرف شود  نسقی  نسقی ساخت هاي  می هاي  اما  وساز صورت  پذیرد، 
نمی نههزی پرداخت  به شهرداري  هزینه اي  ایجاد  این شامل  که  دهد؛  ارائه  را  به شهروند خدماتی  است  مجبور  براي  شود، شهرداري  بسیار  هایی 

وساز براي شهرداري رشت به  اگر همین موضوع ساماندهی شود و به ما کمک شود قطعاً درآمد حاصل از ساخت   .مجموعه مدیریت شهري است 
رئیس شوراي شهر  نایب   ،  مجید عزیزي  در ادامه  .اهد رسید. خواهش بنده بر این است که موضوع صدور پروانه پیگیري شوددرصد خو   70بالاي  
اظهار داشت: تصویب تفریغ بودجه مشروط بر این است که مراحل قانونی طی شود و اگر      1397تفریغ بودجه سال  در خصوص بررسی    رشت  

 .ت حتماً با عاملان آن برخورد شودصورت عمدي صورت گرفته استخلفی به
 به اتفاق آرا به  صورت مشروط مورد تصویب قرار گرفت و مقرر شد؛ شهرداري رشت(پیوستی) 1397تفریغ بودجه سال  متن مصـوبه شـورا:

گردد  احتمالی که مطرح میـ تصویب تفریغ بودجه سال مذکور رافع مسئولیت ذیحسابان برابر قانون و مقررات در رابطه با تخلفات  
 نخواهد بود و مسئولیت موارد و اشکالات احتمالی و گزارش شده در تفریغ بر عهده ذیحسابان وقت شهرداري می باشد. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ شفیعیسید شمس   3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

3 
شماره   هاي    1400/ 9/ 15مورخ    10501و    1400/ 9/ 15مورخ    10500نامه 

گزارشگر(حسابداران   بیلان  مدیریت  خدمات  و  حسابرسی  مؤسسه 
در   1400/ 9/ 16مورخ    2228و   2227رسمی)  ثبت شده به شماره هاي 

مالی   سال  حسابرسی  گزارش  پیوست  به  شورا  و    1396دبیرخانه 

ــیون برنا ــه و در کمیسـ ــه وبودجـ مـ
حقـــوقی شـــورا مطـــرح و گـــزارش 

ــالهاي  ــی س  1397و  1396حسابرس
شــهرداري رشــت مــورد تاییــد قــرار 

 گرفت.

17 21/9/1400 



 

~ ۹۴ ~ 
 

        

 

 شهرداري رشت   1397

ارائه دادند و به    97و     96آقاي شفقت، حسابرس منتخب شورا گزارش کاملی از درخصوص بررسی حسابرسی سالهاي      خلاصه مفید مذاکرات : 
تحقق بودجه داشته   %40، 1397و در سال %48، 1396تحلیل درآمد ها و هزینه ها ي اداري،عمرانی و شهري در این سال ها پرداختند . در سال 

  تقریباً هم گن بوده است.    96درصد هزینه ها بیشتر از وصول درآمد ها و در سال    97نشده و در سال  بودجه تحقق    97و    96ایم که در سال  
اید  شفقت ادامه داد: آنچه مشخص است درآمد هاي پایدار شهرداري رشت باید رشد کند و باید توجه بیشتري به آن شود. براي این مهم ما ابتدا ب

شیم که مشخص شود چه میزان درآمد میتوانیم از آن استحصال کنیم. بخشی از دارایی ها املاك،زمین  لیستی از دارایی هاي شهرداري داشته با
از در آمد ها در   اختیار حسابرسی نیست.بعضی  از آن در  باشد که لیست کاملی  اگر    5ها و ساختمان ها می  ، پس  نیافته  سال گذشته تحقق 

امه مدونی در خصوص وصول آنها داشته باشیم .درآمدهایی مثل: وصول وام،فروش اموالفکمک  میخواهیم ان را در بودجه پیش بینی کنیم باید برن
از محل   از جمله    12جاري   ... و  اهدایی دولت، عوارض فک پلمپ  از کرایه ماشین آلات،بهاي آسفالت، سایر کمک ها ي  ، درآمد حاصل  هزار 

%  محقق نشده و باید روي اینها توجه شود تا قابلیت    90الی  80اي پایدار بالاي  مسائلی است که باید به آن توجه ویژه شود.بیشتر این درآمده 
باشند. ارائه دهد و آن را    وصول داشته  از بودجه اي که در تفري؛ آمده گزارش  انحراف  به  باید واحد درآمد شهرداري نسبت  ادامه داد:  شفقت 

هم اگر در شش ماهه اول سال ارائه شود میتواند    79و    71شد. گزارش هاي مهم ماده  توجیح کند و این کار باید طی سال انجام بشود تا راه گشا با
 گویاي عقب ماندن از بودجه باشد و بر اساس آن میتوان راهکار براي عقب ماندن از بودجه ارائه کرد. 

شـورا: مصـوبه  حسابرسی  متن  گزارش  هاي  درخصوص  سال  شده  انجام  رشت(پیوس  1397و    1396هاي  توسط شهرداري  تی) 
موسسه حسابرسی و خدمات مدیریت بیلان گزارشگر به اتفاق آرا مقرر شد؛ نتیجه حسابرسی جهت بررسی و هرگونه اقدام قانونی  

 به وزارت کشور ارسال گردد. 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ حسینی نادر  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا

 نظر کمیسیون  دستور جلسه  ردیف 
 ذیـربـط 

 شماره  
 جلسه

 تاریخ 
 جلسه

    تصمیم گیري در خصوص ساعت برگزاري جلسات صحن شورا  4



 

~ ۹۵ ~ 
 

 

مورخ   چهارشنبه  روز  را  شورا  بعدي  جلسه  شورا  محترم  رئیس  نمودند.   1400/ 10/ 1سپس  ساعت    اعلام  رأس  ذکر     18جلسه  با 
 صلوات پایان یافت. 

  15مبنی بر برگزاري ساعت جلسه رسمی شورا رأس ساعت  محمد حسین واثق کارگرنیا، رئیس شورا خواستند تا مصوبه قبلی شورا    خلاصه مفید مذاکرات :
 به مدت دو ماه دیگر تمدید گردد.

درخصوص ساعت برگزاري جلسات صحن شوراي اسلامی شهر رشت در جلسه بحث و تبادل نظر صورت    متن مصـوبه شـورا:
 برگزار گردد.   15گرفت و به اتفاق آرا مقرر شد؛ جلسات شورا به مدت دو ماه رأس ساعت 

 امضاء  دلایل مخالفت  مخالف  موافق  آراء اعضاي شوراي اسلامی  ردیف 
   ☐ ☒ علیرضا تاج شهرستانی  1
   ☐ ☒ نادر حسینی  2
   ☐ ☒ سید شمس شفیعی 3
   ☐ ☒ سید حسین رضویان 4
   ☐ ☒ هادي رمضانی  5
   ☐ ☒ رضا عاشـري 6
   ☐ ☒ مسعود عباس نژاد  7
   ☐ ☒ مجید عزیزي    8
   ☐ ☒ محمد حسین واثق کارگرنیا 9
   ☐ ☒ مهدي نوري هریس     10
11 - ☐ ☐   

  - 10   جمـــع
 ☐  تصویب نشد          ☒تصویب شد                        تصمیم شورا
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